
 

Navn: Johnny Larsen 
Epost: johlar@halden.net 
Date: 12.01.2010 

Kommentar 

Søknader for jakt kan vel hentes nærmere sommeren trur jeg ;)= 

Navn: Morten 
Epost:  
Date: 12.01.2010 

Kommentar 

Når er det man kan hente søknader om jakt terreng nede på klubbhuset? 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 12.01.2010 

Kommentar 

Godt nytt år til dere alle. Som dere ser i denne saken fra Fiskeguiden.no ved E. Fossheim, vil det være nok av utfordringer for 
å verne om villaksen i 2010 også: Fiskeriministerens politiske spill utløser sabotasje-trusler!! Lakselus dreper villaksen vår! 
Fiskeriminister Lisbeth Berg-Hansen må fjernes. Hennes behandling av luseplagen og politiske avgjørelser for å skjerme 
økokriminelle oppdrettsanlegg, og ikke minst sitt eget selskap fra å tape penger, er ikke bare en politisk skandale. Dette er 
også korrupsjon. Adresseavisens dyktige journalist Åge Winge avslører i dagens avis et politisk spill og et kameraderi som 
sverter selveste statsminister Jens Stoltenberg og kretsen ellers rundt fiskeriministeren. Fiskeriministeren må selv ta det fulle 
ansvar for det hennes støttespillere kaller for heksejakt. Villaksens venner raser, og Fiskeguiden håper statministeren nå 
rydder opp før noen går så langt som til å påføre oppdrettsanlegg skade. Fiskeguiden har fått flere henvendelser om 
sabotasjestrusler, noe vi alle selvfølgelig må ta avstand fra. Jeg er nesten sikker på at fortsettelse følger!!!!! Bjarne  

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 11.01.2010 

Kommentar 

NB! Fremdriftsplan til Jegerprøven 2010 

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 10.01.2010 

Kommentar 

http://ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=221449 Nytt framstøt mot garnfiske 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 09.01.2010 

Kommentar 

Ble en tur ut på isen i dag også, var deilig vær og varmede sol:) Fisket var ikke det helt store, men vi fikk alikevel noen 
fisker. Blant annet torsk, lyr, berg-gylte, abbor og sjø-ørret. Ca 30 cm tykk is, så er bare å komme seg ut på fjorden:) Noen 
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bilder er også lagt ut på www.tista.info , under "isfiske"  

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 08.01.2010 

Kommentar 

Parodi??? jaja....... synes nå at heller usaklige innlegg burde bli slettet jeg da. Selvom det siste her garantert kommer fra den 
forsmådde garn-fiskeren i Krokstrand,...... Men tror denne mannen at enningdalsvassdraget kun er Norsk???? Vel vel. Godt 
nyttår alle sammen, både garn og stang fiskere.  

Navn:  
Epost:  
Date: 08.01.2010 

Kommentar 

Johan P. Är det försälning av stulna nät som inbringa dom pengarna???? Mvh. Parodi 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 05.01.2010 

Kommentar 

Tabloid i kveld på TV2 Nyhetskanalen kl. 1855 Infosjef Espen Farstad og Per Kristian Foss ( H) skal snakke om laskelus, 
oppdrett og div habile og innhabile ministre. dette blir spennende.espen f 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 03.01.2010 

Kommentar 

Ja var fint i dag:) Har lagt ut bilder fra turen på www.tista.info , under " bilder " 

Navn: Terje 
Epost: terje,amundsen@norskeskog.com 
Date: 03.01.2010 

Kommentar 

Jepp, Tommy....det ble en flott tur med massevis av fisk...moro det biter såpass i kulda...varmer godt å kjenne du holder 
skikkelig igjen i andre enden på snøret...hehehe. 

Navn: tommy 
Epost: cesar@halden.net 
Date: 03.01.2010 

Kommentar 

ja da var denne dagen over på isen :) Govannet sviktet ikke idag heller,fikk mange gjedder ,den største på 9.2 kg :) abbor og 
mort tok brukbart oxo :) ble bålbrenning og grilling :) TATTJA 

Page 2 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Navn: tommy 
Epost:  
Date: 02.01.2010 

Kommentar 

denne søndagen skal gjeddene få kjenne smaken av mustadstål i munnen :) bål og steking av pølser hører med :) blir en tur på 
"GOVANNET" TATTJA 

Navn: Steinar 
Epost: ste-torp@online.no 
Date: 31.12.2009 

Kommentar 

Hei alle venner. Jeg vil på vegne av styret ønske dere alle et riktig godt nytt år. Mvh Steinar 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 31.12.2009 

Kommentar 

Hei :) Ønsker alle mine venner et riktig godt nytt år. Jeg er sikker på at 2010 kommer til å bli et godt fiskeår og at fiskestanga 
mi kommer til å stå i bue mange ganger langs Norges elver :) Vi får nå framover benytte isen mens vi har den her og teste ut 
en rekke vann før våren. TATT jA :) Legger ut bilder på min hjemmeside og skriv gjerne i min gjestebok :) 
http://www.endrestensrud.net 

Navn: tommy 
Epost: cesar@halden.net 
Date: 30.12.2009 

Kommentar 

mange lune viker som det ligger is i :) men husker ikke hvor:)gidder jo ikke røpe hvor til noen som ikke skriver navnet 
engang :) 

Navn:  
Epost:  
Date: 30.12.2009 

Kommentar 

Tommy: Hvor fisker du med dupp og sild nå om dagen?? 

Navn: tommy 
Epost: cesar@halden.net 
Date: 30.12.2009 

Kommentar 

tygger godt på sild og dupp om dagen :) sjø ørreten er sulten som faen :)balansepilken gjør oxo jobben :) TATTJA 

Navn: Bjørn Jensen 
Epost:  
Date: 29.12.2009 
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Kommentar 

Slikt bør slettes med en gang Rune. Det har du jo selv skrevet tidligere. Kan være hva som helst. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 28.12.2009 

Kommentar 

Noen desemberbilder fra Enningdalselva: http://bohusvals.blogspot.com/ (...noen fra Kynne elv også..) 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 26.12.2009 

Kommentar 

Hei! Har noen i AJff noen gang gjort noe for lekeomerådene i Boksjøen? 

Navn: Johan P 
Epost:  
Date: 25.12.2009 

Kommentar 

Hej på er alla glada norrmän och svenskar ! Vi får verkligen hoppas på ett förbud på nätfisket i Idefjorden och att det 
kommmer ut nått bra av alla miljoner som satsas på i Enningdalsälvens vattensystem. Ha en god fortsättning och ett riktigt 
Gott Nytt År !!! Skitt fiske på er allihopa !!!!  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 25.12.2009 

Kommentar 

Fisketiden avhenger av om det kommer en ny iddefjordskonvensjon eller ikke. Har mottat mail fra Miljøvernministeren om at 
nye regler skal innføres i god tid før sesongen 2010. Det gjenstår å se. Svenske myndigheter sitter med nøkkelen til om det 
blir innført nye regler eller ikke.... -- Nätprovfiske i Södra Boksjön och Södra Kornsjön 2009: 
http://www.lansstyrelsen.se/vastragotaland/Projektwebbar/Enningdalsalven/Lastips/  

Navn: Jan Fossdal 
Epost: ja.foss@hotmail.com 
Date: 24.12.2009 

Kommentar 

Hallo gutter og jenter God Jul og Godt Nytt år. Er noe avgjort ang fisketiden til neste år? Tight Lines! 

Navn: per a husem 
Epost:  
Date: 24.12.2009 

Kommentar 

Hehehe den var fin johan er klønete men ikke så klønete hahaha Ønsker alle en riktig god jul 
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Navn: Steinar 
Epost: ste-torp@online.no 
Date: 24.12.2009 

Kommentar 

Vil med dette takke alle som i løpet av året 2009 har bidratt til å jobbe for det beste for AJFF. Ønsker alle en riktig God Jul 
og godt Nyttår. Mvh Steinar 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 23.12.2009 

Kommentar 

jaja, nå er julen her. Ønsker alle en riktig god jul, og ett godt nyttår. Håper at de som har skrevet ønskelister til Tomten får det 
de ønsker seg. God Jul til deg også tomte-far.  

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 23.12.2009 

Kommentar 

God Jul & Godt nytt fiskeår!! :)  

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 22.12.2009 

Kommentar 

Vil med dette takke alle som i løpet av året 2009 har bidratt til at Bekkeutvalget i Halden kan melde om et meget velykket år! 
Vi møter året 2010 med nye planer og iver etter å gjøre en innsats for sjøørreten i Halden. God Jul & Godt Nytt år ønskes av 
Bekkeutvalget 

Navn: tommy 
Epost:  
Date: 22.12.2009 

Kommentar 

ble ingen gjedder som runda 10 kgs grensa ,men flere som var på ca 5kg:) ble en del abbor oxo da :) så fortjent så fortjent:) 
nok en kjempedag på "GOVANNET" TATTJA 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 22.12.2009 

Kommentar 

Ønsker alle i AJFF en riktig God Jul og et flott nytt år. Bjarne 

Navn: Tommy 
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Epost:  
Date: 21.12.2009 

Kommentar 

ja i morra så skal jeg ut å teste gjeddene:) satser på å runde 10kgs grensa :) ditt jeg skal i morra vet jeg de er :) TATTJA 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 21.12.2009 

Kommentar 

Ja nå ligger isen tykk allerede mange steder og det er bare å komme seg ut :) Legger ut bilder og fangstrapporter på min 
hjemmeside:) I morgen ligger gjeddene på isen. Satser på 10 kilos. Ps : Vanna blir ikke nevnt med navn med tanke på 
garnfiskere og bestanden i vannenehttp://www.endrestensrud.net 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 19.12.2009 

Kommentar 

Glemte navn på forrige... 

Navn:  
Epost:  
Date: 19.12.2009 

Kommentar 

http://www.dirnat.no/attachment.ap?id=11679 Sakset fra side 9: Region Østlandet (Østfold – Telemark): Beskatningsråd fra 
Vitenskapelig råd for lakseforvaltning Sjøfisket i regionen beskatter fisk fra mange bestander som ikke når sine 
gytebestandsmål og forvaltningsmål, og beskatningen bør reduseres betydelig............. Forslag fra FM (Fylkesmannen) i 
Østfold: I tråd med anbefalinger fra Fagrådet for laks og sjøørret i Skagerrak/Oslofjord foreslås en samlet fiskesesong på fire 
uker for sjølaksefisket i region Østlandet i 2010. Det foreslås ingen endringer av helgefredningen. Det effektive fisket, 
fratrukket helgefredningen, vil således bli 20 dager. I forhold til siste år vil den reelle reduksjonen i fisket i praksis da bli på 
20 % (fra 25 til 20 effektive fiskedager). I stedet for bruk av dato, kan det refereres til årlige ukenummer i kalenderen. Fisket 
kan da foregå f.eks. i ukene 24-27. Fisket i Iddefjorden/Svinesund foregår fra 10. mai til 15. august, i henhold til en egen 
avtale med svenske myndigheter, og det kan fiskes med krokgarn. Dette er langt mer liberale fiskeregler enn i landet for 
øvrig. Konvensjonen er riktignok under revisjon, og det er enighet om innstramminger, men fylkesmannen vil understreke 
viktigheten av at nye og strengere bestemmelser kommer på plass så raskt som mulig også her. 

Navn: Johan P 
Epost:  
Date: 19.12.2009 

Kommentar 

Tack Sverre ! Vi behöver ha lite positivt här också, hoppas inte Per tar illa upp bara..... 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 19.12.2009 

Kommentar 

he,he, drit bra Johan!:) Får håpe det er til hjelp for Per også da:) 

Page 6 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 19.12.2009 

Kommentar 

Per. Titta på denna så kanske det går bättre. http://www.youtube.com/watch?v=JaUULepIpbA 

Navn: Bjørn Jensen 
Epost:  
Date: 18.12.2009 

Kommentar 

Last ned (Adobe reader 7,0) så funker alt helt ok ang avisa 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost:  
Date: 18.12.2009 

Kommentar 

Avisa kommer uten probleme (hos meg) Anbefalller alle oppdatering til Internet explorer 8, eller bruke som meg firefox 
nettleser:)  

Navn: per a husem 
Epost:  
Date: 18.12.2009 

Kommentar 

får ikke opp avisa her Harald pcn går i stå mulig no galt der hos deg har sjekka pcn her  

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 17.12.2009 

Kommentar 

Her er klubbavis nr 4 2009 

På grunn av problemer i trykken, kommer avisa bare på nett denne gang ! 

Harald 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 16.12.2009 

Kommentar 

Hei. Etter lengre opphold fra min hjemmeside, så er jeg nå igang igjen hehe. Bare å holde seg oppdatert. Men ALT om gode 
fiskeplasser blir ikke nevnt ;) Skaff deg et sjøøkart og vips, så dukker fiskeplassene opp :) Eller kikk på Google Earth. Alle 
har gått fiskeskolen ;) Tatt ja  
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Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 16.12.2009 

Kommentar 

Følgende er sakset fra Fiskeguiden.no: Verdalselva i Nord-Trøndelag stenges for fiske og flere elver får forkortet fsketid. 
Vefsna og 46 andre elver stenges i Nordland!! Ref. Eivind Fossheim.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.12.2009 

Kommentar 

http://www.dirnat.no/attachment.ap?id=11290 (okt 2009) ..leie ut til ”pengesterke bedrifter”, slik at AJFF utestenges fra fiske 
i elva... ...må det vurderes om bygging av mikrokraftverk i Ørbekken kommer i konflikt med formålet med vernet.. 

Navn: Magne 
Epost: magne@murpartnern.no 
Date: 15.12.2009 

Kommentar 

Vil takke Pål og andre i Bekkeutvalget i Halden for deres innsats som har gitt meg nok et år med uforglemmelige sjøørret 
opplevelser langs kysten i Østfold. Jeg har nå fisket i 3 år ganske konstant vår,sommer, høst og vinter og opplever at størrelse 
og mengde fiske er stigende, så er ikke i tvil om at det som gjøres er en stor medvirkende årsak i dag og ikke minst i 
kommende generasjoner. Magne Helander  

Navn: Johnny Larsen 
Epost: johlar@halden.net 
Date: 14.12.2009 

Kommentar 

Ungdomssamling tirsdag 15.12.2009 Avsluttning/Grøtfest, peppekake lagning og julekortlagning. Vi starter klokken 18.00 på 
lokalet 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 14.12.2009 

Kommentar 

Følgende kommer fra Nordatlantisk Villaksfond i Norge:  

Villakskatastrofe 

(...etter tips fra Espen Flyvholm) 

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

hei tomten. Tror du skal slutte med å anmelde folk i denne foreningen,for du har ingen bevis eller dekning for det du 
beskylder folk for.  
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Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

Hei Johan Jahren Du kan slappe av var ikke i nærhten der du så ring meg hvis mer prob 

Navn: Tommy  
Epost:  
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

ja det hørs utrolig godt ut det oxo Bjørn :) bare synd jeg ikke har hund lenger :( Får nøye meg med elgjakt og litt hjortejakt . 
Hundejakt er jo bare toppers:) Med kaffe og bål er det jo helt konge 

Navn: Bjørn Jensen 
Epost:  
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

Hoii. Ja du tommy,nydelig vær i skogen i dag også. Klingende rådyrjakt på ca 60 min, knall og fall, Solskinn og vindstille. 
Masse mat og kaffe ved bålet.DET ER SOSIALT DET skal jeg si deg.he he.TATTJA..... 

Navn: Tommy 
Epost:  
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

var en bra dag ved sjøen og masse bitevillige ørretter:) var kaldt,men når det biter bra så varmer det godt :) TATTJA 

Navn: Johan Jahren 
Epost:  
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

Til Julenissen Jeg er en ung mann på 21 år som har to lidenskaper her i livet. - jakt og fiske, og biler med stor motor.Blant 
venner og kollegaer oppfattes jeg som trivelig,morsom,ærlig,arbeidssom og pliktoppfyllende. - Det var derfor svært 
sjokkerende, da jeg ble gjort oppmerksom på at julenissen fortalte "en hel verden" at jeg skulle være en tjuveradd.Og med 
egne øyne kunne jeg lese i gjesteboka at -"polisen hemtar dig også Johan Jahren".Jeg fikk mildt sagt hakaslepp !Så ligger det 
plutselig et brev fra polismyndighetera i strømstad i postkassa.- At jeg skulle ha stjålet garn i Iddefjorden ??? Jeg har 
riktignok jaktet og fisket mang en plass i Norges land,men ALDRI har jeg da satt mine bein i Iddefjorden! På det tidspunktet 
garnet skal ha blitt stjålet, befant jeg meg på hodet i en opelmotor( iallefall på betonggulvet i verkstedet)på min arbeidsplass i 
Ski.Like fullt påstår julenissen at jeg har vært slem gutt, og ille til mote må jeg ringe polisen og stotre fram min uskyld.- jeg 
leverte umiddelbart en motanmeldelse( vitne falskt).Det er faktisk straffbart å anmelde noen på falskt grunnlag.Men hva 
skjer? Det henlegges det også.Du har i all offentlighet svertet mitt gode navn og rykte og det skal ikke få noen konsekvenser 
for deg.Det synes jeg er ille. Du kan ikke bevise at jeg har stjålet noe som helst,men jeg har bevis på at du har hengt ut 
meg !!! Mon tro om jeg kan få en advokat til å se på dette. Slik jeg ser det , er den eneste "forbrytelsen" min at jeg lider av 
fiskegalskap. Og så lenge jeg bare plager hjemmesida her med bilder og ti på topp resultater,kan jeg ikke skjønne at det skulle 
kvalifisere for å bli beskyldt for garntyveri. For det må jo være disse bildene og listetoppen som har inspirert deg, når du 
spekulerte i hvem du skulle anmelde. Ja det må det være , for jeg har aldri møtt julenissen,langt midre trodd at du fantes 
engang.... - Lenge leve laksefisket i Bærby og alle andre lakseelver i Norges land ! 

Page 9 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

Tack Bjarne !!!!!! Håller med dig fullständigt, skitpratet leder ingen vart. Det är bättre och lägga energin för och förbättra för 
laxen istället för och hålla på och tjafsa. Se det positiva istället, det läggs ju ett antal miljoner nu för att förbättra för laxen och 
det vore ju otroligt märkligt om in reglerna kommer att ändras för nätfisket i Idefjorden. Det är bätttre vi gör gemensam sak 
där och hjälps åt med ett förbud men då tror jag också att vi måste bli beredda på ändrade regler i älven också. Vi måste få till 
ett fungerande laxfiske på svenska sidan annars så har älven inget värde för oss svenskar och där måste hjälpas åt. Ni får hålla 
på tjata på Fylkesmannen och vi svenskar får tjata på Länsstyrelsen. Målet måste vara och få en laxälv som är till glädje för 
laxfiskare på båda sidor om gränsen med en livskraftig laxstam. 

Navn: Tore Nilsen 
Epost:  
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

Du får komme deg opp fra sofaen Tore, og ta deg en tur ut i norsk, flott natur. Kan anbefale deg en tur langs enningdalselven, 
så kanskje du får opp øynene dine når du selv ser flott laks i full lek i den flotte elva!!!  

Navn: Tore T. 
Epost:  
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

Reprodusere i elva? Trodde dette var noe som bare foregikk i gamle murgygg i Tistedal 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 13.12.2009 

Kommentar 

Hallo alle sammen. Kanskje på sin plass å slutte med alskens drittslenging på tvers av grensen og tenke på villaksens beste i 
Iddefjorden? Vi kommer ikke noe lenger med idiotiske utsagn fra hver vår side av den smale fjorden!! Men en ting er sikkert, 
det blir ikke noe mer villaks i vårt område, dersom 50% blir fisket opp før de får sjansen til å svømme opp i elva og 
reprodusere seg i der:) Ha en en fortsatt fin adventstid! Bjarne G 

Navn: Bjørn Jensen 
Epost:  
Date: 12.12.2009 

Kommentar 

Kjära tomten..Då jag har varit ovanligt snäll och tålmodig detta år, framförallt första halvan av 2009 så skulle jag vilja att du 
belönade mig med följande överraskningar i din stora säck: Mac Book Air (UPDATE: Har vunnit en lap-top… Men en mac 
är ändå en mac…) iPhone Platt-tv – gärna LED, deras lyster och skärpa är kick ass! Hemmabiosystem Nintendo Wii Kläder
(vadare helst neopren) oljekläder Stora laxnät til laxfiske i fjorden. ca tre hundra meter pr stk. kamera med massa pixlar.
(måste ta några bilder på fjorden vet du.He He Tjock mysig pläd 8 miljoner kr (hälst norska) så vi nu igjen kan göra det bättre 
or laxen. Flickan som lekte med elden på dvd Biobiljetter Chihuahua eller annan byracka modell mindre 10 Kg røkad lax.då 
jag får så lite själva Resa Upplevelser Korsordspenna som man kan sudda ut (ej blyerts) olagligt med bly i norge Om du 
uppfyller mina önskningar så lovar jag att fortsätta vara snäll och jag kommer att tacka dig storligen här på bloggen och 
givetvis, så fort tillfälle ges, agitera för att du faktiskt finns. Klart du finns! Snälla säg att du finns!!! bara ge mej ditt namn. 
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Navn: Erik Birkeland 
Epost:  
Date: 12.12.2009 

Kommentar 

Hei igjen Tomten. Det er klart at man reagerer på slike påstander. Å bli beskyldt for tyveri av garn er en alvorlig annklage. 
FAKTA er dog som følger: Jeg har IKKE vært i nærheten av dine garn. Da her jeg også selfølgelig IKKE stjålet disse. Jeg 
har mange vitner på at jeg var en helt annen plass da disse garna evt. ble stålet. FAKTA er også at POLISEN har 
HENNLAGT saken mot meg. Synes Tomten kunne være såpas ÆRLIG at jeg i det minste fikk en unskyldning. Erik 

Navn: tomten 
Epost:  
Date: 11.12.2009 

Kommentar 

det fattas ärlighet hos många av er. 

Navn: tomten 
Epost:  
Date: 11.12.2009 

Kommentar 

det är kul att så många reagera på det hela. när det gäller stöld av nät är det inte färdigt ännu.vi väntar på att dom får fram 
klara bilder på dom som syns . Vi välkomna mer upp märksamheter i från Norge då är dom skyldiga snart fast. häls.Tomten 

Navn: Per A Husem  
Epost: husem@halden.net 
Date: 09.12.2009 

Kommentar 

Har Tomten druknet stille fran gett 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 09.12.2009 

Kommentar 

Huffda. Her var det visst noen andre svensker som ble lei seg. Men alle svensker fisker vel ikke med garn ? 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 09.12.2009 

Kommentar 

Glöm inte att "skitstövlarna" bidrog med 8 miljoner till och förbättra för laxen.  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 08.12.2009 
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Kommentar 

Ganske "tomt", ja! Særlig mellom øra! 

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 08.12.2009 

Kommentar 

Vannstand i Berby i dag: 145 Vanntemperatur: +7 grader celcius. Ellers ingeting å rapportere. Bjarne 

Navn: Erik Birkeland 
Epost: eri-bi@online.no 
Date: 08.12.2009 

Kommentar 

Kjære tomten fra Krokstrand. Du skriver i ditt innlegg at ærlighet er best. Tror nok ikke du selv er av det beste slaget. Som de 
fleste vet ble jeg anmeldt av tomten for tyveri av garn i fjorden nå i sommer. Tomten hadde sett meg på 3 meters avstand.!!!! 
Kjøp nye briller du gamle mannn, og/ eller slutt å lyv. Jeg var nemllig på en helt annen plass denne dagen. Dette har jeg flere 
titals vitner på. Politiet i Strømstad har også konkludert med dette, så saken mot meg er henlagt. Så fra nå av gi faen i å 
anmelde uskyldig folk. Ønsker med dette tomten god jul, og god reise hjem til NORDPOLEN. Det er opp i dette isødet du 
hører hjemme. Med hilsen Erik Birkeland 

Navn: tommy 
Epost:  
Date: 07.12.2009 

Kommentar 

hahahaha jævlig bra skrevet Bjørn :) støtter deg fullt ut i det du skriver :)Det derre KÅLHUE som kaller seg Tomten har nok 
kun fisket med garn:)Han kunne jo møtt opp i Berby så kunne vi vist han åssen laksefiske med stang fungerer. Da kunne det 
kanskje hent han hadde brent garna sine :)Men det er vel å tro på"TOMTEN" 

Navn: Bjørn Jensen 
Epost:  
Date: 07.12.2009 

Kommentar 

Til Tomten. Det å lese ett innlegg fra selve tomten som er så negativt som dette er virkelig leit. Spesielt når vi nå nærmer oss 
jul.Jeg tror nok ikke det kun er dine aner som har fisket ved berby 500 år tilbake i tid.Slik som jeg kan se det så Forbanner du 
i ditt innlegg foreningen vi driver og alle dens medlemmer pluss det foreningen jobber med og står for.Du mener jo også att 
foreningens medlemmer er tjuver. Hvordan du tør og skrive slike innlegg forstår jeg ikke,men det får bli ditt problem.Neste 
gang du skriver bør du ihvertfall skrive ditt navn så vi vet hvilken skit tomte du er..Det er heller ingen norsk statsborger som 
er stolte av att vi har slike som deg i slekten.Det er heller ingen som går her og slår seg på brøstet og tror vi er bra,det er nok 
din egen fantasi.noe jeg tror du har nok av siden du kan utgi deg som tomten.Vi er voksne nå og tror nok ikke så mye på ham 
lenger.Det er jo leit att du skal ødelegge for andre rundt deg med slikt som dette.Men nå tar vi heldigvis ikke alle under en 
kam.Så ta du dine aner og dra til örekil og fisk der,da blir du nok fornøyd skal du se.Hvis du i det hele tatt fisker med stang 
da,er vel bare garn vil jeg tro.Og når det gjelder skitstøvler så gikk den størst gjengen over berby for mange år til bake og det 
var karl den tolvte med alle skitstøvlene bak. Fikk heldigvis stoppet disse i Halden. Skitt fiske 

Navn: tommy 
Epost:  
Date: 06.12.2009 

Kommentar 
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ja var en kjempedag ved sjøen:) fikk ca 25-30 jeg oxo,var mange som var etter i tillegg:) mye fisk ...alle svømmer fortsatt 
rundt ,litt sår i munn men :) mye fisk i kilene innover :) TATTJA 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 06.12.2009 

Kommentar 

Hei :) Et lys i mørket er at sjøørretbestanden holder seg godt i østfold og våre bekker er blitt mer produktive. Var en tur ute 
ved HF i dag og fikk sikkert 30 sjøørret. Alle svømmer fortsatt videre. En flott dag ved havet :) 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 06.12.2009 

Kommentar 

Det finns folk i Norge också som tyvärr inte bidrar till att göra det bättre för vildlaxen. Se länken. 
http://www.abcnyheter.no/node/100822 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 06.12.2009 

Kommentar 

Tomten . Du är verkligen en tomte till och förstöra för oss andra svenskar vilket inte bidrar till att förbättra 
samarbetsklimatet. Det behövs samarbete över gränserna för att skapa bättre förutsättningar för att vildlaxen skall överleva.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.12.2009 

Kommentar 

Hei Jan K (...tomten i från Krokstrand) “I 1840-aarene heter det at laksefisket var i avtagende, men endnu fiskedes der godt. 
Den samme klage over at det blir mindre laks gjentar sig ogsaa i anden halvdel av aarhundredet, og i 1880-aarene var det 
sterkt paa tale at oprette en lakse-utklækningsanstalt paa Berby. Men har laksemængden tat av, saa er til gjengjæld prisen 
steget, saa endnu paa denn tid var indtægten av fisket ikke synderlig forringet. 
http://www.ajffhalden.no/berbyelva/historie.htm ” Sannsynlige årsaker: Stor tømmerfløtingsaktivitet, hardt “fangstfellefiske i 
elva” + hardt fiske i fjorden. Forurensingen av Idefjorden er helt klart et stort sort miljøkapittel i Halden’s historie. Heldigvis 
har dette snudd.. “ärlighet är bäst” skriver du. Da spør jeg deg: hvor mange lax (eksakt antall/kilo) fanger du pr år i 
idefjorden ? Alle garnfiskere holder dette hemmelig, hva er årsaken ? Et forslag til deg Jan: Få i ordning et møte i Idefjordens 
Garnfiskeforening og kom med deres forslag for å styrke laxens bestånd. Det haster med tiltak. For å si det på en annen måte. 
Ved å minke uttaket i fellesskap noen år, så vil bestanden vokse og dere vil få like mye lax i garna som nå selv med mindre 
fangstid/færre garn pr. år.  

Navn: bjørn 
Epost:  
Date: 06.12.2009 

Kommentar 

hva skal du gjøre da endre hahahaha.... det er jo ikke no trussel :) 
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Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 06.12.2009 

Kommentar 

Se å få slettet dette innlegget fra den svenske fegisen, Rune. Han tør ikke engang skrive sitt eget navn !!!! Typisk !!! Eller 
finn ut hvem det er og send han hjem til meg !!!!!!!! 

Navn: tomten 
Epost:  
Date: 05.12.2009 

Kommentar 

Mina ane har fiskat minst från nu tid och bakåt-500 hundra år bakåt i tiden och det står ingen stans att fisken inte har klarat att 
förökat sig själva.Förr i tiden innan ni kom till berby fanns det myckert lax.Mina ane har arbetat vid Berby,Och där går nu 
många drittstövlar nu.ni hade blivit täckta av tjära & fjädra av dom som bodde där och arbetade där förr. dom hade aldrig 
tolererat sådana som er.det var ärliga mäniskor. Om man bortse den tiden Halden sket ut skit.Undra om inte många av er 
hjälpe till med skiten? Det är ni som tar mest lax. Klapp er inte på bröstet och tro att ni är görbra. Allt var bättre för,mina ane 
från 1800-talet och längre bak tog någon lax, precis som jag gör för att det är god fisk äta. Jag kan säga att det inte fanns 
TJUVERI förre ni kom ditt upp.Då upphöjde ni Tjuveriet till standad. Tyvärr är jag och några av er släkt med varandra men 
det finns dritstövlar över allt. ärlighet är bäst. häl.Tomten  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 04.12.2009 

Kommentar 

Her har jeg sakset noe mer fra Fiskeguiden.no: Villaksens forsvarere og venner som høyesterettsdommer Georg Fr. Rieber 
Mohn, seksjonsleder Arne Eggereide i DN og Børre Pettersen fra Norges Jeger- og Fiskerforbund var blant de 13 i det 
regjeringsoppnevnte utvalget som for 10 år siden mente at landbaserte oppdrettsanlegg ikke var noen aktuell løsning ut fra 
kostnadsmessige og fiskehelsemessige hensyn. Mer framsynte var derimot mindretallet i utvalget, Bjørnulf Kristiansen, 
Norges Bondelag og Else-Beth Stamer Wahl i Norske Lakseelver, fastslår Fiskeguiden. De mente at en videre utvikling av ny 
teknologi ville gi muligheter for drift av landbaserte anlegg i forholdsvis nær framtid. Kjære Rieber-Mohn, nå er toget gått. 
Du var med på å legge den videre utvikling av landbaserte anlegg på is i 10 år og se hvilket dramatisk kaos som nå rår langs 
kysten. Det er Fiskeguidens hilsen til våre kortsynte venner av villaksen. For Fiskeguiden.no: Eivind Fossheim. 
Undertegnede støtter denne hilsenen med sitt hjerte. Ha ei utrulig fin helg alle medlemmer i AJFF. Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 04.12.2009 

Kommentar 

Først til innslaget i NRK Østfold: Veldig fin reklame for AJFF og Bekkeutvalget. Flott!! Her er et skriv fra NJFF som viser 
alvoret med lakselus rundt omkring i Norge om dagen: Den nasjonale sjøørretkonkurransen 2010 avlyst! På grunn av den 
svært alvorlige lakselussituasjonen som har utviklet seg langs kysten, ser vi oss dessverre nødt til å avlyse neste års 
landsomfattende sjøørretkonkurranse. Som man vil huske, var dette et tema også i fjor, der mange mente at vi allerede da 
skulle ha avlyst konkurransen. Situasjonen har nå forverret seg dramatisk, og på bakgrunn av dette, har vi tatt avgjørelsen om 
at NJFF i ikke lenger kan stå bak en et slikt landsomfattende tiltak. Har oppfylt sin misjon Den nasjonale 
sjøørretkonkurransen har vært et ledd i en større satsing der målsettingen har vært å sette både sjøørretfiske og 
sjøørretforvaltning på dagsorden. Med det engasjementet vi har sett rundt om langs kysten, har vi absolutt innfridd denne 
målsettingen. På den positive siden, ser vi at sjøørreten har blitt satt på dagsorden som lokal og tilgjengelig sportsfiskeressurs 
langs hele kysten. For noen har dette vært nytt, for andre har det forsterket interessen, både for selve fisket, men ikke minst 
for å ta vare på lokale stammer i vann og vassdrag. På den andre siden har vi altså fått et negativt fokus gjennom den 
lusesituasjonen som vi nå har oppstått, og som må betegnes som katastrofal. Det er en negativ situasjon, og selv om laksen er 
i fokus i media, er det fra forvaltningshold og fra NJFF også satt fokus på sjøørreten. I dette bildet ser vi altså at 
sjøørretkonkurransen har spilt en stor rolle i det å få lokal oppmerksomhet rundt sjøørreten, men at vi som organisasjon nå 
innstiller akkurat denne delen av satsingen. NJFF vil fortsatt jobbe med sjøørret på andre områder, både ved bl.a. å stimulere 
til lokale gytebekkprosjekter og å delta i ulike fagliges sammenhenger som handler om sjøørret. Tung satsing i 2010 Det 
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arbeides nå intenst med å øke innsatsen for villaksen og sjøørreten gjennom vinteren/våren. NJFF og Norske Lakseelver har i 
fellesskap igangsatt et prosjekt der vi vil be om deltagelse fra medlemmene og organisasjonene ute i regionene og lokalt. Det 
vil bli arrangert møter, arbeides opp mot media og politikere, etableres en egen varslingsside for skadet villfisk som følge av 
lakselus, med mer. Vi kommer tilbake med mer informasjon om dette etter hvert. Fortsatt Lokale konkurranser? Når dette er 
sagt, er situasjonen fremdeles slik at flere områder langs kysten har livskraftige sjøørretstammer som godt tåler beskatning. 
Her er det selvsagt opp til hver enkelt forening om de vil arrangere konkurranser, som mange steder har blitt en populær 
happening og et sosialt samlingspunkt som markerer starten på en lang og trivelig fiskesesong. Men altså, dette må bli en 
lokal satsing. NJFF sentralt kommer ikke til å engasjere seg i disse arrangementene. Hvalstad 03.12.09 Steinar Paulsen 
Fritidsfiskekonsulent  

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 03.12.2009 

Kommentar 

Det har blitt gitt utrolig mange tilbakemeldinger på Nrk's innslag fra en av Haldens gytebekker. Det er tydelig at mange ser 
på Nrk og at måten dette klippet ble redigert på gikk rett hjem hos de fleste som følger med rundt om. På vegne av oss i 
utvalget får jeg bare takke for all respons, sms'er etc... Vil også takke en utrolig trivelig Martin T.S i Nrk for interessen både 
der å da og i ettertid med tanke på videre dekning av andre prosjekter. Vi får se... Å får alle som måtte lure!!! Pål Espen 
hadde ikke sminka seg før innslaget. Naturlig rød i kjakane og ubekvem med situasjon får ta skylda:) God reklame for Ajff. 
Stå på!!!  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 02.12.2009 

Kommentar 

Det var et flott innslag på NRK. Fint at dere fikk gitt opplysning om at dette ikke er matfisk m.m  

Direktelink: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/192882  

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 02.12.2009 

Kommentar 

Her er det mer info jeg har sakset fra Fiskeguiden.no, denne gang fra Sør-Trøndelag: Kutt i fisketid og kvote for lakselvene i 
Sør-Trøndelag Mens de fleste lakseelvene i Sør-Trøndelag får kuttet fisketiden i 2010, blir det ingen endringer for Nidelva, 
Gaula, Orkla og Teksdalselva. Derimot blir døgnkvoten redusert til 1 laks og 1 sjøørret for alle elvene, unntatt for 
Orklavassdraget, Gaulavassdraget, Nidelvvassdraget og Skaugavassdraget, der sjøørreten fredes. Fiskeforvalter Ingvar 
Korsen sier til Fiskeguiden at den kritiske situasjonen for mange laksestammer tilsier en reduksjon av fisketrykket. 
Høringsfristen er 1.februar. For Fiskeguiden.no: Eivind Fossheim. Døgnkvote på 1 laks og 1 sjøørret På bakgrunn av den 
ukontrollerte utviklingen av lakselus som er registrert i 2009, må det tas høyde for at det kan skje en ytterligere negativ 
påvirkning av de ville laksebestandene i den kommende femårsperioden. Det må derfor legges inn en betydelig grad av føre-
var sikring i den nye forskriften, og med dette som generell bakgrunn reduseres døgnkvoten fra 2 laks til 1 laks for alle 
vassdrag. Det skal nevnes at i Orkla og Gaula ble en døgnkvote på 1 laks frivillig innført for 2009. Den generelle døgnkvoten 
på 1 fisk for sjøørret endres ikke, heller ikke de anførte unntakene for Stordalsvatnet, Rovatnet og Straumsvatnet. Reduserte 
fisketider Det innføres fem ulike tidsrammer for fisketid: vassdrag med full fisketid (1. juni – 31. august), vassdrag med 
moderat reduksjon i fisketid (1. juni – 15. august), Vassdrag med betydelig reduksjon i fisketid (1. juni – 31. juli), og 
vassdrag med svært stor reduksjon i fisketid (1. juni – 15. juli). Et fåtall vassdrag har avvikende fisketid fra de fire 
kategoriene. Det er forskjellige elver som får de ulike fisketidene, men det er tydelig at ansvarlige rundt omkring ser svært 
alvorlig på situasjonen. Bjarne  

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 02.12.2009 
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Kommentar 

NB! NB! Per A. Husem overrasket i dag kl 08.55 to utenlanske statsborgere som fisket i Dødfødten i Berby. Han oberverte 
ikke noen bil fordi han kjørte bakveien ned og da han kom seg opp og tilbake til DF var de forduftet. Grunneier er orientert 
om episoden. Hold øynene åpne dersom dere er i Berby, folkens. Ha en flott vinterdag. Bjarne 

Navn:  
Epost:  
Date: 01.12.2009 

Kommentar 

Nrk Østfold ringte Bekkeutvalget for en tid tilbake. Her kan man se resultatet!!! http://www1.nrk.no/nett-tv/klipp/580054 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 01.12.2009 

Kommentar 

Fra Fiskeguiden.no har jeg sakset følgende: Fylkesmannen i Troms har forslag om sterk lut til elvefiskerne i fylket. 
Laksefisket i Troms-elvene kuttes med 2 uker! Videre går fylkesmannen mot Landstyreflertallet i NJFF når det blir: 
Tilbakesettingsplikt av storlaks i flere elver i fylket! I tillegg vil fylkesmannen i Troms innføre midtveisevaluering. Mer 
informasjon får du ved å klikke deg inn på http://www.fylkesmannen.no/Troms Enda verre blir det i Hordaland hvor 13 elver 
blir stengt for alt fiske. Fiskeforvalteren karakteriserer forslagene for dramatisk. Men det er ikke noen problemer for den 
norske villaksen, uttalte fiskeriministeren i forrige uke!! Bjarne  

Navn: Pål E.Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 30.11.2009 

Kommentar 

Takk for svar!!! Tolker det da sånn at det ikke har blitt søkt spesifik på kultivering i Ørbekken. Hvordan er stemningen blant 
Elveutvalget/Laksefiskerne i berby for en innsats i Ørbekken? Da snakker jeg om kultivering både for laks og sjøørret fra 
trebroa ved hytte og videre opp i samarbeid med Bekkeutvalget. Jeg snakker også om på sikt, da Bekkeutvalget allerede er 
fullboka neste år... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 30.11.2009 

Kommentar 

http://www.projektenningdalsalven.se En fiskräknare av modell VAKI är inköpt och vi väntar nu på lågflöden för att kunna 
montera den i Enningdalsälven. Det kommer bli spännande att följa hur många fiskar den registrerar år 2010. Les også: 
"Detaljerad projektplan" her: http://www.lansstyrelsen.se/vastragotaland/Projektwebbar/Enningdalsalven/Om_projektet/  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 30.11.2009 

Kommentar 

ref. epost fra Svensk prosjektleder: Kartering av biotoper i Enningdalsälven, Örbäcken mfl vattendrag kommer att starta nästa 
vecka.(les 10/6-09). ref epost fra 29/10: Vi biotopkarterade en del vattendrag i Norge under sommaren. Alla vattendrag dit 
havsöring eller lax kan nå är nu karterade. Samt Kynne älv och vattendragen mellan Kornsjöarna och Boksjöarna. -- 
Kartering av vattendrag är en viktig del för att planera och prioritera fiskevård i rinnande vatten. I Sverige används detta ofta 
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och samtliga vattendrag i Sverige dit lax och havsöring kan nå är karterade. Motsvarande saknas på den norska sidan. Vi vill 
därför kartera lax och havsöringsvattendragen i den norska delen av avrinningsområdet samt komplettera med några 
värdefulla vatten där insjööring kan nå. Totalt handlar det om ca 30 km vattendrag som behöver inventeras. Därefter vill vi 
skriva en gemensam rapport där resultaten från alla karterade vattendrag inom avrinningsområdet redovisas. --- PET, ta 
kontakt med Trygve Hestehagen, NINA eller Andreas Backstrand. Det er Trygve som skal utarbeide en fiskestellsplan for 
hele området. epostadresse Trygve: Trygve.Hesthagen@nina.no -- Andreas: Andreas.Backstrand@lansstyrelsen.se (Jeg tror 
Trygve var med å "karterade" Ørbekken) 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 29.11.2009 

Kommentar 

Hei PET. Det ble gjort noen forsøk i ørbekken, men måtte gi opp pga vennstand. Tror Ørbekken er inkludert i Inter-reg 
prosjektet. Men da er det Rune som har bedre kontroll på dette. Men en sak er sikkert, det er jævlig mye jobb oppi der. HA en 
fortreffelig advent alle sammen 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 29.11.2009 

Kommentar 

God kveld!!! Spørsmål til elveutvalget/andre: Har tittet litt langs ørbekken fra oversiden Revekasa og nedover helt til utløpet 
i Enningdalselven. Ble det rydda noe her i år av Elveutvalget eller andre etter P. Husem sin oppfordring i september? Har 
Elveutvalget noen gang søkt spesifik etter å få gjøre noe i Ørbekken for laksen (øvre deler) eller sjøørret (nedre deler)? Pål E. 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 28.11.2009 

Kommentar 

Info: Fylket med fiskeriforvalter Leif R. karlsen skal ta med Rødbekken på sin el-fiske liste neste år.  

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 28.11.2009 

Kommentar 

De fleste har vel fått med seg nedslående nyheter om 2 flotte bekkeløp Remmen og Unneberg som er tot. ødelagt av 
forurensing... Dette var vel ikke overaskende, men trist med tanke på potensialet!! man kan lese Ha-artikkel her: 
https://docs.google.com/fileview?
id=0B4KtFc7osCSdYmFlMTgwODAtN2E4Yy00YWEwLTk0NGYtYzNkZDk1NGM3MTcz&hl=no 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost:  
Date: 27.11.2009 

Kommentar 

Sånn til slutt: Bekkeutvalget fikk vannverket til å analysere noen prøver fra utvalgte bekkeløp i 2008, deriblant Risumløpet. 
Dette var forenkla vannprøver, men gir en god pekepinn på tilstanden. Prøveresultatet kan ses her 
http://haldenbekkeutvalget.net/index_files/pdf/vannprovesvar.pdf  

Page 17 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost:  
Date: 27.11.2009 

Kommentar 

Risumløpet ble El-fisket på 2000 tallet i forbindelse med forvaltningsplanen for Iddebekkene. Det ble funnet noe fisk, men 
både grunneiere og Bekkeutvalget har vel en formening at det nå er bedre enn noen gang. Risum sliter fortsatt med 
vannkvalitet, ikke minst når det regner mye etc.., men heldigvis så overlever mye fra gytingen for det, og nå som vi har fokus 
på å bedre gyteforholdene i dette løpet, vil det forhåpentligvis bli mye fisk her i fremtiden. I år er det sett fisk helt opp mot 
golfbanen!!! Risumløpet sliter også med noen feilkonstruerte kulverter, som kan være vandringshindre ved lav vannføring. 
Potensialet er enormt, dette kan bli som Iddebekkløpa flest, ett meget produktivt bekkeløp, vi får ta det steg for steg... Det var 
utrolig artig å se sjøørreten ta øvre deler i Vevlen i bruk etter hullet igjen var åpent i mur. Ei flott hoe på 1.5-2 Kg gravde i 
krysset der hovedløp møter sideløp. Dette er ett utrolig flott bekkeløp, og det er ganske så bra forhold her for fisken. Blir artig 
å følge med til året, så skal jeg love ett åpent hull fra gytedag 1. 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 27.11.2009 

Kommentar 

Noen år før dette så rant vannet ut av demningen på den andre siden og ikke gjennom hullet som i dag. Den gang var det ikke 
sjøørret å se ovenfor demningen. Sag, øks og spade gjorde underverk. Etter at kloakken fra Risum ble ført til renseanlegget så 
har sjøørreten tatt dette løpet i bruk, faktisk første året som vannet ble rent, lekte det fisk rett ned for brua ved det røde huset. 
Verden går framover på dette området og i dag er det vel ørret og leker i de fleste bekkene i Østfold. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.11.2009 

Kommentar 

Kom tilfeldig over dette når jeg leta etter noe annet: "Oppe ved Vevlen er det en demning som ved visse vannføringer virker 
som et vandringshinder for sjøørreten. Det er imidlertid godt med fisk også ovenfor demningen. De nedre deler er sterkt 
påvirket av forurensing fra Risumbekken og egner seg ikke som gyteområde for fisk (Hensen 1989)." ref: 
http://www.ajffhalden.no/media/Enningdalselva1989.pdf --- 2009: Det er jo nå mye bedre i Risumbekken --> ørreten gyter. 
Er vannkvaliteten god nok året rundt ? 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 25.11.2009 

Kommentar 

Ikke rart det blir flom:) Her hos meg i Tistedal har det kommet mye nedbør den siste tiden!! Bare i dag : 17,7 mm Siste uke : 
76,5 mm Siste mnd : 169,8 mm Totalt oktober/november : 227,7 mm  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 25.11.2009 

Kommentar 

ref artikkel: Fulle innsjøer På Østlandet har vannivået i mange innsjøer bygget seg opp over tid. Spesielt i Moss- og Halden-
vassdraget er det nå mye vann, og dermed overhengende fare for en såkalt femårsflom. -Folk må forberede seg på 
vannføringer opp mot femårsflom spesielt i Halden- og Moss-området. Men også ellers på Østlandet kan det bli femårsflom, 
sier Blomqvist. Det kalles femårsflom fordi vannføringen er så stor at det i snitt går fem år mellom hver gang en slik flom 
oppstår. Ber utsatte følge med Men han skynder seg å legge til at dette neppe blir dramatisk. -Det kan selvfølgelig skape 
problemer for noen. Men hus og bygninger blir i liten grad skadet ved femårsflom. De som bor utsatt til, bør selvfølgelig 
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følge med, sier NVEs vakthavende hydrolog. Han legger til at flommen vil dabbe av allerede fra i morgen. 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 25.11.2009 

Kommentar 

Vannstand i dag 25. november: 190 ved brua i Berby. Vann så det holder, for å si det enkelt. Bjarne 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost:  
Date: 24.11.2009 

Kommentar 

Ikke alltid så lett å legge linker i denne gjesteboka, men de som ønsker å lese får bruke copy and paste prinsippet for å legge 
adresse i nettleser!!! 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost:  
Date: 24.11.2009 

Kommentar 

https://docs.google.com/fileview?
id=0B4KtFc7osCSdYjBhMzRkOTItMTdhMS00NDJiLTgyOGMtMjA3YmQ0Zjg2NGRk&hl=no 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 24.11.2009 

Kommentar 

Tidligere i November, gikk ett av utvalgets medlemmer på befaring i flere av sideløpa(bekker) til Enningdalselva. her ble det 
påvist sjøørret på gytetokt og yngel fra tidligere års gyting. Ørbekken er jo kjent fra før, disse nye oppdagelsene var vel også 
kjent for mange, men at det ved nøyere kartlegging skulle påvises større sjøørret så langt opp i ett av løpa var vel overaskende 
for de fleste. Denne kan gi ett godt bidrag til sjøørretstammen i Iddefjorden og oppfordringen foran neste års laksesessong 
kan kansje være at fiskere ved nevnte vald setter sjøørretene som tas ut i elva igjen slik at de kan gyte i sin oppvekstbekk? 
Mer om dette kan man lese her https://docs.google.com/fileview?
id=0B4KtFc7osCSdYjBhMzRkOTItMTdhMS00NDJiLTgyOGMtMjA3YmQ0Zjg2NGRk&hl=no 

Navn: Per A Husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 23.11.2009 

Kommentar 

mye vann i elva vannstand 168 6 grader varmt ingen fiska gett 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 22.11.2009 

Kommentar 
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Jaggu. Jeg fikk 30 stk sjøørret i dag :) 5 over kiloen. Alle svømmer fortsatt :) Regnet godt, men bare å pakke seg inn i gode 
klær :) 

Navn: tommy 
Epost:  
Date: 22.11.2009 

Kommentar 

tygger godt med sjø ørret om dagen :) masse gjeldsfisk ,de får svømme videre da :)men artig att de strammer seg i snøret 
igjen og igjen og igjen ....... 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 21.11.2009 

Kommentar 

En god nyhet Rune! 

Navn: Rune A 
Epost:  
Date: 21.11.2009 

Kommentar 

Jobber med en webløsning for AJFF Halden som vil gjøre det enkelt for alle medlemmer å legge inn informasjon dvs. 
tekst/bilder/video/dokumenter ++. satser på å innføre dette i løpet av en måned eller to. 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 19.11.2009 

Kommentar 

Flott og stor hofisk in action sett langt på oversiden mur i Vevlenløpet i dag. Noen små bilder ligger på Bekkeutvalgets 
hjemmeside...  

Navn: Vegard 
Epost:  
Date: 19.11.2009 

Kommentar 

http://www.vg.no/nyheter/innenriks/artikkel.php?artid=580824 Ikke akkurat noe å juble for........... 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 17.11.2009 

Kommentar 

Kan melde om sjøørreter oppe ved og forbi sideløpet som går mot Solberg i dag... Dog. ikke mange, men disse flotte 
gyteomerådene blir nok flittigere besøkt neste år:) Vi har noen tanker om å lette oppgangen ved lite vann og når det går mye 
vann. Noe kommer til å bli gjort i vinter!!! Generelt kommer Iddebekkene til å få fokus fra intreserte i utvalget fremover, så 
får vi se hvor mange hender det blir. 
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Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 17.11.2009 

Kommentar 

Var en tur i Vevlen på søndag. Mange øretter hoppet mot hullet i muren, men nattens regnvær gjorde det vanskelig for de å 
komme i gjennom. Blir nok lek ovenfor muren i år også.  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 15.11.2009 

Kommentar 

Det er bra, gutter! 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 14.11.2009 

Kommentar 

INFO For en tid tilbake her i gjesteboken så kom det en melding fra Rolf G. om Klepperbekken og Vevlenbekken. Her ble 
det riktig bemerket at sjøørreten ikke kom videre opp i Vevlenløpet dvs, gjennom muren som står på nedsiden Vevlen 
hovedgård. Dette var ikke bra da dette hindrer oppgang til flotte gyteomeråder. Ved befaring i November sto det sjøørret 
nedover hele løpet, men altså full stopp ved mur. Dette problemet er nå løst, og hullet i muren er renset. Noe sent med tanke 
på at oppgangen er i sluttfasen, men dog...  

Navn: Pål E.Thorvik 
Epost:  
Date: 13.11.2009 

Kommentar 

Linken ville ikke åpne seg fra gjestebok, har sendt pdf-doc. på mail.  

Navn: Pål E.Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 13.11.2009 

Kommentar 

Har ikke så mye greie på våpen, men det var kansje dette du så etter? http://www.sysselmannen.no/Utl%C3%A5nserkl%C3%
A6ring_v%C3%A5pen_bP1bX.pdf.file  

Navn: Morten 
Epost: Kruithof2@hotmail.com 
Date: 13.11.2009 

Kommentar 

Hei! jeg bare lurer på om hvor man kan finne et sånt skrift om "utlån av våpen" hvis en har det på pcen kan dere sende det til 
Kruithof2@hotmail.com MVH Morten 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.11.2009 

Kommentar 

etter tips fra LRK.. 

Premiere for oppdrettskritisk film: http://www.njff.no/portal/page/portal/njff/nyhet?
element_id=55693696&displaypage=TRUE  

Trailer på Youtube: http://www.youtube.com/watch?v=eggrGn0V0fg (Norge får gjennomgå..) 

--------------------------- 

Får håpe vår nye oppdrettsminister - hehe….unnskyld - fiskeriminister får sett filmen. 

Sjøørretene i Østfold og laksesmolten fra Enningdalselva ++ er vel av de heldigere individene pga lite eller ingen oppdrett i 
nærområdene. 

Vent nå litt - Laksesmolten fra Enningdalselva ++ møter vel noen lusebelter på vei til Nordsjøen...hmm 

Ellers så er erfaringen fra inneværende sesong i elva at enkelte laks under 5 kilo var meget slanke og ikke vanlig ”Berby-
standard” 

Det er jo sannsynlig at disse individene har sultet, og årsaken kjenner vi nå til……..  

Får håpe det skjer noe nå når uavhengige forskere fra flere land kan bevise sammenhengene.... 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 08.11.2009 

Kommentar 

http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=217916 Her bør det vel skje noe fort?! Tenk hva for følger det vil gi for fugleliv 
og fiskebestand hvis denne båten begynner i lekke olje og kjemikalier ut i Iddefjorden!!! 

Navn: Lars Nilsen 
Epost:  
Date: 04.11.2009 

Kommentar 

Da har Leif-Roger Karlsen videresend en av våre mailer til FAGRÅDET-For laks og sjøørret, som igjen har satt denne på 
nett.. Denne kan sees her http://www.fagrad.com/ Fikk også en posetiv tilbakemelding fra rådet om at de var mektig imponert 
over innsatsen som har blitt gjort! Takk til alle som har bidratt... Lars Nilsen 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 03.11.2009 

Kommentar 

Leste akkurat om fangststatistikken fra Numedalslågen, dårligste på 50 år! Og når det er snakk om å sette ut igjen laks, så er 
det registrerte tallet for Lågen 22 stk laks på 140 kilo. Det ble fisket noen tonn der, så vi skal vel ikke si noe på antallet som 
slippes ut hos oss, tror jeg. Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
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Date: 02.11.2009 

Kommentar 

http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/183363 - Telle smolt... 

http://www1.nrk.no/nett-tv/klipp/503517 - Elveperlemuslingen.. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 30.10.2009 

Kommentar 

Iddefjordskonvensjonen: http://www.dirnat.no/multimedia.ap?id=25466  

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 29.10.2009 

Kommentar 

En flott avslutning (Om ingen andre legger ut noe) fra oss i Bekkeutvalget. Herlig sjøørretfilming fra Lars N. ved 
Syverstadløpet i Hjelmungen. Dette er filma dagene regnet kom og masse fisk kom opp fra havet. Denne illustrerer godt 
kaoset i dette bekkeløp i år... Takk for tilbakemeldingene og positiv omtale, vi er motiverte for mer morro neste år... Så satser 
vi på flere rene gytegroper både i elv og bekker i fremtiden!!! Del1 http://www.youtube.com/watch?v=klrimBMWJ_I Del2 
http://www.youtube.com/watch?v=oGUX6ihrpCU Del3 http://www.youtube.com/watch?v=XGUPzHzI_xc På del 3 
forsvinner om stunder. 

Navn: PM 
Epost:  
Date: 29.10.2009 

Kommentar 

Til alle dere som tror derer vet hvorfor garna blir tatt opp: Les Iddefjordkonvensjonen. Er ikke pga dybde, men pga lengde 
paa redskapen, samt avstander til land og mellom redskap. Og hva svenske kystoppsyn og polis angar, saa gjor de ikke en 
dritt..... virker som om de beskytter svenske og egne interesser. Kan ikke du Rune legge ut en link til Iddefjordkonvensjonen 
her, saa folk kan sette seg litt mer inn i reglene.... En varm, hilsen fra Budapest. Billig pils og vin her 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 29.10.2009 

Kommentar 

Jeg vil først gi ubetinget ros til Bekkeutvalget for en veldig bra jobb! Flott!! ---> Nå til Enningdalslelva: Elva er utnevnt som 
Nasjonalt Laksevassdrag og skal derved få ekstra beskyttelse for å opprettholde den unike laksestammen som er i vassdraget. 
Men, mens man i resten av Norge vurderer å redusere fjord- og sjøfiske etter laks enda sterkere fra neste år for å redde 
villaksen, skal man i Iddefjorden fortsette å beskatte den tilbakevendende laksen på samme vis som alltid ute i fjorden. 
Fiskestart, som før, en uke tidligere i fjorden enn i elva, er på nytt foreslått i den reviderte Iddefjordkonvensjonen. Ikke noen 
kvoter eller andre fangstbegrensninger. Litt utstyrsforandring, litt forskyving av grenser, men konsesjonsspørsmålet for å 
drive garnfiske etter laks er pr dags dato langt unna en løsning, fordi det er sendt til juridisk vurdering. Norske forhandlere 
skylder på svenskene og deres sterke vern av fritidsfiskeren som forsvar for at det ikke er blitt noen begrensninger av 
fangstene. Da er det ikke vanskelig å si at de norske forhandlerne har vært for svake; trenger antakelig ikke noen 
vitenskapelig vurdering engang for å kunne si det. Skulle tro at det er laksens ve og vel som er det viktigste. Vitenskapelig 
Råd for Lakseforvaltning visste ikke engang at det foreligger en egen konvensjon for Iddefjorden, da de uttalte seg om 
Enningdalselva i høst!! Noen, også de norske forhandlerne, hevder at det er grunneierretten som må beskyttes, greit nok det, 
dersom det bare er grunneiere som fisker med garn i fjorden. Men det ironiske er at i andre deler av landet må denne retten 
vike for å få villaksen tilbake til elvene for å få til reproduksjon og for å redde den fra utryddelse. ----> Det er sikkert mange 
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som vil hevde at det må bli restriksjoner og begrensninger i elva, men AJFF var faktisk blant de første i Norge som innførte 
fangstkvoter, både for døgn og sesong. Disse restriksjonene er bare blitt mer og mer strenge etter hvert. ---> Jeg vil også si litt 
om økonomi og etikk. Det er sannsynligvis ikke registrert noen form for salg av laks fanget i fjorden hos 
likningsmyndighetene i Østfold, Sverige holder jeg meg unna fordi det er et annet land. Det betyr at den laksen fra fjorden 
som selges/omsettes, enten blir solgt svart eller gis bort gratis. Hva som skjer vet ikke jeg, men det kan vel være noe som blir 
solgt. Videre har vi garn som eksempelvis merkes "Sikgarn", men nå er ikke laks og sjøørret lesekyndige, samme hvor 
intelligente skapninger de er!! Død laks og sjøørret tas sannsynligvis selv om den har gått i et sikgarn. ----> Så til mitt stadig 
gjentatte eksempel: Vandreduen i Nord-Amerika bestod av milliarder av individer, himmelen ble svart i flere dager når den 
var på vandring. I 1914 døde den siste i en zoologisk have i Cincinatti i USA!!!!!!!!! Trist dersom det skulle bli sjebnen til 
villaksen i Norge!?!?  

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 28.10.2009 

Kommentar 

Ja hadde det ikke vært for bl.a dere så hadde ikke skottene hatt disse flotte eksemplarene av sjøørret. Skottene 1 år etter del 2 
http://www.youtube.com/watch?v=ta2bRTS-_zI 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 27.10.2009 

Kommentar 

Morsomt å se at det har blitt så fine forhold i Skottene På 80-tallet var det en demning nede ved sjøen som gjorde det umulig 
for fisk å komme opp i bekken. Vi var med som pådrivere for å få fjernet denne. Satte og ut rundt 1000 sjø-ørretunger fra 
Ørsjøbekken for å få i gang produksjonen. Ser at dere virkelig har fått det til! Gir inspirasjon til å fortsette. 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 27.10.2009 

Kommentar 

Til Rolf!!! Det var brukbart med fisk i Dyane (solli Gravlundløpet) med regnet som kom tidlig i Oktober, Klepperbekken er 
jeg enig i at noe ikke er som det skal. Det har blitt gått mange befaringer langs disse løpa og jeg tror vi har rimelig koll hvor 
skoen trykker, dess. viser samtaler med grunneiere at vi har full støtte. Har vi fylket med oss og støtten fortsetter + 
medlemmene i utvalget er enig, skal jeg love deg at det skal koke om noen år, om ikke spanderer jeg pils på byen. 1 år etter 
Skottene planleggingen begynte. http://www.youtube.com/watch?v=4KLdRUSkBNI Pål Espen 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 27.10.2009 

Kommentar 

Regnet her om dagen gjorde at ørretene har gått opp i Klepperbekken. På søndag så jeg kun noen bekkørreter som lekte oppe 
ved Solli Gravlund. I dag var det aktivitet med tildels store fisker. Men det er nok det året med minst ørreter som jeg kan 
huske i denne glimrende bekk. Det har heller ikke vært mange å se i Vevlenbekken. Her burde noen rydde hullet i muren. 
Tror ikke fisken klarer å svømme i gjennom slik det er nå. Trengs og å ryddes litt her og der. Ellers var vi på stamfiske i 
bekken mellom Boksjøene på lørdag. Kunne se ut som om det meste var unnagjort, men vi fikk mer enn nok. Heller ikke i år 
får vi lov til å gjøre noe i Berby. Sørgelig at det er slik. Ser at noen mener at vi ikke gjør noe i Berby, men fram til 2008 
hadde vi tillatelse til å sette ut 5000 smolt øverst i Iddefjorden. Blir spennende å se om fisket blir dårligere nå som det ikke er 
tillatt å gjøre noen verdens ting. Det settes ut fisk over alt uten her i Østfold. Rart om alle andre fiskeforvaltere tar feil. Noen 
ny konvensjon tror jeg vi ennå må se langt etter så lenge vi har de naboene vi har. Norske myndigheter har jo tidenes 
mulighet til å presse svenskene til å innføre restriksjoner. De sier jo at de ønsker laks opp i Långvall. Da får de vel innføre 
regler med stopp av garnfiske både i sjø og i Bullaren, og ikke tro at vi sånn uten videre skal frakte laks fra norsk del av 
vassdraget opp til de. Men nå har de jo fått masse millioner i Interregmidler så forskerne kan holde på med sitt i flere år.  
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Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 26.10.2009 

Kommentar 

I dag har det vært bra med oppgang av sjøørret som skal opp for å leke. Her er en video fra fossen over jernbanebru i 
syverstadløpet som viser sta fisk som skal oppover i løpet (Dårlig kvalitet) http://www.youtube.com/watch?v=03jqlelSZCM I 
dag vil jeg først å fremst takke fisken for fantastiske opplevelser og det å få lov til å være så nær at man faktisk kan ta på 
disse utrolige sportfiskene. Jeg hadde ikke i mine villeste fantasier trodd på en sånn respons vi i Bekkeutvalget har fått på de 
jobbene vi har gjort i løpet av 2009. I dag ble Skottene gravd "sønder og sammen" av store fisker som har etterlatt seg flott 
nypolert gytegrus, med tanke på fiskens forhold fra før er dette spesielt å se. Nå er det opp til naturen og sørge for resten, men 
uansett, skal alle som har vært med å bidra til dette "eventyret" i dag lene seg tilbake med stolthet, for makan til respons og 
sukse i Skottene, Risum og syverstad kan man nesten ikke få... Noen videoer til kommer nok:), men nå er det jaggu på tide å 
høste litt og kansje håpe på noen store gjeldsfisker, så får heller "eventyret" fortsette til neste år. 

Navn: Rune A 
Epost:  
Date: 26.10.2009 

Kommentar 

http://www.youtube.com/watch?v=N0ip9pe1Kc8&NR - Ekte fiskeglede (har linka til'n før, men..) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 26.10.2009 

Kommentar 

Flott film. Veldig inspirerende å se prakteksemplarer av sjøørreten benytter seg av "nyoppussa" lokaliteter. Et tips: Jeg tror 
man kan få kjøpt polaroidfilter/linse til videokamera, eller en nødløsning --> filme gjennom polaroidbrilleglasset... 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 26.10.2009 

Kommentar 

Sjøørretscener fra 3 av Haldenbekkene... http://www.youtube.com/watch?v=-A9W-11uIVg 

Navn:  
Epost:  
Date: 25.10.2009 

Kommentar 

Jag tro att polisen i sverige inte hade gett tillstånd till någon diffus person"tänk".Du lär väl bli glad om någon stjäl från dig. 
Fatta att polis inte ge tillstånd över tele.när det finns sådana som dig.kustbevakningen har kontrollerat mina nät,&sätt. 

Navn: Tom Andreassen 
Epost:  
Date: 25.10.2009 

Kommentar 
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Etter å ha sett på den flotte videoen litt lenger ned, så skjønner jeg jo godt at Jan blir sur. Garnet på filmen står jo faktisk 
lovlig, er ingen regler som tilsier at det skal senkes 3 meter ihvertfall, ikke i sesong. Hadde garnet hvert ulovlig, så har folk i 
foreningen fortsatt ikke lov til å dra det opp, da må det enten tilkalles kystvakt, politi eller oppsyn. Enkleste hadde nok hvert 
å ringt politiet, så hadde man nok fått tillatelse over telefon til å ta de opp, lovlig! Når det er sagt, så håper jeg at det snart 
skjer noe fra myndighetene sin side når det gjelder garnfisket i fjorden. Håper i det minste at det kan bli en fredningsone helt 
ut til Bakkesundet, da blir man ihvertfall kvitt 10-12 garn!!  

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 25.10.2009 

Kommentar 

Vi vet så veldig godt hva som skjer med en anmälan ang ulovlig fiske :) Slutt med garnfisket ditt og skaff deg en fiskestang. 
Og bli med oss i bekken og grave fram gytegrus. Først sår man, så høster man :) 

Navn:  
Epost:  
Date: 25.10.2009 

Kommentar 

Då får väl dom som tog nätet göra en anmälan om olovlig fiske till polisen ni har ju mig på film. Det är bara en rubrik,nästa 
gång ändra jag rubriken Fatta du inte att det är en fråga om att slippa anmäla killarna, att han träda fram så inte killarna blir 
åtalad 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 25.10.2009 

Kommentar 

Jan : Hvis du er så sikker på hvem det er, så trenger du ikke skrive under videoen : Vilka er i båten ? Og det er dine ord at det 
er lagliga nät. 

Navn:  
Epost:  
Date: 25.10.2009 

Kommentar 

hej.Jag har två till att anmäla,två unga killar som jag hoppas att jag inte behöver att anmäla. Jag är säker på vilka det är i 
båten.Polisen har deras namn. Undra om sponsorena gav er båten för att ni skulle stjäla lagliga satta nät. "Rädda killarna"  

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 25.10.2009 

Kommentar 

Hei Jan. Skjønner ikke hvorfor du lurer på hvem som sitter i båten på videoen. Du har jo anmeldt en person til polisen før du 
la ut denne videoen og da er du vel helt sikker på hvem den skyldige er . Eller ??? 

Navn: alo  
Epost: alo@trigent.ee 
Date: 25.10.2009 
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Kommentar 

hello, do you have some person who speaks English? I`m from Estonia and like to get some information abut this river and 
fishing. Whe have similar project here, in Estonia. Regards Alo 

Navn: alo ehasoo 
Epost: alo@trigent.ee 
Date: 25.10.2009 

Kommentar 

hello, do you have some person who speaks English? I`m from Estonia and like to get some information abut this river and 
fishing. Whe have similar project here, in Estonia. Regards Alo 

Navn: Steinar F 
Epost:  
Date: 24.10.2009 

Kommentar 

"hvor mye arbeid som blir lagt igjen i elva, med tanke på gyteforhold osv???" HAHA dette må være dagens vits.. Kanskje 
best de ikke vet så de ikke får dårlig samvittighet for å utrydde stammen helt!! 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 24.10.2009 

Kommentar 

Hadde igrunn vært ganske interessant å fått vite hvor mye som går i garn og nøter hver sesong...... tror det er mer enn vi tør å 
forestille oss. Kansje vi burde invitere garnfiskerne opp til oss, for å ha en samlet debatt om det???? Vet Garnfiskerne f.eks 
hvor mye arbeid som blir lagt igjen i elva, med tanke på gyteforhold osv??? Og det at vi også har satt ut tusenvis av yngel å 
smolt årlig? (det var vel noen år siden sist det da...) Hadde det ikke vært for det arbeidet som vi sportsfiskere utfører der oppe, 
så hadde det ikke vært noe laks å fiske på, hverken i fjord eller elv....... Men som sagt, hadde vært moro å fått til en felles 
dialog med garnfiskerne, så begge parter kan nyte godt av laksen vår i fremtiden.... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.10.2009 

Kommentar 

Javel, unnskyld. Kan du si litt mere konkret ang. fangster på Krokstrand. Hvor mange laks blir det tatt pr år på Krokstrand ? 

Navn:  
Epost:  
Date: 23.10.2009 

Kommentar 

du tolka fel 

Navn: Rune A 
Epost:  
Date: 23.10.2009 
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Kommentar 

Hvis jeg tolker det riktig så betyr det at du Jan K får ca 150 laks i året ved Krokstrand. Det samme som "vi" får i elva. Setter 
pris på at det blir litt åpenhet rundt garnfangstene på svensk side. Det blir da lettere å diskutere den fremtidige forvaltningen 
av den unike laksestammen. 

Navn:  
Epost:  
Date: 23.10.2009 

Kommentar 

På svenska sidan från krokstrand till nedre gränsmakeringen tas ungefär vad ni tar på en dag.  

Navn: Rune A 
Epost:  
Date: 23.10.2009 

Kommentar 

Til ettertanke  

Enningdalselva er med stor sannsynlighet den elva i Norge med minst innblanding av oppdrettslaks og som en følge av det 
den reneste genetiske stammen vi har her i landet. Det er det ikke alle som ser viktigheten av……….  

Likevel skal sjøfisket etter laks i nærområdet (Iddefjorden) fortsette med en intensitet som er 3 ganger så høy som i resten av 
Norge.  

Når det gjelder sportsfisket i elva, sammenlignet med elver på vestkysten av Sverige, så er det en markant forskjell. I 
Enningdalselva fiskes det i 90 dager (83 dager fra 2010 ?) I den vestsvenske elva Ørekil  fiskes det i 135 dager og i Säveån 
180 dager. Er det noen flere som føler at ”vi” faller mellom to stoler ?  

Jeg føler det litt sånn at svenske myndigheter bestemmer liberale regler for sjøfisket i Iddefjorden og norske myndigheter må 
parere med strenge regler for sportsfisket i elva for i det hele tatt å bevare bestanden.  
Tapere ? Uten tvil fritidsfisket. Fritidsfisket skal prioriteres leser jeg i svenske og norske medier.......... 

Det ultimate ? Ved å innføre Norske sjøfiskeregler i Iddefjorden og Svenske sportsfiskeregler i Enningdalselva så får vi det 
”beste” fra begge land…………………….den som lever får se….  

Idag tar 3% av folket (garnfiskerene) 70 % av laksen mens 97% (sportsfiskerene) må dele på 30% av laksen. Det er en 
skjevfordeling...... 

Vi må uansett kjempe videre for det vi føler er riktig forvaltning og håpe at villaksen overlever den store krisen den er inne i 
nå, slik at vi kan fiske laks i fremtiden.  

Rune Andersen  

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 23.10.2009 

Kommentar 

Innlegg som er uten navn, og samtidig med kritikk av foreningen eller personer blir fjernet. 

Husk å skriv inn navn (helst fullt, spesielt hvis det er første gang du legger inn her på gjesteboken..) 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 22.10.2009 
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Kommentar 

Vil takke alle for et fantastisk oppsyn som ble bedrevet i Idefjorden i sommer mot det ulovlige garnfisket og håper at folk er 
MINST like ivrige neste sommer :).  

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 22.10.2009 

Kommentar 

Storbesøk i Skottene... http://docs.google.com/View?id=dgvvqxhm_177hg2hwnhc 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.10.2009 

Kommentar 

http://www.tv2nyhetene.no/innenriks/jakter-og-dreper-roemt-oppdrettslaks-2964625.html - Jakter og dreper rømt 
oppdrettslaks 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.10.2009 

Kommentar 

http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/more_og_romsdal/1.6825995 - Lakseeventyret som blei borte  

Navn: jan 
Epost:  
Date: 21.10.2009 

Kommentar 

vilka sitter i båten http://www.youtube.com/watch?v=q34fN6br06M 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 21.10.2009 

Kommentar 

Nu blir det nog hårdare tag mot fiskodlingen i Norge när ni fått en Fiskeriminister som blivit miljonär på just laksoppdrett. 
Hon kommer nog säkert ta till krafttag mot lakslus problemen. http://www.fiskeguiden.no/fiskeGuiden/login.php 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 19.10.2009 

Kommentar 

LITEN HISTORIE 16.oktober rusla jeg langs skottene for å skue etter fisk. Lengre ned i løpet er det en naturlig lite 
trappetrinn som fisken må over. Jeg står der å tenker litt hvorfor det er så dårlig oppgang hittils i dette bekkeløp som nå 
fremstår med ett gytestrekke som pr. dato kansje er det flotteste i Halden. Jeg hører ett lite "svupp!!!" i vannet og 1 m fra meg 
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glir en dengær over hinderet så elegant og så lekent. Den blir stående litt på "brekket" og jeg blir helt satt ut. Berbylaks? Litt 
lengre opp viser den seg 2 ganger over ett lite gytebedd foran en stor kulp. jeg står å prater i tlf. og blir egentlig helt stille:) 
Den har ikke vist seg igjen, og gropene som nå har kommet tyder ikke på noen stor fisk da jeg fikk ett inntrykk at dette var en 
hoe. Uansett den største fisken jeg noen gang har sett i en bekk, hakket større enn den store fra 2008... Men dog. Kansje man 
blir så rar av dette at man ser syner? Legger ut en dårlig filmsnutt, vanskelig å se, men fra venstre helt i begynnelsen av 
filmen glir en stor skygge frem og blir i midten av filmen før den drar seg ned i venstre hjøren. Nyt dagen!!! 
http://www.youtube.com/watch?v=XSVMEBX58V4 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 18.10.2009 

Kommentar 

Fantastisk gyting i Syverstadløpet i Hjelmungenbekken... Her er det total kaos og gytegroper med nypolerte grushauer rett 
bak fins over allt. Det er enorm forskjell fra 2008 års gyting, fisken har nå i større grad noe å gyte i, så kan man jo bare tenke 
seg hvordan bekkene kan bli om denne resepten og nøye planlegging følges... Her om dagen gikk en bjesse opp i Skottene, 
jeg trodde det var Berby laks, nå begynner det å bli noen groper her å... Utrolig å se fremgangen i Haldens klareste 
bekkeløp!!!! La oss håpe gytegropene popper opp her å:) http://www.youtube.com/watch?v=aHjjqX0akmc 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 17.10.2009 

Kommentar 

Bekkeutvalget har i løpet av 2009 hatt mange runder i Risumløpet i Iddebekkene. Ett i utganspunktet bra gytestrekke på 
nedsiden en kulvert var ganske så ødelagt av forurensing etc.. Gradvis kom grusen frem og spenningen før denne høstens 
gytelek har vært stor!!! Vi ser nå en kjempesukse i syverstadløpet, her har sjøørreten gravd masse i utlagt grus, og gytingen 
her er bedre enn noen gang, det bør gi masse yngel til neste vår. Hvordan liker sjøørreten seg i Risum.... 
http://www.youtube.com/watch?v=YDYh_RFQCDE 

Navn: Bjarne  
Epost:  
Date: 16.10.2009 

Kommentar 

Jeg har fått inn 4 interessenter på våpenskap. Dersom det er noen flere, meld fra snarest. Jeg går i gang nå med å få priser. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 14.10.2009 

Kommentar 

http://www.youtube.com/watch?v=B6M3G36-S3I  -- Laksen hopper i Ørekil. Laksetrapp finns det også.. 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 13.10.2009 

Kommentar 

Lars N. Hadde i går en flott opplevelse med gyting over dugnadsomeråde i Syverstadløpet (Hjelmungenbekken) Dagen derpå 
ble dette videoopptaket tatt, ikke med gyteinnslag, men ett videoopptak som illustrerer godt hvordan groper ser ut når løpet 
har riktig grus og bra sjikt med grus. Alle disse 3 gropene er over omerådet Bekkeutvalget restaurerte August 2009. Legg 
merke til gropa ved kasse, der man ser atskillig mer innslag av finkornig matriale. Her ble nemlig siste rest av grusen lagt på 
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slutten av dugnaden, noe som gjorde sjiktet noe tynt!!! http://www.youtube.com/watch?v=yOVVI486Jbs 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 12.10.2009 

Kommentar 

http://e24.no/raavarer/article3314268.ece -- Nøler med konsesjonsordning for laksefiske 

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 12.10.2009 

Kommentar 

NASF's villaksauksjon 22. oktober 2009: Les mer om dette i disse 2 dokumentene. 

Dokument 1   /   Dokument 2 

"Alle som har mulighet til å møte frem på auksjonen er velkommen til en hyggelig samling, god servering, vin…… – i 
tillegg til mange spennende objekter i form av fiske og utstyr. 2 døgn i Alta er ”højdaren” i år, men det finnes mange 
gode alternativer for et enklere budsjett også. Mulig å legge inn forhåndsbud på mail til meg eller Gerhard Schive. Det 
kommer flere i tillegg til de auksjonsobjektene som står i katalagen, blant annet 8 stenger/2 døgn og full pakke i Eira, 
som kan være et hyggelig valg også om man ønsker å gjøre en familietur eller firmatur ut av det." 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 11.10.2009 

Kommentar 

Artig å se noen bilder fra restaureringen av Säveån. Bekkeutvalget gikk til innkjøp av "Ekologisk restaurering av vattendrag" 
Her beskriver mann mye av fremgangsmåten som vist på bilder. Ei laxhoe trenger normalt 1-4m2 lekomeråde, sjøørret og 
ørret noe mindre, avhengi av str. Ei laxehoe kan gyte på flere meters dyp om strømhastigheten på bunn er bra. Stor sjøørret 
kan gyte dypere, men generelt trives disse fiskene på dyp ned mot 65cm. Dette stemmer ganske bra med erfaringene visuelt 
sett over mange kilometer langs bekkeløp. Berbyelva har mange potensielle "kanon" gyteplasser, noe som dere kjentfolk 
sikkert vet. Jeg ser frem til dagen da 10-15 kiloser. lager grumsete vann på skibekk. Den største veien til sukse er god 
planlegging og kjennskap til elv/bekk. Noen ganger får man nesten sjokk over hvor store forskjeller mer eller mindre vann 
gjør...  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.10.2009 

Kommentar 

http://www.lansstyrelsen.se/NR/rdonlyres/FA55FEAD-E402-4E98-A06F-
8789110126A6/153368/bilder_biotopvardande_atgarder.pdf -- Restaurering av Säveån - bilder.. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.10.2009 

Kommentar 

http://www.lansstyrelsen.se/vastragotaland/Projektwebbar/Enningdalsalven/ -- Projekt Enningdalsälven // --- Flotte filmer av 
Havniøye og Sjøørret. Gleder meg til flere klipp av sjøørreten. Ting skjer jo nå !! 
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Navn: Bekkeutvalget 
Epost:  
Date: 10.10.2009 

Kommentar 

Tar på fisken å gyte... Godt illustrert her! Foto: Pet http://docs.google.com/View?id=dgvvqxhm_171fkgp9qf8 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost:  
Date: 10.10.2009 

Kommentar 

http://www.youtube.com/watch?v=WQxmvHzAOeM 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost:  
Date: 10.10.2009 

Kommentar 

Sjøørreten ankommer Risumløpet i Iddebekkene og Fagerholtbekken 10. Oktober 2009 

Navn: David Thowsen 
Epost: david(a)bildekaler.no 
Date: 07.10.2009 

Kommentar 

Har lagt ut en snutt jeg filmet i elva i sommer på youtube av niøye på skibekk. Ta en titt;) http://www.youtube.com/watch?
v=Xhh4VYOF2cs 

Navn:  
Epost:  
Date: 07.10.2009 

Kommentar 

Har lagt ut en snutt jeg filmet i elva i sommer på youtube av niøye på skibekk. Ta en titt;) http://www.youtube.com/watch?
v=Xhh4VYOF2cs 

Navn: ragnar itland 
Epost: ragnar.itland@bluezone.no 
Date: 07.10.2009 

Kommentar 

Fiskekort selges til alle, ja. Jæger og Fiskernytt sendes vel kun til medlemmer ? 

Navn:  
Epost:  
Date: 07.10.2009 
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Kommentar 

"Språkbruk kan kanskje modereres litt"???? Medlemmer eller ikke, slik ordbruk hører ikke hjemme i en forening!! Man kan 
fint utale seg på andre måter og fortsatt få fram poenget! Mine barn skal ikke forbinde slik ordbruk med det ajff står for, noe 
de også slipper i framtiden da de ikke kommer til å stå som medlemmer!! Når skal denne "forfatteren" lære?!? 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 07.10.2009 

Kommentar 

Kort selges vel til alle , så det er kanskje ikke våre medlemmer som nevnes. Sånn generellt så er det alt for mange som 
slenger fra seg både det ene og det andre ute i naturen. Har jo plukket senerester og masse annen møkk i Berby i alle år. 
Heldigvis er det mange som plukker opp skiten etter de som ikke tenker seg om, ellers hadde det sett ille ut. Språkbruk kan 
kanskje modereres litt, men skjønner at noen blir veldig frustrert når man ser hva andre gjør. 

Navn: Ragnar Itland 
Epost: ragnar.itland@bluezone.no 
Date: 06.10.2009 

Kommentar 

"Foreløpig rapport" fra Tistautvalget. Siste utgave av Jæger og Fiskertreff inneholder en såkalt foreløpig rapport. Rapportens 
innhold kan man si mye om, desto mer om formen. Innholdet er tydelig skrevet i overbevisning om at noen skal føle seg 
truffet. Her har nok utvalget bommet kraftig. Så er det formen. Her er det virkelig ikke spart på frustrasjonen. Å omtale 
medlemmer som en jævlig gris og pakk sier mer om forfatteren selv. Måtte redaksjonen stoppe innlegg som skulle komme 
med nye lavmål. Dette bladet adresseres også til barn og ungdom!!  

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 06.10.2009 

Kommentar 

ble det noe på deg i Tunisia da Endre??? hehe Fisk altså??? Bra å høre, og se at det blir liv i gytebekkene, og all ære til dere i 
Bekkutvalget, for en flott gjennonført jobb i alle de små bekkene i distriktet. :o) 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 06.10.2009 

Kommentar 

Bra oppgang av fisk i det store løpet i Hjelmungenbekken for to dager siden. Så MYe fisk som hoppet elegant over 
demningen vi laget i Møllefossen. Mye fisk mellom 1 og 2 kg !! Dette lover godt. Og nå kommer det mer regn :) 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 05.10.2009 

Kommentar 

I går ble de første gytefiskene registrert i Hjelmungenbekken på Bergsiden. Fra før er noe registrert i Vevlenløpet i 
Iddebekkene. 2 større fisker ble observert over nye gytebedd i syverstadløpet(Hjelmungenbekken. Ifølge grunneiere var det 
ikke noe stort problem med uvedkommende i bekkene i fjor, men oppfordrer alle uansett til å følge med å eventuelt jage 
uvedkommende med uærlige hensikter. La fisken være i fred!!!  
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Navn: David 
Epost: david@bildekaler.no 
Date: 03.10.2009 

Kommentar 

Per Magnus: Er klar jeg...vi har jo ikke noen ishockeyklubb å bruke tiden på lenger.... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.10.2009 

Kommentar 

http://www.lansstyrelsen.se/vastragotaland/Pressrum/nyheter/2009/2009-09-08.htm "Storsatsning i laxens och öringens 
barnkammare." 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.10.2009 

Kommentar 

http://www.dirnat.no/attachment.ap?id=11155 -- "Retningslinjer for regulering av fiske etter anadrome laksefisk i vassdrag 
og sjø for sesongene 2010-2014": "I vassdrag med tilfredsstillende lokal organisering skal forslag til fiskeregler for 
vassdraget utarbeides lokalt dersom det er vilje til dette. Når forslag til fiskeregler utarbeides lokalt, må Fylkesmannen foreta 
en vurdering av hvilke bestemmelser som skal tas inn i forskriften og hvilke som skal gis som lokale fiskeregler. De samlede 
fiskereglene for vassdraget skal sikre et forsvarlig beskatningstrykk, og tillatt fisketid skal ses i sammenheng med eventuell 
bruk av andre virkemidler. Dersom Fylkesmannen ikke vil følge det lokale forslaget til fiskeregler, skal saken forelegges 
DN." --- Enningdalselva. .....glem det..... 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 02.10.2009 

Kommentar 

Tar mer enn gjerne utfordringen jeg Rolf, og er mer enn behjelpelig i klekkeriet også..... men alt det der må vel isåfall styre-
behandles????? Tror nok jeg skulle fått med meg Jørn T og David også. Vi er jo tre stk som har mange ideèr, og veldigf glad 
i det vi driver med. Også er vi jo unge da Rolf.... hehe  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 02.10.2009 

Kommentar 

Som sagt før, vi trenger yngre folk som kan føre foreningen videre. F.eks. trenger vi folk til å lede et fiskeutvalg. Dette ligger 
i dag under klekkeriet p.g.a. manglende interesse hos våre medlemmer. Et slikt utvalg kan da arrangere forskjellige 
konkurranser i tillegg til utsetting av fisk og andre ting. Noe for deg, Per Magnus 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 30.09.2009 

Kommentar 
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Spennende lesing den der klubbavisa. Men for ett bilde på første siden da...... hehe Grattis John. Men en helt annen ting, ser 
jo mange resultatlister fra det som jegerne konkurerer i. Hvorfor ikke klubbmesterskaper i SØ fiske, Ismeite osv??? Sjø 
ørreten er jo helt rå på vinteren da. Noe å tygge på der, noen som tar ansvar å drar igang noe??? SKITT JAKT til elg-jegerne 
som drar igang på mandagen på Ulveholtet. 

Navn: Bjarne 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 30.09.2009 

Kommentar 

Først: Flott utgave av Jeger- og Fiskertreff. Neste: Det er ikke det mest tragiske at det blir? fiskestart i elva 23. mai neste år, 
men at garnfisket fortsatt skal starte EN uke før, dvs 16. mai og med samme antall dager i uker frem til 15. august. Og som 
før, uten noen form for kvote eller baglimit. Den er mye verre å svelge, synes jeg. Bjarne 

Navn: AJFF Halden 
Epost:  
Date: 30.09.2009 

Kommentar 

Klubbavisa nr 3 - 2009 

Navn: marius 
Epost:  
Date: 29.09.2009 

Kommentar 

1 laks i mai. 1 laks i juni. 1 laks i juli. 1 laks i aug. Enkelt og greit :)  

Navn:  
Epost:  
Date: 29.09.2009 

Kommentar 

Hei , jeg leser med stor interesse gjesteboken til AJJF. Først av alt Det er utrolig hvilken entusiasme og engasjement /innsats 
dere legger for dagen, FANTASTISK. Stor applaus til dere som sørger for lakseelver, yngel, gytebekker osv Så til 
åpningsfisket i Berby: Det ville være utrolig synd dersom elva ikke skulle åpnes for fiske før 23.mai. Bedre rekreasjon enn å 
være i BERBY på våren finnes knapt. Kan dette være en mulighet ? Bag Limit i perioden 16.05- 01.06 på MAX 1 laks over 7 
(5) kg pr. pers, utover det C&R på all fisk over 7(5)kg. Etter 01.06 ny Bag Limit på 2 laks over 5kg for resten av sesongen. 
Etter 15.06 slippes all hunnfisk. Brun fisk slippes som idag. Småfisk < 5kg tas eller slippes etter eget ønske. På den måten 
kan vi spare en del av den mest verdifulle fisken , samtidig som man har mulighet til å få seg en laksefangst mvh Leif M 
(Ingen trussel for laksebestanden i Berby)  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 29.09.2009 

Kommentar 

Det er nå bevegelse ang. Iddefjordskonvensjonen, og utkast til avtaletekst ble oversendt fra norske til svenske myndigheter i 
går. Vi får håpe at det er endringer i dette utkastet i forhold til det vi kjenner til fra før 

Navn: Rune 
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Epost:  
Date: 29.09.2009 

Kommentar 

Det går mot at Fylkesmannen ++ utsetter sportsfisket fra 16 mai til 23 mai. Begrunnelsen er å beskytte den tidligvandrende 
storlaksen. Sett ut fra laksens ståsted så er jo det bra. Sett ut fra en sportsfiskers ståsted så er jo en ukes utsettelse utrolig 
synd. De fleste synes at de første 14 dagene (16 mai – 1 juni) er den gjeveste tiden i Enningdalselva.  

Noen fakta: Sammenlignet med andre tidlig elver som åpner rundt 15 mai, så er Enningdalselva i en klasse for seg ang. fangst 
av laks. I de andre elvene blir ikke fisket utsatt selv om laksen nesten ikke er tilstede så tidlig (Ørekil, Numedalslågen, Bjøra, 
Stordalselva m.fl) Hvis man skulle åpnet elva etter når laksen var på plass, så kunne vi uten problem ha åpnet Enningdalselva 
10 mai. (5 mai) En tendens de siste årene er at vannføringen holder til nød de første 14 dagene, så er det ”bekk” og ”slutt” på 
fisket for en god stund... Jeg personlig håper at det en gang i fremtiden blir mulig å fiske laks fra 10 mai i Enningdalselva 
(med restriksjoner = C&R).  

Men la oss i første omgang kjempe for å beholde 16 mai som åpningsdag. Hva skal til for å få til det ? Da må vi tenke 
alternativt. Begrunnelsen til fylkesmannen er å beskytte den tidligvandrende storlaksen. Vi sportsfiskere kan oppfylle kravet 
om å sikre den tidligvandrende storlaksen  ved at 1: All hunnlaks skal slippes ut første uka. eller alt 2. All laks over 7 kilo 
slippes ut. Vel, uansett nyanser av ”laks tilbake” så må vi få det ned i en søknad til fylkesmannen og det fort. (Elveutvalget) 
En ting er sikkert: Gjør vi ingenting, så åpner elva 23 mai. Noen som har synspunkter ?  

------------------------------------------------------------- 

Fjernet navnløst innlegg med "personangrep" + påfølgende svar  

Helga Pedersen går av som fiskeriminister:  http://www.vg.no/nyheter/innenriks/valg-2009/artikkel.php?artid=574059 
(Sportsfiskerene i Norge er vel ikke lei seg for det) 

Rune 

Navn: Bjarne 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 26.09.2009 

Kommentar 

Legger inn rapporten fra Orkla. Ikke lystelig lesing må jeg si!! Nå har det gått tre uker siden sesongslutt i Orkla, og vi har så 
vidt begynt å få en for oss hektisk sommer litt på avstand (lurer på hvor juni, juli og august egentlig tok veien?). Dette "lille" 
nyhetsskrivet blir forøvrig ikke særlig lystig lesning, men det får så være. Sesongen ble nok ikke slik vi hadde håpet - heller 
litt nærmere det vi hadde fryktet - når det gjelder fangster. De samlede fangstallene for i år er ikke klare ennå, så disse får vi 
vente med. Det er bare å konstatere følgende; hadde ikke DN sørget for å få lagt kilenøtene på land de første tre ukene i juni 
(i år som i fjor), så hadde nok resultatet vært meget dystert. En brukbar oppgang av storlaks, en under middels oppgang av 
mellomlaks og en svært dårlig oppgang av smålaks er ikke noe å rope hurra for. Heller tvert i mot! Vi ser nå klart den samme 
tendensen som viste seg nede i Hardanger på slutten av forrige århundre. Og der har det som kjent gått katastrofalt dårlig! 
Den er god grunn til å anta at et stadig synkende antall smolt fra Trondheimsfjordelvene overlever svømmeturen mot det åpne 
havet når de må passere gjennom minefeltet av lakselus rundt Hitra og Frøya. En parasitt som vi vet har fått glimrende 
livsvilkår på grunn av en mer eller mindre styringssløs oppdrettsnæring. For de med sterke mager kan vi anbefale en titt på 
bildene fra Bergselva publisert i avisa Hitra Frøya den 4. september i.å <http://www.hitra-
froya.no/incoming/article1245747.ece> . Man kan miste matlysten av mindre, og man bør absolutt vurdere om oppdrettslaks i 
det hele tatt bør stå på middagsbordet når man ser hva denne næringen bidrar til. Dyreplageri av desidert verste sort. Og vi 
ber om at linken til bildereportasjen spres så mye som overhode mulig slik at kunnskapen om hva lakselusa faktisk er i stand 
til økes. Ikke bare blant laksefiskere, men også alle andre - kanskje særlig til de som måtte leve i den villfarelse å tro at 
lakseoppdrett er miljøvennlig og bærekraftig. Videre er det også god grunn til at denne stadig ekspanderende næringen sørger 
for at smolten ikke finner mat ute i sine vanlige oppvekstområder. Det fiskes industrielt på alt som "kryper og går" av arter 
(og det fiskes stadig lenger og lenger nedover i næringskjeden) som så benyttes til mat for fjøsfisken i oppdrettsmærene, 
hvilket resulterer i at villfisken rett og slett ikke finner mat i havet. Og kanskje det aller mest skremmende av alt er det 
faktum at myndighetene ser ut til å være totalt handlingslammet, og tillater en umettelig oppdrettsnæring å rasere verdens 
største økosystem utelukkende motivert ut fra kortsiktig profitthensyn. Hvis ikke trenden snart snus er vi redd for at Rune 
Jensens velskrevne, tankevekkende og dystre kronikk fra Adresseavisen den 16. september 09, 
<http://www.adressa.no/meninger/article1384342.ece> "Brevet fra 2015" 
<http://www.adressa.no/meninger/article1384342.ece> , slår til for fullt. Vi anbefaler at denne kronikken leses, og gjerne 
spres til så mange som mulig. Det er selvsagt ikke lystig lesning, men alt som kan virke som en oppvekker i forhold til å 
berge den atlantiske villaksen fra total utryddelse, bør bekjentgjøres til så mange som mulig - bare det ikke allerede er for 
sent. :-( Et lite lyspunkt er det tross alt at mange laksefiskere etter beste evne bidrar med å gjenutsette fisk, selv om det 
dessverre ser ut til at mataukmotivet stadig ligger bak hos mange. Vi sikter da til at smålaksen settes ut i håp om å få tatt en 
stor en. Det er imidlertid, i dagens ulvetider for laksen, god grunn til å tro at dagens kvoter og regler fortsatt er for dårlige til å 
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bidra til at nok gytelaks står igjen i elva etter sesongslutt. Det må derfor påregnes en ytterligere skjerping av fiskeregler og 
kvoter for 2010. Vi lover å komme tilbake til disse så snart de er vedtatt, hvilket vi håper skjer om kort tid. Og bare så det er 
krystallklart; det kan ikke forventes at myndighetene vil skjerpe inn fisket i sjøen etter villaks hvis ikke elveierne og fiskerne 
i elvene er villige til å begrense sitt uttak ytterligere. Men gjør de det kan vi kanskje forvente gode nyheter fra myndighetene i 
løpet av vinteren? På tampen av denne ikke helt korte meldingen, så vil vi informere om at vi åpner for booking for 2010 så 
snart vi er klare med evt. endringer. Dette vil bli synlig ved at vi oppdaterer de respektive presentasjoner med årstall samt 
skriver 2010 i bookingsystemet bak hvert aktivert produkt. Vi tar selvsagt i mot ordre/ønsker nå også, og da helst skriftlig pr. 
e-post (vår telefon er ubetjent i perioder). Disse vil da bli ekspedert så snart detaljene for neste sesong er klare. Og det er fint 
om det oppgis alternativer da vi alltid har hatt en uskreven regel om at de som allerede har funnet sitt yndlingsvald og uke, 
har førsterett på samme sted til samme tid påfølgende sesong. Vi ønsker alle en riktig fin høst, og lover å komme tilbake med 
informasjon med ujevne mellomrom. Med vennlig hilsen Karl O. Mærk Orklaguiden AS  

Navn: Bjarne 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 26.09.2009 

Kommentar 

Ikke bra den rapporten som kommer fra Orkla i høst!!!!  

Navn: per a husem 
Epost:  
Date: 25.09.2009 

Kommentar 

http://www.fisking.no/Fiske/index.php?option=com_content&task=view&id=1564&Itemid=40 sjekk denne  

Navn: Bjarne G 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 24.09.2009 

Kommentar 

En liten sak: Vitenskapsrådet for villaksforvaltningen visste ikke at det var en egen konvensjon for Iddefjorden. De visste 
heller ikke at det var tillatt med så mye garnfiske i fjorden! Nå er det kanskje et lite lys i mørket. Jeg har sendt en mail til 
Norske Lakseelver om "våre" problemer i Idefjorden. Kanskje kan de påvirke myndighetene til å få svenskene med på å få 
redusert garnfiske i fjorden. De har i hvertfall jevnlig møter med myndighetene i. Mye av problemet ville antakelig bli 
redusert dersom det fikk komme mer laks opp på grunnene for å gyte. Det er helt riktig at det var mer laks i elva i de første 
årene AJFF hadde elva, men da var svært lite garnfiske i fjorden. Oppsynsmannen sa i artikkel i Halden Arbeiderblad på 
slutten av 60 tallet eller begynnelsen av 70 tallet at laksen var borte fra Iddefjorden på grunn av forurensing. Og det var ingen 
av de som visste bedre som sa han i mot!! Etter at vi overtok forvaltningen av elva ble det fort kjent at det var mye laks i 
Enningdalselva og dermed økte garnfisket dramatisk i fjorden. Ellers er det ikke bra at det er så liten oppslutning om 
vaktholdet i Berby. Helt enig i det Per Arthur har skrevet her. Hilsen Bjarne 

Navn: per a husem 
Epost:  
Date: 24.09.2009 

Kommentar 

Vakthold i berby ja :-((( Til nå er det 40 som ikke har hvert der med forbehold at noen har glemt å skrive seg inn 

Navn: Lars Nilsen 
Epost:  
Date: 23.09.2009 

Kommentar 
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Ja forstår jo at det er meget frustrerende og ønske å gjøre noe, men å ikke få lov! Jeg er som sagt ikke så veldig inne i dette, 
men har ikke også dette litt med statestikker å gjøre? Feks fangststatestikker... Fylket ser hva som blir tatt i elven vær sesong 
og bedømmer tilstand ut ifra disse opplysningene, selvfølgelig også flere ting som spiller inn.. Men for å sette dette litt på 
spissen, man setter ut fisk og statestikken blir brått ikke reell, elven gror igjen og gyteplasser er ødelagt, men statestikken 
viser fortsatt god og jevn fangst grunnet utsettelse av fisk.. Kan dette ha skjedd? Jeg skjønner jo at det er viktig å ha laks i 
elven man fisker i, men i bunn og grunn er det jo elvas eksistens som er viktig, uansett hvor dårlig med fisk det måtte bli i 
den. Jeg mener bare det at man ikke må sette fiske framfor elvas tillstand, om dere skjønner hva jeg mener... Greit å sette ut 
fisk, men kan jo også bli for mye av det gode slik at det slår tilbake på en negativ måte som får elven til å forfalle slik den har 
gjort de siste årene! uten at jeg på noen som helst måte kan påstå at det er dette som har skjedd :) Lars 

Navn: Ketil Edvardsen 
Epost:  
Date: 23.09.2009 

Kommentar 

Rolf : Sånne rocker'ær som deg går aldrig ut på datoen :-) Ref. Rolling Stones.... Stå på folkens !! 

Navn: per a husem 
Epost:  
Date: 22.09.2009 

Kommentar 

Hei igjen Lars Var kansje ikke lett å skjønne nei :-)) Vi får ikke gjøre noe før de høyere herrer har finni ut at det ikke er 
gytegrunner igjen eller no sånt. Å er som Rolf sier de undersøker det samme igjen bare tull spør du meg 

Navn: marius 
Epost:  
Date: 22.09.2009 

Kommentar 

Enig i alt du sier her Rolf!!! 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 22.09.2009 

Kommentar 

Til Lars Du kan lese hva som står under utsetting av fisk ved å se på klekkeriet. Fram til 2008 har det vært satt ut fisk som 
forhåpentlig har vært tilskudd. Nå får vi ikke lov til å gjøre en dritt, og det er for meg både uforståelig og lite akseptabelt. Nå 
holder de på igjen med de samme undersøkelsene som har vært gjennomført før. Alle vet jo hvor gyteplassene som er ganske 
så nedgrodd er, så det trengs ikke mere forsking på dette. Det som trengs er å gjøre noe sommerstid når det er lite vann. Har 
vært gjort før med anlegging av gyteplasser og fjerning av gress og mose i elva. Dessverre har vi nå en forsker som synes at 
tingenes tilstand er god, og vår fiskeforvalter er enig med ham. At det settes ut fisk over alt ellers i landet, selv i elver med 
stor gytebestand, spiller ingen rolle. Her skal naturen klare seg selv. Ja,ja, det er lov å drømme. Ellers kan man leve etter 
mottoet at det er lettere å få tilgivelse enn tillatelse. Håper at dere unge snart tar over driften av foreningen, da mange av oss 
som har vært med alt for lenge, er i ferd med å gå ut på datoen.  

Navn: Lars Nilsen 
Epost:  
Date: 22.09.2009 

Kommentar 

Hei igjen Per! Jeg vet ikke helt om jeg forsto dette jeg... Det er vel ikke først nå, høsten 2009 som dere vil gjøre noe for elva 
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deres? Jeg regner med at dette har vært tema tidligere også, men hva har DA vært grunnen til at det ikke har blitt satt i verk 
noen form for kultivering? Og tanken til Rune her var god, men at man ikke vender elva opp ned like før fisken skal gyte er 
vel forståelig, samt at det må lages en detaljert plan for slike tiltak som han sier.. Men nå kan det jo se ut som det ordner seg 
for dere i og med at kartlegging osv er på gang, slik at det en gang i framtiden kan bli utført en form for kultivering som er 
meget verdifull for elv,fisk og ikke minst fiskere :) Lars  

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 22.09.2009 

Kommentar 

Hei Lars Rune svarte på dette for meg før jeg rakk å svare men der har du svaret 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.09.2009 

Kommentar 

Sendte en mail til Fylkesmannen (LRK) i går: ”Kan det være aktuelt å gjøre tiltak på aktuelle ”dårlige” gyteplasser i 
Berbyelva nå i høst før gyting. Jeg tenker i første hånd på å ”forbedre” områder ved å fjerne begroing og å få frem grus som 
ligger gjemt under ”bunnoverflaten”. Altså ikke tilføre materiale, kun benytte stedegen .. Det er flere av oss sportsfiskere i 
elva som mener slike tiltak kan være til det gode for laksen og ørreten, og mange vil stille opp på en slik dugnad.” Jeg fikk 
svar med engang. ---- Han nevnte at det i høst skal gjennomføres en detaljert kartlegging av gyteområder og eventuelle 
problemer med begroing (LFI, UiO). Rapporten fra denne undersøkelsen vil danne grunnlag for eventuelle framtidige tiltak. 
Han nevnte også at gytetiden nærmer seg, og at det i inneværende år ikke vil bli gjennomført tiltak med å fjerne begroing og 
få fram grus i Enningdalselva. For en utålmodig sjel som meg er jo det litt frustrerende at ikke noe ”fysisk” skjer, men jeg 
skjønner at i slikt arbeid må man være systematiske og undersøke alle detaljer og få svar på de før man eventuelt utfører 
fysiske tiltak. Det er mange undersøkelser (interreg) på gang i hele vassdraget og det tar tid å sammenfatte alle resultatene og 
lage bl.a en fiskestellplan som tar for seg de fysiske tiltakene, men vi får smøre oss med tålmodighet. Det kommer til å skje 
ting om 1, 2 eller 3 år….  

Navn: Lars Nilsen 
Epost:  
Date: 21.09.2009 

Kommentar 

Hei Per Husem! Jeg er ikke så inne i dette med hvordan kultivering av lakseelver skal foregå, med tanke på godkjennelser fra 
fylke osv.. Derfor spør jeg: Hvorfor får dere ikke lov til å gjøre noe i berby? Sikker på at det er flere laksefiskere som lurer på 
hvorfor.. Lars 

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 20.09.2009 

Kommentar 

Ørbekken Trenger hjelp der noen som kan ??? Mye å gjøre der får låne traktor ++++ av Jens så er bare å melle seg på 

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 20.09.2009 

Kommentar 

Takk Endre Bra det men får ikke lov til å gjøre no gett.  
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Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 20.09.2009 

Kommentar 

Bilder fra siste dugnaden i Vevlenløpet og Risumløpet i Iddebekkene. http://docs.google.com/View?
id=dgvvqxhm_141d36732mc 

Navn: Ajff 
Epost:  
Date: 20.09.2009 

Kommentar 

Utsetting av fisk i Holmvann http://docs.google.com/View?id=dgvvqxhm_132fp5cmpfn 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 19.09.2009 

Kommentar 

Synes det er på tide at vi gjør noe med gyteforholdene i Berbyelva også. Mye blir gjort for sjøørret, men hva med laksen :) 
Dette er en jobb for elveutvalget i Berby og mange av oss blir gjerne med. Bare å sette i gang !!! 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 18.09.2009 

Kommentar 

Sjøørretens venner i Bekkeutvalget har avsluttet nok en dugnad, denne gangen i risumløpet og vevlenløpet i Iddebekkene. 1 
beverdemning og ett stort oppgangshinder er ryddet vekk i Vevlenløpet. I Risumløpet har vi nok en gang gravd frem gammel 
gytegrus og det er stor forskjell på dette strekket nå i forhold til da vi begynte. Gledelig er det å melde om yngel som 
svømmer rundt bena på oss, det viser at Risumløpet er på gang. Hele 9 unge og lovende mennesker var med i dag. Stor takk 
til friluftsgruppa i Komunen som igjen stilte opp med godt humør, tydelig ga kultiveringsjobben i SKottene mersmak:) Det er 
imponerende at så mange stiller opp for sjøørreten, man kan lure på hvor dette ender:) Det er jaggu på tide at laksen også får 
bedre forhold... Takk til alle sammen!  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.09.2009 

Kommentar 

http://www1.nrk.no/nett-tv/klipp/549222 (hold "shift" inne når du klikker på link -> åpner i nytt vindu) -- Livet til Ørreten - 
sendt på "Ut i naturen" 15/9 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.09.2009 

Kommentar 

http://svtplay.se/v/1370501/visst_nappar_det_laxfiske_i_lagan_och_nissan -- Interessant uttalelse: se fra ca 21 min og 30 
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sekunder inn i filmen. Gammelt klipp, men likevel aktuelt.. 

Navn: Nutte 
Epost: jonkjo@hotmail.com 
Date: 15.09.2009 

Kommentar 

Hei alle Laksefiskere. Jeg har fått tak i ett parti med Streamstix haspelstenger som er meget gode stenger. Om noen er på jakt 
etter ny stang er det bare å ringe meg eller sende meg en mail for pris eller om dere vil komme nedom meg å se på stenger. 
Det er 2typer, Powerstix og Ultrastix 11fot stenger 20-60g Og Ultrastix 9,6fot 7-37g. Prisen er fra 600kr-800kr. tlf:47333365 

Navn: Nutte 
Epost: jonkjo@hotmail.com 
Date: 15.09.2009 

Kommentar 

Hei alle Laksefiskere. Jeg har fått tak i ett parti med Streamstix haspelstenger som er meget gode stenger. Om noen er på jakt 
etter ny stang er det bare å ringe meg eller sende meg en mail for pris eller om dere vil komme nedom meg å se på stenger. 
Det er 2typer, Powerstix og Ultrastix 11fot stenger 20-60g Og Ultrastix 9,6fot 7-37g. Prisen er fra 600kr-800kr. tlf:47333365 

Navn: Nutte 
Epost: jonkjo@hotmail.com 
Date: 15.09.2009 

Kommentar 

Hei alle Laksefiskere. Jeg har fått tak i ett parti med Streamstix haspelstenger som er meget gode stenger. Om noen er på jakt 
etter ny stang er det bare å ringe meg eller sende meg en mail for pris eller om dere vil komme nedom meg å se på stenger. 
Det er 2typer, Powerstix og Ultrastix 11fot stenger 20-60g Og Ultrastix 9,6fot 7-37g. Prisen er fra 600kr-800kr. tlf:47333365 

Navn: Per A Husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 13.09.2009 

Kommentar 

Utrolig mange som driter i å gå vaktene sine i Berbyelva til nå 20 stk :-(((( Dette er for dårlig  

Navn: Steinar Torp 
Epost: ste-torp@online.no 
Date: 11.09.2009 

Kommentar 

Hei alle jakt venner. Ja nå har det desverre skjedd det vi mange har fryktet. Nå har det blitt tatt en jakthund av ULV i vårt 
terreng på fjellet på Finskogen.Det er hunden til Leif som var hans beste venn i mange år. Som jeg sa i lederen har ordet for 
en stund siden, så frykter jeg at tiden som vi har hatt med mye hygge i skogen med vår beste venn er forbi. Nå må 
myndighetene våkne, vi må få kontrol på den stadige voksende ULVESTAMMEN. Jeg har ikke noe forståelse for de 
argumenter om at ULVEN er en truende art. Nå må det inføres jakt på ULV også. Jeg har stor medfølese for det tragiske som 
Leif har vært utsatt for. Dette som jeg skriver om nå er ikke styrebehandlet, men er min personlige mening. Mvh Steinar Torp 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.09.2009 
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Kommentar 

http://www.dirnat.no/content.ap?thisId=500039033 rapporter i høyre meny... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.09.2009 

Kommentar 

Kommentar til artikkel i HA: ”Rapporten slår imidlertid fast at laksefisket på kysten bør begrenses ytterligere i de aller fleste 
fjordområder og i en lang rekke vassdrag. Men altså ikke i Iddefjorden og Enningdalselva.” --------------------- Ref: 
http://www.nina.no/archive/nina/PppBasePdf/Rapport%20fra%20vitenskapelig%20råd%20for%
20lakseforvaltning/2009/Thorstad%20Status%20Rapport%20fra%20Vitenskapsrådet%20for%20lakseforvaltning%201%
202009.pdf 5.6.1 Region Østlandet Sjøfisket i denne regionen beskatter i tillegg til bestander innen regionen 
(beskatningsvurdering 2) også med høy sannsynlighet laks hjemhørende i region Agderkysten som har fått 
beskatningsvurdering 3. I tillegg beskattes laks fra vassdrag på vestkysten av Sverige, der det foreligger lite informasjon om 
bestandsstatus. Fordi fisket i denne regionen beskatter fisk fra en region med beskatningsvurdering 3 konkluderte vi at: 
Beskatningen på bestander som inngår i dette fisket er sannsynligvis utenfor bærekraftige rammer og bør reduseres betydelig. 
Sjøfisket i regionen er relativt lite (ca 2000 kg i 2008), og mye mindre enn fisket i elvene i regionen. Sjøfisket foregår i fem 
uker fra 15. juni til 20. juli. Bestandene i regionen er i svært høy grad utsatt i sjøfisket fordi andelen stor fisk er høy. I region 
Agderkysten er fisken i moderat grad utsatt i sjøfisket. I de to regionene som inngår i fisket manglet det i 2008 totalt ca 4700 
kg hunner. for at gytebestandsmålet skulle vært nådd, og reduksjon i sjøfisket alene vil ikke sikre måloppnåelse i regionene. 
Råd om sjøbeskatning: Sjøfisket i regionen beskatter fisk fra mange bestander som ikke når sine gytebestandsmål og 
forvaltningsmål, og beskatningen bør reduseres betydelig. (Sendt på mail til journalist i HA + litt info om krokgarn)  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.09.2009 

Kommentar 

http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=214291 "Enningdalselva forvaltes godt" "Rapporten slår imidlertid fast at 
laksefisket på kysten bør begrenses ytterligere i de aller fleste fjordområder og i en lang rekke vassdrag. Men altså ikke i 
Iddefjorden og Enningdalselva. " ????.........Skulle gjerne snakket litt med de som mener/skriver dette.. 

Navn: Pål Espen 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 10.09.2009 

Kommentar 

Det er utrolig flotte filmer det det der Rune, som beskriver ganske mye om hva det kreves, men også hva det gir, ikke minst 
om sportsfiske i fremtiden skal gi andre det det har gitt oss.... Med innsats fra mange skal det koke både i elver og bekker i 
fremtiden!!! STÅ PÅ  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 10.09.2009 

Kommentar 

Det er veldig bra at dere kontrollerer garnfisket på norsk og svensk side i Iddefjorden. Det er alltid noen som blir fristet av 
ulovlige gjerninger i dette området, og spesielt det innerste området er perfekt for tjuvfiske med garn pga lite folk i området... 
http://svtplay.se/t/113553/oringfiske_jorden_runt se del 2 av 3 -- restaurering av ørretbekk i sverige ++ 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
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Date: 09.09.2009 

Kommentar 

Jeg og Husem var ute å kikket en runde her om dagen, etter forespørsel fra den lokale oppsynsmannen. Så synes nå ikke det 
er unødvendig å sjekke....... Alle vet jo at folk driver å setter garn ute i fjorden, etter både SØ og Laks....... Stå på!!!!  

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 09.09.2009 

Kommentar 

I forbindelse med rydding av oppgangshindre i bl.a Skottene ble det tatt en runde for å sjekke ulovlige garn. Det ble ikke reg. 
ulovlige garn i nærhet av bekkens utløp. Man kan bli noe lurt av 2 "bøyer" som er satt som merker for Komunens nylig lagt 
kloakledning, men ellers så det greit ut. Flere er på allerten ang. garnfiske, man har en viss mening om hvem som har satt 
hva. La oss håpe disse personene nå holder seg unna slik at man slipper å bruke tid på andre tilltak. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.09.2009 

Kommentar 

Til ettertanke ------ "I mageinnholdet til 60 skutte ender (både unger, voksne laksender og silender) ble det funnet 606 laks 
(90 %) 3 aure (0,4 %) 13 røye (1,9 %) osv. Basert på simuleringer av endenes fødebehov og fødesammensetning spiser en 
fiskand i løpet av en dag 1,5 ettårige lakseunger, 12 toårige lakseunger, 12 treårige lakseunger, og 18 fireårige lakseunger, og 
3 individ av andre fiskearter. Ut fra simuleringer vil 200 fiskender i løpet av en 30 dagers periode spise mellom 78 000 og 
136 000 presmolt." 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 08.09.2009 

Kommentar 

Ser ut som det melder seg nok folk slik at fisken kan settes ut neste onsdag,altså den 16. d.m. Fint om noen til melder seg. At 
folk er så sjuke at de setter garn når fisken skal opp for å leke og egentlig ikke er spiselig, kan man lure på. Før var det 
matauk, men i dag,-fy faen!  

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 08.09.2009 

Kommentar 

http://www.ulovligegarn.no/observations/list_observations - Nytt ulovlig garn i Iddefjorden.... 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 07.09.2009 

Kommentar 

Hei I forbindelse med Interregprosjektet skal det restaureres et ørretvann i Enningdalen, Holmvann som ligger ikke så langt 
fra Farmenområdet. Vår fiskeforvalter trenger frivillige til å bære en lørdag eller søndag i nærmeste framtid. Fisken blir kjørt 
langt inn slik at det blir rundt 300 meter å bære i sekk. Det er snakk om ca. 300 ørreter. Dersom mange nok hadde kunnet på 
en vanlig hverdag så hadde det vært fint. Ønsker tilbakemelding, helst på mail(roaga@online.no) eller tlf.95035536. 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.09.2009 

Kommentar 

http://www.edgeforum.com/index.php?s=&showtopic=28869&view=findpost&p=361313 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.09.2009 

Kommentar 

En frustrert svensk sportsfisker med et brev til Länsstyrelsen i Västra Götaland: http://www.edgeforum.com/index.php?
s=&showtopic=28869&view=findpost&p=361313 Kontrollen på svensk side i Iddefjorden er nok ikke hva vi kunne håpet på. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.09.2009 

Kommentar 

"Dags för nya fiskeregler på väst- och sydkusten." "I Idefjorden kallas detta fiskesätt för ”Krokgarn” med skillnaden att 
ledarmen ut från land är konstruerad på ett sådant sätt att inte fisken fastnar i denna men väl i det yttre garnet. ”Krokgarnen” 
är förövrigt i Idefjorden starkt ifrågasatta" http://www.edgeforum.com/index.php?showtopic=96396  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.09.2009 

Kommentar 

Mink i Enningdalselva: http://www.ajffhalden.no/media/mink.wmv (video). Bør fanges / skytes. 

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 03.09.2009 

Kommentar 

Klubbmesterskap i elgbaneskyting 07.09.09 Påmelding fra 1730.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.09.2009 

Kommentar 

Lov å skyte skarv i Tista: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/181357  

Dette bør vurderer i Enningdalselva også. ref Sverre Berger innlegg fra 8/8 

Navn: Bjarne Granli 
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Epost: granligutten@halden.net 
Date: 03.09.2009 

Kommentar 

VÅPENSKAP: Det er blitt påbudt med våpenskap. Dersom det er flere i AJFF som trenger å skaffe seg skap, ta kontakt med 
meg innen 15. Oktober enten på mail eller mobil 911 97 380. Jeg vil deretter innhente anbud slik at vi kan få skap billigst 
mulig. Hilsen Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.09.2009 

Kommentar 

Laks med spinner/sluk i munnviken (kl 12:35): http://www.vgtv.no/?id=23021  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 01.09.2009 

Kommentar 

Hallo igjen. Vi kan fortsatt levere laks til røking i Tistedal Delikatesse. Men da må vi ha filettert den og levere sidene til dem 
ferdig skåret. De vil da salte og røke på vanlig måte. En gladnyhet synes jeg. Hilsen fra Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 01.09.2009 

Kommentar 

Hei. Det har veltet 3 trær over gangbrua på sone 3. Vær forsiktige dersom dere skal krysse elva der oppe!!!!!!!!!!! Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 01.09.2009 

Kommentar 

Hei alle sammen. Kokkhaugen Vel arrangerer fiskekonkurranse fra Bombrua i Tistedal førstkommende lørda 5. september fra 
ca kl 1145 til ca kl 1300. Vi trenger 2 til 3 personer som kan snakke om fiske. Vi er ikke ansvarlig for arrangementet. 
Interesserte kan melde fra til Steinar Torp på 90188530. Jeg er ikke særlig mobil om dagen, så det hadde vært fint om noen 
andre kunne stille opp. Hilsen Bjarne 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 30.08.2009 

Kommentar 

Bekkeutvalget registrerte i 2008 yngel og gytefisk i Det fjerde løpet i Hjelmungenbekken. Historien fortsetter i 2009 og vi har 
sett yngel lengre opp enn vi trodde var mulig ved dagens forhold i løpet. Vi snakker om Lamandsbekken som med litt jobb 
kan bli meget bra for fremtiden. Det skal el-fiskes her i løpet av september (referert til mail fra fiskeriforvalter) Det er 
muligheter for de som ønsker å gjøre noe å bidra her, meld din interesse til oss i utvalget og bli med!!! Se siste nytt her: 
http://docs.google.com/View?id=dgvvqxhm_125t82fxg9 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 28.08.2009 

Kommentar 

I Espen Flyvholms lakseeldorado: Kolahalvön. Laxälvarna på Kolahalvön i Ryssland är bland de bästa i världen och en dröm 
för de flesta laxfiskare. I det här programmet reser Fredrik Israelsson till älvarna Charlovka och Litza på Kolas karga norra 
sida och får uppleva ett laxfiske utöver det vanliga. Med hjälp av ryska helikoptrar och under överinseende av guiden 
Valentin utmanar Fredrik det gällande rekordet för de båda älvarna. Det handlar om att fånga en lax på 20 kilo. De gigantiska 
fiskarna finns i älvarnas klara vatten men det gäller att få laxarna att hugga och sedan få dom på land, något som är lättare 
sagt än gjort. http://svtplay.se/t/112236/vildmark_fiske NB! 8 filmer bl.a fra 2 fra Alta - PS! Fullskjermknapp nede til høyre - 
siste visningsdato er 30/8 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 25.08.2009 

Kommentar 

Jaja, da var sesongen 2009 over for i Tista. Det ble tatt totalt 23 laks, noe som er sånn ganske normal fangst for Tista. Det har 
også gått opp 45 laks/sjø-ørret i trappa ved porsnes, og det er sett ny fisk på elva i går. Se www.tista.info for mere info:) Husk 
dugnad i Lille-elva i morgen 26.08 klokka 18.00:)  

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 25.08.2009 

Kommentar 

Video fra restaureringen av Syverstadløpet i Hjelmungenbekken kan du se her: http://www.youtube.com/watch?
v=A7WxMTBHE2A Vi oppfordrer alle som har mulighet til å bli med på rydding av oppgangshindre i Haldens 
sjøørretbekker til å ta kontakt. Vi har bl.a 2 beverdemninger som hindre sjøørreten i Vevlenløpet i Iddebekkene. Alle 
kontaktdata finner du her http://haldenbekkeutvalget.net/ 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 24.08.2009 

Kommentar 

Vil igjen takke alle som møtte opp i dag i Syverstadløpet for å få ut resten av grusen :) Gytestrekket er nå helt KONGE !!! 
Godt vi er en ivrig gjeng !!! Nå gjenstår rydding i alle løp slik at fisken kommer lett fram. Og sjekke at alle eksisterende 
gyteområder er inntakte og slamfrie. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 24.08.2009 

Kommentar 

En bekjent av meg var på kanotur i Søndre Boksjø for noen dager siden. Han avsluttet turen ved demningen der bekken 
renner ut av Søndre Boksjø. Her kan du lese om hva han fant der: http://www.ulovligegarn.no/observations/list_observations 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 21.08.2009 
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Kommentar 

For de som ønsker å følge fremdriften i Hjelmungenbekken (Syverstadløpet) se her: http://docs.google.com/present/view?
id=dgvvqxhm_105cp9g4ds9 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 20.08.2009 

Kommentar 

Hei Retter en stor takk de alle de som møtte opp på dugnaden i Hjelmungenbekken i dag :). Moro og se at dette engasjerer så 
mange !!! Vi fikk gjort masse og laget mange nye gyteplasser i Syverstadløpet. Ekstra gøy er det at nye fjes stadig dukker 
opp på våre dugnader. Vi fortsetter å jobbe helt til de første fiskene ankommer gyteplassene. Neste dugnad blir 
førstkommende mandag den 24.8. Vi møter opp som vanlig på den gamle Finastasjonen i Løkkebergkrysset kl 16. Vel møtt 
gamle og nye :) Ta kontakt med meg på tlf 95216369 hvis du trenger nærmere beskrivelse. TATT !! 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 18.08.2009 

Kommentar 

Hei alle sammen Nå som laksesesongen er over, er vi i gang med dugnader i våre sjøørretbekker. Håper også de som nesten 
hver dag har fisket i Berby og Tista i sommer gidder å stille opp hehe :) Vi blir en gjeng som setter i gang i 
Hjelmungenbekken førstkommende torsdag 20.8. kl 1600. Møt opp på gamle Finastasjonen kl 16 hvis du ikke vet hvor vi 
skal holde på. Gytegrus skal legges ut i Syverstadløpet og det blir også litt steinsetting. Vel møtt. Enkel bevertning :) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 18.08.2009 

Kommentar 

Tredoblet laksefiske i Saltdalselva: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/nordland/1.6729083 
"Her har Norges vassdrags- og energidirektorat vært inne med en gravemaskin og fjerna store lag med elvemose som dekte 
bunnen her. Mosen er lagt på land og frigjort bunnen, så nå har vi fått en fin steingrunn med gode skjulemuligheter for 
fisken" Enningdalselva neste.... 

140 laks fisket i Enningdalselva: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.6723391  

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 17.08.2009 

Kommentar 

hmm var mye snakk om polisen her :-)) har noen gjort noe galt 

Navn: Per Magnus 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 16.08.2009 

Kommentar 

mye snakk om "polisen" da...... hehe da var sesongen over, både for oss med stang, og for deg nät-fiskaren Jan. Nå er det sjø-
ørret som gjelder, Dynekilen og Ponton-båt. Bra det er klarer regler der for garnfisket..... slipper den dritten der inne!! 
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Navn: Erik Birkeland 
Epost: eri-bi@online.no 
Date: 15.08.2009 

Kommentar 

Ja. Ja. Polisen kommer sikkert å henter meg! Jeg hentet meg istedet en laks i dag. Tatt JA. He. He. MVH Erik Birk 

Navn: Mats Ohlson 
Epost:  
Date: 15.08.2009 

Kommentar 

Heia sverige!! 

Navn: Jan 
Epost:  
Date: 14.08.2009 

Kommentar 

Polisen Hämta dig också Erik Birkeland 

Navn: jan 
Epost:  
Date: 14.08.2009 

Kommentar 

polisen hämta dig snart Johan Jaren 

Navn: Jan 
Epost:  
Date: 14.08.2009 

Kommentar 

ni bluffa på kilona en laks på 81 cm väger mer än 5.2 kilo.om det inte en typ av hybrid.Jag har aldrig varit med om en sådan 
lax. Om det inte har varit en vinterstörin.  

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 08.08.2009 

Kommentar 

Var ute og hadde garn-telling i fjorden i går, og det står 25 stk lovlige garn fra sponvika og inn til Berby. 14 stk bare mellom 
Fagerholt og Berby, er der det står tettest og mest strategisk. Da jeg var ute kom jeg i kontakt med 4 stk garnfiskere, mens de 
dro opp sine 8 stk garn. De fikk faktisk ikke noe annet enn flyndre, så oppgangen er nok generelt dårlig nå i august. Det var 
eller ikke noe ulovlige garn å se, og det er jo i hvert fall bra. Mer skremmende å se 18 SKARV bare på den ene grense-støtta. 
Skyt alle sammen, er flere i fjorden og Tista...  

Navn: Per Magnus 
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Epost:  
Date: 08.08.2009 

Kommentar 

Burde vært totalforbud mot garnfiske i hele fjorden...... ihvertfall fra sponvika og innover. Eneste som kan støttes er vel 
egentlig de få som er yrkesfiskere, verre med hobbyfisket, og er vel igrunn svenskene som er de største synderne. Har jo sett 
ved flere anledninger at de setter sine garn ulovlig, på mange måter. Både avstanden mellom garna, samt lengden på de.... 
Men virker som om svenske kystvakta/fiskerioppsyn, beskytter sine egne. Vel, nå er det kun en uke igjen, så får vel ta en tur 
opp med flua!!!! TATT  

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 08.08.2009 

Kommentar 

hei rolf, enig med deg, at ikke myndighetene griper inn der den store utfordringen er for meg uforståelig. jeg føler at de ikke 
forstår alvoret og at innføre små restriksjoner i elvene er som å spise globoid mot malaria. vi må få slutt på rovfiske etter 
villlaksen og garnfiske er en kjempetrussel ef 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 07.08.2009 

Kommentar 

I Enningdalselva er det innført mange restriksjoner på hva man kan fange i løpet ev en sesong. 7 fisker som nesten ingen får. 
Store områder er fredet for alt fiske og mange områder er på sett og vis fredet for fiske p.g.a. vegetasjon. Ellers er omfanget 
av rømt oppdrettslaks nesten ikke tilstedeværende. Det er lite oppgang av fisk i elven i disse dager, men slik har det ofte vært 
i august selv med god vannstand. Problemet ligger i fjorden med alt for mye lovlig og ulovlig garnfiske. Vet at en av de 
ivrigste ringer rundt og hører om det er noen som ønsker å kjøpe laks da han har fått alt for mye. Hadde garnfiskerne også 
fisket en kvote til eget forbruk, så hadde det vært fisk nok til alle. All farget fisk blir stort sett satt ut i elva så sant de ikke er 
skadet, og særlig gjelder det hunnfisk. Farget fisk hos oss er stort sett ikke spiselig. 

Navn:  
Epost:  
Date: 07.08.2009 

Kommentar 

http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.6722550 Ikke lenger lov å fiske villaks i Glomma, i Aagårdselva blir all ho-laks 
fredet. Blir det gjort noen tiltak i Enningdalselva for å bevare laksen nå i disse dårlige oppgangstider? 

Navn: Harald 
Epost: ajff.halden@tele2.no 
Date: 05.08.2009 

Kommentar 

HUSK !!! Klubbmesterskap i elgbaneskyting blir avholdt 07.09.09. Påmnelding fra kl. 1730. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.08.2009 

Kommentar 
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Tilsvarende som hos oss. Her er det Finland som synder: http://www.nrk.no/torget/11112_fylkesmannentanavassdraget (les 
svarinnlegget til Morten J.) 

Begrens fisket i Tana omgående: http://www3.nrk.no/kanal/nrk_sami_radio/1.6696185 sier seniorrådgiver Stig Johansson i 
Direktoratet for naturforvaltning. Forøvrig samme mann som forhandler med Sverige om Iddefjordskonvensjonen. 

Grensesamarbeid er viktig: http://www3.nrk.no/kanal/nrk_sami_radio/1.6695490 

---------------------------------- 

Er dette lovlig da Ole i Dole: http://www.hitsville.no/photoalbum/index.php?c=5&p=12 ("Fall at Berby River - Good time 
for catching powan or trout!" --> Fall = Høst) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.08.2009 

Kommentar 

Mye ulovlig garnfiske: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/177813 - http://www.hitra-froya.no/incoming/article1243750.ece  
http://www.sovesten.no/index.cfm?event=doLink&famID=88529 

Trussel mot truede arter: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/177788    
http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/nordland/1.6710044   http://www.nrk.no/kanal/nrk_sami_radio/1.6701630 

Mye laks men lite med folk: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/178699 

Toppmøte om villaks: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/173226 

Beiarelva: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/175513 

Namsen: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/173085 

Drittvær ga skitt fiske: http://www.tv2nyhetene.no/innenriks/article2840487.ece 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 01.08.2009 

Kommentar 

Hva vi kan gjøre ? Dra de opp vel !!! hell bensin på og tenn opp et vakkert bål :) 

Navn: jørn 
Epost: jthowsen@hotmail.com 
Date: 01.08.2009 

Kommentar 

grrrrrrrrr garn !!!!!!!!!!!!!!!! det er så tragisk.. hva kan vi gjøre?  

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 31.07.2009 

Kommentar 

det vrimler av forskjellige typer garn i iddefjorden om sommeren,,det er så utrolig at ikke dette blir forbudt. de blir satt høyt 
og lavt,på kryss og tvers,,rart fisken kommer frem til elva,,ef 
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Navn: Bjarne 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 31.07.2009 

Kommentar 

HALLO ALLE SAMMEN. Vil bare minne om at vi vil markere avslutningen på sesongen på en mer seriøs måte i år. 
Lørdag15. August fra kl 18 blir det laget mat og gjort i stand til party ved Jugærbua. Christer Bjørnstad står for maten. 
Påmelding til Bjarne på granligutten@halden.net innen 12. August kl 18. Håper det blir bra fiske de siste 14 dagene med bra 
vannstand. Hilsen Bjarne 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 30.07.2009 

Kommentar 

Det triste med garnskader er at alle fisker som kommer opp fra sjøen etter å ha vært inne i dritten vil dø av soppskader. Det er 
derfor viktig å sjekke dette før man setter ut fisk i elva igjen. At det er mye sjøørret i elva er vel kanskje et tegn på at det er 
for lite laks. Forstår ikke at folk setter de tilbake, de bør kakkes i hodet på denne tiden av året hvor de er førsteklasses 
matfisker. De spiser sikkert og laksunger som det ikke er for mange av. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 30.07.2009 

Kommentar 

Hyppige garnskader.... Jeg fikk en smålaks 29/7 med garnskade i ryggfinne og rundt "kroppen". I dag 30/7 fikk Kent Hansen 
en smålaks med garnskade rundt "kroppen". Hørte at Rolf G sin laks fra 26/7 også var garnskadet. Skremte ut en laks som var 
"hvit" på hodet (garnskade m/sopp ?) i dag 30/7. Kan det være litt tett med garn i fjorden nå ? ..ettersom det nesten ikke blir 
tatt smålaks og vannstanden er meget bra.. (Har tatt bilde av garnskadene --> sendes til myndighetene) 

Navn: mETI 
Epost: met_i@hotmail.com 
Date: 28.07.2009 

Kommentar 

hadde gjerne vært med på kurs hos han svenske Andreas M., det er utrolig åssen han har fått til det der også! 

Navn:  
Epost:  
Date: 28.07.2009 

Kommentar 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 28.07.2009 

Kommentar 

grattis Andreas M. morro å se resultatene dine i berby på 2 dager og hvordan en proff fluefisker får det til å ta. du hjelper 
også veldig på statistikken i forhold til catch & release. takk andreas thight lines espen 
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Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 28.07.2009 

Kommentar 

hei,gjengir et notat fra orkla som har fredet hunnlaksen fra 1 august, se hvor mye en kilenot kan fiske av en laksestamme Det 
bør også være en tankevekker å se hvor effektivt en slik not kan fiske! Kun en kilenot er i stand til å ta ca 850 laks i løpet av 
1,5 måned. Legger vi dagens gjennomsnittsvekt for Orkla til grunn – 6,73 kg - gir dette en samlet fangst på vel 5 700 kg!!! 
Hva da om vi fortsatt hadde hatt 120 nøter i fjorden, og at disse hadde vært i sving med fisket fra 1. juni? Ingen bør vel da 
være i tvil om annet enn selv om resten av nøtene bare hadde fanget 25 % av nota i Mølnbukt så blir dette er svært stort antall 
laks! 850 stk x 120 x 0,5 = 51 000 stk! D.v.s. grovt regnet 10 ganger fangsten i Orkla i et gjennomsnittlig år. Som en 
konklusjon tillater vi oss å si at uten DNs vedtak om å utsette kilenotstarten de to siste årene, og ErTs oppleieordning av 
kilenøter de siste 5 årene, så kunne vi skutt en stor hvit pil etter å ha vært i nærheten av å ha oppnådd GBM de siste årene. Og 
hadde så vært tilfelle er vi ikke i tvil om at restriksjonene på fisket i elvene hadde vært enda hardere.  

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 26.07.2009 

Kommentar 

Hei endre og Leif, Jeg er enig alt dere skriver,og det er viktig at det ikke bare blir fokusert på at et er en sak som er trussel for 
laksen.Det er et sammen satt problem.Vi må heller ikke glemme vårt ansavar med beskatning i elvene. Det er et tankekors at i 
dettte uåret av en sesong,så har elvene på Kola som har praktisert 100% catch & relase all time high.De har kraftig økning av 
fangster og tetthet av yngel øker hvert år.Her forskes det på dette og fasit er klar.se på resultatene her. se www.kharlovka.com 
thight lines espen 

Navn: Leif Madsberg 
Epost: leif.madsberg@getmail.no 
Date: 25.07.2009 

Kommentar 

Hei Endre , det er et fornuftig innlegg. Jeg tror som deg at den største trusselen for villaksbestanden utifra et globalt 
synspunkt er oppdrettsnæringen. Selvfølgelig er uvettig (ulovlig ) garnfiske en stor merbeslastning for laksestammene i 
enkelte fjorområder (les Iddefjorden). mvh Leif M  

Navn: Endre 
Epost: Stensrud 
Date: 25.07.2009 

Kommentar 

hei Det holder ikke å bare skylde på garnfiskere ang at det er for lite laks i elvene, men klart at det hjelper å fjerne de. Værre 
er det at havet tømmes for laksens føde og brukes som mat i oppdrettsannleggene i fjordene våre. Alle husker vel programmet 
fra Island og hvordan de soper bunnen rent for all fisk. Havet er snart tomt. Sansynligvis er det enda flere årsaker til at laksen 
uteblir med tanke på feks temp i havet mm. Og det er ikke bare laksen som er truet... 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 24.07.2009 

Kommentar 

hei,leste denne artikkelen idag på flyet på vei hjem fra 1 ukes fiske i orkla..ikke et napp..smålaksen er nesten ikke å 
se ,,myndighetene må våkne ellers er det fare for laksens fremtid. Jeg håper at laksegarn og kilenot snart kun kan observeres 
på museum i en oversikt over historiske fangst- og utryddelsesmetoder. espen  
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Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 24.07.2009 

Kommentar 

hei,leste denne artikkelen idag på flyet på vei hjem fra 1 ukes fiske i orkla..ikke et napp..smålaksen er nesten ikke å 
se ,,myndighetene må våkne ellers er det fare for laksens fremtid. Jeg håper at laksegarn og kilenot snart kun kan observeres 
på museum i en oversikt over historiske fangst- og utryddelsesmetoder. espen  

Navn: Leif Madsberg 
Epost: leif.madsberg@getmail.no 
Date: 24.07.2009 

Kommentar 

Hei, sjekk Dagens Næringsliv for idag 2 siders artikkel om status for laksefisket i Norge denne sesongen. Dyster lesning Stå 
på med arbeidet rundt Garnproblematikken mvh Leif M 

Navn: Bekkeutvalget 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 23.07.2009 

Kommentar 

Restaureingen i Skottene Video del 1 http://www.youtube.com/watch?v=Sm6KsyRnIhY Video del 2 
http://www.youtube.com/watch?v=zIhp0SBFuaY Video del 3 http://www.youtube.com/watch?v=vCQy-MJgnBE  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.07.2009 

Kommentar 

Fant noe mer ang. arbeidet med få til en utredning om laksetrapp i Kynne elv (tilsvarende tilfelle i Säveån): "Fiskväg vid 
Hedefors har diskuterats i många år. Detta skulle åstadkomma en nästan fördubblad för laxen tillgänglig yta goda-mycket 
goda reproduktionsområden. Visst motstånd finns enligt uppgift från olika berörda mark- och fiskerättsägare, då en del anser 
att detta skulle kunna påverka öringbeståndet uppströms negativt. Det är också osäkert hur långt tillbaka i tiden som en 
naturlig laxuppvandring förbi Hedefors skedde. Här måste i så fall en utförlig dialog med intressenter ske tillsammans med 
avvägningar för och emot en fiskväg. 2006"..ref: http://www.lansstyrelsen.se/NR/rdonlyres/2713FC95-FAEE-4F90-9BAB-
AF687D8EC266/30271/SE05300897.pdf (som de fleste har fått med seg, så bygges det nå laksetrapp i Säveån) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.07.2009 

Kommentar 

Raportering fra fisketillsynet i Västra Götaland: 
http://www.lansstyrelsen.se/vastragotaland/amnen/Fiske/Fisketillsyn/Rapportering+fisketillsyn/ .... Det ser ut som alt er i den 
skjønneste orden i svensk del av Iddefjorden, eller muligens at det ikke er noen fisketilsyn der...hvem vet........... Kontakt 
fisketillsyn (Strømstad): http://www.lansstyrelsen.se/NR/rdonlyres/97F28AF1-44E2-4B6A-A4C9-
A8BE79BF6900/0/TelefiskeExtern.pdf 

Navn: Viderekommen 
Epost:  
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Date: 21.07.2009 

Kommentar 

du bør helst bruke min 40mm sene, da er du på den sikre siden med den laksen som "er" i elva. 

Navn: Nybegynner 
Epost:  
Date: 21.07.2009 

Kommentar 

Kan du komme med tips til en nybegynner, Endre ? Hva slags sene og tykkelse vil du anbefale ? 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 21.07.2009 

Kommentar 

Det er ikke noe nytt at folk bruker altfor tynn sene til laksefiske. Da kan det skje at man finner død laks, enten med en 
fluekrok eller markkrok i halsen. Bruk sterk sene som holder folkens :) 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 20.07.2009 

Kommentar 

I går ble det funnet en stor død laks i Arildkulpen. Den hadde en markkrok langt nede i svelget. Ellers sliter jeg med å få napp 
på noen av mine fluer. Må snart gå over til "djevelens håndtlanger", den finske! Forholdene nå er glimrende, men hvor er 
fisken? 

Navn: tommy 
Epost:  
Date: 19.07.2009 

Kommentar 

flue er ondskapens redskap.....bare å vente til det henger.det ser man på statistikken,over 80 % av fangsten i berby er tatt på 
flue.ettet att ajff har begynt å fiske i elva...tattja 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 18.07.2009 

Kommentar 

Grattis christer med flott laks !! Men flue burde vært forbudt etter 15 juli :) utrolig effektivt !!! Tatt ja :) 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 17.07.2009 

Kommentar 
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gratulerer christer med flott laks tatt på enhåndsfluestang..velfortjent ,,ef 

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 16.07.2009 

Kommentar 

Hei folkens Ser det blir tatt fisk :-)) bra det  

Navn: tommy 
Epost:  
Date: 16.07.2009 

Kommentar 

var ikke så veldig ny den 9 kgs som ble tatt ,helt svart jo ....de gjør seg mye bedre oppe på gyteplassene til høsten 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 15.07.2009 

Kommentar 

Det er tatt 4 stk laks i Tista siste døgnet, og flere nye lakser er sett på vei opp elva:) Sjekk www.tista.info for bilder og 
fangstbørs 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 14.07.2009 

Kommentar 

Jeg er helt enig i at det er greit å sette ut igjen laks, sjøørret og for den del, gjør det selv. I Børselv eksvis skal all laks over 65 
cm settes ut igjen etter 31. juli. Sjørøya er fredet hele sesongen i alle de 3 store elvene i Porsanger. Så til Iddefjorden. Jeg er 
enig med Rune A at vi bør kontakte Norske Lakselver. Det er den mangelfulle svenske forvaltningen av laksen på Vestkusten 
som har fått gjennomslag i revidert forslag til Iddefjordkonvensjon, ingen tvil om det. Og det er heller ikke tvil om krokgarn 
fisker særdeles bra, selv på den "korte" fisketiden med krokgarn i Finnmark ble det tatt over 100 tonn laks i sjøen i fjor! Som 
et apropos til forvaltningen av laksen på Vestkusten, Lagan i Halland har sesong fra 1. mars til og med 14. oktober, det betyr 
7 og 1/2 måneds fisketid! Salmo Salar gjennomgår en relativt stor fargeforandring under den tidsperioden. Bare gå inn å se på 
fangstbilder fra oktober i fjor i Lagan. Bra vannstand i Berby folkens, prøv fiskelykken. Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.07.2009 

Kommentar 

70 anmeldt for ulovlig hummerfiske i østfold: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.6694832 se video..... ..hva med 
Iddefjorden og... la inn en kommentar til artikkelen 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.07.2009 

Kommentar 
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Fakta om Krokgarn: ”Sjøfisket ble ytterligere redusert fra og med 1997 da fiske med krokgarn ble forbudt i HELE LANDET 
unntatt i Finnmark og på Skagerrakkysten. Fra 2003 ble krokgarnforbudet utvidet til også å omfatte Skagerrakkysten.” (ikke 
iddefjorden da…) ” Krokgarn fisker mer selektivt på storlaks og mellomlaks, spesielt hunnlaks, og gir mer garnskadet fisk.” 
Ref: http://www.regjeringen.no/nn/dep/md/dokument/proposisjonar-og-meldingar/stortingsproposisjonar/20062007/Stprp-nr-
32-2006-2007-/2/4.html?id=442075 I Norge så er det i Finnmark og lille Iddefjorden det er lov å fiske med krokgarn. Så en 
sammenligning ang. Krokgarnfisket i Finnmark og Iddefjorden: I Finnmark fisker de nå 3 dager i uka fra 1. juni til 15 juli = 3 
dager x 6 uker = 18 dager. I Iddefjorden fiskes det 4,5 dager i uka fra 9 mai – 16 august = 4,5 dager X 13 uker = 59 dager. 
OVER 3 GANGER SÅ LANG FISKETID MED KROKGARN I IDDEFJORDEN. Ja du leste riktig……….. De to neste 
årene er det foreslått å innskrenke krokgarnfisket med 1 uke i Iddefjorden. WOW, jeg blir imponert over forvaltningen av 
denne genuine laksestammen……................... ”Laksefiske med krokgarn er nå forbudt i ordinær fisketid fra og med Østfold 
til og med Troms. Norske Lakseelver gikk i høringssvaret til reguleringene av sjølaksefiske for 2003 – 2007 inn for at 
forbudet mot krokgarnfiske også skulle gjelde i Finnmark. Laksefiske med krokgarn fører til at mange lakser ødelegges og 
skades. Det er også kjent at laks som går seg fast i krokgarn, dør og faller løs fra garnet. På den måten bidrar sjølaksefiske 
med krokgarn til større beskatning av laks enn det som kommer fram i fangststatistikken. Mesteparten av laks som fanges på 
krokgarn er selvdød og har ytre skader av garn. På grunn av dette oppnår ikke krokgarnfiskerne samme kvalitet og pris som 
villaks fanget i kilenot. Sjølaksefiske som utøves med krokgarn har derfor større grad av rekreasjon som motivasjon enn 
kilenotfiske.” Ref: http://www.lakseelver.no/Organisasjon/Dok/aarsmelding-2004.pdf ..........Vi bør kontakte "Norske 
Lakseelver" og informere om hva som skjer i Iddefjorden. Det er nok mange som ikke vet hva som skjer der......... 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 13.07.2009 

Kommentar 

velkommen hjem Bjarne,,det er jo helt rett at garn og andre faktorer er den stygge ulven,men jeg synes at vi må ha en 
holdning til dette med c & r som er sunn.vi må ha lov å ta en og annen fisk,men når de brune nå biter ,så bør vi ikke 
bagatellisere dette med å sette disse ut.var i mjrød idag og fikk 2 brune lakser 6 og 8 kg(1 hann og 1 hunn) som begge gikk 
uskadet tilbake.i elva.derimot havnet en flott sjøørret på middagsbordet. vedr reisa så er denne blitt mye bedre pga c& r,og 
hvor dårlig de er nå hmmm,min kompis jens olav flekke m noen vennervar der forrige uke og fikk 14 storlaks.største på 16 
kg ,nygått hunnfisk.tatt på flue str 12,de satt ut 90 % av fangsten. ellers er det noe rart med lakseoppgang i mange elver 
nå.svært lite fisk og katastrofalt dårlig i orkla,alta mm thight lines ef 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 13.07.2009 

Kommentar 

Fisket i fremtiden er avhengig av helt andre faktorer enn en og annen C&R laks. Har vært i Finnmark (Porsanger) en uke, de 
var samstemte: Garnfiske i sjøen var den store, stygge ulven når det var snakk om oppgang i elvene. Pluss noe kobbe og 
annen sel. Tror vi skal være så ærlige overfor oss selv og si at det er der problemet ligger hos oss også. Skulle tro 
Iddefjordslaksen er like immun mot garn i fjord og sjø som Finnmarkslaksen er, i henhold til kyst- og fiskeriministeren. 
Forøvrig er ikke garnfiske i Tana en samisk tradisjon som Sametinget hevder, men en tradisjon som svenske innflyttere tok 
med seg sørfra. Den siste er en liten digresjon om hva etniske nordmenn må kjempe mot i Finnmark. Vil forøvrig legge inn 
forslag om at Finnmarkinger skal betale 3 ganger høyere kortpris hos, fordi det må vi utenfor Finnmark gjøre i mange av 
elvene der oppe!! Det var ikke det store fisket der oppe, liten oppgang i alle elver, står det å lese i Nordlys i dag. Reisa og 
Alta særlig ille. Kaldet vær, lite vann og kalde elver kan være en tilleggsårsak. Det var 5 grader i Stabburselva tirsdag!! Men i 
helga var det bra vær, så kanskje.... Men nå er jeg ferdigfisket der oppe for i år. Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.07.2009 

Kommentar 

Enig med deg Espen, store brune "stilla" fisker vil nå ta i stryka. Slipp de ut igjen (dårlig matfisk uansett), så får vi et godt 
fiske i fremtiden... 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
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Date: 13.07.2009 

Kommentar 

hei,husk at nå flytter brun fisk seg og vil ta.disse er viktige for elva.nygåtte hunner likeså, nå vil tiden vise om cr statistikken 
blir bedre. det finnes alltid en unnskyldning for å klaske fisken i hue,men det er andre valg thight lines espen 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 13.07.2009 

Kommentar 

Har snakket med Bjarne. Restriksjoner p.g.a. lite vann er opphevet. Blir fine forhold nå. Så får vi håpe at det kommer fisk. 
Shit fiske  

Navn: per magnus 
Epost:  
Date: 12.07.2009 

Kommentar 

ÅÅÅÅÅÅÅ Fy fan som elva stiger!!!!!! hehe Sett litt fisk idag, 3 stk som gikk opp fra døfødten. Moro å se små nygåtte 
blanke!!! 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 09.07.2009 

Kommentar 

Jajamen, ble en liten blank laks på meg i berby før jobb i dag:) Den tygget så mye mark at den sikkert ble kvalm før den tok 
skikkelig;) Var 50 lang og 1,1 kg. Var også borti fisk i fossen, og i Vadkulpen. Vi så også 2-3 blanke lakser i dødfødten, så 
det skjer jo noe ihverfall, selv med lav vannstand:)  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 08.07.2009 

Kommentar 

Fangstbørsen er "ikke aktiv" i noen dager nå. Dere som er å fisker får legge inn litt fangstrapporter her i gjesteboka, fra og 
med siste fisk som er registrert på børsen. Det bør vel være muligheter i elva nå .. 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 08.07.2009 

Kommentar 

Bra skrevet Rune, får bare håpe det skjer noe nå da...... Vært rn tur oppe i elva idag, helt siden kl 03.00 faktisk. Var borti fisk 
i fluesona, og nede i Døfødten. I Døfødten var det forøvrig flere som velvillig viste seg, da det var høyvann mellom 08.00 og 
09.00. Samt at jeg forsvant en tur ned i dypet..... vanskelig å svømme med vadere.... Det har regnet bra der oppe idag, og det 
har såvidt begynt å sildre i småbekkene, og mer regn skal det jo komme. Blir bra til helga!!! Null garn/nät, og masse fisk på 
elva. Knæk o bræk 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.07.2009 

Kommentar 

Iddefjordskonvensjonen er et resultat av et kompromiss mellom norske og svenske regler for sjøfiske og elvefiske etter 
gjeldende regler i begge land……………  

Forslaget fra 2006 til ny iddefjordskonvensjon er allerede ”foreldet”. Dvs forhandlet ut fra gamle regler i Norge og 
Sverige. Den må gjenomgås på nytt og det må forseres………… Den er i utakt med dagens forvaltningsregler i Norge og 
Sverige.  

I 2004 kom det ”lokale” utvalget (Fylkesmann/Länstyrelsen + +) med forslag om garnfisketid i fjorden fra 16 mai og 
sportsfiske i elva fra 16 mai. ”Den tillåtna fisketiden i havet minskas till 16 maj-15 augusti (52 dygn) och får därmed också 
samma fisketid som i Enningdalselven. Fisketiden minskas därmed från 63 till 52 dygn i havet. Observera att fisketiden i 
havet i Östfold i övrigt 36 dygn. I elven kvarstår samma fisketid som tidigare, vilket innebär att sjöen och elven får samma 
fisketid.”  
Ref: http://www.enningdalselven.com/dokument/fbrap-okt04.pdf 

I 2006 ble det forandring når øverste myndigheter (Direktoratet for Naturforvaltning / Miljøverndepartementet - Norge og 
Jordbruksdepartementet - Sverige.) kom på banen. 

Da ble Garnfisket fortsatt satt til 16 mai, men sportsfisket i elva ble utsatt en uke til 23 mai.  
Begrunnelsen til startdatoen i elva ����23 mai, var for å beskytte storlaksen, som muligens er immun mot Garn/Nät i 
perioden 16-23 mai ? 
http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=139251 Publisert: (22.06.2006) 
http://www.ajffhalden.no/klubbavisa/2007Avis3.pdf 

I begge disse tilfellene (2004 og 2006) var det startdato 1 juni som var utgangspunktet for garnfisket i Norge. (..altså 
kompromisset tok utgangspunkt i denne datoen) 

I 2008 og 2009 har garnfisket blitt utsatt 2 uker eller mer i hele Norge og starter nå 15 juni eller senere. 
Dette er en følge av at Dir. Nat. har vurdert laksebestanden i Norge generelt til så svak at den trenger ekstra beskyttelse i 
havet. 
  
Jeg mener at Dir. Nat. må revurdere sin beslutning om å godta 16 mai som startdato for garnfiske i Iddefjorden. Den 
datoen ble satt ut fra gamle regler i Norge (1 juni). Det å starte garnfiske i Iddefjordenen en hel måned tidligere (eller mer) en 
resten av Norge er ikke i samsvar med den strategien Dir. Nat. har for den ville laksebestanden i Norge og spesielt den 
tidligvandrende storlaksen. 
  
Vi i AJFF Halden er frustrerte over at "Ny iddefjordskonvensjon" aldrig blir innført. Når den da kanskje kommer er den 
allerede i utakt ... 
Første konvensjon kom i 1949, andre i 1992 og tredje i 2010?. ... 
  
Hvis det ikke skjer noe konstruktivt i nærmeste fremtid (1 - 3 mnd), så vil det bli kjørt med hardere krutt (mediadekning i 
Norge og Sverige) fra våres side, fordi dette er uakseptabelt så det holder... 
  
Vår største frustrasjon går mot de svenske myndighetene, som etter det vi kan forstå kjemper hardt for "husbehovsfiskerene" 
--> fritidsfiskere som bruker garn, samt at det tar alt for lang tid å få innført ferdigforhandlet avtale. 
  
(sendt til myndighetene.......) 
  
Rune 

Navn: Morten 
Epost:  
Date: 05.07.2009 

Kommentar 

Det er gode nyheter! Det skal regne en del denne uken så da får vi håpe at det blir enda litt mer vann i elven ;) 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 05.07.2009 
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Kommentar 

Flere nye lakser som viste seg i Dødfødten i dag. Høyt vann i fjorden, muligens årsak til at det er ny fisk på elva. Det er også 
tatt en laks på 3.7 kg idag. Får håpe at regndanserne kan klare å få til litt regn i løpet av uka. Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 04.07.2009 

Kommentar 

Værrapport fra Hatter i Finnmark i går kveld: +1 grad og snøstorm!!!!!!!!!!!!! Blir bra å være i ordentlig vær ei stund! Husk 
Gull lotto og Grasrotandelen i dag!!!!! Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 04.07.2009 

Kommentar 

Hei. Jeg er i Finnmark neste uke og håper på litt fart og spenning i elvene i Porsanger.... Har med mobil så jeg kan nås på 
91197380. Husk Innføring av utstyrs retriksjoner fra mandag 6. juli kl 1800. Summertime... Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 04.07.2009 

Kommentar 

Hallo folkens. Var ute med båten i går kveld for å sjekke at granforbudet i helgene blir fulgt opp. Ingen garn å se i sjøen i går 
kveld og det var positivt. Ellers hadde vi en artig opplevelse i det vi kjørte sakte etter en laks som gikk opp i leva. Fulgte 
bobler og sporden som var delvis over vann. Da vi kom for nær, dukket den. Fortsatt god sommer! Nyt varmen, kulden 
kommer tidsnok! Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 03.07.2009 

Kommentar 

FISKESOMMER 2009. Jeg vil takke alle dere som stilte opp på Fiskebrygga i går. Ingen nevnt, ingen glemt. Nå ble det ikke 
så vedlig mange deltakere i solvarmen, men de som var der hadde det bra, tror jeg. God sommer til dere alle!! Bjarne 

Navn: Olav Nesbakken 
Epost: o.nesb@online.no 
Date: 02.07.2009 

Kommentar 

Hei fiskevenner! For de som ikke vet det er det jeg som oppdaterer fangstbørsen på nettet. Da jeg skal på ferie i tre uker fra 
4.juli, trenger jeg deres hjelp for å oppdatere børsen. Ta bilde av tavla og send en MMS til meg på 92802065 eller til Rune A. 
92837697. Da går det i orden. Selv drar jeg til orkla en ukes tid først. Satser på et par heftigr opplevelser der.. Knæk. 

Navn: David Thowsen 
Epost: david@bildekaler.no 
Date: 02.07.2009 
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Kommentar 

Hei! Fant denne linken på VG. Undervannskamera fra Suldalslågen... Følg laksen Live... 
http://www.vg.no/nyheter/innenriks/artikkel.php?artid=560270  

Navn: Elveutvalget 
Epost:  
Date: 01.07.2009 

Kommentar 

Begrensninger i redskap bruk i Berby gjeldende fra 6, juli:   

Markfiske, max vekt søkke 10 gram. Sluk- og woblerfiske, max vekt 15 gram. Fluefiske, kun flytesnøre uten synkefortom.  

God Sommer 

Bjarne  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 29.06.2009 

Kommentar 

Her kan man få litt "feeling" med hvilke "Interregtiltak" som kan forventes i Enningdalsvassdraget:  
1: Återskapande av en naturlig strömvattenbiotop med större sten. 2: Vegetationsrensning för att återskapa lekområden. 
3: Iordningsställande av lekområden med hjälp av lekgrusutläggning 4: Förbättra ståndplatser osv 

Les mer om dette her (Arbetsplan för biotopvårdsåtgärder i Säveån) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 29.06.2009 

Kommentar 

"Ny fiskväg räddar laxen i Säveån."  

"Tack vare de planerade åtgärderna, främst fiskvägen, kan beståndet av Säveålax stärkas. Målet är att på sikt öka 
utvandringen av unglax (smolt) från Säveån med ca 5 000 individer per år, för att få en förstärkt laxstam och ett 
hållbart sportfiske i ån."  

les mer på side 8 og 9 her 

"Den totala arealen goda till mycket goda lek- och uppväxtområden för lax i Säveån kommer att öka från ca 6 hektar till 11 
hektar när den planerade fiskvägen till Hedefors färdigställts och lekområden uppströms Hedefors blir tillgängliga för 
uppvandrande lax. Detta innebär att kravet på goda lek- och uppväxtområden uppströms Hedefors kommer att öka. Här finns 
redan ett strömstationärt bestånd av öring. Detta bestånd bedöms ha ett mycket högt skyddsvärde beroende på att det är 
ursprungligt och föga påverkat av utsättningar. De biotopförbättrande åtgärder som planeras i denna del syftar till att 
utöka och förbättra arealen lek- och uppväxtområden för både lax- och öring. Genom att förbättra biotoperna i 
denna del av ån minskar risken för att det stationära öringsbeståndet skall påverkas negativt av att området görs 
tillgängligt för lax . Att i övrigt kvantifiera effekterna av insatserna i detta område är svårt.  

ref artikkel: side 50 

Som jeg nevnt tidligere og fortsatt mener--> Säveån/Hedefors og Enningdalsvassdraget/Sundshultforsen er 
sammenlignbart/jämförbart med tanke på fiskväg/omløp og "strömstationärt bestånd av öring med mycket högt 
skyddsvärde") 

En konsekvensutredning burde gjennomføres for Enningdalsvassdraget !! 
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Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 29.06.2009 

Kommentar 

I løpet av helga har det vært nytt innbrudd på hytta til Husems og i tillegg er 2 personer tatt for ulovlig fiske på Engane. De 
var ikke nordmenn! Bjarne 

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 23.06.2009 

Kommentar 

Frivillige søkes til Fiskesommer arrangementet 2. juli fra kl 1330 til kl 1700 på Fiskebrygga ved Tista senter. Meld fra at du 
stiller opp til Bjarne på mobil 91197380  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 23.06.2009 

Kommentar 

INNBRUDD - INNBRUDD - INNBRUDD I natt har det vært innbrudd i hytta som Husems disponerer nede ved nedre 
broen. Diverse fiskeutstyr er stjålet. Hold øyne og ører åpne folkens og vær på vakt mot tilbud om billig utstyr. Bjarne 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 22.06.2009 

Kommentar 

Vil først gartulerer Bjarne med laksen igår, bra Granligutten. Satt langt inne den. Og for det andre si at selv føler jeg at 
arrangementet oppe på Berby dagene var vellykket. Klart, vemodig å pakke samme fisk to ganger da..... hehe Når det gjelder 
den andre debatten, med garn, C&R så er det blandede følelser. Jag har tat det jeg skal, og jakter nå kun på rekordfisken, så 
jeg kommer nok til å sette kryss bak mine fisker fremover. Men synes det blir teit når enkelte nærmeste kritiserer oss som slår 
ihjel fisken.... Føler også jeg gjør mye annet oppui elva, både med vaktbåten på fjorden samt opprydding her og der, selv nå 
under fisket. Jeg har ikke dårlig samvittighet for å slå ihjel 4 hannlakser!!! Bedre å gjøre som Espen da, å heller prøve å 
påvirke oss mere. Det med Reisaelva f.eks er jo en god ide, men er den gjennomførbar????? Kansje Espen kan gi oss 
premier?? hehe KOse deg i Kina Espen, så ses vi. Kjør på gutta, og gjør det samvittigheten tilsier. TATT  

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 21.06.2009 

Kommentar 

grattis med laks bjarne,vel fortjent ,du som bruker så mye tis for felleskapet i elva,hepp hepp 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 21.06.2009 

Kommentar 
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hei, bare cr er som å spise pastiller mot kolera .selvfølgelig er det viktigste fjorder,oppdrettsnæringen mm ,og jeg støtter 
http://www.nasfworldwide.com/ som faktisk kan være potensilelle til å gjøre noe for iddefjorden met utkjøp av 
garnrettigheter etc. jeg kjenner persolig lederen orri vigfusson og ledelsen i norge.disse gjør en kjempejobb. i tilegg fikk vi jo 
samla inn til en vaktbåt i fjorden og her gjøres den en kjempeinnsats av enkelte medlemmer med å bruke fritiden til å følge 
opp dette. summen av mange ting er viktig med vern av laksen,og cr er endel av dette,og det viser også holdning fra 
sportsfiskere om å ta og gi. jeg er ikke på noen måte fanatisk til at cr skal gjennomføres ,men har sett resultater av dette andre 
steder ..se feks reisa elva som har kommet seg til en perle pga cr. her belønnes de som setter ut med gevinster og trekning av 
mye utstyr se http://reisaelva.no/ thight lines espen  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 20.06.2009 

Kommentar 

Har fulgt med på debatten i våres her i Gjesteboken og det er et forhold som undrer meg: Hvorfor er det ikke like stort 
engasjement om hva som skjer i fjorden? Garnfrie soner og kvoter eksempelvis. Der er det ikke mye C&R, det kan jeg love! 
Hvert år blir det tatt dobbelt så mye laks som i elva, selv med underrapportering som det er hevdet i rapporter tidligere. OG 
det er i fjorden nøkkelen til fremtiden for Enningdalselvas laksestamme ligger. Dersom det blir et like hardt trøkk på 
fjordfisket i fremtiden som hittil, bør bekymringen deres ligge der. Det er nok å se hva myndighetene gjør i landet og Østfold 
forøvrig med innkorting av fisketider i fjord og sjø. Men laksestammen i Iddefjorden er vel immun mot garn, skal en tro de 
som har vært med fra norsk side i revisjonsforhandlingene om Iddefjordkonvensjonen!!!!!!!!! Ha en hyggelig midtsommer 
feiring alle sammen! Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 19.06.2009 

Kommentar 

Laksebørs for mange elver her: http://www.scanatura.no/fangstrapport/Default.aspx?type=0  

Enningdalselva blir kanskje naturpark: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/169645 (alle har vel ikke sett'n..) 

Bilder fra Mjølnerød: http://www.ajffhalden.no/berbyelva/mjolnerod.htm 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 19.06.2009 

Kommentar 

hei, tom a hva vet du om hva jeg slår ihjel og hva jeg setter ut.???.(et kinesisk ordtak:det du sier eller skriver skal være bedre 
enn taushet) teit å oppfordre til cr?? jeg fisker desverre lite iår pga jobb,og er fortiden i china) ifjor fisket jeg totalt ca 50 laks 
og satt ut 46. iår har jeg fått 3 og satt ut 2,begge 2nygåtte med lus),den jeg slo ihjel blødde så den hadde ikke overlevd uansett 
espen  

Navn: Tom A. 
Epost:  
Date: 18.06.2009 

Kommentar 

Beklager Rune, jeg mente å skrive Enningdalselva, ikke Berby, siden Espen fisker litt lenger opp i elva:)  

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 18.06.2009 
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Kommentar 

Hej Tom ! Endre har släppt tillbaka 2 st så han föregår som bra exempel, annars så håller jag med dig. Det är viktigt och 
släppa tillbaka den tidigt stigande fisken också. Ha en bra Midsommar på er ! 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 18.06.2009 

Kommentar 

Espen F. fisker ikke på Berby i år...nok om det....... 

Her er en video: Videoklipp fra Mjølnerødfossen 7 juni 2009 

Navn: Tom Andreassen 
Epost:  
Date: 18.06.2009 

Kommentar 

Hvorfor sette ut bare brune lakser, og ikke de blanke?? Blank fisk skal vel gyte like mye som en brun!!! Både Per Magnus og 
Espen har slått i hjel 100% av fangsten sin i Berby i år, så blir teit lesing på gjesteboka om all praten deres om C&R..!!! 
Hjelper ikke å bare snakke om det. Enig med deg Frank, 8% er jo alt for lite 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 18.06.2009 

Kommentar 

Bara skojar med deg. :o) Nja, synes ikke prisen er feil jeg da. Fisker du i Ørekil? Vet du om det er bra vannføring der om 
dagen?  

Navn:  
Epost:  
Date: 18.06.2009 

Kommentar 

Jag har väl ändå inte kritiserat särskilt mycket, Per Magnus? Va? Va? Nä, jag tycker det är för dyrt att fiska hos er. Var bättre 
på den tiden ett årskort för Svingen kostade ett par hundralappar..... 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 17.06.2009 

Kommentar 

he he Ikke sant. Neida, men det blir nok satt mer og mer fremover (også for min del) siden laksen allerede begynner å bli 
mørke på ryggen. Fryser må jeg ha uansett!!! :o) 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 17.06.2009 
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Kommentar 

hei, enig med frank.8% er ikke imponerende per magnus,sett ut så trenger du ikke fryser,hehe ef 

Navn: Per Magnus 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 17.06.2009 

Kommentar 

Bra du bryr deg Frank, men synes du krittiserer litt vel mye her..... Håper du bidrar med ditt når kommer og fisker hos oss. 
Men det vil nok bli mere C&R når det kommer litt utpå sesongen, og fisken begynner å bli brun..... Men en annen sak, 
trenger en fryseboks. Noen som her en gammel som funker? som dere skal kvitte dere med?? Sedn mail da, og dere som 
kjenner meg kan jo ringe... TATT!!!!! og en stjålet......  

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 16.06.2009 

Kommentar 

Catc & release = mindre än 8% ????? Ärligt talat inte särskilt imponerande siffror.  

Navn: Vegard 
Epost:  
Date: 15.06.2009 

Kommentar 

Observerte også mink nedenfor Arildkulpen igår. Så ut som den snek seg inn i en sprekk i fjellet. Kan være et annet mulig 
tilholdssted! 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 15.06.2009 

Kommentar 

Når vi var å fisket igår, i de øvre deler, så så vi hele 6 stk forskjellige Ni-øyer. Prøvde å fange dem, men det viste seg å være 
heller vanskelig. Noen tips på hvordan man tar opp styggedommen?? Så mink ved trebrua, som ikke umulig bor i steinura der 
oppe.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.06.2009 

Kommentar 

Havniøye truer laksen: http://www.ta.no/nyheter/grenland/article2224080.ece .. det er mange av dem i Enningdalselva... 
ellers så har jeg nå sett minken både ved karet nede og ved fossen oppe. Den forsyner seg nok godt av "smolten". Minken 
skal jo ikke være i norsk natur og kan fritt felles. Håper det blir gjort noe (minkfelle, skyting) med det.. 

Iddefjordskonvensjonen: Lokale svenske myndigheter (V. Gøtaland) har "purret" på avtalen overfor 
Jordbruksdepartementet/Regjeringen. 
Det er jo positivt... 

Skal restaurere Enningdalselva: http://www.jaktogfiske.info/id/1357.0 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.06.2009 

Kommentar 

Vil bare si at det er så flott å se at dere bringer Skottenebekken tilbake til naturlig tilstand. Dere bygger nå opp en fin lærdom 
som også kan komme til nytte i restaureringen av Enningdalsvassdraget med sidebekker. Håper det opprettes kontakt mellom 
dere og Interregprosjektgruppa. 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 14.06.2009 

Kommentar 

Bekkeutvalget er nå ferdige med restaureringen av Skottene nedre. På det meste har 11 personer vært involvert inkludert 
friluftsgruppen i komunen og grunneier. 15-20t med grus er tilført på strategiske plasser. Det er lagt ned ca. 40t med arbeid i 
bekkeløpet. Restaureringen har kostet ca. 10-12000 Kr,- Takk til dere som bidro: Inge, Lars N, Lars E, Robert, Andreas, Tom 
P og Pål E. fra Bekkeutvalget. Roger, Dag Å, "Mayen" fra friluftsgruppen i komunen. Grunneier Harald Hauge, du har vært 
helt utrolig. Fylket og ISS for pengestøtten Ekstra takk til Andreas for at du dro meg videre når jeg var lei:) Det fins en video 
på 30 min av restaureringen, om noen er intreserte i å se den, kan man kontakte Pål Espen. Presentasjon og bilder kan man se 
på nett her: http://docs.google.com/Present?docid=dgvvqxhm_81c3c9pnfn&skipauth=true 

Navn: David 
Epost: david@bildekaler.no 
Date: 13.06.2009 

Kommentar 

Da var det 29 spillere på grasrotandelen. Jeg byttet fra konkursboet,IK COMET til Ajff:) 

Navn: Freddy Iversen 
Epost: freddyiversen@halden.net 
Date: 13.06.2009 

Kommentar 

Hei! Synes AJFF, har en kjempeflott hjemmeside... kunne ønske at alle linkene hadde fungert perfekt. Mvh. Freddy 

Navn:  
Epost:  
Date: 10.06.2009 

Kommentar 

Grasrotandelen ! Det er forsatt bare 28 medlemmer som tenker på AJFF når dem spiler Lotto , vi er over 500 i klubben og 1 
på 10 hadde vært et fint mål for 2009 ? Alle laksefiskere ? Fra Til Beløp Antall spillere To 01.01.2009 Sø 31.05.2009 5 382,- 
27 Ma 01.06.2009 Ma 31.08.2009 268,- 28 Mvh Robert  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 10.06.2009 

Kommentar 
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Innbruddet i Berby. Jeg har mottatt flere henvendelser angående innbruddet og mistenkelige biler. Veldig bra. Tidspunktet for 
brekket kan nå med stor sikkerhet tidfestes fra kl 09 til ca kl 1330. Tar i mot mer informasjon enten på mail eller telefon. Ha 
en flott dag alle sammen. Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 08.06.2009 

Kommentar 

NB! INNBRUDD NB! INNBRUDD NB! INNBRUDD I dag har vi igjen hatt innbrudd i Berby. Låser og hengsler til dører, 
boksen med skjellprøvene og fryser er ødelagt. Vadesko, laks og penger er stjålet. I tillegg mye ekstraarbeid for å få rettet 
opp skadene. Dersom noen har sett noe mistenkelig i dag mellom kl 0600 og 1200, vennligst meld fra til undertegnede eller 
Per Arthur Husem. Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.06.2009 

Kommentar 

Har oppdatert litt på Vær/tidevann/webcam sidene + video 

Forspaddling i Örekilsälven & Kynne älv 2009: http://www.youtube.com/watch?v=MdxDUYZFIig  

Navn: per magnus 
Epost:  
Date: 05.06.2009 

Kommentar 

Bare for å toppe hele denne debatten nå, så har jeg tenkt til å leie meg rett til å fiske med kilenot neste år..... hehe <spøk til 
side, tok en hanne på 4.6 nå idag. 70 lang. Tok den på en av djevelens håndtlangere. Av den finske typen. TATT 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 05.06.2009 

Kommentar 

hei endre, jeg tåler en spøk,og det håper jeg du gjør også,hehe vedr oppdrettsanlegget mitt i orkla så må jeg jo være forsiktig 
med parasitter etc ,så det blir forbud mot slukfiske(djevelens håntlangere) og markfiske(dyret i johannes åpenbaringen ) i 
øvre del.det blir også streng kontroll på hvem som slipper til hehe...... 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 04.06.2009 

Kommentar 

Hei Rune Jeg er enig. Det blir litt uryddig med 3 gjestebøker. Når det gjelder www.haldenbekkeutvalget.net, så har hele 
poenget med den siden vært å se om litt mere info, bilder, video etc... kan skape mere blest og mere hender til fremtidig 
kultivering. Etter dette året blir det en vurdering om det skal satses videre på egen hjemmeside for Bekkeutvalget. Det jeg 
kunne tenkt meg på Ajff sine sider er å ha muligheten for å laste opp bilde(r) ved siden av litt tekst. Dette kan være til hjelp 
om noen ønsker å melde fra om noe (f.eks hindringer i bekk, elv) Har du noen tanker om det 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.06.2009 

Kommentar 

Hei Sverre  

Fint med ny hjemmeside for Tista --> http://www.tista.info/  Det er bra at dere som har et "nært" forhold til elva tar over og 
gir Tista et oppdatert nettsted.  

Jeg har et ønske. Vi i AJFF er ikke større en at vi klarer oss med en gjestebok/aktuelt. Derfor håper jeg at gjesteboken på de 
nye Tistasidene går mot den "gamle". Det samme gjelder forøvrig for Bekkeutvalget. Det blir litt for "uryddig" å følge med 
på 3 gjestebøker for å vite hva som skjer i foreningen. Ellers så er det jo noe info på de gamle Tistasidene som kan være greit 
å flytte over. 

Navn: Steinar Torp 
Epost: ste-torp@onlin.no 
Date: 04.06.2009 

Kommentar 

Ønsker du å melde deg på tjenesten sender du et kodeord, for eksempel KLEKKØ, til 1933. Ønsker du å avslutte tjenesten 
sender du en ny sms til 1933 med: KLEKKØ STOPP. Tjenesten koster kr 4,- for hvert klekkevarsel du mottar. Siden dette er 
en ny tjeneste er det vanskelig å spå hvor mange varsler du vil motta, men vi vil forsøke å begrense antallet om vi føler at det 
blir litt ”overkill”. Enkelt å melde inn klekkinger Ønsker du å melde fra om en klekking som du tror andre fluefiskere kan ha 
nytte av, så sender du en sms til 1933. Start meldingen med kodeordet KLEKK, og så skriver du inn hva slags insekt du har 
sett klekke, hvilket område du er i, ca høyde over havet og fylket du er i. For eksempel kan en melding lyde: 
Døgnflueklekking på Hardangervidda, 970 moh, Buskerud. Kostnadene for dette er det samme som når du sender en vanlig 
sms. Les mer om Klekkofonen og la deg inspirere Du kan lese mer om Klekkofonen på www.njff.no. I tillegg har vi lagt ut et 
par gode tilbud på fiskedvd`er du kan kose deg med til nordavinden har lagt seg…  

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 04.06.2009 

Kommentar 

Det er en ny hjemmeside for Tista og diverse fisking i halden tilgjengelig nå. Den er under utvikling, så ønsker 
tilbakemeldinger i gjesteboka. www.tista.info 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 04.06.2009 

Kommentar 

Hei Neimen Espen da !!!!! :) Ble du sur ? Jeg slenger ikke med kjeften. Du misforstod !! Det var kun Ironi og humor fra min 
side ang catch and release og oppdrettsanlegg i Orkla. Trodde du tok den altså :) Du vet jeg setter pris på at folk setter ut 
fisken sin av og til :) Særlig hunnfisk :) 

Navn: Lars Skammelsrud 
Epost:  
Date: 04.06.2009 

Kommentar 

Rart at det alltid skal være så sterke meninger når det kommer til laksefiske. Mulig det er fordi det er noe man brenner sterkt 
for. Har igrunn full respekt for de som fisker kun for moro skyld og slipper ut all fangst, men også for de som bruker fangsten 
til mat. Her må det det brukes skjønn og fornuft. Vi fisker på skjøre bestander og det er derfor innført ganske restriktive 
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fangstbegrensninger i Berby. I tillegg er det vanskelig å få gjort kultivering i elva pga håpløse bestemmelser. Synd for de som 
legger ned mye arbeid i klekkeriet og som sikkert ville satt ut mer fisk i elva. Har derimot lite til overs for de som på død og 
liv skal rakke ned på andre fiskere som fisker med annen redskap enn seg selv. Så lenge det fiskes med lovlig redskap på en 
lovlig måte, burde disse kommentarene være unødvendige. Er ikke mye jeg er i Berby, men de gangene jeg er der er det alt 
for ofte jeg hører kommentarer på hvordan andre fisker. Er man i tillegg så "uheldig" å få fisk så er det jo ikke bra. Setter det 
litt på spissen nå. De fleste er veldig hyggelig og trivselsfaktoren er høy, men det er noen som bør gå i seg selv og se på 
hvorfor de er i elva. Er det for å fiske, eller er det for å irritere seg over hva andre gjør. Endre Stensrud er nok en av 
personene som oftest blir debatert og kommentert. Dette selvfølgelig fordi han får mye fisk. Og fordi han får noen av dem på 
mark. Jeg kjenner Endre godt og vet at det er få mennesker i Berby som har et så brennede hjerte for for elva og det å fiske. 
At han i tillegg besitter mer kunnskap om natur generellt og laksen spesiellt er hevet over enhver tvil. Han er også uten tvil en 
svært dyktig fisker. Han fisker med all slags redskap og får fisk uansett. For enkelte er det selvfølgelig et problem, men denne 
mannen burde isteden ses på som en ressurs for elva og foreningen. Han har et brennende engasjement både for elva og 
bekker rundt i distriktet. Er ikke få timer han legger ned i løpet av et år for å øke bestander av både sjøørret og laks. Er det en 
person som ihverfall ikke har noe ønske om å fiske elva tom, så er det han. Et langt innlegg avsluttes med å ønske alle lykke 
til videre i elva. Kos dere uansett hva dere fisker med og ta det som en bonus hvis dere skulle få fisk. Opplevelsen av naturen 
og elva får dere uansett. Skitt fiske ! Lars S 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 04.06.2009 

Kommentar 

hei endre, kinesisk ordtak: det du kriver/sier bør være bedre enn taushet. du som går å meiter laks i hølene på en så liten og 
lettfiska elv bør ikke slenge med kjeften. i orkla ligger polset mellom 2 andre vald som har fått masse fisk pga sluk og 
markfiske.det har vært vanskelig med flue og vi har vært 5 fiskere som har fiska døgnet rundt med flue og totalt fått 2 stk. det 
er er valg vi gjør og kritiserer ikke andre for mere effektivt fiske. belønningen var en 10 kgs tatt på en enhånds stang er enig 
med mye av det Rolf skriver og jeg respekterer og forstår att man dreper noen lakser, man må ikke ødelegge andres 
fiskegleder jeg ville bare påminne om at man har et valg og at statistikken vår er lav nå på cr det blir sikkert et annet bilde når 
brune fisker etc k ef 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 03.06.2009 

Kommentar 

hahaha ikke vanskelig og slippe ut 2 laks dersom man leier et opdrettsanlegg :) 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 03.06.2009 

Kommentar 

Ser att Espen lever som han lär , har fått 2 laxar i Orkla och släppt tillbaka 2.  

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 03.06.2009 

Kommentar 

Hej Endre. Det behövs ju inte , du vet ju det mesta redan.... ;) Hur många laxar har det tagits på Svingen ?  

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 03.06.2009 

Page 68 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Kommentar 

Hei igjen Johan Du får få med deg svenske myndigheter og arbeide litt aktivt for å sette opp et telleapparat i Långevallsälven. 
Da slipper du å lure på hvor mye laks som kommer dit opp i framtiden :) Bare å jobbe på :) 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 03.06.2009 

Kommentar 

Det var ju bra och veta att det är minst 2 st som klara sig dit upp under 2007 :-)..............undrar hur många det var 2008 ? 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 02.06.2009 

Kommentar 

Bilder fra Långevallsälven mars 2008:  

http://www.ajffhalden.no/berbyelva/laangevall.htm 

------------------------------------------- 

Ang. Kynne elv fant jeg noe interessant:  

"sen kynneälv... har ju en monsterfors i början men har hört ryktas om att vissa laxar lyckas ta sig upp å att det ska var anån 
typ av lek där.." 

Hørte jeg: ikke naturligt definitivt hinder : JAAAAAA............. 

ref: http://www.edgeforum.com/index.php?showtopic=88449&hl=enningdalsälven 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost:  
Date: 01.06.2009 

Kommentar 

Hei! Etter mange startproblemer, utstyr som ikke funka og mye svette kan vi dog se tilbake på en ganske så suksefylt 
dugnadshelg i Skottene. 7 fra Bekkeutvalget og 3 fra Friluftsgruppa i Komunen fikk gjort mye bra i bekken på 
Fagerholtsiden. Vi ble ikke ferdig, så det er muligheter for flere om man ønske å komme inn i goddressen igjen, uansett er de 
nye strekka allerede tatt i bruk som f. eks på bildet her i en krystallklar bekk over nytt gytestrekke... Pet 
http://picasaweb.google.no/lh/photo/DUU_somOD3UZn3W0Ktvfqg?feat=directlink 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 01.06.2009 

Kommentar 

Hei Johan Joda det fanges laks i Långvallsälven. jeg snakket med en svensk sportfisker i fjor som fisket nede i Berby. Han 
hadde fått to stk laks i Långvallsälven i 2007 men saken er at det er nesten ingen som fisker der og man kjøper fiskekort av 
grunneier :) 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
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Date: 01.06.2009 

Kommentar 

Jag tror inte det fångas nån lax i Långvallsälven längre.Den når aldrig så långt i sin färd utifrån havet. 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 01.06.2009 

Kommentar 

Når sesongen er over vil man se at mange laks er satt tilbake i elven. Å tro at de fleste vil sette tilbake en blank fin laks som 
det kanskje har tatt mange dager før den har nappet, det er vel nesten som å tro på julenissen. Men ut på sommeren når fisken 
blir farget og på mange måter uspiselig i Berbyelva, så vil nok mange settes ut. Å sammenligne med Orkla og andre store 
elver blir veldig skjevt sett med mine øyne. De fleste som fisker i Berby får mellom 0 og 3 lakser i året. Synes det er sunt at 
man kan ta seg en tur til elven og ha muligheten for å fange en fisk man kan ta med seg hjem og by venner på et selvfisket 
måltid eller lage seg en god røkelaks. Den dagen det blir slik at man får dårlig samvittighet og føler at folk ser skjevt på en 
når man dreper en laks, da slutter jeg. Det blir nesten som å gå på elgjakt med "Daktarigevær", først skyter vi elgen, så tar vi 
bilde av elgen og den stolte jeger og så gir vi´n en sprøyte bak så den kommer til seg sjøl igjen. Så får vi bare håpe at den 
ikke blir skutt igjen rett rundt neste sving. Når det gjelder Interregprosjektet så tror jeg ikke vi skal ha så store forhåpninger til 
dette når det gjelder fisket i elva. De har jo nå muligheten til å koble det opp mot Iddefjordskonvensjonen, men så vidt jeg har 
skjønt så er ikke det aktuelt. Skjønner ikke at norske myndigheter gidder å diskutere dette med naboene i det hele tatt. Si opp 
konvesjonen, innfør Norsk Lakselov på vår side av fjorden. Dersom svenske myndigheter ønsker laks opp i Långvall så må 
de og gjøre noe med garnfisket i fjorden. Nå får de til og med lov til å være med og bestemme fisketider i norsk del av elva. 
Hvor lenge fiskes det i Långvall? 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 31.05.2009 

Kommentar 

Jan, sluta provocera och håll på med ditt tjafs. Näten skall bort och tjuvfiskarna skall straffas hårt. Där är vi på tok för flata i 
Sverige. Norge har mycket strängare och bättre lagstiftning som dessutom tillämpas när man lyckas få fast tjuvfiskarna.  

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 31.05.2009 

Kommentar 

hei Johan, %-delen av catch & release er desverre ikke imponerende. den burde være minimum 50%,helst 70%.. imorra e det 
åpning i orkla og spenningen er stor. på valdet jeg fisker der var % av cr 75%,, thight lines 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 30.05.2009 

Kommentar 

Jag hoppas verkligen att reglerna blir strängare och övervakningen bättre i Idefjorden men Per-Magnus du kan inte mena att 
ni släpper tillbaks många laxar, just nu är det 4 st som har släpps tillbaka utav 48 st , det är mindre än 10 %. Där kan ni bli 
mycket bättre. Hoppas verkligen att det kommer nått vettigt utav Interreg projektet nu när det satsas så mycket pengar. Hälsn 
Johan 

Navn: Per Magnus 
Epost:  

Page 70 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Date: 30.05.2009 

Kommentar 

I Iddefjorden er, som er grensefjord, så er det felles lovgivning for fisket. Kalt Iddefjordkonvensjonen. I praksis kan både 
norske og svenske medborgere forhindre tjuvfiske, og ta itu med problemene. Laksen i Berby/Enningdalsvassdreaget er 
meget sårbar, og vi som fisker der oppe slipper tilbake mys laks etter vi har fått de. Vi gjør vårt for å ta vare på bestanden, 
oghåper også at garnfiskerne vil gjøre det samme. Håper det blir strengere reguleringer for garnfisket. Vi elva blir stadig møtt 
med nye regler, og harde reguleringer. TATT???  

Navn: Frank Lundgren 
Epost:  
Date: 30.05.2009 

Kommentar 

Till "jan". Är det inte så att varje svensk medborgare som misstänker olaga fiske har rätt att inspektera näten, ringa polisen, 
beslagta näten och arrestera tjuvfiskaren, dvs hålla kvar vederbörande tills polisen är på plats? Varje svensk medborgare har 
inte bara rätt, utan även skyldighet att förhindra brott. Tjuvfiske är också ett brott! 

Navn: Frank Lundgren 
Epost: frank.lundgren@bostreammail.com 
Date: 30.05.2009 

Kommentar 

Hej du "jan"! Vem du nu är som gömmer dig bakom anonymitet? Har du gjort något för att rädda laxen åt kommande 
generationer? Jag vet att föreningen i Berby är väldigt seriös, men hur är det med dig själv och det gänget du tillhör? Det 
undrar jag verkligen. Jag skall personligen ta kontakt med fiskerikonsulenten och be svenska myndigheter kolla upp svenska 
nätfiskare. Jag hoppas att du, "jan", följer det regelverk som finns. Här behövs tydligen en mycket stärkt övervakning från 
myndigheterna! 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 30.05.2009 

Kommentar 

Hva skjer a??? Noe vann i elva?? Laks på vei oppover?? Vel, ingen garn før på tirsdag, så blir nok bra på Onsdag håper jeg. 
Tatt???  

Navn: jan 
Epost:  
Date: 30.05.2009 

Kommentar 

Nu E.B.har du chansen att rädda killarna från åtal som stöld,egenmäktigförfarande.och eventuellt sjönödslagen. Enligt 
SVENSK lag har bara polisen,kustbevakningen och tillsynsmannen från SVERIGE rätt att titta på nätet och beslagta näten, 
Nu kommer vi att polisanmäla alla som inte har rätt att titta på näten. Dom andra näten var nog tagna någon annanstans. Man 
kan nästantro att det har bildas ett kriminelt gäng uppe vid Berby. En seriös förening utesluter sådana medlemmar och bistå 
polisen så dom skyldigakan förhöras. Hoppas inte styrelsen är involerat i det hela  

Navn: jan 
Epost:  
Date: 30.05.2009 

Kommentar 

Page 71 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Nu E. B 

Navn: jan 
Epost:  
Date: 30.05.2009 

Kommentar 

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 29.05.2009 

Kommentar 

FISKESOMMER 2009 Vi trenger frivillige til hjelpe til 2. juli fra kl 14 til 1630. Arrangementet finner sted i Tista ved 
Fiskebrygga. Frivillige kan henvende seg til Bjarne Granli mobil 91197380 eller granligutten@halden.net God pinse folkens. 
Har gitt regndanserne mine fri i pinsa og de bare forsvant!!Bjarne 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 29.05.2009 

Kommentar 

Ja ja, så kom den jævla varmen da...... Men men, håper vel på å få hengt en laks iløpet av helga også. Men kunne jo for fan 
kommet litt mere regn da. GRRR Ses  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 29.05.2009 

Kommentar 

RAPPORT FRA IDDEFJORDEN Det er gjennomført søk etter garn på innsiden av Fisking Forbudt sonen i kveld og natt. 
Ingen garn ble funnet. De garna som stod nord for nordre Grensestøtte var merket i henhold til krav i Iddefjordkonvensjonen. 
Bjarne 

Navn: Jan 
Epost:  
Date: 28.05.2009 

Kommentar 

Jag sitter här tryggt och väntar på att polisen skall ta fast nättjuvarna. Vem är expert på svensk lagstiftning hos er? J.K 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 28.05.2009 

Kommentar 

Er det mye stein langs elvebredden og lite i selve elva ? - døm selv ut fra bildene her 

Navn: Per Magnus 
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Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 28.05.2009 

Kommentar 

iflgh ganske sikre kilder, så ble det tatt opp 8 eller 9 garn det døgnet, som igjen vil si 400 eller 450 meter med garn. Og det 
var, slik jeg har forstått det, drivgarn som var "ankret" opp, og som fisket i vannskorpa. Håper fiskeren får som fortjent, og 
blir anmeldt til Svenska Kustbevakningen og Polisen. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.05.2009 

Kommentar 

Nätchip skrämmer tjuvfiskare: http://www.fiskejournalen.se/Sites/Fiske/Default____25814.aspx?DataID=79247 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.05.2009 

Kommentar 

Flott at dere bekjemper disse kriminelle kreftene i grenseland. Registrer ulovlighetene her, så blir flere i Norges land 
oppmerksomme på dette. 

Her kan du se de seneneste ulovlige garn i Norge 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 27.05.2009 

Kommentar 

OBS! OBS! OBS! OBS! OBS! I går kveld ble 2 nye garn funnet innenfor grensestøttene! ULOVLIG SÅ DET HOLDER!! Vi 
har gjort våre undersøkelser og vil komme tilbake med mer! Statens Naturoppsyn er informert og forholdet vil bli anmeldt! 
Bjarne 

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 26.05.2009 

Kommentar 

Berby action camp en suksess: http://www.njff.no/portal/page/portal/ostfold/nyhet?element_id=39149645  

En kamp for villaksen: http://www.njff.no/portal/page/portal/njff/nyhet?element_id=39301634&displaypage=TRUE 

Navn: Øystein 
Epost:  
Date: 25.05.2009 

Kommentar 

Hei Vegard og tusen takk. Jeg noterer nummeret. Mvh Øystein 
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Navn: Vegard 
Epost:  
Date: 25.05.2009 

Kommentar 

Hei Øystein. Nei, Gilstedt (Villmarksgalleriet) er vel enest utsalgsted for kort. De har da stengt mandag. Men hvis du ringer 
Knut Åge som jobber der og har ansvaret, så finner dere helt sikkert en løsning på problemet. Telefon nr er evt 69 18 11 65. 

Navn: Øystein 
Epost:  
Date: 25.05.2009 

Kommentar 

Takk for opplysningen. Er det noen steder man kan få kjøpt fiskekort den mandagen? 

Navn: Lars Skammelsrud 
Epost:  
Date: 25.05.2009 

Kommentar 

Det er en butikk og er ikke åpen på helligdager. 

Navn:  
Epost:  
Date: 25.05.2009 

Kommentar 

Hei og tusen takk :-) Fisketrygden er betalt og ligger på plass sammen med bankkort, for da glemmer jeg den ikke, smiler. 
Jeg regner med at Villmarksgalleriet er åpent på mandag, selv om det er helligdag?  

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 25.05.2009 

Kommentar 

Hei Øystein Du får kjøpt fiskekort i Villmarksgalleriet i Halden. Både til elva og ørretvanna :) Husk fisketrygdavgiften. 

Navn: Øystein Haugland 
Epost: ohaugla4@online.no 
Date: 25.05.2009 

Kommentar 

Hei. Noen kamerater og jeg har tenkt oss en tur for å prøve fiskelykken mandag 1. juni og jeg lurer på hvor man får kjøpt 
fiskekort. Dette er kanskje ikke det rette stedet å spørre om det, men jeg fant ikke noen andre steder å rette forespørselen. 
Mvh Øystein 

Navn: Pettersson 
Epost:  
Date: 24.05.2009 
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Kommentar 

Jag har flera av dina inlägg och du har en mycket sund uppfattning när det gäller Laxfiske. Det jag känner ibland som svensk 
är att man inte skall komma med kritik och förslag för sånt sköter ni bättre själva i Norge och det är synd. Vi måste i 
framtiden förvalta våra vatten mycket bättre och jag hoppas att det kommer något positivt av intereg pengarna. När det läggs 
så mycket pengar som måste ju nått göras åt Garnfisket i Idefjorden.  

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 24.05.2009 

Kommentar 

Hei ,jeg er enig med pettersson att man ikke skal ta fra noen gleden av å fiske og fange fisk.jeg uttrykkte meg muligens litt 
klønete.Poenget mitt var bare å minne om at det finnes flere muligheter og valget er fritt.om man har tatt 1 eller flere fisker er 
ikke hovedpoenget mitt ef 

Navn: Pettersson 
Epost:  
Date: 24.05.2009 

Kommentar 

Hej Espen ! Man behöver väl inte ta glädjen från folk även om man förespråkar C & R men om man tittar på börsen så är det 
ju flera som har fått 2 fiskar ;-). 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 24.05.2009 

Kommentar 

Hei igjen.Selvfølgelig skal man ikke ta gleden fra noen ved at de tar sin første Laks.Viktig å ha respekt for at alle har 
forskjellige opplevelser etc ved laksefiske.Jeg kjenner glede ved at fiske får friheten tilbake ,men tar også noen få lakser til 
eget matbruk. jeg ville bare nevne at c & r var ubenyttet,og det er gledelig å høre at Rune satt en hunn fisk ut igjen. Nå får vi 
håpe att Christer Bjørnstad får en bryllupsgave fra elven med en stor laks denne uka.Christer gifter seg til lørdag og jeg 
oppfordrer alle fiskekompiser til å gi en liten gave,han har selvfølgelig bryllupet på Berby,og alt fra giftige fluer til hilsener er 
sikkert velkommen ,hehe thight lines espen 

Navn: espen 
Epost: es 
Date: 24.05.2009 

Kommentar 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 24.05.2009 

Kommentar 

Hei Espen Husk at ALLE ikke er villige til å sette ut sin første laks for sesongen etter å ha ventet hele vinteren på å få seg en 
laks, og det kan jeg skjønne :) Utover i sesongen tror jeg at dette vil bli forandret på da de fleste har fått seg en laks eller to og 
det blr lettere å se forskjell på hann og hunnlaks. I dag hørte jeg dessuten at Rune Andersen satt ut igjen en 5 kilos hunnfisk :) 
Bra Rune, flere vil følge ditt eksempel :) TATT. 
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Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 24.05.2009 

Kommentar 

Hei,fin statitikk i elva de første dagene.Men catch & release er totalt fraværende.Husk at spesielt hunnlaksene er verdifulle 
for elva.thight lines espen 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost:  
Date: 23.05.2009 

Kommentar 

Yngel i bekken linken må kopieres og limes inn i nettleser. Nok fra meg Pet 

Navn: Pål.E 
Epost:  
Date: 23.05.2009 

Kommentar 

Beklager feil link:) http://haldenbekkeutvalget.net/Video/Yngel_%20i%20_bekken.wmv 

Navn: Pål E. 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 23.05.2009 

Kommentar 

Hei ja!!! Morsomt å se elva lever, jeg får prøve meg litt utover:) I disse laksetider kan det jo være greit å se hvordan det hele 
starter, det er jo ganske så likt for både sjøørret og laks... For de som har lyst, ta en titt her. NB! Ene fila er stor pga bra 
kvalitet. Tar ca. 7-8 min å laste ned avhengi av din hastighet. http://haldenbekkeutvalget.net/Video/Yngel_%20i%
20_bekken.wmv http://haldenbekkeutvalget.net/Video/yngel_skottene_21.05.2009.WMV Pet 

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 23.05.2009 

Kommentar 

tror det det står et garn ved indre støtta håper noen sjekker det 

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 23.05.2009 

Kommentar 

tror det det står et garn ved indre støtta håper noen sjekker det 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.05.2009 
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Kommentar 

Ekslusivt - Laksehogget 
Video av laksen når den tok på brekket nede 16 mai.. 

Video fra åpningen i Berbyelva 2009 ser du her.. 

  

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 22.05.2009 

Kommentar 

Hei, i helgen fisker det noen personer på avgrensede soner i elva. Dette er døgn som Berbylaksen ga bort til North Atlantic 
Salomon Fund. Disse legger ned enorme resurrser for å bevare villaksen. Jobber med b.la utkjøp av garnrettigheter. 
http://www.nasfworldwide.com/categories/norway her kan dere se auksjonskatalogen som innbrakte 400 000 til saken. 
Berbylaksen sin gave ga 12 000 og Jeg ga 2 døgn i polset, orkla som innbrakte 22000. Dette er viktige bidrag for en 
organisasjon som utfordrer bla norske regjering og kaller de miljøsinke og verst i klassen vedr. laksforvaltning. Håper alle gir 
de pensjonistene på 80+ en hyggelig opplevelse ved sitt besøk i enningdalen i helgen. Jeg vil også takke Jens Golden for 
velvillig hjelp og Bjarne Granli for sitt utrettlige arbeid for elven.  

Thight lines  

espen  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.05.2009 

Kommentar 

Bilder fra Berby 2009 kommer fortløpende her.. 

..husk å sende bilder/video på epost til rune.andersen@statkart.no 

  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.05.2009 

Kommentar 

Rapport fra Endre 20/5: Var oppe i elva imorges og gjorde noen kast gitt :) Og jaggu tygde det en laks på marken. Den veide 
6,1 kg.  Dro hjem ved 09 tiden og da var det tatt tre laks. Den største på 11,8 kg av Jahren 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 20.05.2009 

Kommentar 

RAPPORT FRA BERBY: Det ser ut til at den fine trenden fortsetter. Hittil i dag er det tatt 4 lakser, den største på 11.8 kg. Vi 
får håpe regngudene er med oss slik at elva holder seg på dagens nivå. Bjarne  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
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Date: 19.05.2009 

Kommentar 

SPONSING: Jeg takker Leif Madsberg, Jon Henrik Kjølerbakken, Espen Flyveholm og Berbylaksen AS for sponsing med 
gevinster til utlodningen vi hadde fredag kveld i forbindelse med grillfesten. Veldig bra alle sammen! Atter en gang takk for 
at dere bidro med gevinster!! Skitt fiske!! Bjarne 

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 19.05.2009 

Kommentar 

RAPPORT FRA BERBY: Ja, så er det stooore eventyret i gang igjen da! Fram til kl 2359 i går kveld var det landet 25 laks i 
Berby. Flott! Vi hadde en meget vellykket aften på fredag med utmerket mat signert Kurt Øraas, tradisjoenen tro. 50 personer 
tilstede med Steinar Torp i spissen var særdeles hyggelig. Jeg tror alle var meget fornøyde med kvelden. Så til noe som ikke 
er så trivelig, 17. mai fant vi et garn i utløpet av elva. De som hadde satt det ut trodde kanskje vi ikke var på alerten på 
nasjonaldagen, men der gikk de 5 på. Nasjonaldagen ble forøvrig avsluttet med middag i Jugærbua, noe Per Arthur og 
undertegnede har gjort de siste 9 årene. 15. august blir det avslutnings party i Berby, Christer B vil stå for matlaginga. Gleder 
meg allerede. Og da er det kort tid igjen til Viltaften på på gården, et opplegg jeg uten å blunke ga terningkast 6 i fjor!! For å 
si det, jeg gir ikke mange arrangement 6. Vi ses og snakkes i elva! Ha en fortsatt fin vår i tett samarbeide med regndanserne 
fra Africa! Bjarne  

Navn: David Thowsen 
Epost: david@bildekaler.no 
Date: 18.05.2009 

Kommentar 

Har lastet opp video av Jørn som kjører laks på brekket nede 16.mai. 7.2kg. Den ligger på Youtube på følgende adresse: 
http://www.youtube.com/watch?v=BQ7URJyj2Z4 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.05.2009 

Kommentar 

16 laks tatt frem til kl 20:00 16 mai --> Ny åpningsrekord. Men kommer det ikke betydelige nedbørsmender snart, så blir det 
kun en bekk å fiske i. Satser på å legge ut bilder og video i løpet av mandag 18 mai. http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?
Artid=207321 http://www.fiskeguiden.no ... ....Husk !! har du bilder/video fra elva. Send de til rune.andersen@statkart.no 

Navn: Lars M Ringdal 
Epost: lars@laksegutta.no 
Date: 16.05.2009 

Kommentar 

Høres ut som det er en bra åpning hos dere !! Det er bra. Vi følger med dere. Hilsen http://laksegutta.no 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.05.2009 

Kommentar 

12 laks før kl 8. Største på 10,6 
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Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 14.05.2009 

Kommentar 

RAPPORT FRA BERBY OG SVINGEN NR 2: Det meste av trærne på Svingen er fjernet. Bare noe smårusk igjen. Det er 
laks over hele elva. Sett på 3 forskjellige steder i dag! Ellers er det samme vannstand i dag, så det er positivt! Ses i morgen 
med blikket på uendelig og lakselukt i lufta!!! Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 14.05.2009 

Kommentar 

RAPPORT FRA BERBY OG SVINGEN: Vannstanden var i går 13. mai 42 under broen og temperaturen 12 grader C i 
vannet. LAKS OBSERVERT BÅDE I GÅR OG I DAG!!!!!! Kanskje litt lite vann på Svingen. Vi trenger noen til å hjelpe til 
med ett tre på Svingen fredag fra kl 1500. De som kan delta, ringer meg på 91197380. Husk det er grillparty på plassen ved 
Jugærbua i morgen fra kl 1830. Kurt Ø er i gang!! Ellers ser det ut til at regndanserne i Africa danser noe bedre nå enn 
tidligere i vår. Skulle nok alliert meg med noen andre, de har for mye tørke i Africa!!! Vi ses i Berby i morgen!! Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 14.05.2009 

Kommentar 

Ut i naturen: Perler for svin: http://www1.nrk.no/nett-tv/klipp/493427  

.. Fint program om Elveperlemusling. 

Navn: Rino 
Epost: rien@online.no 
Date: 13.05.2009 

Kommentar 

Hvordan er forholda i svingen er det for lite vann der,eller går det greit å fiske. 

Navn: Per Magnus 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 13.05.2009 

Kommentar 

Hei. Har to jenter i klassen min som har ett salgsprosjekt. De har tenkt til å selge nysmurte Baguetter. Jeg har foreslått at de 
kommer opp til oss i Berby på onsdagen neste uke, og selger litt mat til oss sultne og slitne lakse-fiskere. Hadde vært koselig 
om jeg får en tilbakemelding så de vet om det er noe vits i å dra opp dit på onsdag. Tror også de har med brus. Det vil ikke 
koste mye. Håper dere er med på dette. TATT!!!! 

Navn: Kurt Øraas 
Epost: oeraass@online.no 
Date: 12.05.2009 

Kommentar 
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Hei alle trivelige fiskere. Det skal bli morro å komme opp å lage mat igjen på fredag. I år blr det Paella. hilsen Kurt 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 12.05.2009 

Kommentar 

Nedtellinga har begynt eller???? Ikke lenge til det er klart nå. Mark i bøtta, og nybundne tuber i boksen, pluss ny stang og 
snelle for sesongen..... Blir artig, så får vi se hvor mange som bøter med livet til helga. Jeg har ihvertfall planer om å ta en...... 
hehe men er vel ikke alene om den saken da. som de sier i danmark: " KNÆK og BRÆK!! " 

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 12.05.2009 

Kommentar 

AVHENTING AV SESONGKORT. Vil bare minne den enkelte, som ikke har hentet kortet enda, om at sesongkortene kan 
avhentes hos undertegnede. Ring gjerne på forhånd: 91197380. Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.05.2009 

Kommentar 

Hjemmesidene til Enningdalselva og Tista har frem til 1/5 - 2009 vært lokalisert på gratistjenesten 
http://home.no.net/berbyelv og http://home.no.net/tistaelv . Denne tjenesten ble lagt ned fra nevnte dato. Jeg har derfor flyttet 
sidene over til respektive adresser: http://www.ajffhalden.no/berbyelva og http://www.ajffhalden.no/tista 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.05.2009 

Kommentar 

Svein Næss tipset om denne: http://www.fluefiske.net/nyheter/smanytt/578-norge-avviser-tiltak-for-villaksen  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 10.05.2009 

Kommentar 

Rapport fra Berbyelva. Vannstanden er pr dags dato 47 under broen i Berby. Vi har observert laks flere steder i elva, stor laks 
sågar. Senest i går ble det sett laks på 3 forskjellige plasser i elva. Petri Heil. Spenningen stiger. Bjarne  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 10.05.2009 

Kommentar 

BERBY ACTION CAMP 2009. Årets store ungdomsarrangement er vel i havn. Etter avslutningstalen å dømme kan AJFF 
sine frivillige funksjonærer være stolte over innsatsen. John Edquist med stab har igjen gjennomført en meget bra camp. Vel 
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blåst!! Jeg vil derfor bare slutte meg til gratulantene og takke for at dere stilte opp! Ingen nevnt, ingen glemt!! Vi ses ved 
neste korsvei. Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.05.2009 

Kommentar 

§ 5. Fisketid for fiske med kilenot og lakseverp Østfold – Vest-Agder 15.06 – 20.07 (2009) 
http://www.dirnat.no/attachment.ap?id=10221 .....i kontrast til Iddefjordskonvensjonen. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.05.2009 

Kommentar 

"Genudsætning og overlevelse af laks i Skjern Å" "For laks og ørreder er temperaturen af stor vigtighed. Under forudsætning 
af, at fisken er hensigtsmæssigt kroget og hurtigt landet, vil overlevelsen være op mod 100 % såfremt, at temperaturen er 
under 16 grader. Er temperaturen derimod 18-20 grader vil kun 20 % af fiskene overleve." 
http://skjernaasam.dk/php/Index.php?contentid=244 .. .. Hvis dette er korrekt, så er det viktig å sette ut fisk i Enningdalselva 
mens det ennå er under 16-18 grader. Det vil da i hovedsak bety før 15 juni.  

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 08.05.2009 

Kommentar 

Rettelse: Salg av fiskekort første uka er kun for medlemmer. Unnskyld feilinformasjonen. 

Navn: vizer 
Epost:  
Date: 07.05.2009 

Kommentar 

Hei. Slik jeg tolker teksten under så kan de som ikke er medlemmer også kjøpe kort den første uka. Men må da betale mer? 

Er det slik og forstå? Eller MÅ man være medlem? 

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 07.05.2009 

Kommentar 

Salg av fiskekort i Berbyelva/Svingen første uka til medlemmer av AJFF Halden.  

Ukekort første uke: 1500 for senior, 750 for junior. Døgnkort første døgn (16 mai): 600 for senior, 300 for junior. Andre til 
syvende døgn (17 - 23 mai): 500 for senior og 250 for junior pr døgn. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.05.2009 
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Kommentar 

Radioprogram med Jørn Bøhmer Olsen og Geir Hardeng fra 2003: Naturens verden - Vi blir med på tur nedover 
Enningdalselva: 

http://www1.nrk.no/nett-tv/klipp/464857  

Programmet omhandler andre steder også. Her er tidspunktene som omhandler Enningdalselva:  

0:00 - 07:23 / 16:52 - 24:40 / 34:22 - 41:30 / 48:22 - 56:22 (juster med "slideren" nederst) 

------------------------------------------------ 

30 år med fiskeørna: 

http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/kultur_nrk_ostfold/1.2851348 

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 06.05.2009 

Kommentar 

SESONGKORT: Alle som har søkt om sesongkort får det. utdeling i kveld på lokalet fra kl 18. Bjarne 

Berby Actioncamp 8 -10 mai 
Sponses av Sigmaskin 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.05.2009 

Kommentar 

Svenske artikler om Interregprosjektet:  

Nu ska vattensystem återställas: http://bohuslaningen.se/nyheter/tanum/1.442284 

Återställare i gränslandet: 
http://www.lst.se/NR/rdonlyres/93571D50-93BD-4516-A992-
A10C0F2E161D/138736/Aterstallare_i_granslandet_Lansfokus_1.pdf 

Svensk-norskt samarbete kring Enningsdalsälven för bättre vatten: 
http://www.lansstyrelsen.se/vastragotaland/Pressrum/nyheter/2009/2009-04-16.htm 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.05.2009 

Kommentar 

Dårlig lakseoppgang i Skottland --> "Anglers urged to put back salmon": 
http://news.bbc.co.uk/2/hi/uk_news/scotland/south_of_scotland/8027290.stm .. PET - Jeg er for å sette opp skilt i 
gytebekker.. + litt strengere tekst ang. overtredelser som lystring m.m. Hvis det skjer overtredelser, så er det gjerne unge 
gutter (13-20 år) som søker spenning. De forstår som regel ikke konsekvensen av f.eks lystring. Derfor bør det opplyses på 
skiltet, så lærer de at det er veldig ødeleggende for sjøørreten..... 

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 01.05.2009 
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Kommentar 

Det kan på sikt bli snakk om felles merking av gytebekker her i Østfold. Vil dette virke positivt? Er det bedre å ikke opplyse? 
Noen som har noen meninger om dette... Følgende plakat ble levert av Leif R. Karlsen ved befaringen i Skottene. Rikssymbol 
og fiskeforbudt skilt er fort å gæli limt inn av meg. Eventuelle forslag?: 
http://picasaweb.google.no/lh/photo/yLGpSdJ0zqERCkNalYp7bA?authkey=Gv1sRgCN7r07yLy7H8vAE&feat=directlink 

Navn: Kent Ripskog 
Epost:  
Date: 01.05.2009 

Kommentar 

Hej om det är någon som skall på dugnaden i berby på lö 2/5 som har plats i sin bil från halden så åker jag gjärna med Tel 48 
03 76 90 mvh Kent  

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 30.04.2009 

Kommentar 

For de som ønsker å les om haldenbekkeutvalgets møte med fiskeriforvalteren i Østfold Leif R. Karlsen, ta en titt her. 
http://docs.google.com/Doc?id=dgvvqxhm_60g6rqhsn3 Noen som ønsker lesestoff for å roe seg ned etter gårsdagens møte i 
AJFF, ta en titt her. 
http://www.fiskeriverket.se/service/varorochtjanster/ekologiskrestaureringavvattendrag.4.6c4377b411c8913db65800035.html

Navn: Kjell-Roger Engh 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 29.04.2009 

Kommentar 

Betaling av sesongkort kan gjøres slik på nettbank: AJFF Halden, kto. 1030 14 42012 og oppgi ditt navn. Prisen for 
sesongkort er uendret: kr. 2.600,- Kasserer vil informere elveutvalget hvem som har betalt. Betalingsfrist: 4. mai 2009 Mvh 
Kjell-Roger 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 30.04.2009 

Kommentar 

"Ta med det ulovlige garnet hvis poltitiet eller SNO ikke kan hente det. Anmeld saken hos politiet og lever garnet der. Det 
er lovlig å fjerne ulovlige garn. Fjerning har dessuten fordelen at det blir ikke attraktiv å fiske med ulovlig garn selv om 
gjerningsmenn ikke blir tatt." 
http://www.bergensportsfiskere.no/Nyheter/tabid/2352/newsid4983/1270/mid/4983/language/en-US/Default.aspx 
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Halden kan få unikt naturreservat: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.6588777 

Navn: Kent Ripskog 
Epost:  
Date: 29.04.2009 

Kommentar 

Mitt telefonnummer på vaktlistan är fel rätt nummer skall vara 48 03 76 90 mvh Kent 

Navn: Styret 
Epost: ajff,halden@tele2,no 
Date: 28.04.2009 

Kommentar 

Husk medlemsmøte på lokalet onsdag 29.4.09 kl. 1800. Fiskeriforvalter Leif Karlsen kommer.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.04.2009 

Kommentar 

Presentasjonen fra Interregprosjekt-møtet 22/4 (pdf) 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 26.04.2009 

Kommentar 

NASJONAL SJØØRRET KONKURRANSE 2009. Årets konkurranse trakk 15 seniorer, herav 2 jenter og 1 jente som stilte i 
juniorklassen hos oss. Vi fikk dispensasjon fra fylkesmannen til at deltakerne i konkurransen kunne fiske i Iddefjorden, men 
selv ikke det syntes å engasjere medlemmer og andre til å delta. Litt skuffende fordi det er like mye jobb å arrangere for 16 
som for 50!! Men til dere som deltok, takk for innsatsen og jeg regner med at dere hadde noen fine timer ute i frisk luft!! 3 
fiskere fikk så stor ørret at den kunne registreres: Per M. Stenbock 43 cm, Geir Jensen 40 cm og Thomas Storø 35 cm. Hva 
neste år bringer, vil kun fremtiden vise. Ha en fortsatt fin dag alle sammen. Bjarne 

Navn: Per Magnus 
Epost:  
Date: 26.04.2009 

Kommentar 
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Ja ja, da var helgens SØ konkuranse over da, og det var vel ett heller skuffende antall deltakere som var med å fisket..... iflg 
Bjarne Granli så var det 15 fiskere (muli jeg husker feil) Men uansett, kun 3 registrerte fisker..... Er da mer SØ i fjorden enn 
som så??? Vel, Geir; jeg slo deg med 3cm da. hehe Men kansje fra neste år at det heller blir arrangert ett "klubb-mesterskap" 
i SØ fiske????  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 26.04.2009 

Kommentar 

Har planer om å drepe en laks eller to i løpet av sommeren. Får man dårlig samvittighet for det, så bør man vurdere å selge 
fiskeutstyret og finne på noe annet i fritiden. Det er nå en gang slik at mange lakser som går opp i elva aldri biter på redskap. 
Når vi starter fisket så er antakelig de fleste store laksene allerede i elva. Mange av de parkerer på den fredede stilla, og blir 
der til leken på høsten. Positivt å sette ut hunnfisk, men nødvendig? I følge forskeren som holder på, så er det mer enn nok 
gytefisk hver høst. Hjelper det da å sette tilbake fisk? Løsningen ligger i å få redusert garnfisket i fjorden. Så vidt jeg har 
forstått så skal det innføres konsesjonsordning for å få lov til å fange laks i sjøen. Dette skal og gjelde i konvensjonsområdet, 
ja, det høres nesten for godt ut til å være sant, men i så fall faller vel alle ut her da ingen kan vise til at de har hatt inntekt av 
laksefiske. Den som lever får se.  

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 25.04.2009 

Kommentar 

Hei Rune. er enig med Leif at det var et bra innlegg.Få satt ned en komite til å kjøpe opp garnrettigheter.Kartlegg hvem som 
har dette og kjør igang.Er sikker på at det er enkelt å skaffe penger til en så god sak.catch & release tror jeg er nødvendig og 
vil være en veldig klok avgjørelse.stå på Rune.Du er en verdifull ildsjel (som mange andre) thight lines espen 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 25.04.2009 

Kommentar 

Hei! Nå er båten satt ut slik at vi kan komme oss ut dersom det blir behov. Dugnad i Berby og Nasjonal sjøørret konkurranse. 
Og i tillegg supert vær!!! God helg til alle sammen!!!! Bjarne 

Navn: Morten 
Epost:  
Date: 24.04.2009 

Kommentar 

Hei, jeg bare lurer på om det er noen flue binde kurs fremover? Har blitt bitt av basillen 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 24.04.2009 

Kommentar 

Interregprosjektet: Vi var ca 40 på møtet den 22/4, en jevn blanding av norske og svenske sportsfiskere og grunneiere + 
(prosjektgruppen – forskere / biologer). Bilde av prosjektlederen Andreas Bäckstrand med Innsjøørret på 14,3 kg fra Väneren 

Først var det felles bespisning, så alle var mette og fornøyd når møtet begynte (taktisk bra av prosjektgruppen - hehe….)  
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Det totale budsjettet er på 13 millioner --> 8 mill svenske og 5 mill norske… Prosjektlederen hadde en bra presentasjon som 
belyste hvilke undersøkelser/tiltak som er aktuelle i vassdraget, og så fulgte innspill fra salen.  

Møtet foregikk i en god tone…  

Skal få tilsendt presentasjonen (powerpoint), legger den ut asap….  

Navn: Vegard Halvorsen 
Epost:  
Date: 24.04.2009 

Kommentar 

Hei! Lurte bare på når dugnaden i Berby begynner i morgen? Regner med at oppmøte er ved bua. Noe spesielt av redskap 
man bør ha med seg? 

Navn: robert Saintenoy 
Epost:  
Date: 23.04.2009 

Kommentar 

Navn: Leif Madsberg 
Epost: leif.madsberg@subaru.no 
Date: 23.04.2009 

Kommentar 

Hei Rune , Gode og velfunderte forslag fra din side. Jeg stiller meg positivt bak et "frikjøp" av garnfiske. Når det gjelder 
C&R har jeg en årrekke fisket i Skottland og utvist C&R. Dette bør være uproblematisk også hos oss. I hvertfall bør all 
hunnfisk etter en viss dato settes tilbake, Grilse er uproblematisk og kan tas opp. Når det gjelder tidligfiske (frem til 1.alt. 10 
juni bør det innføres bag limit (fangstbegrensning) på 1 storlaks per fisker , fisk utover dette må settes ut. Kanskje dette kan 
realitets behandles ? MVH Leif Madsberg  

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 23.04.2009 

Kommentar 

Hej Rune. Bra förslag du har kommit med. Jag är gärna med och bidrar med pengar till och lösa in garnfisket. 

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 22.04.2009 

Kommentar 

Vaktliste for Berbyelva våren 2009 (pdf) 

Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.04.2009 
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Kommentar 

I utgangspunktet er jeg for å høste av overskuddet, men slik det er nå så tar det noen år.................... 

Det blir ingen konvensjon som tar vare på laksen i Enningdalsvassdraget i år heller. Er meget frustrert over dette. Jeg har sagt 
det før og sier det igjen. Reglene slik de er i dag sikrer garnfiskerne 2/3 deler av lakseinnsiget + at vi sportsfiskere i elva tar 
halvparten eller mer av det lille antallet som kommer opp i elva. Det sier seg selv at det blir veldig få ”gode sesonger” i elva 
ut av dette. Skal vi sitte på gjerdet og vente på at ny konvensjon er på plass ? Nei, det er uforsvarlig.... det er nå opp til oss 
sportsfiskere å sikre at det blir nok gytefisk på norsk og svensk side i elva i 2009. Dette skaper grunnlaget for innsiget av 
smålaks i 2013, mellomlaksen i 2014 og Storlaksen i 2015/16. Hvordan skal vi få til det, og samtidig kunne forsvare å fiske 
fra 16 mai ..? (Fisketiden i elva blir sannsynligvis innkortet til 23 mai, når ny konvensjon kommer, det kan unngås mener jeg) 
Kommentar: Det er svært viktig for den lokale verdiskapingen at lengden på elvesesongen i størst mulig grad beholdes, slik 
som andre steder i Norge og Sverige.  

Konkrete forslag:  

1. Det er generelt forventet et lite innsig av storlaks i 2009. Derfor bør det være fokus på å slippe ut de store tidligvandrerene. 
I.f.m Interregprosjektet blir gyte og oppvektsmulighetene forbedret, noe som igjen krever mer gytefisk for å fylle opp de 
”nye” områdene. Det er faktisk fokus fra myndighetene i Norge og Sverige når det gjelder å minske beskatningen på 
tidligvandrende storlaks. (Unntak: Iddefjorden/Enningdalselva) Hva bør vi gjøre i elva for å parere en fortsatt uforsvarlig 
konvensjon: -Slippe ut alle lakser på åpningsdagen 16 mai. Det blir i snitt tatt 10-15 laks på åpningsdagen, noe som igjen 
betyr ca 10 % av all fisk i løpet av sesongen. Det er en god start og slippe ut disse storvokste tidligvandrerne som bidrar til 
særdeles gode gener videre. Altså en dags fangst = 10 % av all laks i løpet av sesongen, det sier jo litt om de totale 
dagsfangstene resten av sesongen à 1-1,5 laks i snitt pr. døgn…..  

"Andra problem som bör uppmärksammas när det gäller laxen är det selektiva fisket efter stora exemplar. Det kan ha samma 
negativa effekter på bestånden som de som under senare tid diskuterats för torsk, det vill säga att bestånden dräneras på gener 
för snabb storlekstillväxt.” http://62.80.203.114/upload/dokument/EU/Fiskefonden/Hearing_jan_2006.pdf  

Frivillig catch & release praktiseres som før fra den 17 mai og ut sesongen, noe som sannsynlig utgjør 20-25 % av fangstene 
og vil sikre at gytebestandsmålet nås. ”Undersøkelser viser at når laks settes tilbake på en forsvarlig måte, er overlevelsen 
svært høy (over 95 %). En undersøkelse fra Alta som er utført av Norsk institutt for naturforskning ,viser at kun 4 % av laks 
som ble fanget på sportsfiskeredskap og merket, på nytt ble fanget senere. For majoriteten av laksene (96 %), var det kun den 
ene gangen at de opplevde stress ved å bli fanget av en sportsfisker. Alle fiskene gjennomførte gyting på vanlig måte. 
Gjenutsetting av fisk har vist seg å ha en positiv effekt på laksestammene fordi laks som settes tilbake overlever og 
gjennomfører gyting på normal måte. Dette er grunnen til at myndighetene i Skottland, England, Irland, Island, Russland, 
Canada, m.fl. har innført regler som enten pålegger, eller oppfordrer sportsfiskerne til å sette tilbake villaks i visse vassdrag 
og/eller i visse deler av sesongen” http://www.lakseelver.no/Nyheter/2008/februar/saksliste.pdf  

2. Betale garnfiskere i indre del av fjorden: AJFF Halden og Bullarens FVO tar kontakt/arrangerer møte med de som fisker 
med garn ved Krokstrand og Bakke og forklarer at oppgangen av laks i elva er for liten til å kunne styrke bestanden for 
fremtiden og samtidig informere om praktiseringen av catch & release. Opplyse om intensjonene med Interregprosjektet i 
vassdraget. For at det skal bli noe ut av dette må vi nok tilby kompensasjon. Mitt forslag er at ”vi” i alternativ 1 dekker 75% 
av tapt fortjeneste for laksen de fanger de første 3 ukene à 10 mai – 1 juni – altså alle garna på land. eller alternativ 2: dekker 
75 % av tapt fortjeneste for 2 døgn pr uke, slik at de fisker 2,5 døgn pr uke i sesongen. Det enkleste er nok alt 1. *”Vi” som 
skal dekke kostnadene kan være alle årskortinnehavere + grunneiere langs elva + næringslivet i Halden / Strømstad / Bullaren 
og AJFF Halden/Bullaren FVO. Et tenkt eksempel i 2009 i indre iddefjord: La oss si at 70 laks med snitt på 8 kg er 
sannsynlig fangst i garna fra 10 mai til 1. juni = 560 kg x 70 pr kg = 39200,- x 0,75 = 29400 NOK - som dekkes av ”Vi” etter 
en fordelingsnøkkel/avtaler. Hvorfor 75% dekning og ikke 100%.  Garnfiskerene må også bidra i denne prosessen for å sikre fremtidig 
bærekraftig bestand. (De sparer jo også tid på å slippe å sjekke garna.. tid = penger)  

Relaterte artikler: http://www.adressa.no/import/article359336.ece 
http://www.nina.no/archive/nina/PppBasePdf/rapport/2006/158.pdf http://www.villaksen.no/Ref300307.html  

I elva ble det fra 16. mai - 1. juni tatt 41 laks i 2008, 2005: 31 laks, 2004: 31 laks, 2003: 56 laks, 2002: 30 laks, 2001: 29 laks  

Navn: Pål Espen T. 
Epost:  
Date: 22.04.2009 

Kommentar 

Svar til Per M. Stenbock Hei ja! Pr. dato så er Bekkeutvalgets prioriterings områder gytebekker for sjøørret. Det fins 8 slike 
bekker i Halden som er kjent. jeg tror mange i utvalget kunne tenke seg å jobbe med dette på heltid 
Miljø/Kultivering/fiskeforvaltning i regi av fylket/stat eller komune, men sånne jobber fins jo ikke bortsett fra kontorfolk. Det 
er selvfølgelig ønskelig å utvide horisonten, gjøre mer på de omeråder du nevener, men noen ganger må man stikke fingeren i 
jorda og innse at kapasiteten ikke er der. Det er pr. dato altfor få hender til å jobbe med alle de forskjellige tingene da dette er 
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tidskrevende og krever ganske mye ressurser. Man kan selvfølgelig prioritere, håper f.eks en gang å få gjort mer i Ørbekken-
Folkå, men pr.dato med tanke på det fiskepresset sjøørreten møter, så er det min personlige mening at prioriteringene er 
riktig. Men med flere hender, så stiller jo saken seg annerledes. Har du lyst kan du jo bli med i utvalget som pådriver, kanskje 
få med deg noen å begynne jobben for å bedre forholdene for bekkeørreten. Jeg vil understreke at dette innlegget er basert på 
egne meninger og ikke Bekkeutvalgets.  

Hilsen Nestleder i Bekkeutvalget  

Pål Espen 

Navn: Svein Robert Hovland 
Epost: Sver-hov@online.no 
Date: 21.04.2009 

Kommentar 

Hei alle sammen. Vi driver en friluftsgruppe i samarbeid med sosialtjenesten. Ønsker nå støttekontakter for ungdommer 
tilknyttet gruppen. Fokuset skal være ut og fiske evnt andre friluftsaktiviteter. Fint om de kan få en forståelse for variasjoner 
innen fiske og evnt forvaltning. Kanskje noe for dere i bekkutvalget? Lønn etter avtale. Ta kontakt for nærmere opplysninger. 
Tlf 41003517  

Navn: Per Magnus Stenbock 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 21.04.2009 

Kommentar 

TIL DERE I BEKKUTVALGET: Er det kun bekker med SØ dere jobber for å bedre/bevare??? Er jo flere bekker i distriktet 
som det er bekk-ørret bestander i, som trenger vel så mye pleie og dugnads arbeide som de SØ førende bekkene dere hittil har 
konsentrert dere om. F.eks ørbekken kunne jo med litt arbeid blitt ei fortreffelig tørr-flue elv, om man da hadde fått regulert 
den med fiskekort og fått opp bestanden der. Men der MÅ mye gjøres. Likeledes er det med Hallerødbekken, Elgåa/Lyse-
bekken og Folkåa  

Navn: Pål Espen Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 21.04.2009 

Kommentar 

Nexans Halden, bedriften med det høye tårnet har i dag gitt haldenbekkeutvalget 3000 fra sin sponsekasse. Disse pengene 
skal brukes til innkjøp av motorsag og verneutstyr!!! Takk til Nexans for bidraget:) Les om Nexans Halden her: 
http://www.nexans.no/eservice/Norway-no_NO/navigate_222926/Halden.html 

Navn: KRE 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 20.04.2009 

Kommentar 

Til Bjarne og hans stab i Fluekastekurset. Takk til dere alle som sto på for oss andre denne helgen for at vi medlemmer i 
AJFF Halden skulle få en happening av de litt sjeldne. Håper dere tåler skryt, for det fortjener dere. Tilrettelegging og 
gjennomføring gikk for oss deltagere etter min observasjon svært bra. Granbo (kursholder) har en fantastisk erfaring, 
kunnskap og fortellerglede og formidlingsevne som ga oss tilstedeværende en god porsjon kunnskap. Nå er det bare det å få 
bearbeidet kunnskapen og praktisere det som ble undervis i ved Vanninga. Valget av Vanninga var heldig, synes jeg. 
ENDELIG skjedde det noe for oss i AJFF Halden! TAKK!  

Navn: AJFF 
Epost:  
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Date: 20.04.2009 

Kommentar 

Nasjonal Sjøørret Konkurranse avvikles lørdag 25. april fra kl 1200 til søndag 26. april kl 1000. Påmelding lørdag fra kl 
1000 i Klubblokalet på Refne. Vi har fått dispensasjon til å fiske i Iddefjorden på norsk side!  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 20.04.2009 

Kommentar 

Fluekasterkurset. Jeg har tatt vare på noen termosflasker og termokopper etter kurset. Gi lyd fra dere så får dere disse igjen.  

Bjarne 

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 19.04.2009 

Kommentar 

FLUEKASTEKURSET Så er et av årets høydepunkter avviklet. Fluekastekurset med Jan Erik Granbo ble en kjempesuksess. 
Han ble hentet på Rygge fredag morgen og kjørt til Halden. Så startet guiding i Berby for å se hva slags forhold vi har i vår 
elv. Dette for å sette tingene i perspektiv til den praktiske treningen senere. Foredraget på fredag kveld, "Det vanskelige 
fluevalget", ga oss innsyn i en fluefiskers glød og iver i sin tilnærming til fluefiske etter laks! Lørdag og i dag har vi 
gjennomført tilsammen 3 økter praktisk trening med deltakere fra 7 til 70 år. Og alle er enige at de har lært veldig mye, også 
de erfarne! Det er ikke dårlig!! Jeg vil takke Nils og Jan som har stått for maten, Svein som har vært sjåfør i helga og Per 
Arthur, Gunn Iren, Harald og Per Magnus som har hjulpet til med praktisk arbeid. Alt for at kurset skulle bli vellykket. En 
sak til slutt: Jan Erik Granbo har aldri opplevd bedre opplegg hos noen foreninger enn det vi presenterte i helga!! Det synes 
jeg vi skal være stolte over fordi han har gjennomført mange kurser rundt om i landet. Så takk Jan Erik for en entusiastisk og 
lærerik weekend!  

Bjarne  

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 17.04.2009 

Kommentar 

takk for fint opplegg med foredrag med jan erik granbo.Bra at den finnes medlemmer med stort engasjement og evne til å 
skape hygge for alle medlemmene  

espen 

Navn: vizer 
Epost:  
Date: 17.04.2009 

Kommentar 

Hei Bjarne! Hvor lenge varer kurset? 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 17.04.2009 
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Kommentar 

NB!NB!NB!NB! Husk foredraget: DET VANSKELIGE FLUEVALGET med Jan Erik Granbo i kveld kl 1800 på Berg 
Idrettslag sitt klubbhus. Enkel bevertning og utlodning i pausen.  

Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 17.04.2009 

Kommentar 

Hei alle sammen. Minner om Nasjonal Sjøørret Konkurranse som avvikles lørdag 25. april fra kl 1200 til søndag 26. april kl 
1000. Påmelding lørdag fra kl 1000 i Klubblokalet på Refne. Vi har fått dispensasjon til å fiske i Iddefjorden på norsk side!  

Bjarne 

Navn: gutt 
Epost:  
Date: 17.04.2009 

Kommentar 

alle lokaler? 

Navn: Kjell-Roger Engh 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 16.04.2009 

Kommentar 

Hei ALLE AJFF venner! Da det ble annonsert på vårt årsmøte i februar at det skal arrangeres REKEAFTEN for alle oss 
medelemmer i våre herlige lokaler den 25. april 2009 kl. 19, HVORFOR HAR IKKE ARR. KOMM ANNONSERT DETTE 
DA?? Forunderlig!! KRE 

Navn: Robert Saintenoy 
Epost: robert.s@halden.net 
Date: 15.04.2009 

Kommentar 

Grasrotandelen Vi har nå 19 medlemmer som støtter AJFF når dem tipper etc.. dette er 2 mere en forrige uke og bringer 
totalen på 2146 ,-NOK og 19 personen som hat funnet ut hvordan dem kan støtte klubbkassa. Sammenligned med f.eks. Kvik 
som har 92 støttespilere som har lagt 10774,- i klubkassa hittil i år. Sidenvi snart 600 medlemmer burde vi kunne overtale 
100 å støtte AJFF ,på årsbasis blir det sirka 35 000,-NOK i støtte ! Husk å ta med strekkode som står i klubbavisa når du 
leverer tippekuppongen etc... Hilsen fra Robert  

Navn: Pål E. Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 15.04.2009 

Kommentar 

For dere som ikke skulle ha word, fins en Pdf-utgave av invitasjon "prosjekt enningdalselven" her. 
http://haldenbekkeutvalget.net/documents/prosjekt_enningdalselven.pdf 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.04.2009 

Kommentar 

Invitasjon "prosjekt Enningdalselven" onsdag 22 april.. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.04.2009 

Kommentar 

1,8 tonn satt tilbake i Lakselv: 

http://www.fluefiske.net/nyheter/smanytt/539-18-tonn-satt-tilbake-i-lakselv?
tmpl=component&print=1&layout=default&page= 

Russland krever stans i laksefiske i Varangerfjorden:  

http://www.dn.no/forsiden/naringsliv/article1647589.ece 

(..og Norge krever stans i laksefiske i Iddefjorden, ....og så våknet jeg opp fra drømmen....) 

Ålen blir fredet: http://www.dagbladet.no/2009/04/14/nyheter/miljo/biologisk_mangfold/hav/fiske/5744467/ 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.04.2009 

Kommentar 

Berby Action Camp 2009: http://www.njff.no/portal/page/portal/ostfold/nyhet?element_id=27145469  

Navn: Bjarne 
Epost:  
Date: 13.04.2009 

Kommentar 

Hei alle sammen. FLUEKASTE KURS Vil bare minne om at foredraget fredag 17. april er åpent for alle og gratis. Sted: Berg 
Idrettslag sitt klubbhus i Berg. Dersom du kommer fra byen, kjør inn mot Berg skole. Merking derfra. Bjarne  

Navn: Terje 
Epost:  
Date: 08.04.2009 

Kommentar 

Når det gjelde uttak av gjedde.Er det bevist at store gjedder 5+kg stort sett spiser gjedde.Fjerner dere en stor gjedde blir 
mange flere små.De små spiser smolt og annen mindre fisk.Derfor blir det man tror er lur kultivering mislykket. Se dertil 
forsøkene som pågår i Årungen(litt sør for Oslo). Der har forskerne garnet ut de store gjeddene,primært for å få mange små 
gjedder(les igjen at store gjedder spiser små) for at den store bestanden av småfallen mort skal beites ned. Så bevar de store 
gjedden deres med omhu.... Blir det mange små blir de en trussel fra smolt og laks.. Legg også merke til at de sjøene med 
best innlandsfiske etter stor ørret inneholdDeter gjedde.. Selv om trollingfolket som jeg representerer gjør sitt beste for 
utrydde de store gjeddene.. Det er vell også grunnen til at ørret og laksefiske(innsjøer) i norge og sverige er på vei mot et 
historisk lavnivå...Trollingfiskerne eier som regel ikke innsikt i sitt eget fiske.Det gjør som regel de som jobber med 
kultivering,som dere åpenbart er opptatt av..Stå på.. 

Page 91 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Navn: Harald 
Epost: ajff.halden@tele2.no 
Date: 08.04.2009 

Kommentar 

Hei Robert. Fint at du også pusher på. Strekkoden står på siste side i avisa som ble sendt ut siste uka. (På nett fra 03.04.09.) 
Har i tillegg trykket opp strekkoder som er levert ut på klubblokalet. Helt enig i at responsen er for dårlig, men det kan bedre 
seg. God Påske ! Harald  

Navn: Robert Saintenoy 
Epost: robert.s@halden.net 
Date: 08.04.2009 

Kommentar 

Hei alle samen Det er kun 17 medlemmer som støtter AJFF når dem leverer tippekupongen ! Dette er for dårlig ! Forslag : 
Trykk strekkode ( til AJFF)i klubbavisa , på internett slik at medlemmer kan ta den med når dem tipper etc.... Se hva andere 
klubber har gjort ... Vi går glipp av mye penger her ! Fra Til Beløp Antall spillere To 01.01.2009 Sø 31.05.2009 1 944,- 17  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.04.2009 

Kommentar 

"Tidligere trodde man at det var sunt for ørreten å ta ut storgjedda. Men i vann hvor gjedda er etablert.... 

For å bevare sportsfiskeverdien med å ha mest mulig stor fisk, og å bidra til å bevare den naturlige, økologiske balansen, 
anbefales det å gjenutsette storfisk av alle arter og heller bruke noen av de mellomstore til mat." ref: http://www.ofa.no/page?
id=1765  

Ny naturmangfoldlov sikrer all norsk natur:  

http://www.regjeringen.no/nb/dep/md/pressesenter/pressemeldinger/2009/ny-naturmangfoldlov-sikrer-all-norsk-nat.html?
id=553630 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 04.04.2009 

Kommentar 

Klart du får fiske som alle andre. Du bør begynne å påvirke svenske myndigheter til å lage en svensk lakselov for garnfiske 
på vestkysten. Det hadde blitt veldig bra for alle oss som fisker med stang. 

Navn: lax intresse 
Epost:  
Date: 04.04.2009 

Kommentar 

får jag som svensk fiska i berbyälven. Jag har hört att jag inte få fisk. 

Navn: Rune 
Epost:  
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Date: 03.04.2009 

Kommentar 

75 laks hittil i Skjern Å - Danmark: http://skjernaasam.dk/php/Fiskeri.php?method=serapport&values[type]=laks&values
[aargang]=2009&values[contentid]=284 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.04.2009 

Kommentar 

Monsterlaks i Storåen: http://www.tv2regionerne.dk/reg2005/player.aspx?id=477474&r=6  

Navn: AJFF 
Epost:  
Date: 03.04.2009 

Kommentar 

Klubbavisa nr 2 - 2009 

Navn: Per Magnus 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 03.04.2009 

Kommentar 

Fossen ved Ende Misjonshus er vel det største hinderet tror jeg, der er det ett fall på et par meter, så der hadde det vært greit å 
gjort noe. Når jeg var mindre, og liten fiskeglad gutt fra Prestebakke, så hendte det at vi tok turen inn i tunnelen ved Ende, for 
å leke og kikke. Der renner det ikke vann, for når de sprengte ut der så fjernet de kun den massen som var helt nødvendig. 
Med andre ord, det er ikke noe vann der som flyter fritt. Det renner da gjennom all stein som er der inne. Så slik jeg ser det er 
det ett "naturlig" skille, som deler de to forskjellige ørret stammene i 2. Ørbekken er en unik liten perle.... Noe som kunne 
vært gjort i den nedre delen, er å plante trær langs bredden igjen, for det er på flere steder hogd helt rent ned til bredden. Det 
dreier seg om flere hundre meter, og det kan muliog også ryddes tømmer der nede. Ved utløpet fra ørsjøen, ble det for ca 10 
år siden bygd en trapp, som hjelper fisken forbi den vesle demningen, så det er jo positivt. Det er gamle Pretstebakke 
Planteskole som sto i regi av den. En ting som kunne hjulpet fisken i den øvre delen, er om de slepper ut mere vann når 
bekken begynner å gå tørr, ikke mye, men litt til.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 02.04.2009 

Kommentar 

Som jeg kommenterte i filmen: på ugunstig (flom) vannstand er det vanskelig å passere "bratt skotta". og det er ofte høy 
vannføring på høsten når sjøørreten går opp i Ørbekken. Jeg tenkte at det kunne gjøres noe slik at det blir enklere å passere på 
ugunstig vannstand. Uansett så er det godt og høre at han tar seg forbi...  

Jeg stoppa ved Ende misjonshus  (satelittbilde) og hørte det brusa ekstra borti skogen, men pga dårlig tid droppa jeg å gå dit 
(skulle rekke mye..) skjønte med andre ord at det var et fossefall som kunne være et vandringshinder. (Bekkeutvalget og Per 
Magnus får sjekke ut ståa der..) Et annet sted som må sjekkes er "bekketunnelen" under RV 22.  

Per Magnus, den ørreten som slipper seg ned fra Ørsjøen, kommer den seg tilbake opp i sjøen igjen ? Mener og huske at det 
er "en liten demning" akkurat der bekken renner ut, men det er kanskje ikke noe problem..  

Torpbekken renner inn i Norra Bullaresjøn på vestsiden. Når du passerer Holtet så følger du veien rett fram noen kilometer... 
EL fiske har påvist laks og sjøørret der... 
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Navn: per magnus 
Epost:  
Date: 02.04.2009 

Kommentar 

hvor ligger den Torpe-bekken hen da???? 

Navn: Per M Stenbock 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 02.04.2009 

Kommentar 

ØRBEKKEN!!! En fin film av Rune der, men er jo litt uenig med han da. Har fisket i den bekken siden jeg var 6 år, da med 
flytevest og hjemmelaget fiskestang. Er tydelig at det er filmet på høsten/vinter/vår, siden SØ står i bekken, og siden 
vannføringa er stor. Om sommeren er det betydelig redusert vannføring der, og ikke noe problem sjø-ørreten å ta seg opp 
bratt-skotta. (de første fossene gjennom kløfta) Har selv sett stor sjø-ørret (og fått) i den strekningen over bratt-skotta. Men 
du har jo glemt å filme fossen ved Ende Misjinshus, har aldri sett SØ over den... Men er det vits i å ha sjø-ørrten og evt 
laksen forbi Ende da??? La den lille stammen med ørret som finnes i ørsjøen, få ha sin egen elve strekning som de kan gyte i, 
uten å bli utkonkrert av de to andre. Klart, fristende tanke med større ørret stamme, og kansje laks i ørsjøen. Men nok en 
gang, en fin film Rune. Kontakt meg gjerne, så kan jeg vise deg hvor jeg har sett de gyte. Stenbock  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 02.04.2009 

Kommentar 

Restaurering av de Jyske elver: http://www.tv2regionerne.dk/reg2005/player.aspx?id=473433 (29 minutter)  
Tips --> høyreklikk video-> zoom -> Full screen..  

"...og at storsamfunnet stiller opp (med miliarder) til fiskeforeningene for å sikre allmennheten naturopplevelser..Kanskje 
mangelen på "ekslusive fiskere" og grunneiere er grunnen til sukseshistorien.. Det spennende blir hvordan de forvalter dette 
videre, skapes det "ekslusivt fiske" vil kanskje storsamfunnet ikke være med på dette lenger.."  ref: 
http://www.fiskersiden.no/forum/index.php?showtopic=44085  

http://www.tv2regionerne.dk/reg2005/player.aspx?id=477118&r=6 (Laks giver turister.....) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 01.04.2009 

Kommentar 

Bekker opp i dagen: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/nrk_trondelag/1.6551681  

Video: http://www1.nrk.no/nett-tv/distrikt/trondelag/verdi/95947 

Kanskje Halden kommune skulle åpne opp Schultzebekken og lage en grønn lunge nedover Østre tangent.  

"man fiska ørret i Schultzebekken" ref: http://www.haldendagblad.no/lokale_nyheter/article3791321.ece 

(Miljørådgiver i Halden kommune er informert...) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 31.03.2009 
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Kommentar 

Aremark Gjeddeklubb C&R: http://www.aremarkgjeddeklubb.com/ 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 27.03.2009 

Kommentar 

Hei alle sammen. På grunn av snøværet det siste døgnet, er det ikke all verden vi får gjort i Berby i morgen. Vi vil jobbe med 
krakkene og i fluesona. Dersom det er noen som har dårlig tid på morgenen bør dere prioritere Tista, vi trenger mange der 
også. Hilsen Bjarne 

Navn: Tistautvalget 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 26.03.2009 

Kommentar 

Hei ALLE medlemmer av AJFF Halden.  

Nå må vi moblisere og komme til Lilleelva f.k. lørdag den 28. mars kl. 13 for å legge ut steiner til plastring av elvekanten. 
Dette er HÅNDARBEIDE da maskin ikke kommer til.  

 
Fotograf: Kjell Roger Engh --> aktuelt område for dugnad i Lillelva.. 

Vi trenger masse folk. Må ha langstøvler eller vader. Hansker har vi. Dette er et svært viktig arbeide som må gjøres snarest 
før første flom. Velkommen til innsats i et herlig utemiljø og dugnad med mening!!  

TISTAUTVALGET  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 26.03.2009 

Kommentar 

Næringsutvikling: Gjedda trekker tyske turister: 

 http://www.regjeringen.no/nb/dep/lmd/aktuelt/nyheter/2009/mars-09/naringsutvikling-gjedda-trekker-tyske-tu.html?
id=551183 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 25.03.2009 

Kommentar 

Video fra 22/10-2008 - høy vannstand på alle lokasjoner: 

Ørbekken, her bør vandringshindre utredes -->  få laks/sjøørrret til å benytte hele strekningen opp til Ørsjøen.  
"På nedsiden ev riksvei 22 er det en foss som virker som et vandringshinder. Ved gunstig vannføring greier enkelte sjøørreter å passere fossen." ref: 
http://www.ajffhalden.no/media/Enningdalselva1989.pdf 

Holtet/Vassbotten faller kun 1,5-2 meter over 500-600 meter, men veldig viktig oppvekstområde for lakseyngel. Restaurering 
etter tømmerfløting er nødvendig.. 

Torpbekken - fjerning av vandringshinder er på planen til länsstyrelsen/Interregprosjektet. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 24.03.2009 

Kommentar 

http://www.stromstad.se/download/18.3eb156c911583e457c4800012641/Allm%C3%A4nna+intressen.pdf 

"I Idefjorden vid Krokstrand finns vattenbruksverksamhet i form av kassodling. (<-- Hva er dette ??) Denna är enligt 
länsstyrelsen ”av stort allmänt värde för vattenbruk”. Inom fjordens grundområden bedrivs ett 
yrkesmässigt ålfiske och även i mindre omfattning laxfiske." 
  
"Fjordens grundområden (0-6 meters djup) är av riksintresse för yrkesfisket (3 kap 5§ MB). Inom dessa 
bedrivs ålfiske och även i viss mån laxfiske. Idefjorden är ett vandringsstråk för den skyddsvärda 
laxen i Enningdalsälven. De laxförande delarna av Enningdalsälvens vattensystem är av riksintresse 
för naturvården." 
  
Personlig kommentar: Å sperre av store deler av fjorden (Norsk og Svensk side) der den er 2-4 meter dyp i 4,5 døgn hver 
uke, skal vi kalle det  
i mindre omfatning / i viss mån eller skal vi kalle det noe annet.... 
  
Håper Interregprosjektet kan pushe på dette ”grensehinderet” 
  
Jeg møter snart opp på kontoret til Eskil Erlandsson --> http://www.regeringen.se/sb/d/7465 og ................................. 
  
  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 24.03.2009 

Kommentar 

Faunaen i Enningdalselva og Indre Iddefjord  

Forfattere: Lars Afzelius, Tjarnø Marinbiologiska Laboratorium, Geir Hardeng, fylkesmannen i Østfold - 1995 

----------------------------------------------------------------------------------- 

Elvemusling i Enningdalselva - NINA Rapport 2001 

"Den gjennomsnittlige tettheten av årsyngel (0+) varierte mellom 8 (2001) og 33 (1999) individer pr. 100 m2, mens tettheten 
av ett-årige laksunger (1+) var mellom 2 (2001) og 8 (2000) individer. Høyeste tetthet av årsyngel og ett-årige laksunger ble 
funnet på strekningen Tellesåsengene-Sand i 1997. Antall laksunger var høyere ved Svingen enn den var ved Berby både i 
1989 og 1997 (Dervo 1990, Saltveit 1998)" 

Personlig kommentar: Det er veldig lave tall sammenlignet med andre elver. Restaurering av oppvekstområder/gyteområder 
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er m.a.o et viktig tiltak i Enningdalsvassdraget fremover. 

"Det er usikkert om laks noen gang har passert området ved Mjølnerød. Idd og Marker Fiskeristyre uttalte 20. november 
1952:" --> les mer på side 37. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 24.03.2009 

Kommentar 

Norge er ikke så verst:  

http://www.visitnorway.com/en/Films/Film-Norway---powered-by-nature-5-minutes/  

http://www.visitnorway.com/en/Films/Film-with-highlights-of-Norway/  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 19.03.2009 

Kommentar 

Her er info om fluekasterkurs i april 

AJFF Halden arrangerer fluekasterkurs i samarbeid med Jan Erik Granbo. Han har over 30 års erfaring med fluefiske. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 18.03.2009 

Kommentar 

Klart for nasjonal sjøørretkonferanse: http://www.njff.no/portal/page/portal/njff/nyhet?element_id=28425471 
http://www.njff.no/portal/page/portal/more_og_romsdal/nyhet?element_id=27645513 Noen fra Bekkeutvalget som skal 
delta ?  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 17.03.2009 

Kommentar 

Kan Elgåa/Elja bidra med laks til Enningdalsvassdraget ? 

Navn: Kjell-Roger Engh 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 16.03.2009 

Kommentar 

Grasrotandelen igjen! Når du ønsker å registrere deg for AJFF Halden som bidragsyter til grasrotandelen, husk å oppgi 
KATEGORI IDRETT!!! når de spør om kategori ! Mvh Kjell-Roger  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
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Date: 12.03.2009 

Kommentar 

DET FINNES NOEN BESTEMTE SJELER I VERDEN!! HAN SA OPP JOBBEN SIN FOR Å FISKE LAKS!!! Ulf 
Engman elsker å fiske laks i Reisaelva, og da sjefen nektet ham fri til fiskestarten 1. juli, sa han like godt opp. . Da sa den 
svenske laksefiskeren opp på dagen. Laksefisket i Reisa i Troms er blitt en viktig del av livet mitt, og ikke noe jeg tar lett på, 
sier Engman til Nordlys. Nylig var det tid for ferieplanlegging i Umeå Energi, der driftsteknikeren har arbeidet i 30 år. 
Engman ville legge ferien sin slik at han kunne være på plass når fisket begynner 1. juli. Det gikk ikke. Sjefen gjorde det klart 
at han dette året ikke kunne unnvære Engman. – Jeg var nødt til å gjøre et valg, og kom til at fisket veide tyngst. Jeg satte 
meg ned og skrev oppsigelsen, forteller Engman til Nordlys. Målløs sjef – Hva sa sjefen? – Han gapte som en storlaks, og 
kunne ikke tro at jeg mente alvor. At jeg ville si opp en trygg jobb for å kunne dra på fisketur til Norge var nok helt 
ubegripelig for han. Men slik var det, sier Engman. – Til sommeren er det 20 år siden den første turen til Nordreisa for å fiske 
laks. Jeg har vært der hvert eneste år siden. Fisket har variert veldig, men den storslåtte naturen har vært den samme. Det er 
rett og slett en fantastisk å vandre med fiskestang langs denne elva, sier den pasjonerte fluefiskeren. – Det er dette som har 
vært drivkraften, og hver sommer i 19 år har jeg tatt 2–3 turer for å kunne nyte opplevelsen. Det er 104 mil hver vei, så det 
har blitt noen kilometer gjennom disse årene. Fikk kjempelaks – Nå blir du arbeidsløs? – Ja, det ser slik ut. Min kone driver 
et firma i legemiddelbransjen, og jeg har planlagt å arbeide litt for henne. Men det er klart at det blir betydelig mer tid til fiske 
fra nå av, sier Engman, som er glad for valget han har tatt. Og 1. juli er han altså på plass ved elvebredden. – Jeg har vært 
heldig og fått kort i det området jeg trives best i. Nå gleder jeg meg enormt til å kunne pakke utstyret i bilen, og kjøre 
nordover. I år skal jeg være flere uker i dalen. Ikke bare for å fiske, men også for oppleve alle de andre kvalitetene – Fjorårets 
sesong var helt fantastisk, og jeg fikk en av de aller største laksene jeg noen gang har fanget. Det var en hunnlaks på 15-16 
kilo, vi veide den ikke før vi satte den ut igjen. Fisken var blank og flott. Det var en stor opplevelse, forteller svensken, som 
medgir at han nok er mer enn middels opptatt av hobbyen sin. – Jeg har en meget tålmodig kone. Hun har vært med til 
Nordreisa flere ganger, og hun skal også dra dit denne sommeren. (ANB)  

Dette var jamen mann for sin hatt, ja gjerne fiskehatt!!  

HUSK GRASROTANDELEN!! Hilsen Bjarne  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 12.03.2009 

Kommentar 

FLUEKASTEKURS 17. TIL 19. APRIL Vi arrangerer fluekastekurs i samarbeide med Jan Erik Granbo. Fredag 17 ca kl 
1800: Foredrag om det vanskelige fluevalget. Ca 4 timer med innlagt pause med enkel bevartning og utlodning. Sted: Berg 
Idrettslag sitt klubblokale. Sponses av AJFF. Lørdag og Søndag praktisk trening tilpasset den enkeltes nivå. Pris: 450,- pr 
deltaker. For nærmere info om Granbo: www.granbo-flyfishing.no Husk Grasrotandelen. Mistenkelig få som støtter AJFF! 
Hilsen Bjarne G 

Navn: Robert 
Epost: robert.s@halden.net 
Date: 11.03.2009 

Kommentar 

ARBEIDERNES JEGER & FISKERFORENING Organisasjonsnummer: 984034202 Adresse: Karrestadveien 31 
Postnummer: 1781 Poststed: HALDEN Statistikken viser totalt opptjente grasrotmidler og antall spillere tilknyttet 
ARBEIDERNES JEGER & FISKERFORENING og er i inneværende periode oppdatert pr forrige virkedag. For allerede 
avsluttende perioder viser statistikken status ved periodens utløp. Fra Til Beløp Antall spillere To 01.01.2009 Sø 31.05.2009 
742,- 8 Hei alle sammen Idag er det kun 8 medlemmer som støtter AJFF i Halden når dem tipper ,spiller på Lotto etc... Dette 
er for dårlig. Husk å fylle ut Grasrotmidler neste gang ! Hilsen Robert 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 10.03.2009 

Kommentar 

Årsplan 2009 for Enningdalselva v/leder for elveutvalget Bjarne Granli 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 10.03.2009 

Kommentar 

Noen fiskevideoer kan du se her... 

09. March 2009 

KLUBBMESTERSKAP i Isfiske ble AVLYST grunnet dårlig vær. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 07.03.2009 

Kommentar 

Oppdrettsørret rømmer i Osterfjorden: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/162714 (Hold inne SHIFT tast når du klikker på 
link)  

06. March 2009 

KLUBBMESTERSKAP i Isfiske 

Ved Hogsjøhytta, Signebøenfjellet søndag 8. mars 2009. Fisket starter kl. 1100. Det er antagelig for bløtt til å kjøre helt ned 
til hytta nå.  

Pølser til alle 
Gjør det til en familietur, men ta med vanntett fottøy da det kan være overvann på isen. 

Møt opp 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.03.2009 

Kommentar 

Russland og EU (les Sverige) får påvirke sjølaksefisket: http://www.hegnar.no/bors/article358116.ece --> Iddefjorden ?  

Framgångarna för den odlade laxen kan hota livet i havet: http://svt.se/svt/jsp/Crosslink.jsp?
d=106354&a=1454160&lid=puff_1455422&lpos=extra_0 

Intensiverer kontroll av garn: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.6511616  

Skjerper tiltak langs vassdraget: http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=202873 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.03.2009 

Kommentar 

Har slått sammen Aktuelt og Gjestebok fra d.d 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.03.2009 

Kommentar 

Halden Dataservice har hatt feil på webserveren.. De jobber med problemet.... 

Funker nå !! 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 23.02.2009 

Kommentar 

Det er jo enkelt. Innfør noe lignende som Norsk Lakselov i Sverige. Da kan de putte konvensjonen et visst sted. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.02.2009 

Kommentar 

Laksen skal reddes: (men når ???) 

http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/nrk_ostfold/5476660.html (Publisert 11.02.2006) 

"Han håper de kan bli enige om endringsforslagene i løpet av året." 

Vil presisere at jeg mener Fylkesmannen gjør jobben, det er høyere opp og lenger ø.. det er "motstand"... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.02.2009 

Kommentar 

Synes det var en god ide Kjell-Roger, som også bør vurderes i Berbyelva. Jeg sier ikke at det er udelt positivt. Det blir opp til 
fagfolk å vurdere. 

Gytebestandsmål for laksebestander i Norge -- > Enningdalselva: 
"I følge Saltveit er det 45.000 m2 på norsk side som er egnet for lakseproduksjon (begrenset av konkurranse, predasjon fra 
gjedde/abbor og lite gunstige oppvekstområder, og målt på lav vannføring)."..."eller også der det er fiskearter (for 
eksempel gjedde og abbor) som vi må anta begrenser laksens bruk av innsjøene. En må også anta at stille områder med 
gjedde har betydning for overlevelsen av nedvandrende smolt, og medfører økt dødelighet under nedvandring i 
vassdraget." "I tillegg kan biotiske forhold spille inn: først og fremst gjelder dette tilstedeværelsen av fiskearter som 
sterkt begrenser laksens evne til å overleve i elva."  

Ref Skienselva: Tiltak 17 (http://www.skienselva.no/driftsplan_for_fisk_i_nedre_del.htm): "Tynningsfiske etter av gjedde. 
Gjedde er en trussel både for oppvandrende gytefisk, men ikke minst for utvandrende smolt. Gjedde kan ta fisk opptil 
halvparten av sin egen størrelse. Gjedde i Falkumelva og Hjellevannet desimerer laksebestanden med opprinnelse i Bliva. 
Gjedda bør bekjempes med ulike typer garn, storruse og stangfiske. Det må innhentes tillatelse fra grunneier. Gjennomføring 
Årlig, fra 1. mars til 1. juni. Ansvarlig Laget - Samarbeidspart Lokale fiskere og GS  Kostnad Innkjøp av garn - Finansiering 
Fylkesmannen og laget." 

Konkret forslag i Enningdalselva: Fiske med stang etter gjedde i forkant av utvandringen til smolten --> 1 mars-15 
april på stilleflytende områder / vann. Fiske med sluk/wobbler uten mothake --> sette uskadet tilbake evt. 
vinterstøing.. 
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Et tenkt eksempel: 50 gjedder fanget - 1 gjedde tar 10 smolt --> 500 smolt reddet --> 5 % tilbake = 25 laks...... 

Hvor mange smolt/laks har denne på samvittigheten ?: http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=184093 

Navn: Kjell-Roger Engh 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 23.02.2009 

Kommentar 

Hei alle laksefiskeinteresserte! Hadde det vært nyttig og morsomt å delta på fiskekonkurranse 1. mai i Tista for å få fjernet 
mest mulig abbor og gjedde? Gode premier og nyttig tiltak i kombinasjon. Vi kan tenke oss at "vektverdien" er dobbelt så 
stor oppstrøms Porsnes som nedstrøms da det er viktig å få fjernet abbor og gjedde der. Andre synspunkter og forslag? 
Tistautvalget 

Navn: Pål E. Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 20.02.2009 

Kommentar 

Jeg er vel ikke så "inne" i dette som dere gamle ringrever i AJFF, men likevel fikk jeg med meg siste møtet før sesongen 
2008 med fiskeriforvalter ved Ajff's lokaler på Refne. Det er mange kloke hoder og mange meninger som de 2 lands 
forvaltningsorgan skal ta hensyn til, og det er vel ikke så mye som setter sterkere følelser i sving enn laksefisket. At det må 
gjøres noe er vel ingen uenige i og at garnfiske generelt er en forferrdelig uting er vel heller ingen stor nyhet... Som nevnt 
tidligere har vi alle ett ansvar, om ikke annet en fra ett soledarisk synspunkt. Det er laksen og naturen som skal vinne på 
dette, så får vi andre moderere oss og bruke en sterkere stamme for fremtiden til å bevise at det hele kan kombineres og 
forvaltes på en forsvarlig måte. Generelt er det skremmende lite trøkk på trusslene der ute. Jeg skjønner det bare ikke da jeg 
mener at pengebruken vil betale seg inn igjen på sikt med økt turisme etc... Vi bør ta vare på det naturen har gitt, å der bør vi 
alle bidra!!!  

Send eposten du  

Pet 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.02.2009 

Kommentar 

Iddefjordskonvensjonen - fleip eller fakta... 

Noen skuffelser må man tåle her i livet, men det finns en grense (og da mener jeg ikke riksgrensa)…. Sportsfiskerene i AJFF 
Halden som forventet at noe skulle skje rett etter 2004 (les: http://www.enningdalselven.com/dokument/fbrap-okt04.pdf ) ble 
skuffet (besviken), eller at en ny Iddefjordskonvensjon skulle være gjeldende fra 2007 (les: http://www.ha-
halden.no/artikkel.asp?Artid=139251 ble skuffet (besviken) i 2007, så ble vi meget skuffet i 2008.. og i 2009….er vi ekstremt 
skuffet.  

Det er mange som står på for å forvalte laksefisket i Enningdalsvassdraget på norsk og svensk side. Nå i 2009 starter også det 
omfattende Interregprosjektet i regi av myndighetene i Norge og Sverige. Når da myndighetene ikke klarer å forvalte 
laksefisket i Iddefjorden , men lar det atter en gang være en frisone for garnfiskere med bl.a omfattende garnfiske på 3m og 
grunnere, samt mange Garn i det trange "elveløpet" Svinesund , så blir vi ikke helt fornøyd (understatement). Vi kan rett og 
slett ikke forstå det og godta det…  

Vi i AJFF Halden vil ha en redegjørelse fra norske og svenske myndigheter hvorfor en ny Iddefjordskonvensjon ikke 
kommer på plass etter så mange år med planlegging og møtevirksomhet. Er det fortsatt uenigheter mellom Norge og Sverige 
som stopper prosessen, eller er det ikke prioritet på denne saken. Hvis vi ikke får noe svar eller at det ikke blir fortgang i 
”prosessen”, må vi vurdere å gå til rettsak mot myndighetene for forsømmelse av forvaltningen til den genuine 
Enningdalslaksen.  

Rune Andersen  
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AJFF Halden 

(.. sende på epost til myndighetene ??) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.02.2009 

Kommentar 

Kart over nedre del av Tista fra år 1701  

Dengang Tista var elv og ikke kanal....og munningen var rett på nedsiden Immanuel kirken... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.02.2009 

Kommentar 

Filmklippet er filma av LFI-Unifob under årets gytefiskteljing i ein høl i Frafjordelva: 
http://www.fylkesmannen.no/Frafjord_laks_LFI-Unifob_W7WzS.wmv.file  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.02.2009 

Kommentar 

"Den största påverkan på Sävaråns nedre delar måste man säga att flottningen haft. Sprängningsarbeten från flottningsepoken 
har gjort Krokbäcksfallet till ett nästintill vandringsstopp för all fisk.  

Sommaren 1998 invigdes fisktrappan förbi Krokbäcksfallet. Trappan har blivit en succé, både biologiskt och som 
utflyktsmål. Första året passerade 27 laxar och 33 havsöringar och ca 2 500 personer besökte platsen i samband med att 
trappan vittjades. Säsongen 2004 passerade 19 laxar och 49 havsöringar trappan. http://www.ac.lst.se/files/rbbbbeul.pdf  (side 
32).  

Bilde av Krokbäcksfallet  

Ref Sundshultfallet i Kynne elv - Vet noen om det har vært sprengning der i "flottledsepoken" ? (Frank/Jan..) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 10.02.2009 

Kommentar 

Enningdalsvassdraget - grensevassdrag med store verneverdier:  

utgitt av Geir Hardeng/Roger Prang/Jørn Bøhmer Olsen og Østfold Energi/Fylkesmannen i Østfold år 2000... 

"En svensk beskrivelse fra midten av 1700-tallet viser at lakseoppgang til Bullaren i Sverige har funnet sted i meget lang tid." 

"En gammel steindemning (Mjølnerød) ble åpnet ca. 1960 for å bedre oppgangen for laks." 

Navn: Pål E. Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 07.02.2009 
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Kommentar 

Hei ja! Artig lesning (Undersøkelse av laksen i Enningdalselva og sjøørreten i Ørbekken og Vevlenbekken, Halden 1989) De 
første dugnadene når det gjelder sjøørreten i Haldenomerådet er allerede på gang. For de som ikke har fulgt med på utvalgets 
hjemmeside eller ikke er kjent med det, så kan man følge våre prosjekt 1 og 2 i 2009 via denne linken. 
http://haldenbekkeutvalget.net/dugnadsprosjekt1_2009.htm Kan selfølgelig også gå inn via forsiden/oppslagstavle for 
generell informasjon om det meste ang. sjøørret og kultiveringen der. I Norges land skulle det absolutt vært flere stillinger via 
de forskjellige Fylkesmenn som hadde dette med miljø og fiskeforvaltning i sin arbeidsdag. Disse i samarbeid med oss andre 
kunne utrettet mye som ville slått positivt ut med tanke på fiske i seg selv og inntekter med tanke på turisme etc.. Det 
viktigste er uansett å jobbe som ett team, kansje få sysselsatt noen vbanskligstilte som ved å være med på noe givende kan få 
litt holdepunkter i livet? Vel... Ang. haldenbekkeutvalgets første dugnadsprosjekter i Skottene og syverstad vil det røre på seg 
nå i løpet av 2-4 uker litt avhengig av yttre faktorer. Noen som lurer på noe eller har lyst til å bidra, kan kontakte 
undertegnede eller andre i utvalget. Det meste av info fås: http://haldenbekkeutvalget.net/ Hilsen Pet 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 07.02.2009 

Kommentar 

"Den nye konvensjonen skal tre i kraft fra fiskesesongen 2007": http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=139251 Nå må 
det komme informasjon om status for ny Iddefjord-konvensjon. Det å gå slik i det uvisse skaper stor frustrasjon blant mange 
sportsfiskere... Er det noen i AJFF Halden som vet noe ?.. 

Navn: Kjell-Roger Engh 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 07.02.2009 

Kommentar 

Hei Folkens. 7. februar 2009, det fallr snø, det regner, sludder og er ufyseliug, men allikevel får jeg hilsen fra meisene med 
årets første "vårdsang", herlig! Vi går raskt i møte en ny vår, nytt årsmøte og ny laksesong i våre flotte elver og sjøørretfiske 
er på gang utenfor Halden så snart isen og den værste kulda har trukket seg tilbake. Jeg håper at 2009 skal bli et 
gjennombruddsår hvor våre tillitsvalgte og "menige" øker sin innsats på mange felt. Noen få er noen djævler til å jobbe, andre 
bare nyter av resultatet av deres innsats. Kan det være et nyttåsforsett at vi slår et slag for AJFF Halden og vårt nærmiljø i 
2009? Berbyelva trenger mye innsats, og hvilken naturperle har vi ikke der? Tista trenger rydding på Almetangen, Ulveholtet 
ønsker seg utsetting av saltsteiner mm og flere av bekkene "våre" har et kjempepotensiale til forbedring til "sjøørretens 
fremme"! Hytta ved Hoggsjøen lengter etter å bli benyttet, (samt dugnadsinnsats) der har vi også en perle av et sted. Vil du 
være med?? Det er mye å lære!! Still opp på årsmøte 25. februar og still deg til disposisjon for innsats, AJFF Halden trenger 
deg. Krev mye tilbake, vi er rede til å ta de utfordringene du kommer med. "De uoverkommelige krava tar bare litt lengre 
tid". Ser deg 25. februar 2009 på lokalet ved Refne!!! Med "vårlig" hilsen Kjell-Roger Engh 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.02.2009 

Kommentar 

Rapport: Undersøkelse av laksen i Enningdalselva og sjøørreten i Ørbekken og Vevlenbekken, Halden 1989 

Forfatter: Børre K. Dervo 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.02.2009 

Kommentar 

Lilleelva i Porsgrunn full av fisk: http://www1.nrk.no/nett-tv/distrikt/ostafjells/verdi/82424 
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Navn: vizer 
Epost:  
Date: 03.02.2009 

Kommentar 

Du trenger helt sikkert et par vadere, hvis du skal ferdes nedover berby. Ellers kan du få mange våte ufrivillige opplevelser.. 
Et flytesnøre i #8 eller #9 skulle fungere greit. Spørs hvor god du er til å kaste. Om du ikke er superdreven bør du velge et 
lettkastet snøre! Flyt er generellt et godt valg i elva, da slipper du for mye jobb hvis du ikke er ok på å kaste osv. Jeg har 
brukt intermediate noen spesifikke plasser, men disse kan selv fint fiskes med flyt.. 

Navn: Stenbock, Per Magnus 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 29.01.2009 

Kommentar 

Utstyr Hei, kansje noen kan hjelpe meg?? Har kjøpt meg en 13 fots tohåndsstang, kl 8-9, og ei snelle 9-10. Detter er ment til 
å brukes oppi berby til våren, men er det noen som har noen tips på hva slags liner og annet jeg skulle behøve???? hmmmm 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 26.01.2009 

Kommentar 

Laks i fra Långevall - se dato over bilde/innlegg.. Postat: 2007 08 13, 16:47 – > 13 august…..  

Appropå interregprosjektet: Det er myndighetene som har startet prosjektet, gruppa består derfor av fagfolk i fra svenske og 
norske myndigheter. De blir avlønnet gjennom prosjektmidler. Jeg regner med (vet ikke) at bidraget fra Halden kommune er 
biolog Øystein Gaulin. Han har bl.a utført undersøkelser i Enningdalselva på ”levende organismer” i 2008 (Navnet fant jeg i 
svaret fra Leif Roger Karlsen tidligere i høst – ref ”søknaden”)  

Jeg har tro på at AJFF Halden og Bullarens FVO blir inkludert på en bra måte i dette prosjektet, selv om vi ikke er 
representert i prosjektgruppa. Det er naturlig med en god lokal forankring i slike typer oppdrag. Når det blir aktuelt med 
kontakt fra ”Interreggruppa” mot AJFF Halden ang. prosjektet i Enningdalsvassdraget, så skal det skje til vår leder Steinar 
Torp…….  

Konkret: Det jeg tror kan være nyttig for ”folka” i prosjektgruppa er at vi i AJFF kommer med forslag til tiltak på detaljerte 
lokasjoner i elva. Til slutt setter vi (AJFF) opp en prioritering av ”våre” tiltak. Tiltak blir utført både i 2009, 2010 og 2011  

Det er mange i AJFF som kjenner elva meget godt og helt sikkert sitter inne med gode forslag på detaljerte områder i elva. 
Jeg foreslår at vi legger inn våre forslag her i gjesteboka. Ser ingen grunn til at det skal være ”hemmelig”. Ser frem til at det 
blir flere enn ”de vanlige” som bidrar i denne prosessen…og da mener jeg flere fra ”fiskeutvalgene” i AJFF Halden + faste 
fiskere i elva…  

Forslag: Styret i AJFF Halden oppretter en gruppe som jobber med ”saken”, og alle som har lyst får være med…(blir sikkert 
ikke’no problem, hehe)  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 24.01.2009 

Kommentar 

Så vidt jeg kan se så er det en "støing". 11. mai er vel litt tidlig der oppe. Skal bli spennende å se om det kommer noe ut av 
forskningsprosjektet som det er bevilget mye penger til. Får noen lokale være med? Visstnok skal en eller annen fra 
kommunen være med, men er det bra?  
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.01.2009 

Kommentar 

Deltagere/ansatte i Interreg-prosjektet vil holde et informasjonsmøte på Bøkevangen 22. April kl 18.00 ang. tiltak i 
Enningdalsvassdraget. Her er detaljerte punkter fra Prosjektsøknaden. Se spesielt punkt nr.10: 
http://www.enningdalselven.com/dokument/081110_AB_Enningdalsalven_kompletteringar.doc 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.01.2009 

Kommentar 

Laksefangst i fra Långevallselven 2007: http://fiske.egetforum.se/forum/viewtopic.php?t=75 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 23.01.2009 

Kommentar 

Dette utbyggingen rundt remmenbekken tror jeg ikke har noe betydning for sjøørret. Remmenbekken er tom for fisk og full 
av kloakk og avrenning fra jordbruket. Og dessuten så klarer fisken seg fint selv om det blir litt bebyggelse rundt den. Bare se 
på Strømstadelva. Renner midt i byen og er stinn av sjøørret og laks som gyter midt inni byen ved Strømstadtidningen :) 
Endre 

Navn: Stenbock, Per Magnus 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 23.01.2009 

Kommentar 

Håper virkelig at AJFF får i stqand en dialog angående dette her, evt også ta med Bellona i saken, eller noe lignende. Ørreten 
har dårlige nok levekår som den har, om ikke en haug med drittunger skal begynne å kjøre wakeboard, bade ol der nede. 
Pluss også den ekstra forurensningen som båtplassenen vil medføre. Synes dette er en sak av alvorlig karrakter.  

Navn: Pål E. Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 22.01.2009 

Kommentar 

Det er ingen som helst tvil om at Remmenbekken som en gang var Haldens beste gytebekk for sjøørret er tot. ødelagt som 
den er. Den ørreten som fortsatt vandre inn, stopper jo på nedsiden renseannlegget. Generelt er jeg skeptisk til utbygging av 
bryggeplasser etc.. da det ofte fører med seg mye forsøpling og forurensing. Leser man boken til Jørn Bhømer (Halden 
naturligvis), kan man jo lese om faunan som en gang var og hvor stamfisk ble hentet i regi. av fiskerforeningen. "det er 
mange munner å mette" om dagen når vi tenker på miljø, fiske og utbygging for felleskapet. Vi får nå se hva som blir 
presentert, men sikkert er det at en stor og respektabel forening som AJFF bør ha ett klart standpunkt når det gjelder naturen 
rundt oss. 

Navn: Stenbock, Per Magnus 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 21.01.2009 

Kommentar 
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http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=199929 lurer på om dette vil påvirke sjø-ørret bestanden som er i 
Remmenbekken, og levevilkårene for små-ørreten som som går ut av bekken. Vil ikke dette være negativt for bestanden??? 
Og ikke minst, opgangen av laksen i Tista??? en link til, som er til min fiskeblogg, dere bør seriøst sjekke denne, og gi gjerne 
tilbakemeldinger/komentarer. http://pmagnus75.wordpress.com/ Blir SØ tir til helga, isfritt i Mørvika Skitt Fiske/ Knæk og 
Bræk 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 21.01.2009 

Kommentar 

Rapport 1 - 1989: Laksen i Enningdalselva. utgitt av Fylkesmannen i Østfold, Miljøvernavdelingen 

Bl.a annet om beskatningen i Iddefjorden...side 35--> 

  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.01.2009 

Kommentar 

Litt historie fra boken "Frederikshalds og Frederik sstens historie indtil 1720" AF C. O. MUNTHE - Kaptein i 
Generalstaben - utgitt 1906:  

Os (les Halden) var forøvrigt ikke den eneste Havne- og Lasteplads for Trælast i Idde og Marker Len. Fra Sponviken til 
Folkeaaen og Ørbakke, inderst inde i Iddefjorden, havde Trælastskuderne fra den første Tid mange Ankerpladse, hvor de 
kjøbte rund eller skaaren Last, saavel Eketømmer, Gran- og Furu-Master, Spirer eller Bjelker som danske og hollandske 
Deler og Bord. Den skaarne Last var jo vistnok nærmest at søge ved Elvemundingerne, specielt ved Tistedalselvens, 
Folkeaaens og Enningedalselvens Udløb; men rund Last var ogsaa andetsteds at faa. Efterat GERLOF NETTELHORST 
havde tiltraadt Lenet og bleven Eier til Os Gaard, forbød han Bønderne ved Bunden ar Fjorden at handle med „de danske 
Skuder og Kreier med andre", som førte Øl, Brød og anden „Fetallie" herind og tiltuskede sig Tømmer og Deler istedet. 
Denne Handel blev -- formentlig efter de gamle Bestemmelser om Lensmandens Forkjøbsret --- forbeholdt Sagmøllerne 
under Berby, hvoraf ihvertfald en „laa til Lenet" i.  

Han hindrede desuden Bøndernes frie Flødning i Enningedalselven ved at „lægge Bommer" i Elven adskillige Steder og 
negtede at slippe deres Tømmer igjennem uden Afgift, medens han selv lod fløde, naar han lystede og derved skadede 
Fiskeriet i Elven. Tidligere havde Regelen været, at Elven for Fiskeriets Skyld skulde være fri og ren for Tømmer fra 
Korsmesse om Vaaren (3. Mai) til Korsmesse om Høsten (14. September). Dette klagede da Enningedalsbønderne over ved 
Herredagene i Oslo 1616, og endel „gode Mænd" fik Befaling at undersøge Sagen, men Bønderne fik kun delvis Ret. 
NETTELHORST blev i 1617 paalagt at fjerne de paaklagede Bomme i Elven og fik tillige en skarp Tilrettevisning, forat han 
selv og hans Folk, ham uafvidende, havde „taget nogle Foræringer" af Bønderne, hvis Tømmer blev sluppet frem gjennem 
Bommene. Derimod sees ikke, at der er taget Hensyn til Bøndernes Klage over at være negtet sin frie Handel med 
Trælastfartøierne ved Fjordbunden. Denne Side af Sagen faar ikke engang de „gode Mænd" Ordre til at undersøge.  

Svenskerne forlangte, at Enningedalen Sogn skulde følge Bohus Læn og saaledes blive svensk, da det havde hørt under 
Nafverstad Pastorat, medens Nordmændene eller rettere Statholderen, Hr. Niels Trolle, holdt sig til den verdslige Inddeling, 
hvorefter Idde og Marker Len og dermed ogsaa Enningedalen fra gammel Tid hørte under Akershus Hovedlen. I 
Overensstemmelse hermed havde Akershus Len Ret til alle Elveudløb af Sverige i Svinesund og Iddefjord „til Fordel for 
Halden og Akershus Lens Indvaanere", hvad Tømmerhandel fra Grænserne af Vermeland og Dal angik. Svenskerne modsatte 
sig imidlertid, at ogsaa Enningedalselven og derved Udskibning af Trælast fra Bullaren forblev i norske Hænder. Herom var 
man ikke bleven enig, da Fiendtlighederne atter brød ud, og der tør vel gaaes ud fra, at den nye Krig ikke alene bragte os 
Trondhjems Len tilbage, men ogsaa sikrede os en fordelagtigere Sydgrænse, end vi vilde have erholdt paa Grundlag af 
Roskildefreden. Nu blev Grænserne endelig efter Opgang og Dele fastsatte den 26. Oktober saaledes, at Enningedalen forblev 
norsk. Den 30. Oktober gled Jagten med Grænsekommissærerne ind paa Haldens Havn. Den afgav Salut med 3 Skud, der 
blev svaret fra Frederikssten med 1 Stykke paa 1 tt;. Dette var, hvad der tilkom Kommissærerne efter deres Rang og Stilling; 
skulde Saluten staaet i Forhold til Betydningen for Halden af de vundne Resultater, var den sikkerlig bleven adskillig 
kraftigere. Disse Resultater, der for en væsentlig Del kan indregistreres blandt de Fortjenester, Halden ved sit trapre Forsvar 
selv havde indlagt sig, var for Byens Handel og Næring i Fred og for dens Sikkerhed i Krig af stor Vigtighed. Ikke alene var 
Berby- eller Enningedalselven og saaledes Udløbet at Bullarensjøerne forblevet norsk, hvilket dengang ikke var af ringe 
økokomisk Betydning; men ulige meget vigtigere var det dog, at Svenskerne herved holdtes borte fra Byens umiddelbare 
Nærhed, og at Passene her forblev i norsk Besiddelse, saa det endnu blev vanskeligt at bemægtige sig Halden ved et coup de 
main.  
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Spørgsmaalet var da heller ikke fra svensk Side tillagt liden Betydning. Et Brev fra PEDER BAGGE til Statholderen, dateret 
Berby 17. September 1662, meddeler saaledes, at en svensk Oberst ASCHENBERG med en Ingeniør og anden Suite har 
været paa Berby, har beseet og ladet „afridse" hele Omegnen og ladet sig forlyde med, at Sverige ønskede at tilbytte sig 
Enningedalen mod de to i 1644 af Svenskerne annekterede, men endnu ikke til Sverige formelt afstaaede Sogne Idre og 
Særna øverst i Dalarne. BAGGE ansaa naturligvis et saadant Mageskifte utilraadeligt og høist skadeligt for Haldens 
Sikkerhed og Næring, ligesom han erklærer „for Kongens og Fædrelandets Skyld" at have afslaaet at sælge sin Gaard Berby 
til ASCHENBERG, da denne fremsatte Ønske om at tilforhandle sig Gaarden. Statholderen har formentlig indberettet Sagen 
til Kjøbenhavn, thi Oversekretær ERIK Kaa,G skriver til Statholderen den 25. Oktober s. A. om „det Mageskifte, som de 
Svenske lader sig forlyde med, hvilket jeg haaber dog ikke at angaa". Sagen var da refereret for Kongen (Statholderarkivet). 
Endskjønt utvilsomt Enningedalen var mere attraaværdig for Sverige end de afsidesliggende Sogne Idre og Særna, er der 
neppe ad diplomatisk Vei gjort Forsøg paa at istandbringe noget Mageskifte i den Anledning.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.01.2009 

Kommentar 

Kjekt å vite: Satelittbilder over Sverige (Bullaren / Strømstad m.m) finner du her:  

http://www.hitta.se/LargeMap.aspx?ShowSatellite=true&SearchType=4    ....zoom inn --> dobbeltklikk 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.01.2009 

Kommentar 

Fant dette: http://tobbe17.blogspot.com/ ....hmm. Antar at det er en 17 åring ut i fra brukernavnet og at det dreier seg om 
sjøørrret og ikke laks.... 

Navn: Pål. E Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 29.12.2008 

Kommentar 

Hei ja... Vi har vært på tur i Kynne elv i dag. Gikk leden nede og videre oppover langs elven. Anbefalles på det varmeste. 
Tok en videosnutt, er ingen ekspert, men håper noen inntrykk ble formidlet. Ligger også en liten Pdf-fotslide ved siden av 
spiller. Alt dette finner du her, spilleren ligger ferdig i hjemmesiden nederst. http://haldenbekkeutvalget.net/ 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 24.12.2008 

Kommentar 

Halden kommunes miljøpris 2008 gikk til AJFF. I forkant av kommunestyremøtet 18.12.08 ble AJFF tildelt Halden 
kommunes miljøpris for 2008. I begrunnelsen ble det nevnt det arbeidet foreningen gjør i Enningdalselva, Tista og div. 
bekker i Halden kommune. Stor takk til Berby-, Tista- og bekkeutvalget og ikke minst Klekkeriet. Prisen består av et diplom 
og en sjekk på kr. 20.000. Steinar Torp, John Edquist og Kjell-Roger Engh var tilstede. Steinar kom i sin takketale bl.a. inn 
på den dårlige vannkvaliteten i Haldensvassdraget. Femsjøen er helt ”brun”. GRATULERER!  

Navn: Steinar Torp 
Epost:  
Date: 22.12.2008 

Kommentar 
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Styret i AJFF ønsker alle medlemmer og andre besøkende på denne siden en riktig god jul og et godt, aktivt nytt år. For styret 
Steinar Torp leder 

Navn: Rune 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 22.12.2008 

Kommentar 

Her er en liten "rapport" om temaet:  

Har tømmerfløtingen satt sine spor i Enningdalselva 

..kom gjerne med synspunkter... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.12.2008 

Kommentar 

Iddefjordskonvensjonen: 

Ringte Leif Roger Karlsen (Fylkesmannen) i dag for å høre hvordan ståa er ang. ny iddefjordskonvensjon. Han kunne fortelle 
at MD hadde purret på Jordbruksdep. i sverige nå i desember. LRK skal kontakte MD før nyttår for å høre status. Som LRK 
sa, det er et lite håp for ny konvensjon i 2009 hvis ”de” møtes til forhandlinger senest i løpet av januar 2009.  

Så vi får håpe….  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 21.12.2008 

Kommentar 

Restaurering av Enningdalselva fra Holtet til Iddefjorden….hvorfor ? og er det grunnlag for å gjøre det ? Først litt historie:  

FREDEN I ROSKILDE. Efter att freden undertecknats blev det omfattande diskussioner om hur gränsen mellan Sverige och 
Norge vid Idefjorden skulle dras. Orsaken var den viktiga timmerhandeln och flottningen på Enningdalsälven. 
Förhandlingarna drog ut på tiden i och med att Karl X Gustav startade ett nytt krig mot Danmark. Den nya riksgränsen vid 
nordöstra Bohuslän blev klar den 26 oktober 1661 då ett gränsdokument undertecknades på gården Nasslebacka i Naverstads 
socken. Resultatet blev att hela Enningdals socken fortsatte att tillhöra Norge som på så vis fick kontroll över 
timmertransporterna till Halden. Gränshandeln och inte minst den nya gränsdragningen blev ett problem för Sverige och detta 
bidrog till att man satsade på den gamla lastplatsen Strömmen, som fick köpingsrättigheter 1667 och stadsrättigheter senast 
1672, under namnet Strömstad.  

Felterus var en av sin tids driftigaste lantmätare och Bohuslän var ett av de landskap han särskilt arbetade med. Men det 
dröjer tre år innan den nya gränsen mellan Bohuslän och Akershus län blir beslutad. Svenskarna ville dra gränsen i 
Enningdalsälven mellan Bullarsjön och Idefjorden. Norrmännen däremot ville ha hela älven inom sitt land för att ha 
kontrollen över de viktiga timmertransporterna upp till Halden. Den norska ståndpunkten segrade och därför går gränsen i en 
krok åt väster mellan Idefjorden och Norra Bullarsjön. 1661 ritar Felterus den gränskarta som redogör detaljerat för 
överenskommelsen om gränsens dragning. Kilder: 
http://www.utgangspunkten.se/kulturvast_templates/Kultur_ArticlePage.aspx?id=30428 

Det har altså vært omfattende tømmerfløting i Enningdalselva. Hvilke følger har det fått ? En svensk grunneier sa dette i 
1928: “Den ideala miljön för laxen och den ideala miljön för timmerflottningen är varandras motsatser. Därför kommer varje 
åtgärd som förbättrar transporten av timmer i vattendragen att ha en negativ effekt på laxen.” 
http://www.naturvardsverket.se/Documents/publikationer/620-5649-2.pdf   

..kommer mer 
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Navn: Pål.E Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 15.12.2008 

Kommentar 

Det var jo ett stort steg fremover... Gode nyheter for Grenseelven:)  

Navn: Geir Jensen 
Epost: ge-jens@halden.net 
Date: 15.12.2008 

Kommentar 

Dette var meget gode nyheter nå like før jul! Stor honnør til alle som har bidratt for å få dette til. Blir spennende å se hvilke 
konkrete tiltak dette munner ut i. Ønsker forøvrig alle fiskevenner en riktig God Jul! Mvh Geir 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.12.2008 

Kommentar 

Projektnamn: Enningdalselven ... Enningdalsälvens avrinningsområde är beläget i gränstrakterna mellan Sverige och Norge. 
Sjöarna och vattendragen har höga biologiska och rekreativa värden. Området är hårt drabbat av försurning och fiskbestånden 
har påverkats negativt av mänskliga aktiviteter. Det finns ingen samordning mellan de fiskevårdsåtgärder som sker i Norge 
och Sverige. Syftet med detta projekt är att åstadkomma en permanent svensk/norsk samförvaltning av Enningdalsälven och 
dess utloppsområde i Idefjorden där man utgår från vattnets gränser och ser vattnet och fisken som en gemensam resurs. 
Projektets långsiktiga mål är att bevara den rika biologiska mångfalden i gränsområdet. Genom att ta fram gemensamma 
vattenvårdsplaner, fiskevårdsplaner, gemensamma bedömningsgrunder för vattenkvalitet med mera. blir förutsättningarna 
goda för en väl fungerande gränsöverskridande förvaltning av den gemensamma resursen vatten och fisk. Projektägare 
svensk och norsk: Länsstyrelsen i Västra Götalands län och Norsk institutt for naturforskning (NINA) Beviljat EU-stöd: 3 
996 562 SEK Beviljade IR-midler: 2 515 000 NOK Total omslutning: 13 023 124 Projektledare eller kontaktperson: Andreas 
Bäckstrand +46 (0)521 60 54 57, +46 (0)76 134 54 57 ...Rune A http://www.interreg-sverige-
norge.com/UserFiles/File/Interreg/Pressinformation/Projekt_bifall_Interreg_081212.pdf  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.12.2008 

Kommentar 

Samarbeidsprosjektet om forvaltningen og bevaringen av Enningdalselva samt utløpsområdet i Iddefjorden tildeles 
henholdsvis fire millioner i svensk valuta og 2,5 millioner norske kroner. http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?
Artid=197773 

Navn: Frank Lundgren 
Epost:  
Date: 09.12.2008 

Kommentar 

Tack Rune för en JÄTTE-INSATS! Hoppas du orkar kämpa på i 10 år till. Jag tror och hoppas det blir ett jättebra resultat av 
detta. 

Navn: Pål.E Thorvik 
Epost: pespthor@online.no 
Date: 08.12.2008 
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Kommentar 

Hei! Jeg satt hjemme i går kveld med prokarta til Gøtaland og kartet over Berbyomerådet. Du har lagt ned stor innsats Rune, 
og det står det respekt av... Samfunnet og foreninger hadde helt klart sett annerledes ut om ikke det fantes ildsjeler. Området 
Kynne elv ser jo flott ut. Ikke vært mye der, men det skal forandres i nær fremtid. Jeg er ingen lakseekspert, ligger mer på 
knea i en sjøørretbekk, men dette må være positivt for alle om ekspertene enes med tanke på laksens inntog. Personlig er jeg 
imponert over mye av det svenskene gjør med tanke på kultivering, syns Norge har noe å lære her, men det er selvfølgelig 
eksempel på motsatt å... Iddefjorden har i mange år fått "juling" av diverse ytre krefter, på tide at området får en riktig 
regulering både med tanke på avrenninger, sportsfiske og fritidsfiske med garn. Jeg har stor glede av Berby som naturområde. 
Utrolig å se laksen hoppe så nært sitt eget bosted, og historier fra gammelt av forteller jo om mye fisk i lufta på kjente steder i 
elva. Det viktigste er jo at alle ledd drar samme vei, alle må gå i seg selv for å bevare det som er gitt av naturen. På en måte er 
det jo laksen som skal vinne her, og den er jo tross alt bare gla for å komme hjem:) Stå på!!! 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.12.2008 

Kommentar 

Jeg takker og bukker for positive tilbakemeldinger..Det er alltid like hyggelig å motta ros...Vil passe på å gi honnør til Endre 
og de andre i bekkeutvalget for det målrettede arbeidet med alle sjøørretbekkene i Halden. Det vil gi store positive 
ringvirkninger for sjøørretbestanden/sportsfisket i fremtiden... Jeg blir gjerne med på noen oppdrag i 2009. 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 06.12.2008 

Kommentar 

Godt jobbet, Rune ! Davids kamp mot Goliat, men vi husker alle hvordan den historien endte !! :) 

Navn: Johan Pettersson 
Epost:  
Date: 05.12.2008 

Kommentar 

Hej Rune! Jag beundrar ditt engagemang.Det är sällan man ser någon som jobbar så frenetiskt mot myndigheter och med att 
skaffa information och fakta samt få till ett bra samarbete mellan Norge o Sverige. Du är värd en stor eloge för detta. Hoppas 
dina kompisar på Bärby har vett och uppskatta det du gör. Mvh Johan 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.12.2008 

Kommentar 

Enningdalselva er fra gammelt av ryddet for stein i hovedløpet. Dette ble gjort for å underlette for tømmerfløting. Tidens tann 
har skjult noen av sporene, men de er veldig synlige mange steder. Kommer med en liten "rapport" om det temaet om ikke så 
alt for lenge. Så over til noe annet. AJFF Halden og Bullarens FVO fikk jo et positivt svar på søknaden vi leverte til norske 
og svenske myndigheter. Bl.a så søker de (NINA og Lansstyrelsen i V.G) i felleskap Interreg-midler på flere millioner for å 
utbedre Enningdalselva som laksevassdrag m.m. Noen av dere har selv sett svaret vi fikk fra myndighetene. Fikk nylig en 
epost fra lansstyrelsen og de sier at søknaden ble godkjent i første av to "godkjenningsrunder". Hvis søknaden går igjennom 
så vil det bety at Enningdalsvassdraget (norsk og svensk side) blir optimalisert for lakseyngelproduksjon m.m. De skriver 
også at det er viktig for dem å få med AJFF Halden og Bullarens FVO i en tidlig fase. Foreningene (vi) sitter jo på verdifull 
erfaring som forskerene fra de to landene vil ha god nytta av både teoretisk og praktisk..... 

Navn: Frank Lundgren 
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Epost:  
Date: 03.12.2008 

Kommentar 

Lekområden= Svingen, Holtet/Vassbotten, Långevallsälven?  

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 03.12.2008 

Kommentar 

Hei Jeg synes det er viktig å skille mellom gytestrekninger og oppvekstområder. Prøv å legge sammen antall meter 
gyteområder i Berby, og man kan se at noe er fryktelig galt !! Det finnes nesten ikke gyteplasser. Og hvem gidder å gjøre noe 
med det ???? Ingen desverre !!! 

Navn: Rune Andersen 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 28.11.2008 

Kommentar 

Her er noen tanker rundt antall meter gytestrekninger/oppvekstområder for yngel i 
hovedstrengen av Enningdalsvassdraget. 

Noen andre som har synspunkter om temaet --> laksen opp i Kynne elv eller ikke ? 

mvh  

Rune 

Navn: Minken Pet 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 24.11.2008 

Kommentar 

Årets gytefilmer fra Bekkeutvalget ligger nå på videosiden/bekkeutvalgets hjemmeside! 
http://home.online.no/~pespthor/index_files/linksider/videoside.html Takk Rune! 

Navn: Minken Pet 
Epost: bekkeutvalget.ajff.halden@gmail.com 
Date: 23.11.2008 

Kommentar 

Nyhet fra Bekkeutvalget på forsiden av hjemmesiden. Fisk i nytt løp:) Pdf-fra årsmøtet ligger nå på "tidligere nyheter"  

http://home.online.no/~pespthor/index_files/pdf/Nyhet%2023.11.2008.pdf 

Navn: Pål E. Thorvik 
Epost:  
Date: 21.11.2008 

Kommentar 

For de som ønsker å lese litt om årsmøtet i Bekkeutvalget og hva vi har gjort i 2008 + hva vi tenker for 2009, klikk på linken 

Page 111 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



under. Vi er nå flere enn noen gang, men ønsker velkommen flere hender i de flotte Haldenbekkene:) 
http://home.online.no/~pespthor/index_files/pdf/Bekkeutvalget%20AJFF%20Halden%202008-2009.pdf 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 19.11.2008 

Kommentar 

Setter ut tusenvis av rogn: http://www.ngofa.no/index.asp 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.11.2008 

Kommentar 

Trua på ein draum: Helge og Kirsti Furnes bur på den siste, veglause laksegarden i Bolstadfjorden: http://www1.nrk.no/nett-
tv/klipp/432343 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.11.2008 

Kommentar 

Bilder fra Grubberödelva - Elva som går fra "Mellan Kornsjön til Sødra Kornsjön". Den har et fall på totalt 6 meter over 2,5 
km lengde: http://www.ajffhalden.no/berbyelva/grubberod.htm 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 12.11.2008 

Kommentar 

Ting skjer i Ågårdselva:  

http://www.ngofa.no/index.asp?s=artikkel&id=66  

http://www.ngofa.no/index.asp?s=artikkel&id=65  

http://www.ngofa.no/index.asp?s=artikkel&id=64  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 12.11.2008 

Kommentar 

Brev av 28.10.08 til fylkesmennene om regulering av laksefiske i sjø og elv for 2009: http://www.dirnat.no/attachment.ap?
id=8461  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 11.11.2008 
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Kommentar 

Det som absolutt trengs på svensk side er en helgefredning utenfor konvensjonsområdet. Slik det er nå så fisker de 24 timer i 
døgnet 7 dager i uka, og det er ikke holdbart. På norsk side fiskes det kun 2 døgn. Utrolig at de kan ha det sånn når vi ser 
hvor flinke de er til å ta vare på sjø-ørretbestanden på vestkysten. 

Navn: Rune 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 07.11.2008 

Kommentar 

Länstyrelsen i V.G har et ansvar for å sette fiskeregler i store deler av Västerhavet. Dette inkluderer Kungsbackafjorden, 
Gullmarsfjorden og Iddefjorden. Alle disse fjordene kjennetegnes ved at det er lakseførende vassdrag som munner ut innerst i 
fjordene. Alle fjordene/elvene har laksestammer som er genuine og skal ha et spesielt skydd i følge svenske og norske regler.  

Så til sakens kjerne. Hvordan blir ”skyddet” praktisert pr dags dato.  

1. Kungsbackafjorden (utklipp fra svenske nettsider)  

”Fjorden är vandringsstråk för lax och havsöring. - Överfiske: laxen fiskas dels i de laxförande vattendragen dels ute i havet. 
Fisket i västerhavet sker på blandade bestånd vilket medför risk för decimering av de kvarvarande vilda, älvunika 
populationerna.” Den inre delen av fjorden är belagd med nätfiskeförbud hela året. I den yttre delen är nätfiske förbjudet 
inom vattenområde med mindre djup än tre meter (FIFS 2004:36). Side 9 http://www.n.lst.se/NR/rdonlyres/CD9433AD-
F08E-409A-8892-A3D9DFFAC0F4/45359/Kungsbackafjorden.pdf  

Rolfsåns mynning och den inre delen av Kungsbackafjorden är belagd med nätfiskeförbud hela året. 
http://www.n.lst.se/NR/rdonlyres/D77C44BA-90C8-4491-9E9A-733876299071/0/Rolfs%C3%A5n.pdf  

Kungsbackafjorden Inre område Området innanför begränsningslinjerna Hällenabb - Kalvöns sydspets - Orsnäs brygga. Yttre 
område Området innanför begränsningslinjen Hållsundsuddes sydspets - Näsbokroks sydspets. Side 32 
http://www.fiskeriverket.se/download/18.1cb5b8de10fc4b40c748000850/2004-36-keu-060817.pdf  
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(I Kungsbackafjorden har svenskene fredet de innerste 3,5 km f.o.m år 2005..) kilde: kartor.eniro.se 

"Restriktionerna mot nätfisket i Kungsbackafjorden har gett bra resultat. De så kallade husbehovsfiskare som lägger olovliga 
nät på fel plats vid fel tillfälle orsakar oerhört stor skada på bestånden, med stor negativ påverkan för oss spösvingare och 
fiskevårdare" http://www.kungsfiskarn.se/main.html  

2. Gullmarsfjorden  

Sendte denne mailen til en pålitelig kilde ved Ørekilselva: Har dere noen opplysninger om hur mycket lax som blir tagna i nät 
pr år i Gullmarsfjorden...? Svaret: ”Jag har inga uppgifter om fångster av lax i Gullmarsfjorden med nät. Det finns dock inga 
kilnotar lägre kvar i fjorden, och jag tror att det är nog bara någon enstaka lax som fångas med nät”  

Jeg har også fått bekreftet av svenske myndigheter at garnfisket i Gullmarsfjorden ikke eksisterer. ”Fisket efter lax i 
Gullmarsfjorden bedrevs tidigare uteslutande med kilnot. Detta fiske är sedan många år tillbaka avvecklat i och med att 
Länsstyrelsen av fiskevårdsskäl inte har lämnat tillstånd för fiske med denna typ av redskap i inre delen av fjorden. Det finns 
ett stort fredningsområde utanför älvens mynning i fjorden. Inom detta område är nätfiske förbjudet.”  

3. Iddefjorden  

På norsk side (unntatt Iddefjorden) har laksestammene blitt prioritert sterkt fra 2008. I Västra Gøtaland har myndigheterne 
fått til bra ”skydd” av laksestammene i Gullmarsfjorden og Kungsbackafjorden.  

Hvilken fjord er glemt / ikke prioritert ? Hvilken fjord havner i et byråkratisk vakum ?  

Svenske og norske myndigheter forhandlet høsten 2007 og det ble informert om at nye regler for Iddefjorden skulle gjelde fra 
2008. Alle sportsfiskere i Enningdalsvassdraget tenkte: Endelig……  

Nåsituasjon (august 2008): AJFF Halden er kjent med at det fra norsk side er oversendt et nytt forslag til svenske 
myndigheter. Svenske myndigheter har hatt utskiftninger i ”forhandlingsgruppa” + EU byråkrati som medfører forsinkelse. 
Jeg tror ikke vi skal beskylde Länstyrelsen i V. G for at det går så sakte, det ligger nok på et annet sted. Jeg har lest mange 
rapporter som omhandler forvaltningen av laksefisket i Västra Gøtaland og det ser veldig bra ut. 
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Men, AJFF Halden kan ikke akseptere at ” skyddet”  av laksestammen i Enningdalsvassdraget blir utsatt 
og utsatt. Vi krever nå handling og fastsettelse av nye regler f.o.m 2009 som vil "skydda" laksen slik den 
har blitt alle andre steder i Västerhavet og i Norge. 

------------------------------------------ 

Appropå fakta om garnfisket i Iddefjorden og sportsfiske i Enningdalsvassdraget:  

"For 1982-99 var årsmiddelfangsten i elva vel 500 kg og i Iddefjorden nærmere 1300 kg" ref. 
http://www.elvedelta.no/index.php?aid=4162.  

Altså for hver laks som blir fanget i elva blir det tatt 3 laks i garna, og hvis vi legger til: "Många fiskbestånd är nära kollaps, 
de orapporterade fångsterna är mycket stora liksom problemen med olagligt och olovligt fiske samtidigt som det sker en 
omfattande svartförsäljning av fisk vilken undandrar stora skatteinkomster från samhället. Den svartförsäljning från 
fritidsfisket med mängdfångande redskap som konkurrerar med det licensierade yrkesfisket lär dessutom många gånger om 
överstiga yrkesfiskets besparing för en förenklad fångstrapportering" 
http://www.sportfiskarna.se/aktuellt/remisser/FIFS200425.pdf , så kan vi tenke oss hvor mye som egentlig blir tatt i garn i 
Iddefjorden…  

Slik ser det ut i Iddefjorden når laksegarna er utplassert. 14-15 garn på hver side av fjorden. (kilde: FM i Østfold + egne 
erfaringer..) De står der fra 10 mai til 16 august.............. alle garna fra "Bakke" og innover står på 3m eller grunnere. 

Garnoversikt: http://www.ajffhalden.no/images/garn.jpg 

  

(...dette innlegget er sendt på epost til både norske og svenske myndigheter...) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 02.11.2008 

Kommentar 

Kräftdjur i sjöar i Enningdalsälvens avrinningsområde: http://www.o.lst.se/NR/rdonlyres/D9ECA682-2E69-4C84-9E80-
064AEDEC2C36/103017/Rapport_2008_45.pdf (rapport som beskriver den økologiske tilstanden til div arter i 
Enningdalselva) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.10.2008 

Kommentar 

Nødvendig innstramming av laksefisket: http://www.dirnat.no/content.ap?thisId=500037606 ..med bl.a data fra 
Enningdalselva 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.10.2008 

Kommentar 

 

Bekkeutvalget i AJFF har lagd sin egen "hjemmeside" hvor de opplyser om aktuelle prosjekter og målsetninger. Bra jobba 
guttær..  
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.10.2008 

Kommentar 

Tips: Ut i naturen: Oppdrettslaksen - en trussel mot villaksen NRK1, tirsdag 21.10. kl. 19.30  

Navn: Bjarne  
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 19.10.2008 

Kommentar 

Hallo medlemmer i AJFF. I går kveld var rundt 100 mennesker samlet til Viltaften på Berby. Og hvilken aften det ble... 
Christer B og hans kollegaer hadde lagd i stand et helt utrolig bra arrangement med smakfull mat som stod til terningkast 6. 
Undertegnede hadde æren av å delta på arrangementet sammen med blant sønnen min Bjørn Christian. Og til dere 
medlemmer i AJFF som ikke var der, dere gikk glipp av en kulinarisk opplevelse som i hvert fall vi sent vil glemme. På 
vegne av oss fra AJFF som hadde funnet veien til Berby i går aftes, tusinde ganger takk for at vi oppleve dette!!! Bjarne G 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 18.10.2008 

Kommentar 

Artikkel om Örekilsälven: http://www.bohuslaningen.se/artikel_pm_standard.php?
id=400905&avdelning_1=101&avdelning_2=105 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 18.10.2008 

Kommentar 

Laxen tillbaka i Storån efter 90 år: http://www.o.lst.se/o/Pressrum/nyheter/2008/2008_10_10.htm Kynne älv..... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.10.2008 

Kommentar 

Ref. forrige innlegg. Fylkesmannen har dykking på programmet i Enningdalselva nå i høst. Universitetet i Oslo (LFI) har fått 
i oppdrag av fylkesmannen å telle gytefisk og gytegroper.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.10.2008 

Kommentar 

Fører lakserekneskap under vatn: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/hordaland/1.6258388 ..absolutt en ide for 
Enningdalsvassdraget.. 

Navn: Rune 
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Epost:  
Date: 10.10.2008 

Kommentar 

Skjern Å i Danmark har hatt en veldig fin utvikling på fangstene. De startet et stort kultiveringsprosjekt for noen år siden og 
har gått fra 84 laks i 2002 til 874 laks i år og gjennomsnittsvekt på over 5 kg. Noe som kan være interessant for nordmenn er 
at det ble tatt 140 stk i april, og elva er ikke stor.... Fangststatistik: http://skjernaasam.dk/php/Index.php?contentid=14 
Fangstrapporter: http://skjernaasam.dk/php/Index.php?contentid=21 Video: http://www.youtube.com/watch?
v=5VVZP128upQ 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 07.10.2008 

Kommentar 

Laksefiske i Altaelva: http://www.glalaks.net/Filmsnutter.html .... http://www.polarflua.com/Film/Filmklipp.htm  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.10.2008 

Kommentar 

"Miljøverndepartementet har nå bedt Direktoratet for Naturforvaltning utrede en konsesjonsordning for laksefisket i sjøen, 
for å verne villaksen." http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/nrk_trondelag/1.6243895 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.10.2008 

Kommentar 

ble noe feil med linken i forrige innlegg. Du finner dokumentet her: http://www.lakseelver.no/ "Veileder - Gjenutsetting av 
fisk" 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.10.2008 

Kommentar 

Gjenutsetting av fisk: http://www.lakseelver.no/Tema/Fang%20og%20slipp/CR_folder_print.pdf "Ikke gjenutsett fisk når 
vanntemperaturen stiger over 18 ºC." "Håndter villaks som nettopp er kommet opp fra sjøen ekstra forsiktig. Tidlig i 
sesongen er villaksen ekstra utsatt for store skjelltap – med soppinfeksjon som følge." 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 04.10.2008 

Kommentar 

Laxavslutning i Örekil: http://www.vasterbygden.se/vasterbygden/default.aspx?namn=artikel&Idnummer=289 

Navn: Robert 
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Epost: robert.s@halden.net 
Date: 02.10.2008 

Kommentar 

http://www1.nrk.no/nett-tv/distrikt/ostfold/verdi/75452 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 29.09.2008 

Kommentar 

Ørretfiske på Island: http://www.fluefiskefilm.net/view_video.php?viewkey=3e71d9181a67b7542122 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 29.09.2008 

Kommentar 

"Smålaxen uteblir" artikkel fra Västerbygden: http://www.vasterbygden.se/vasterbygden/arkiv.aspx?id=259 - "Även i år 
kommer det att bedrivas provfiske av yngel i älven och fångst av avelsfisk för upptransport till lekområdena i älven."  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.09.2008 

Kommentar 

Tidningsartikel om Örekilsälven: http://www.orekil.com/aktuellt/artikelorekilsep2008.pdf ...Nærmer seg 300 lakser - årsak: 
kultiverer aktivt i de øvre deler av elva: http://www.orekil.com/statistik/info.htm 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 22.09.2008 

Kommentar 

Hei Thomas Det er ikke tillatt å fiske i Hallerød. Foreningen har avtale med grunneieren om at vi kan hente stamfisk til 
klekkeriet. Ville være for dumt om noen i vår forening skulle bli tatt der. Tror heller ikke det er noe særlig med stor fisk 
unntatt i leken på høsten. Den fisken egner seg heller ikke til mat. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 18.09.2008 

Kommentar 

Appropå fakta om garnfisket i Iddefjorden:  

"For 1982-99 var årsmiddelfangsten i elva vel et 1/2 tonn og i Iddefjorden nærmere 1,3 tonn"  

ref. http://www.elvedelta.no/index.php?aid=4162  

Tall fra de senere årene viser at garnfiskerene i Iddefjorden får litt mindre enn sportsfiskerene i elva. --> De fisker vel mindre 
nå ?  
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Navn: Thomas 
Epost:  
Date: 17.09.2008 

Kommentar 

Hallo. Hvordan er fiskereglene i Hallerødelva egentlig? Fint om noen nevner litt om det. Har hørt det skal være bra med fisk 
der som går ut fra boksjøen. Tidsperioder for fiske, hvor kjøpes fiskekort og om det i det hele tatt er lovlig. Håper på svar. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.09.2008 

Kommentar 

Nej till laxodling i Dalsland: http://www.sr.se/Vast/nyheter/artikel.asp?artikel=2314399 

Navn: Bjarne 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 14.09.2008 

Kommentar 

TJUVFISKE ETTER LAKS I ENNINGDALSELVA 2 polakker ble i dag tatt på fersken i det de fisket på flata i fluesona. De 
kjørte en svart VW Cabby varebil, kjennetegn KH 45702 og med internettadressen: www.lodur.com på sidene. Bilen hadde 
også piggdekk oblat i frontruten. De forstod ikke noe, akkurat som de som det står om fra Klippan i Sverige. Bilen ble også 
observert i området på torsdag. Så dere som skal gå vakt i elva, vær observante!! Episoden er rapportert til 
Naturforvaltningen ved Jan Erik Eggen. Bjarne 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 14.09.2008 

Kommentar 

PERLEFISKE/MUSLINGER Jeg snakket med Leif Karlsen på fredag etter at han hadde vært i Berbyog sett på skjellene. De 
ligger i flomløpet fra fluesona og inn i skogen rett ovenfor bommen inn i fluesona. Det er gamle skjell som har fulgt med inn 
i flommene som har vært. Så det er ingen dramatikk i dette. De har ligget der i flere år. Bjarne 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 14.09.2008 

Kommentar 

Artikkel om tyvfiske etter laks: http://hd.se/klippan/2008/08/28/tjuvfiskar-lax-med-olovliga-naet-i/ 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 12.09.2008 

Kommentar 

http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.6218127 
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Navn: Lars Høiby 
Epost: hoiby@halden.net 
Date: 12.09.2008 

Kommentar 

Perletyver på ferde i elva: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.6216653 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 09.09.2008 

Kommentar 

Førstkommende fredag, den 12. september kl 19.00, skal Idd og Enningdalen Historielag arrangere vandring på Berby i 
forbindelse med 200 årsdagen for kampene ved Berby i 1808. Tore K. Gransæther som bl annet har forelest i Krigshistorie på 
Krigsskolen vil lede vandringen. Etterpå er det sosialt samvær ved Jugærbua. Jeg anbefaler medlemmer i AJFF å komme og 
få "historieundervisning" på stedet der det skjedde! Bjarne G  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.09.2008 

Kommentar 

Ny laksetrapp skal gi superelv:  

http://www.tronderavisa.no/apps/pbcs.dll/article?AID=/20080823/LAKS/866125805&template=artlaks 

"Vi forventer at det skal bli tre ganger så mye laks i hele elva med disse nye trinnene, sier Oldren"  

Kynne elv............ 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 31.08.2008 

Kommentar 

Heftig harryfiske: http://www.klikk.no/friluft/fiske/article257154.ece Effekt av forsuring og kalking på norsk og svensk side 
av Enningdalsvassdraget: http://www.dirnat.no/attachment.ap?id=4203  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 31.08.2008 

Kommentar 

Det er nok Brunørret... Artikler om Elgåa: http://www.fiskeland.no/map.php?id=12 
http://www.fylkesmannen.no/fagom.aspx?m=5105&amid=1075851 "Myndigheter og frivillige grunneiere har i flere år satset 
mye ressurser på å oppgradere og bevare dette vassdraget som et fiskeførende vassdrag med gode muligheter for ørretfiske" 
http://www.ajffhalden.no/media/elgaa.wmv  

Navn: thomas 
Epost: mishukov@halden.net 
Date: 31.08.2008 

Kommentar 
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Noen formening om hva slags ørret det er der? Bekkørret eller brunørret eller regnbue?  

Navn: Thomas 
Epost: mishukov@halden.net 
Date: 31.08.2008 

Kommentar 

OK. Takker for det. Ser ingen skilt eller noe, men klart jeg bør vel spørre. Vet du hvem som er grunneiere dr eller? Er svært 
mye vak der hvertfall. Var skilt med fiske forbudt for noen år siden, men de er ikke der lenger. Er svært nysgjerrig på denne 
elva. Virker bortimot perfekt. Thomas E 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 31.08.2008 

Kommentar 

Lyseelva/Elgåa var før en veldig god ørretelv. Hvordan det er i dag er jeg ikke sikker på, men for en del år tilbake hadde 
grunneierne planer om fiskekortsalg når bestanden av ørret hadde tatt seg opp. De ønsket ikke hjelp fra oss med utsetting av 
yngel. Mente de var like flinke selv. Du bør nok spørre om lov. Eller så er det lettere å få tilgivelse enn tillatelse.  

Navn: Thomas 
Epost: mishukov@halden.net 
Date: 30.08.2008 

Kommentar 

Hallo. Lurer litt på denne elve som renner mellom lille lysevannet og elgvannet i skauskroken... Tror den heter elja eller 
Elgåa? Er det lov å fiske der egentlig? Er det restriksjoner eller fiskekort? Det ser jo helt ypperlig ut der. Har sett en del 
vaking der. Må vel være ørret der. Ingen skilt om ulovlig fiske eller fiskekort, men vil være på den sikre siden... Eller har 
dette med berbyelva å gjøre. Er vel på en måte i det samme vassdraget? Thomas Ernstzen 

Navn: per magnus stenbock 
Epost: pmagnus75@hotmail.com 
Date: 25.08.2008 

Kommentar 

Hatt en utrolig artig avslutning på årets sommer oppi elva, og vært utrolig heldig.Men det ble dyrt da.... brukt en formue på 
døgnkort. Håper på sesongkort til året. tok en på 7.2 på flue på brekket, ble en lang løpetur..... og vannfylte vadere. Noen som 
har noe kurant 2 hånds utstyr eller??? eller om noen vet om?? hadde tenkt 14 fot, klasse 10 send meg en mail da nå er det 
masse SØ i fjorden TATT!!! 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 19.08.2008 

Kommentar 

Vaktliste for høsten er sendt på mail til de som er registrert med e-post adresse hos meg. Det ligger et kanovrak i 
Fredrikkulpen, det var noen svensker som kullseilte sist søndag. De kom seg på land, men mistet muligens noe utstyr. Jeg 
snakket med dem etter at de gikk på grunn. Hilsen Bjarne 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
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Date: 16.08.2008 

Kommentar 

Bra at folk endelig har innsett at det har noe for seg å sette ut igjen laksen man får :). Det tok endel år da men... Og nok en 
gang skriver Espen at laksen har slukt flue, til de som påstår at laksen kun sluker mark :). Passer også ypperlig at sesongen 
stengte akkurat nå, slik at all laks fra stilla kan svømme oppover i ro og mak uten å bli surret inn i klessnorer fra fluesona :) 
TATT. 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 15.08.2008 

Kommentar 

hei,utrolig hyggelig med litt liv og røre i elva den siste uka.Ekstra hyggelig er kulturen med at det settes ut brun fisk og hunn 
fisk..cr prosenten er veldig bra på de siste laksene.Det som overrasket med elven idag 15 aug var at til tross for veldig høy 
vannstand og grumsete vann så tok laksen på ren flyteline og at jeg hadde laks oppe etter tørrflue på brekket over fossen. 
måtte drepe en nygått hannlaks pga at den hadde slukt flua og blødde.thight lines 

Navn: Bjarne 
Epost:  
Date: 11.08.2008 

Kommentar 

Fluesonen er åpen for slukfiske fra 11. august. Vannstand under brua er 62 og i henhold til reglene skal fluesona da åpnes for 
slukfiske. Bjarne G 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.08.2008 

Kommentar 

Frustrert svenske: http://www.vk.se/Article.jsp?article=194443 ...og vi skjønner hvorfor.... 

Navn: Bjarne  
Epost:  
Date: 08.08.2008 

Kommentar 

ELVERAPPORT. Det er flotte forhold i Berby, ca 49 under brua. 5 lakser er landet i dag og mye smålaks er sett på vei 
oppover i vassdraget. Selen er antakelig borte og da går fisken på elva. De som har anledning bør prøve en tur .......????.... Vi 
ses i løpet av helga. Skitt fiske!! 

Navn: David 
Epost:  
Date: 08.08.2008 

Kommentar 

Selen er ble sett i fargerholtkilen her om dagen også... 

Navn: Rune 
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Epost:  
Date: 07.08.2008 

Kommentar 

Elveutvalget/Grunneier får ta kontakt med Fylkesmannen og få en fellingstillatelse. Artikkel om sel i laksevassdrag: 
http://www.saltenposten.no/nyheter/article98343.ece 

Navn:  
Epost:  
Date: 07.08.2008 

Kommentar 

Det er i dag 7.8 observert sel i Dødfødten av 2 fiskere. Det var en gråfarget sel som viste seg 2 ganger i kulpen i forbindelse 
med høyvannet. Dette kan muligens forklare at det ikke har vært noe særlig oppgang i forbindelse med at temperaturen i elva 
har sunket???? 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 06.08.2008 

Kommentar 

Monsterfisk jages i Kalixelven: http://www.aftonbladet.se/webbtv/nyheter/inrikes/article3035654.ab 

..etter tips fra Bjarne.. 

Navn: Rune 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 06.08.2008 

Kommentar 

Her kan vi trekke paralleller til det ”vi” har diskutert i gjesteboka siste halvår ang. bedring av yngelproduksjonen i 
Enningdalsvassdraget. 

 http://www.norskvillaksfond.no/Prosjekter/Nausta.htm  

http://www.norskvillaksfond.no/Prosjekter/dokumenter/Naustarapport-1.pdf  

http://www.norskvillaksfond.no/Prosjekter/dokumenter/Naustarapport-2.pdf 

http://www.norskvillaksfond.no/Prosjekter/dokumenter/Tiltaksplan%20for%20Gaula200807.pdf ( i sunnfjord)  

Det er mange likhetstrekk mellom Nausta/Gaula og Enningdalsvassdraget og mange av de tiltakene som er foreslått i 
Nausta/Gaula hadde vært kjærkomment i Enningdalsvassdraget også..  

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 03.08.2008 

Kommentar 

hei,i orkla er all hunnlaks fredet fra 1 august.bra ef 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
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Date: 25.07.2008 

Kommentar 

rolf er en klok person ,100 % enig med han vedr innlegg ha,,jeg skrev et innlegg som svar men fant ut at innlegget var så 
useriøst at det ikke fortjente oppmerksomhet,,,ellers er 7 fisker av over 70 satt ut,,ikke veldig imponerende,,takk til alf som 
har satt ut flere ,ef 

Navn: Bjarne 
Epost:  
Date: 25.07.2008 

Kommentar 

Vil bare svare på innlegget om sprøyting. Det er veivesenet, eller hva det heter i dag, som sprøyter mot gress langs 
veikantene. Tror ikke konsentrasjonen er noe problem dersom det eventuelt skulle komme litt i elva, stoffet blir fort utvannet 
der. De vet også at det ikke skal sprøytes på broer. Men fint at det blir tatt opp. Ellers er det ok med vann enda, men lite fisk å 
se. Har heller ikke hørt noen klager fra garnfiskerne om små fangster, så da er vel alt ved det vanlige. Utklippet fra 
Altaposten viser hvor mye en sjø- eller kystfisker kan ta på et sett ute i fjorden, så unntaket Fiskeri-og Kystdepartementet 
gjorde for Finmark i vår var nok veldig klokt!?!? Ha en fortsatt fin sommer. 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 23.07.2008 

Kommentar 

Var en liten tur i elva i går kveld. Fine forhold, men ikke en fisk å se eller å kjenne. Hørte derimot at en av "verstingene" ute i 
fjorden her om dagen fikk 5 stk. på en dag. Ikke rart at det er lite ny fisk å se. Og det er bare en av de. Leste for en stund 
siden et ufyselig innlegg på fritt ord i HA skrevet av en grunneier som ikke husket sitt eget navn, i alle fall turde han ikke 
underskrive. Utrolig at avisa kunne ta inn et slikt innlegg fullt av injuriende påstander og masse tullprat om ting som ikke 
stemmer. Laksebestanden i Iddefjorden kunne ødelegges om vi fortsatte vårt arbeid i Tista. Makan til vrøvl, Iddefjorden har 
da ingen laksebestand. De fanger kun fisk som er på vei til Tista eller Berby. Påstand om at vi hadde sagt at det var masse 
kilenøter i Iddefjorden var selvfølgelig rot ifra journalisten i Jakt og Fiske i 1997. Men det hadde vært ønskelig at de fisket 
med kilenot istedet for krokgarn som ikke bare dreper den fisken som blir hengende i garnet, men og den som klarer å 
komme løs. Garnskadene gjør at soppveksten tar livet av de fleste når de kommer opp i elva. Krokgarn er stort sett forbudt 
ellers i landet. At kommunen og Saugbrugs nekter garnfiske på sine eiendommer er vel en selvfølge da de bruker masse 
penger hvert år på å få til et laksefiske i Tista.  

Navn: Erik  
Epost: erikm@gmail.com 
Date: 23.07.2008 

Kommentar 

Hei Rune! Var å prøvde fisken nede hos dere for et par uker siden, uten hell vel å merke! Da jeg kjørte over Berby bru 
oppdaget jeg at det med stor sannsynlighet er bruk sprøytemidler ned langs veien og ut på brua!!!!!!! Vet ikke om dere er klar 
over dette, men tenkte jeg skulle tipse dere da dette ofte er veldig giftige midler som kan medføre fiskedød i elva!!!!!!! Det 
forsåvidt veldig strenge regler for bruk av slike midler i nærheten av vassdrag, og hvis dette er tilfelle er det vel kanskje noen 
som bør irettesettes og opplæres i bruk av disse!!!! Håper på mere fiskelykke neste gang jeg besøker dere og at elva er 
giftfri!!!!  

Navn: Thomas 
Epost: thomasnordin70@tele2.se 
Date: 20.07.2008 

Kommentar 

http://laxluffare.blogspot.com/ 
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Navn: Yorgo 
Epost: lat_latino@hotmail.com 
Date: 20.07.2008 

Kommentar 

Hej grannar från väst! Vad gäller drivgarnsfisket så har Sverige förbud på det nu, och man börjar märka av lite på ett växande 
laxuppvandring, framför allt i de norra älvarna. I Ljungan slaktar dom laxen med push-up fällor inom fredningsområdet, som 
vår länsstyrelse har gett dispenser till. Vi kämpar hårt för att dessa fällor skall försvinna så att Ljungans storväxta vildlax har 
fri vandring för lek. Roligt att du hittade oss Rune. Kämpa på alla lax-vänner och skitfiske på er. mvh-Yorgo Andersson 
Ordf. Ljunganssportfiske Sällskap! www.ljunganssportfiske.se 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.07.2008 

Kommentar 

http://www.ljunganssportfiske.se/ Som i Iddefjorden.... 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 19.07.2008 

Kommentar 

Flere ulovlige garn beslaglagt: http://web3.aftenbladet.no/lokalt/article669432.ece Storkontroll av fiskeredskaper: 
http://www.tvedestrandsposten.no/lokale_nyheter/article3671001.ece Er det noen storaksjoner i Østfold ??  

Navn:  
Epost:  
Date: 19.07.2008 

Kommentar 

Monsterlaks tatt på Sørøya: http://www.altaposten.no/lokalt/nyheter/article167496.ece Rune 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 14.07.2008 

Kommentar 

Rapport fra elva Vannstanden er på morgenen i dag 40 under brua. Samtidig er det høyt vann i fjorden.Det har vært noen 
smålakser å se og Alf Håkonsen fikk en som han slapp ut igjen. Dersom det blir litt regn framover, kan det kanskje komme 
noe smålaks. 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 13.07.2008 

Kommentar 

Skjer det noe i Sverige? 
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Navn: Olav 
Epost: o.nesb@online.no 
Date: 10.07.2008 

Kommentar 

Er på ferie nå fram til slutten av juli. kan oppdatere Fangstbørsen, men da må dere sende et bilde av tavla. Sendes til mobil 
92802065 eller o.nesb@online.no 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.07.2008 

Kommentar 

Har fjernet dritten som er lagt inn automatisk... Skjer det noe i elva ? Fangster/vannstand osv..  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.06.2008 

Kommentar 

Det er foretatt omfattende forbedringer i Lilleelva - øvre del av Tista. Arbeidet er utført av Kjell Roger Engh m.fl. Se bilder 
her: http://www.ajffhalden.no/tistaelv/tista2008/tista2008.htm  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.06.2008 

Kommentar 

Ansvarlig for fangstbørsen (Olav Nesbakken) er på ferie ut uka. Dere som er oppe å fisker kan vel legge inn korte rapporter 
om eventuelle fangster og vannstand.  

Navn: Bjarne 
Epost:  
Date: 19.06.2008 

Kommentar 

Vi skal arrangere Fiskesommer for barn og ungdom i Tista tirsdag 1. juli fra kl 17.30 til 20.00. Frivillige kan melde seg på til 
Bjarne Granli på mobil 91197380. Bjarne G 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.06.2008 

Kommentar 

Ref Iddefjordskonvensjonen: Tidigare har Sverige och Finland gemensamt bestämt när fisket ska få starta i 
Torneälvsområdet. Från och med i år får länderna fatta egna beslut, inom tidsramen 19–29 juni. 
http://www.blt.se/nyheter/blekinge/fler-glada-laxar-med-forbud-mot-drivgarn(690524).gm 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
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Date: 15.06.2008 

Kommentar 

hei hvorfor legger vi ikke inn stadium på fangstbørsen?interresant å se m lus,,ny..brun etc og hva med kjønn .. håper at dere 
lar hunnfiskene og flest mulig andre slippe ut i i åen det ser ut nesten alle slår fisken i hue. det er nydelig og billig laks på f.ek 
meny,coop,etc thight lines 

Navn: Ellen Marie 
Epost: emt_88@hotmail.com 
Date: 13.06.2008 

Kommentar 

Gleder meg til å komme innom på leirdueskyting utover høsten. Det virker interessant og spennende.  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 12.06.2008 

Kommentar 

Det finnes fin fisk i Svendstjern, men har selv aldri hatt suksess. Gjør noen kast der når vi tar vannprøver 2x i året. Lykke til. 

Navn: bjørn 
Epost: norbror@hotmail.com 
Date: 12.06.2008 

Kommentar 

Lurte bare på om det er noen som har fisket i Svendtjern,har hørt at det skal være brukbart fiske der. 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 12.06.2008 

Kommentar 

Problemet i Långvallelven er at det ikke lengre er nok fisk som leker der. Derav kommer det heller ikke noe særlig med laks 
dit for lek. Leste vel et eller annet sted at det produseres 300 smolt om året, og da sier det seg selv at det blir veldig lite fisk 
som kan komme tilbake. Normalt så kommer det 5 til 10% tilbake av den utvandrende smolten, dvs. et sted mellom 15 og 30 
lakser. Med det fiskepresset som disse få fiskene møter på sin vei både i havet og elven, så er sannsynligheten for at noen 
overlever svært liten. Å redusere fisket lengre ned i elven er ikke lett å få til på en vettug måte for å få flere fisk til å vandre 
opp i Långvall. I så fall måtte all fisk som gikk ut fra Långvall være merket på eller annet vis slik at de som ble fanget på 
norsk side kunne settes ut. Det blir jo håpløst. Laks som er født på Berby eller lengre opp i elven svømmer normalt ikke 
lengre enn dit den er født og oppvokst. Det ser vi lett når det er lite vann i elva. Da svømmer laksen opp det første stryket og 
plasserer seg på stilla som forøvrig er fredet for alt fiske. Her blir de til lektiden nærmer seg. Jeg vet ikke omfanget av 
garnfisket i Bullaren, men de fiskene som blir fanget her ville selvsagt kommet til Långvall. Tror at det hadde vært veldig lurt 
å få stoppet dette fisket. En annen måte å hjelpe til på er selvsagt å sette ut yngel i en periode slik at flere fisker blir smolt, 
men med den politikken som føres med at noen tror at alt ordner seg selv i naturen, så er det ikke lett å få lov til dette. I år 
prøver vi med å la en stor hunnfisk være i klekkeriet over sommeren. Det er ikke lett å få de til å overleve da de er utsatt for 
sopp. Garnfisket i Iddefjorden gjør at all laksen som kommer løs fra garna blir soppangrepet, og mest sannsynlig dør føre 
leken. Det er svært sjelden vi har fått stamfisk sent på høsten med soppskader. Når det gjelder fiskepresset på Berby så er det 
vel kun de første døgnene som det er stort, liksom i alle andre elver ved sesongstart. Det er og i år kun lov til å ta en fisk i 
døgnet og syv i sesongen. Kan for egen del si at jeg de senere år har fått mellom null og to fisker. Har og satt ut en del fisk i 
årenes løp selv om det ikke har vært tillatt. Hvis man bare gjør det som er tillatt, ja, da får man ikke gjort stort!  

Navn: Jan Pettersson Gbg 
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Epost:  
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

Hej Rolf! Med risk för att gå in i nån knepig debattväxling som egentligen inte leder till konstruktivt så ställer jag mig 
frågande till att laxen stoppar hos er nere på Bärby och inte går vidare, låter lite märkligt. Då är det ju ännu viktigare och 
värna om laxen. Endre. Jag har sett att du har satt tillbaka fisk och även lämnat stamfisk, det hedrar dig att även du lär dig 
med åren.Du är ett bra föredöme. 

Navn: Jan-E 
Epost:  
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

Det bommade jag.läa dom tre senaste inläggen om man bortser från det från Endre.Jag tro inte att det är svårt att förstå att det 
gäller samma person. 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

Hei Rune Slett anonyme innlegg :) Slike mennesker klarer ikke å stå for hva de sier og har ikke mot til å skrive navnet sitt :) 

Navn:  
Epost:  
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

När det blir högre vatten i fjorden,då blir vattnet med automatik blir det högre vattenstånd i början av älven.laxen simma in i 
älven så långt den kan. och det blir vid första hindret. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

Vi venter på regn og høyere vannstand i Enningdalselva - ikke i Iddefjorden ???. Og forresten så biter jeg/vi ikke på dette 
lokke/kverulant innlegget.. 

Navn: Jan-E 
Epost: kristiansson.jan@telia.com 
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

Nu väntar ni bara på högt vatten i idefjorden,så att laxen går upp i era hålor i älven,så är det bara för er att bara håva in fisken. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.06.2008 
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Kommentar 

Bli med på laksefiske i Ågårdselva: http://www1.nrk.no/nett-tv/distrikt/ostfold/verdi/59226  

(Noen kjente åsså..) 

Navn: Olav 
Epost: o.nesb@online.no 
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

En drømmetanke for å bevare en del av de store gytefiskene: Prøve et år med kun flue og flytesnøre hele sesongen. Blir nok 
en del rabalder ut av et slikt forslag, men det var så langt bare en tanke! Bakgrunnen er at jeg vet med sikkerhet at flua mi har 
passert over en god del lakser som ikke ville stige. Har sannsynligvis ikke vært nær nok. Synes ellers at folk skal få fiske med 
det de vil, men er nå litt bekymret for at vi tar ut alt for mye laks av den vakre åen! 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 11.06.2008 

Kommentar 

Vel, Espen, du vet nok at jeg og synes at det kun bør være tillatt med fluefiske på liten elv, men for at ikke alt for mange skal 
bli forbannet, må man kanskje tillate noe. Dersom elva ikke tåler å fiskes i, bør vi vurdere om det fortsatt er noen vits i å leie. 
Ved 30 på brua så er det ikke noe problem for laksen å stige i elva. Har fått nygått laks på mye mindre vann enn som så. 
Dessuten så fungerer ikke dette merket så bra når det er lite vann.Jan i Gøteborg vil ikke forstå. Skal skrive med store 
bokstaver: LAKSEN SVØMMER IKKE LENGRE ENN DEN MÅ. ALTSÅ MÅ DET GJØRES NOE I SVERIGE MED 
UTSETTING AV YNGEL ELLER KANSKJE FLYTTING AV LEKELAKS DIT OPP. VI HAR YNGEL TIL DETTE OM 
DERE VIL HA. HAR SKREVET DET FØR: DERE TRENGER EN LAKSELOV FOR BESKYTTELSE AV LAKSEN I 
SJØEN PÅ VESTKYSTEN AV SVERIGE. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 10.06.2008 

Kommentar 

Hei Jan (Johan) I stort sett alle elver i Norge og Sverige er det ”ett jävla fisketryck under premiärveckan”. Hvorfor vi 
diskuterer restriksjoner ved lite vann. Jo fordi det er usportslig og fiske laks som ikke kan ”komme undan”. Nå er det jo satt 
restriksjoner som viser at AJFF Halden tar ansvar for Enningdalslaksen. Som du ser på fangstbørsen har noen vært flinke å 
sette ut fisk ( 4 stk laks) og noen kan bli flinkere (inkludert meg selv). Det er første året vi praktiserer C&R av betydning og 
det blir sikkert enda bedre praktisert neste år. Det har også blitt satt ut flere fisk ved fiskevaldet på Mjølnerød (rett før 
Svingen). Når det gjelder laks tatt på Svingen så er det meg kjent ikke fanget en laks der. Årsak ? I de senere år er det tatt 2-6 
laks hvert år på Svingen. Det betyr at det nesten ikke er fisk som gyter der og desto lite laks som naturlig vandrer dit. Det 
samme gjelder jo Holtet/Vassbotten og Långvall. Det er noe AJFF Halden har tenkt å gjøre noe med, hvis vi får tillatelse av 
Fylkesmannen. Det kan være utsetting av yngel, sette ut rognkasser eller flytte opp fisk i oktober/november. Det står nok laks 
ved Svingen, men den har gjemt seg på ”stilla” (lungt og djupt vatten) pga for lite vann i de brede og grunne strykene der 
oppe.  

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 10.06.2008 

Kommentar 

Hei Jan Du er sikkert ikke klar over det, men det er faktisk noen som setter tilbake store blanke lakser i elva, eller bringer 
hunnlaks til klekkeri :) Dette gjelder både nede i Berby og oppe i Mjølnerød før Svingen. Prøv å holde deg litt mer oppdatert 
er du snill før du slenger ting ut av deg :) 
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Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 10.06.2008 

Kommentar 

Hej på er alla glada Norrmän ! Jag tycker det luktar dubbelmoral om debatten, ni har ett jävla fisketryck under premiärveckan 
och jublar över all fångst för att i nästa andetag när vattnet sjunker, värmen stiger och laxen ställer sig i hålorna skrika om 
restriktioner.Se till så en del av den tidiga laxen kan sprida sig över hela vattenssystemet. Jag har fortfarande inte fått svar på 
hur många laxar som är tagna i Svingen i år, det vore intressant och veta. 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 10.06.2008 

Kommentar 

Hei ! Jeg oppfordrer alle sesongkortinnehavere og andre til å ikke fiske på vannstand under 30 v/brua, uansett hva man fisker 
med. La de få stakkars fiskene som tør å gå på denne vannstanden være i fred :) Lett å finne de på denne vannstanden og 
ALLE vet hvor de skal fiske på dem også. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 10.06.2008 

Kommentar 

Dette var en del av forslaget jeg leverte inn i forkant av fiskemøtet i april:  

Ved lav vannføring – under 40 v/brua – så innføres lett fiske --> 1. Slukvekt maks 20 gram (15 gram) 2. Mark uten søkke 3. 
Kun flyteline v/fluefiske  

nok om det... 

Her er det en film fra de to fossene som "trenger" laksetrapp i Kynne elv - filmet 3/6-08 - vannstand = 35 i Berby 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 10.06.2008 

Kommentar 

nesten enig med deg rolf,,jeg synes at kun flue med flyteline burde vært tilatt på så liten elv.Men det er kun er personlig 
betraktning. synes at elveutvalget gjør en god jobb som bør respekteres høyt. espen 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 10.06.2008 

Kommentar 

Synes vel at noen bør moderere uttrykkene sine noe. Er som kjent ikke lett å få så mye fisk i elva. Når det gjelder vannstand 
så er det ikke lite vann nå, selv om det hadde vært ønskelig med mer. Tror kanskje at ikke så mange av de som fisker nå har 
sett elva liten. Synes og at det er idiotisk at noen skriver på plakater som elveutvalget har satt opp. Attpåtil anonymt!!! Synes 
at elveutvalget gjør en god jobb med restriksjoner på redskapsbruk. De burde og forby slukfiske når vannstanden er som nå. 
Kun wobler , spinner og flue burde være tillatt. Jeg fisker og med mark av og til.  
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Navn: Olav 
Epost: o.nesb@online.no 
Date: 09.06.2008 

Kommentar 

Har kun vært borti en fisk med flua i år. Mulig jeg har blitt for dårlig til å fiske, men har som vanlig gnudd så det holder! 
Diskusjonen ang. type fiske lar jeg være, men at elva muligens burde stenges for fiske i perioder tror jeg nok bør vurderes! 
Tar nok til slutt.  

Navn: Nutte 
Epost: jonkjo@hotmail.com 
Date: 08.06.2008 

Kommentar 

Helt enig med mennene!!!!!! Stopp allt fiske i elven på lav vann stand!!!! Men det er vel for mye kjøtthaier der oppe til at det 
er mulig........ 

Navn: tommy 
Epost: cesar@halden.net 
Date: 08.06.2008 

Kommentar 

helt enig med deg endre .de som fisker mark betaler det samme for sesongkortet.jeg fisker med flue-sluk og mark,men synes 
det blir litt dumt å kun ramme noen.steng elva isteden,så blir det likt for alle og laksen kan komme seg opp i elva i ro og mak. 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 08.06.2008 

Kommentar 

Vær snill og ikke begynne med det gnålet med markfiske og hva som er effektivt eller ikke på lite eller mye vann. De som 
KAN fiske vet at det ikke er bare å hive ut ei markklyse. Du må kjenne elva. Hvis du KAN fiske, er alle redskaper effektive. 
Sjekk fangstrapporten for i år om mark er så effektivt ! Det samme gjelder tidligere år. Steng elva på denne vannstanden :) 

Navn: tommy 
Epost: cesar@halden.net 
Date: 08.06.2008 

Kommentar 

ja det blir for lett ,med tanke på bestand så hadde det vært lurt spør du meg :)er masse andre elver å fiske i.men er nok ikke 
lett å få igjennom noe slikt. 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 08.06.2008 

Kommentar 

hei tommy. det er veldig mye lettere å fange laks med mark og sluk på denne vannstanden.Generelt er det etter min mening 
for lett å fiske med mark i den lille elva med så tydelige og avgrensede plasser som laksen står. men et godt innspill vedr en 
nedre grense for å stenge elva,dette er det fint med en sunn debatt rundt.ef 
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Navn: tommy 
Epost: cesar@halden.net 
Date: 07.06.2008 

Kommentar 

synes hele elva skulle vært stengt for all fiske på denne vannstand.er jo veldig lita elv,så er jo ikke vaskelig for de som er 
kjente å få lurt seg laks.det gjelder uannsett hva slags redskap som blir brukt.  

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 07.06.2008 

Kommentar 

se denne http://www.dn.no/dntv/nyheter/article1416865.ece 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 06.06.2008 

Kommentar 

Bra at elveutvalget griper inn og regulerer under nåværende forhold,,takk ef 

Navn: e 
Epost:  
Date: 06.06.2008 

Kommentar 

Navn: Johan P Gbg 
Epost:  
Date: 06.06.2008 

Kommentar 

Hej Rolf! Hur mycket fisk har det tagits på Svingen? 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 06.06.2008 

Kommentar 

Synes det har blitt veldig stille hos våre svenske venner. Skjer det noe hos dere? Blir noe gjort i Långvall? 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.06.2008 

Kommentar 

ENDRINGER I FISKE I ENNINGDALSELVEN Markfiske stanses fra og med mandag 9. juni 2008 og inntil videre i 
samtlige vald som AJFF disponerer. Lovlige fiskeredskaper blir sluk, wobler og flue. Samtidig innføres fluesone, slik at det 
kun er tillatt å fiske med fluestang i sone 6, 7 og 8 i Berby. Halden 5. juni 2008 Bjarne Granli Leder i Elveutvalget  
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Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 04.06.2008 

Kommentar 

input vedr fang og slipp. Gjenutsetting av fisk Hvordan er det best å slippe laksen? Følg disse rådene: Unngå å kjøre fisken så 
lenge at den er helt utslitt. Få den inn mot land fortest mulig. Ikke trekk fisken inn på tørt land, ikke bruk klepp eller tailer. 
Håv kan brukes, men bør ha knuteløst nett. Ikke ta fisken ut av vannet mer enn nødvendig. Kontroller fisken uten å løfte den 
ut av vannet, for eksempel med en hånd rundt halen. Pass på så du ikke klemmer fisken for hardt, for eksempel i vitale 
organer i buken. Ikke løft fisken ut av vannet etter halen – da kan ryggen brekke! Ta kroken ut av fiskens munn, bruk gjerne 
en krokløsertang som forenkler dette! Dersom kroken sitter vanskelig til er det bedre å klippe av fortommen og la kroken sitte 
igjen. Når kroken er ute, snu fisken på rett kjøl i vannet og ta den ut på et dypere, strømrikt sted. Se at gjellelokkene beveger 
seg. Ta en kjapp måling av lengden med et målebånd og ta et foto om du ønsker det. Få en kamerat til å ta bilder. Ha fisken 
mest mulig i vann! Fortsett å assistere fisken mens den kommer til hektene. Etter en liten stund vil fisken få mer krefter og 
automatisk forsøke å komme løs. Da er tiden for å slippe den fri. Hvilken opplevelse å se den søke ut på dypet! For å hjelpe 
til med gjenutsetting En god krokløsertang er nødvendig. NBNBNB De som fisker med mark må være spesielt påpasselige. 
Det er vist at fisk fanget på mark langt oftere kroker dypere og har lavere overlevelsesgrad ved gjenutsetting Noen anbefaler 
også å klemme ned mothakene på krokene fordi dette forenkler krokløsningen. Innrapportering Tips: Bruk stanga som 
centmetermål. Regn om lengden til vekt ved å bruke omregningstabell. Innrapporter fangsten som vanlig, men føy på 
"Gjenutsatt". Hold fisken med hodet mot strømmen til den har fått nok krefter til å svømme sin vei. thigt lines espen  

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 01.06.2008 

Kommentar 

Knallstart i Tista i natt. Odd Kurt Bremnes og jeg fikk 2 pene lakser hver oss på morran i dag. Var en del ny fisk på elva, og 
det ble også mistet 4-5 laks. Store sjanser for fast fisk også i natt:) Desverre er det ikke noe vann i vassdraget, så vannet blir 
nok mest sannsynelig slått av igjen i morgen (mandag). Bare å håpe på at værgudene åpner slusene:) TATT 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 27.05.2008 

Kommentar 

hei,forslag til 3 mere info på fangstbørsen... stadium: f.eks lus,ny,3 uker,osv kjønn: garnskadet: jeg observerer at nesten alle 
dreper laksen,og det virker ikke som fiskerne er klar over hvor viktig det er å sette ut spesielt hunn fisken. les denne fine 
kronikken om catch & release ellers er ulovligegarn.no interresert i å skrive om tyvfisket i iddefjorden og vår nye vaktbåt 
thight lines espen .http://www.t-a.no/apps/pbcs.dll/article?AID=/20080526/LAKS/323977955  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 27.05.2008 

Kommentar 

Glenn Mathisen fikk en fin nygått laks på 4,1 kg nederst i elva 26/5... finvær og null nedbør medfører liten oppgang og laksen 
går i settegarna begge veier innerst i fjorden. Nå skulle Länstyrelsen i Västra Götaland og Fylkesmannen i Østfold vært på 
plass og holdt en "korrekt telling" av laks fanget i garna. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 26.05.2008 

Kommentar 

Page 133 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



Tommy Gundersen fikk en fin laks på 9,7 kg søndag kveld 25/5 ..ellers stille.. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 23.05.2008 

Kommentar 

Dette er bare så bra og av uvurderlig betydning for vernet om laksen i Enningdalsvassdraget... En stor takk til dere alle i 
AJFF og "utenfor" som bidrar til den praktiske gjennomføringen. Ingen nevnt ingen glemt. 

..tikket inn sms idag: En danske har fått en laks på 12 kg (eneste frem til kl 12:00).. altså 0 den 21/5 og 0 den 22/5 og 1 hittil i 
dag..  
Garna viser sin styrke i Iddefjorden og fanger det som tappert prøver å komme opp i elva... 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 22.05.2008 

Kommentar 

Vaktbåt skjenket fra næringslivet i Halden.til ajff, overleveres imorra. askeladden 17 fot med ny 30hk.(verdi 75 000). Skal 
kun brukes til å patruljere i elva og fjorden. Tusen takk til:Roger Caspersen, Roger Jensen, Ronny Grimsrud, Stein Cato 
Ringstad, Jørn Løken, Berbylaksen as, Ole Sørli, m.fl.for en fantastisk generøsitet. Mere info kommer  

thight lines espen th 

Navn: Trond 
Epost:  
Date: 22.05.2008 

Kommentar 

Hvordan er elva for fluefiskere nå på våren? Og hvilke soner/deler av elva er best egnet sånn generelt sett for fluefiske? 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 22.05.2008 

Kommentar 

I østfold skal de vel kun fiske 2 dager i uka vil jeg tro. Det viser hvor sykt det hele er her hos oss. Nå bedyrer jo garnfiskerne 
at de forholder seg til lovverket som gjelder og ikke bryter regler. Tro det den som vil. Det hadde vært fint om de hadde lagt 
litt begrensninger på seg selv, f.eks. lignende det vi har i elva. En fisk om dagen, og dersom de fikk fem en dag så lot de være 
å sette ut garnet de neste fem dagene. De bør og sette en kvote som de må forholde seg til, f.eks. syv fisk i løpet av sesongen. 
Da har de mer enn nok fisk til seg og sine. Men det er vel å tro på julenissen. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 22.05.2008 

Kommentar 

Tikket inn en sms om at Eivind Karlsen har mista en 15-20 kilos etter en halvtimes kjøring på morrakvisten i dag 22/5 

Fikk sms om at det ikke ble tatt en eneste fisk den 21 mai. 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 21.05.2008 

Kommentar 

Reguleringene i sjølaksefisket er fastsatt: Tabell over fisketider i ulike fylker 

Østfold --> Garnfiske fra 15/6 - 20/7  (4 dagers uke ?) 

 

---------------------------------------- 

"En egen konsesjonsordning for sjølaksefisket skal gjøre det vanskeligere for hobbyfiskere å fiske laks i sjøen. Det er 
meningen at de skal fases ut, bekrefter seniorrådgiver Stig Johansson ved Direktoratet for naturforvaltning (DN)". 
http://www.nrk.no/kanal/nrk_sami_radio/1.5736712 

----------------------------------------- 

Fra Sarpsborg Avisa: http://www.sarpsborgavisa.no/apps/pbcs.dll/article?AID=/20080520/AKTUELT/931544914 

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 20.05.2008 

Kommentar 

bra jobba husem.tror vi skaper et bilde av at det koker av laks i elva med media dekning og at folk flest ikke skjønner hvorfor 
vi klager på garnfiske.Jeg vil oppfordre til at vi svarer med å fortelle om at vi har redusert uttaket og at vi oppfordrer til å 
sette ut hunnlaks..kjære venner,,please sett ut hunnlaksen,selvom det er den 1 dere får etc,dere får sikkert en hanne 
senere,,thight lines espen 

Navn: Per A Husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 20.05.2008 

Kommentar 

To Polakker tatt i elva i dag. Merk dere reg nr ZS 17212 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.05.2008 

Kommentar 

Vil ha garnforbud: http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=184933  

Bilder: http://www.ha-halden.no/bilderigg.asp?Riggid=2617&Pixid=1&EmneId=47 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.05.2008 

Kommentar 

Det stemmer.. Det er andre som selger kort nå..  

Se: http://home.no.net/berbyelv/priser.html 

Navn: Lars Ivarsson 
Epost: ivarsson44@bredband.net 
Date: 20.05.2008 

Kommentar 

Har dere byttet kortselger? 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 20.05.2008 

Kommentar 

NRK østfold besøkte elva tirsdag morra (20/5): http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.5731066  

Radiosending: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.5731612 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 17.05.2008 

Kommentar 

Bilder og video fra åpningen 16 mai 2008 i Berbyelva...  

Har fått sms på at det er tatt 5 lakser på 17 mai innen kl. 15 

Monsterlaksen - video: http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/132161  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.05.2008 

Kommentar 

17,7 kilos'en på NRK østfold: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.5682439 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.05.2008 

Kommentar 

Bilde av 17,7 kilos'en http://www.fiskeguiden.no 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.05.2008 

Kommentar 

Jim Arne Olsen fikk en rugg på 17,7 kg på åpninga i Berbyelva - gratulerer med prakteksemplaret som er ny rekord i elva. 
Hittil er det tatt 10 laks og flere på 8-10 kg Bilder + video blir lagt ut i kveld. Reportasje fra åpningen 16 mai i HA: 
http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=184791  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.05.2008 

Kommentar 

Fikk storlaks på kompisens stang: http://www.adressa.no/nyheter/sortrondelag/article1083269.ece 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 14.05.2008 

Kommentar 

Ønsker alle en god fiskesesong!!! Skitt fiske:) 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.05.2008 

Kommentar 

Svenskene er "flinke" til å ta vare på å beskytte vassdrag som er helsvenske, f.eks Anråse Å ved Stenungsund i Bohuslän  

Se film om Anråse Å:  

http://www.fiskejournalen.se/Sites/Fiske/Default____25882.aspx?Group=53988&Movie=53986 

  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 13.05.2008 

Kommentar 

Vannstanden er på ca.55, og det er bra. Det er og sett fisk så alle har ikke havnet i garna. En annen gledelig ting er at det har 
vært lek i den lille bekken som renner fra Svarttjern til Tatertjern. Masser av små ørreter vaker i Tatertjern. Prøvefisket litt på 
lørdag, og det har i hvert fall vært lek 2 ganger. Moro! 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 12.05.2008 

Kommentar 

Kan noen gi en liten rapport fra "elva" i dagene før åpninga. Legg inn info om vannstand m.m 
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Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.05.2008 

Kommentar 

Frykter for laksens fremtid i Enningdalselva:  

http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.5614397  

Veldig bra og nødvendig medieoppslag av Bjarne og Leif Roger..  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 05.05.2008 

Kommentar 

Beverne I Berby er bare snille. Å, ja, de er sikkert farlige nok i en presset situasjon. Man bør holde seg unna ville dyr. Ellers 
lager de masse jobb for oss hvert år, men er litt artig at de er der. Krydrer tilværelsen når laksen ikke biter.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.05.2008 

Kommentar 

Pass dere for bever'n i Berby: http://www.nettavisen.no/verden/article1809295.ece 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 01.05.2008 

Kommentar 

Svenskene har en OK løsning for Vänern (ikke Iddefjorden)  

http://www.o.lst.se/o/amnen/Fiske/Fisketillsyn/Fisketillsyn_i_Vanern_och_Vattern.htm "De frivilliga tillsynsmännen har alla 
en lokal anknytning till respektive område. Att förankra tillsynen lokalt har bedömts vara av största vikt för att få en 
helhetsbild av hur fisket bedrivs och identifiering av eventuella problem." 

Ta en prat med Leif Roger Karlsen og hør om det kan være en løsning at en lokal AJFF'er får opplæring og noen kroner for å 
utøve kontroll av garnfisket i Iddefjorden (Norsk side). Oppsynsmannen i østfold - Jan Erik Eggen har mange felter å jobbe 
med slik at det blir vanskelig å prioritere garnkontroll i Iddefjorden over en lengre periode. 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 01.05.2008 

Kommentar 

Enig med deg Nutte. Vi bør absolutt få til en vaktordning med båt, i hele fjorden egentlig. Jeg har en Ibiza 20 fot med 150 
Hk, så den er også bare å låne. Eller ring meg, så drar jeg ut og sjekker hvis det er noen som har sett noe mistenkelig. Mob: 
92656570 

Navn: Nutte 
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Epost: jonkjo@hotmail.com 
Date: 30.04.2008 

Kommentar 

Har sagt det til Bjarne jeg og lars har en 14fot GH med 25hk på som ligger på henger den er bare å låne så mye dere ønsker. 
Vi kan jo sette opp vakter i fjorden også. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 30.04.2008 

Kommentar 

Bildehistorie fra Kynne älv (med lyd) 

Enig med Rolf ang. båt --> jevnlig kontroll i munningsområdet  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 30.04.2008 

Kommentar 

Bra jobba gutter med å passe på at tjuvfiskerne blir tatt. Han er nok dessverre ikke den eneste som holder på. Rart at de aldri 
får nok. Det er og merkelig at ikke oppsynet på norsk side venter ut drittsekkene og tar de når de vet at ulovlige garn står ute. 
Forslag at vi skaffer oss en båt igjen og bruker denne til å finne skiten. Det er jo bare å henge på en krok som stikker 3m ned i 
vannet, så finner vi sikkert mye å hive på bålet.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 26.04.2008 

Kommentar 

Betaling av SESONGKORT FOR BERBYELVA   

For de av dere som ønsker å betale sesongkortet for Berbyelva via vår bank, er vår bankkonto følgende i Halden Sparebank: 
1030 14 42012. Betal over nettbank og ta med kvitto på hentedagen. Frist for innbetaling over bank: 5. mai 2008 kl. 24. 
Fiskeravgiften kr. 210,- betales f.eks her: http://www.inatur.no/fiskeravgift/ Husk å ta kopi av denne lille blanketten, da den 
er lett å miste. DN har ikke ditt navn, kun KID-koden som står på blanketten du får når du betaler.   

Elveutvalget  

  

Navn: Rune Andersen 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 25.04.2008 

Kommentar 

Jeg har blitt fortapt i en elv --> Kynne älv 
Denne elva har et meget stort potensiale til å bli et veldig bra laksevassdrag. 
  
Tok en ny tur opp den 22/4 for å filme nye områder + tidligere befarte. 
  
Filmer:  
  
Kynne älv --> laksetrapp 2 - laksetrapp 1 (Sundshult) 

Page 139 of 172

18.01.2010file://C:\rune\ajffback\rapp.htm



  
Kynne älv --> Busjön - Vitingeforsen 
  
Kynne älv --> Stärkelandshöljen - Busjön 
  
Kynne älv ---> 2 utløp 
  
Grubberödsälven --> Mellom Mellan-Kornsjön og Södra Kornsjön 
  
(tips -->  ALT + ENTER = full skjerm) 
  
Jeg kommer ikke til å få ro i kroppen før det er bygd laksetrapp(er) i Kynne älv, slik at Enningdalslaksen kommer opp til 
disse utrolige områdene. 
Laksen fortjener virkelig å komme opp i en slik elv..... 
  
Håper alle "laksefiskere" i AJFF Halden ++ og Sverige hjelper til i prosessen med å "overtale" Bullarens FVO + lokale 
grunneiere i Bullaren + Länstyrelsen i Västra Götaland til å bygge laksetrapp... 
  
Det er en Vinn-Vinn situasjon for laksefisket på både Svensk og Norsk side.... 
  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 24.04.2008 

Kommentar 

Kampen om laksen:  

http://www1.nrk.no/nett-tv/distrikt/trondelag/verdi/51720  

http://www1.nrk.no/nett-tv/distrikt/trondelag/verdi/52342  

..tips fra Espen F.  

Navn: Lars Høiby 
Epost: hoiby@halden.net 
Date: 23.04.2008 

Kommentar 

http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=183380 

Navn: Nutte 
Epost: jonkjo@hotmail.com 
Date: 21.04.2008 

Kommentar 

Hei Rune. De reglene stemmer ikke med de som er i Gaula. nutte 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 21.04.2008 

Kommentar 

Ang. fiskemøte til onsdag. 
  
Her er "nye" regler for Surna, Orkla og Gaula.  
Fiskeregler for Surna: http://www.surna.no/files/1005/Fil/1728/Fiskeregler_i_Surna_2008.pdf  
"Kvote laks: 1 pr døgn – 2 pr uke – 5 pr sesong 
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Det oppfordres til gjenutsetting av fanget holaks. 
Kunstig mark, gulp o.l er forbudt." 
  
Fiskeregler for Orkla: http://www.orklaguide.com/info/fiskeforskrift.asp  
"Levende gjenutsatt fisk regnes ikke med i kvoten 
Gytebestandsmål  
Innen utgangen av juli skal man foreta en bestandsvurdering med sikte på å sette i verk ekstraordinære tiltak dersom 
det er fare for at gytebestandsmålet ikke vil bli nådd." 
  
Fiskeregler for Gaula: http://www.gaula.no/Visnyhet.asp?Id=155 
"I Gaula med sidevassdrag ble det fra sesongen 2007 automatisk innført lett fiske***) ved lav vannføring." 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 17.04.2008 

Kommentar 

Film fra Namsen: http://www.uppernamsen.com/index.php?side=1063 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 16.04.2008 

Kommentar 

Laksefisket kan bli stoppet i 2008:  

http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/128825  

http://www.aftenposten.no/nyheter/iriks/article2370671.ece  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 15.04.2008 

Kommentar 

Flybilder over Enningdalsvassdraget. Fra Iddefjorden til Holtet: http://www.ajffhalden.no/berbyelva/flybilde.html 

Navn: Rune Andersen 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 14.04.2008 

Kommentar 

Føljetongen  .....detektivarbeide på både norske og svenske websider for å finne uttalelser/intensjoner som ikke.....  

Utdrag fra: http://www.stromstad.se/omkommunen/forvaltningar/miljoochbygg.html   

"I Idefjorden finns också ett värdefullt fiske på bland annat lax.."  

Ja, vi sportsfiskere er meget klar over at det sikkert er "värdefullt" å fange halvparten eller mer av all laksen som skal opp i 
elva med garn... 

Navn: per a husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 11.04.2008 

Kommentar 
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Sjekk denne adr mye bra der www.fluebindern.no 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.04.2008 

Kommentar 

Bilder fra Kynne älv:  http://www.ajffhalden.no/berbyelva/kynne.html 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 08.04.2008 

Kommentar 

Laxfiskepremiär i Ätran 2008: http://svt.se/play?a=1101758  

Premiär i örekilsälven 2007: http://www.svt.se/content/1/c6/82/88/95/070515laxfiske.asx 

Navn: Jan P Gbg 
Epost:  
Date: 05.04.2008 

Kommentar 

Hej Rune! Bra rapport du har hittat, vi får ta ett snack med dom på länsstyrelsen angående detta. pdf filen går inte öppna, kan 
du fixa det. 

Har fixa det.. RA 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 05.04.2008 

Kommentar 

Har laksen i Enningdalsvassdraget passert fossen ved Sundshult i Kynne älv ? Det er ingen umulighet..  
Fallet er ikke loddrettt og ikke avskrekkende høyt.  
   
Tilsvarende sak i Sverige: http://www.o.lst.se/o/Publikationer/Rapporter/2005/2005_60.htm   
(les pdf rapport nederst)..   
   
Utdrag fra: Vaket%20-%20Nummer%202%202006%20-%20300dpi%20-%20sRGB.pdf  
Les fra side 18 og hele side 19: "Vi ringde till Niklas Egriell, biolog och projektledare på Länsstyrelsen som verkar för 
Säveålaxens bevarande och att lekplatser uppströms Hedefors ska göras tillgängliga."   

Hvis Bullarens FVO vil ha laksen opp i Kynne älv, så bør de ta en prat med Niklas Egriell i Länstyrelsen i V.G ... (du 
får tipse dem du Frank..)  

http://hedeforsby.se/dokument/laxtrappa.htm (litt mer her..)  

Med laksetrapp i Kynne elv så vil den totale reproduksjonen av laks i Enningdalsvassdraget kunne øke med 50-60% etter min 
vurdering....  

   

Navn: Rune 
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Epost:  
Date: 04.04.2008 

Kommentar 

Gjesteboka har vært nede pga "feil" hos Halden Dataservice.. Er nå "friskmeldt"... 

Navn: Robert Saintenoy 
Epost: Robert.saintenoy@fresenius-kabi.com 
Date: 01.04.2008 

Kommentar 

Linken til fisketrygdavgift: http://www.inatur.no/o2/Shop-FishTax/ 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 01.04.2008 

Kommentar 

Årsplan for Berbyelva 2008... 

Utarbeidet av leder for elveutvalget, Bjarne Granli.. 

Navn: per a husem 
Epost: husem@haden.net 
Date: 31.03.2008 

Kommentar 

finner ikke regler for anonyme noen sted her så da har du forbrutt deg du å dah ikke bra det vetu 

Navn: per a husem  
Epost: husem@halden.net  
Date: 31.03.2008 

Kommentar 

hvor er di reglene henn rune da burde dem stå her no sted bare lurer 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 31.03.2008 

Kommentar 

Anonyme innlegg er ikke tillatt. 

Fjernet anonymt innlegg + svar ..lagt inn 29/3 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 28.03.2008 

Kommentar 
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Hei. På grunn av datatekniske problemer har vi ikke fått lagt inn Årsplan for 2008 på hjemmesiden til elva. Har lagt inn en 
foreløpig sak på Nyheter. Vi håper at vi er ajour på mandag. Første dugnad er lørdag 5. april fra kl 10 i Berby.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 25.03.2008 

Kommentar 

Film fra Torpbäcken, Grimån m.fl 

--------------------------------------------------------------------- 

Gamla och nya stenar planeras i Långevallsälven: 

http://www.bohuslaningen.se/artikel_pm_standard.php?id=345382 

Film fra Långvallsälven (ser at elven er "kanalisert" de øverste meterene..) 

---------------------------------------------------------------------------------- 

Tok en tur til Kynne älv 24/3-2008. (2 påskedag) Filmet deler av elva fra Södra Bullaren til Busjön. (Skulle gjerne filmet 
fra Busjöen til S. Kornsjö men tiden strakk ikke til…)  

Ved å bygge 2 laksetrapper av moderat høyde (4-6 meter) så vil det åpne seg veldig fine områder for Enningdalslaksen og 
ikke minst fisketurismen i Bullaren….  

Her er filmen fra Kynne älv 

Navn: Rune 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 21.03.2008 

Kommentar 

Noen tanker ang. Norra og Södra Bullaren  

Klikk her 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 21.03.2008 

Kommentar 

Laksevassdrag i framtiden..?? Håper det.. En liten videosnutt av Grimån som renner ut i Södra Bullaren: 
http://www.youtube.com/watch?v=zwdk8RbSc8c 

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 19.03.2008 

Kommentar 

Hej Rolf! Det kanske är ett bra argument! Som biotopvård och återställande av miljön, är det väl rimligt att också återställa 
RÄTT laxstamm. Nämnligen den som funnits där sedan istiden.  

Navn: Rolf 
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Epost:  
Date: 19.03.2008 

Kommentar 

Hei Frank Jeg synes ikke at du kverulerer i det hele tatt. Er enig i det meste du tenker. Jomfrufødsel blir vanskelig å få til av 
mangel på gytefisk. Det klekker nærmere 40.000 yngel av Berbystamme i vårt anlegg om dagen. Er det helt umulig å få 
tillatelse til å sette ut noen av disse i Långvall? Med tanke på hva de gjorde på 70-tallet så hadde det vel vært en ide å prøve å 
sette ut fisk med gener fra vassdraget. 

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 19.03.2008 

Kommentar 

Jag är på bättre humör idag, inte lika mycket kverulant. Men jag ser ett problem när fiskevården privatiseras. Föredrar att den 
sker ideellt. Är överygad om att det är bäst i längden. Jag misstänker att pga denna privatisering så hamnar 
sportfiskeföreningar, som är ideella, vid sidan av besluten. Som det verkar vara i detta fall. 

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 18.03.2008 

Kommentar 

Hur gör man för att få vettiga radbrytningar? Och inte en enda sammanhängande textmassa? 

Det er bare jeg som kan redigere i ettertid, sorry...  

Rune 

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 18.03.2008 

Kommentar 

Tror Christian Åberg var en av de konsulter som skall utföra biotopvård i Långevall. Återigen. De får planera så mycket de 
vill med bidrag för jungfufödsel av lax. Det känns som fel prioritetsordning. 1. Fjorden 2. Älven "Frank. Ta kontakt med 
fiskebiologen Christian Åberg og få han til å utarbeide en plan for Kynne/Långvall/Torpbekken m.fl" 

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 18.03.2008 

Kommentar 

Det har sagts här tidigare, det kommer att ske ett större arbete med biotopvård i Långevallsälven med medel från 
fiskenämnden. Vad jag förstår är man nöjd från myndighetshåll med de inskränkningar som görs beträffande garnfiske i 
Idefjorden. Beträffande Långevallsälven: De största skador som skett de senaste åren är kalhyggen på båda sidor älven. Älven 
skuggas inte längre av träd och fisken får mindre skydd, vattnet värms upp, kraftig algpåväxt. Men detta är tydligen OK? 
Ligger på ett annat bord? Har inte med biotop att göra? Noll koll? (Jag förstår att detta inlägg låter surt och grinigt, men jag 
orkar inte med att vara "politiskt korrekt" och tycka som storebror vill) Den bästa biotopvården borde vara att låta laxen nå 
älven och få leka? Nej! Det är alltför enkelt? Varför inte satsa pengarna på kontroll av fisket i havet? Mera kul att köra ner 
med grävskopor i älven än att jaga nätfiskare? EU-direktiv? Om det funkar eller inte är mindre noga bara anslagen används? 
Skapar mera arbete åt tjänstemän och konsulter? Och så slipper man konflikter? Ansvariga tjänstemän, för den som orkar och 
har energi, är Ingvar Olofsson på Tanums kommun, Key Höglind på fiskenämnden och Lennart Olsson på naturvårdsenheten. 
Arbetet kommer att utföras av ett fristående konsultföretag. Kostnad?? Själv tror jag att jag skall sluta slåss mot väderkvarnar 
och ser fram mot att Långevallsälven kommer att få enormt mycket yngel utan att lekfisk behöver komma dit. Jungfrufödsel 
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kanske? Guds försyn? Om Ödet vill? Satsa pengarna på att sätta ut yngel och inskränka garnfiske så ett större antal individer 
kan föröka sig, den tanken är väl omöjlig? Om jag inte minns fel sattes det under 70-talet ut flera tusen yngel från 
Örekilsälven i Långevall. Så att nu sätta ut yngel från Berby går inte. Ja, nu har jag gjort mig omöjlig i alla fall. För i Sverige 
får man inte ha avvikande åsikter... Det verkar som om sportfiskare på båda sidor gränsen inte blivit tillfrågade om 
synpunkter? Hur ofta besöker dessa tjänstemän älven?  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 13.03.2008 

Kommentar 

Noe positivt - som jeg nesten hadde glemt ang. garnfisket i Østfold utenfor Iddefjorden.   
(Fort gjort når man har fokus på det negative)   
Utdrag fra: http://www.dirnat.no/attachment.ap?id=5387   
   
"Forslag fra FM i Østfold   
Østfold: Fiskestart utsettes en uke, og ukentlig fisketid reduseres fra fire til to døgn. Etter DNs vurdering viser 
situasjonsbeskrivelsen over at det er behov for å redusere sjøbeskatningen i regionen vesentlig. Vi foreslår at sesongstart 
utsettes en uke, fra 1. juni til 8. juni, og at ukentlig fisketid reduseres fra fire dager til to dager slik at ukentlig fisketid blir fra 
mandag kl 18 til onsdag kl 18."   
--------------------------------  
"Etter forhandlinger er det foreslått følgende endringer i Iddefjorden / Svinesund (Iddefjordskonvensjonen)   
• Forbud mot krokgarn og settegarn (overgangsperiode 2 år) (betyr: fiske med krokgarn 2 år til..)  
• Forbud mot 2 garn utenfor hverandre (Bra)  
• Utvidelse av fredningssonen ved utløpet av Enningdalselva til Bakke (Bra)  
• Utvidelse av fisketiden med stang og håndsnøre etter sjøørret (01.04-30.09) (Bra)  
• Innskrenking av fisketiden i sjø (senere start 1 uke) (Kommentert tidligere)  
• Innskrenking av fisketiden i elv (senere start 1 uke) (---"----)  
• Økt minstemål for sjøørret (40 cm) (Bra)  
• Pluss en del andre presiseringer"   
---------------------------  
Kommentar: fortsatt ingen endring i garn-fisketid i Iddefjorden. M.a.o de foreslår garnfiske fra mandag kl 06 til fredag kl 18 - 
4,5 døgn --> her ligger hovednøkkelen til positiv eller negativ utvikling i vassdraget...  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 12.03.2008 

Kommentar 

Takk for ditt engasjement Jan..   

Holder på med litt detektivarbeide på både norske og svenske websider for å finne uttalelser/intensjoner som ikke rimer med 
forslaget til det svensk-norske utvalget   

Her fant jeg noe: Utdrag fra: http://www.sportfiskarna.se/aktuellt/nyhet.asp?id=1237   

"I rapporten föreslås bland annat begränsningar för att gynna uppvandring i älvarna av stor lax och havsöring till 
traditionella fritidsfiskeområden."  

Storlaksen i Enningdalselva vandrer opp i elven i hovedsak fra 10 mai - 5 juni --> sjekk statistikk: 
http://home.no.net/berbyelv/   

I forslaget til det "svensk-norske utvalget" skal Garnfisket i iddefjorden begynne 16 mai og sportsfisket 23 mai. M.a.o så kan 
garnfiskerene fiske i drøye 3 av 4 uker på storlaksen.....hmm..  

Denne var positiv:  

" För att kunna utveckla fritidsfisket och få en positiv utveckling av bestånden måste Fiskeriverkets och länsstyrelsernas 
fisketillsyn stärkas."  
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Navn: Jan 
Epost:  
Date: 11.03.2008 

Kommentar 

Hej på er! Nu har jag fått besked. Det är Miljövernsdepartementet och Jordbruksdepartementet som förhandlar och 
bestämmer avseende Idefjordskonventionen och det gäller enbart fiske efter Öring och Lax. Länsstyrelsen och Fylkesmannen 
sitter med som sakkunniga.Förhandlingen skall vara klara i år och förmodligen gälla från 2009 och som det ser ut nu är 
möjligheterna små att vara med och påverka. Fick även reda på att det skall göras biotopförbättrande åtgärder dvs förbättrade 
förutsättningar för lek och uppväxtområden i Långvallsälven.Det pågår även diskussioner med Fylkesmannen om att göra 
likadant på norsk sidan från gränsen och ner mot Svingen. Nästa steg för mig är att kontakta Jordbruksdepartementet och 
ansvarig där för att få ytterliggare info.  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 11.03.2008 

Kommentar 

Slik ser det ut i Iddefjorden når laksegarna er utplassert. 14-15 garn på hver side av fjorden. (kilde: FM i Østfold + egne 
erfaringer..) De står der fra 10 mai til 16 august..............  

Klikk her: http://www.ajffhalden.no/images/garn.jpg 

--------------------------------------------------------------- 

Et tall-eksperiment: 
  
Ut i fra tall fra fylkesmannen i Østfold er forholdet mellom laks fanget i elv og sjø ca 1:1,5 i 
Enningdalsvassdraget/Iddefjorden (IF). 
Altså når det fanges 150 laks i elva (gjennomsnitt til nå), så er garnfangsten i fjorden 225 laks… 
  
Så legger vi på min personlige garnformel (2X) som tar hensyn til svartsalg/underrapportering, ikke rapportering ( lovlig) + 
ulovlig fiske. Da blir forholdet: 150 laks i elva og 450 laks i fjorden pr år = 600 laks totalt. 
  
 35-50 % av laksen som går opp i elvene blir fanget i følge norske undersøkelser. Tar utgangspunkt i at 50% blir fanget i 
Enningdalselva. Da er det 150 laks som gyter i elva… 
600 +150 =750 laks = antall laks på vei inn IF. 
20% av 750 = ca 150 laks blir tatt i garn langs Norskekysten før de når Iddefjorden.. 
750 +150 = 900 som skal tilbake om våren/sommeren fra "Nordsjøen" 
  
Hvis vi får en Iddefjordskonvensjon som tar litt hensyn til laksen og sportsfisket i Norge og Sverige: 
Garnfisket blir redusert med 50% i IF (Det som er foreslått nå = 15%) 
(fra 2008 --> 25 % redusert garnfiske (av 150) langs Norskekysten. 
  
Første året etter nye regler: Ca 800 laks kommer inn i IF � 800 x 0,6 x 0,5 = 240 laks blir tatt i garn. (450/750 = 0,6) 
560 laks går opp i elva -> 280 laks blir fanget og 280 gyter. Rettelse -> 25% blir satt ut igjen 
Dvs 70 laks blir satt ut � 350 gyter 
  
...etter 4 år …. 1400 laks kommer inn IF x 0,6 x 0,5 = 420 laks blir tatt i garn. (NB! samme nivå som nå..) 
980 laks går opp i elva � 490 blir fanget og 490 gyter. 25% blir satt ut. 
Dvs 125 laks blir satt ut � 615 laks gyter 
  
En tenkt fangstfordeling i Enningdalsvassdraget av totalen på 490: 
Berby - 230 
Mjølnerød - 60 
Svingen - 40 
Vassbotten/Holtet - 40 
Bullaren – 20 på "trolling" 
Långvall - 40 
Kynne m/laksetrapp - 60 

------------------------------------------------------------------------- 

Utdrag fra: http://www.idefjorden.se/Bakgrunn.htm 
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"Idefjordens områder er preget av å ligge i grenseland. Samarbeid mellom Sverige og Norge har ikke alltid vært preget av 
harmoni og vilje til å løse de problemene som har oppstått i området. Ulike lovverk og ulik forvaltningspraksis mellom 
landene har ofte resultert i interessekonflikter mellom myndigheter og næringsinteresser.  
Idefjordens Miljøstiftelse har oppstått som et resultat av den manglende vilje og evne blant nasjonale og kommunele 
myndigheter til å se fjordens samlede miljømessige kvaliteter med tanke på en holdbar utvikling.  Dessverre ser vi i dag en 
utvikling som vil sette området i fare for en enda større og mer varig miljø ødeleggelse . Dette gjelder på begge sider fjorden. 
Dessverre viser det seg at lokale myndigheter ikke klarer å ta tilstrekkelig miljøhensyn" 
  

Navn: Jan P 
Epost:  
Date: 08.03.2008 

Kommentar 

Jag pratat med Länsstyrelsen men inte fått tag i rätt person, han är inte lätt att få tag i ,hoppas att det skall lösa sig under nästa 
vecka, sedan blir det att prata med Fiskeriverket. Jag vill ha reda på vilka personer involverade från svensk sida i 
Idefjordskonventionen och därigenom försöka få dessa att fatta rätt beslut och det blir inte lätt. Rune. Bra och intressanta 
artiklar du har fått fram. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 07.03.2008 

Kommentar 

http://www1.nrk.no/nett-tv/indeks/124031  

Utdrag fra: http://www.vasterbygden.se/vasterbygden/arkiv.aspx?id=66  

"Storlax  
– Laxen ligger på vikter mellan 8-10 kilo, men jag har varit med om att fånga en lax på 18,5 kilo i fjorden. 
   – Om det vore så att laxen och havsöringen vore hotad skulle jag inte säga något om garnförbud. Men så är inte fallet. Det 
finns gott om lax och möjligheten att få fiska är en del av livskvaliteten för oss som bor här, säger Thomas Kristiansson." 

  

http://www.vasterbygden.se/vasterbygden/arkiv.aspx?id=119 
http://www.vasterbygden.se/vasterbygden/arkiv.aspx?id=144 
(Bekrefter det Jan har nevnt i et tidligere innlegg ang. flytting av fisk i Ørekil..) 
  
Frank. Ta kontakt med fiskebiologen Christian Åberg og få han til å utarbeide en plan for 
Kynne/Långvall/Torpbekken m.fl 

  

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.03.2008 

Kommentar 

Interessant.... 

Utdrag fra: http://www.sportfiskarna.se/aktuellt/remisser/FIFS200425.pdf   

"Det är knappast den bild som Fiskeriverkets ledning och Jordbruksministern under den sista månaden förmedlat till 
massmedia när man talat om att kraven skall skärpas på att andra än yrkesfiskare redovisar omfattningen av sitt fiske samt 
vikten att få ett stopp på den stora andelen orapporterade fångster, olagligt och olovligt fiske samt svartförsäljning av fisk. 
Något som tyvärr förekommer såväl i det lic. yrkesfisket som i fritidsfisket. För beståndsuppföljningen är de orapporterade 
fångsterna och osäkerheten när det gäller att bedöma fiskeridödligheten ett växande problem. En osäkerhetsfaktor som blir 
allt större och viktigare att beakta i takt med att fiskbestånden snabbt försämras. Fiskeriverkets förslag bidrar inte till att 
förbättra möjligheten att beräkna fiskeridödligheten. Förslaget bidrar istället till en större osäkerhet vilket varken gagnar 
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fiskbestånden, yrkesfisket, fisketurismen, sportfisket eller Fiskeriverket." 

"Många fiskbestånd är nära kollaps, de orapporterade fångsterna är mycket stora liksom problemen med olagligt och olovligt 
fiske samtidigt som det sker en omfattande svartförsäljning av fisk vilken undandrar stora skatteinkomster från samhället. 
Den svartförsäljning från fritidsfisket med mängdfångande redskap som 
konkurrerar med det licensierade yrkesfisket lär dessutom många gånger om överstiga yrkesfiskets besparing för en förenklad 
fångstrapportering" 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 03.03.2008 

Kommentar 

Jeg mistenker at du har rett i det. Sterke krefter blant garnfiskerene har stor innflytelse på beslutningstagerne.   

Det ligger jo en del økonomi i dette. For å si det kort og enkelt: -  ettersom ”Sverige” til nå ikke har noe økonomisk utbytte 
av fisket i elva, så vil de helst ikke gi slipp på inntektsmulighetene de har i fjorden. De norske garnfiskerene synes sikkert det 
er helt ålreit at de svenske garnfiskerene får til en "garnvennlig" konvensjon.  

Interessant artikkel om Gullmarsfjorden (Ørekil): http://www.sportfiskarna.se/aktuellt/pressm.asp?Id=197   

Det som kan være viktig i ”prosessen” videre er å sjekke opp alle fakta rundt garnfisket i Gullmarsfjorden for så å 
konfrontere Länsstyrelsen i V.G. om forskjellsbehandlingen i garnfisket som blir utført i Iddejorden og Gullmarsfjorden. 
Kanskje de får litt dårlig samvittighet da ? (De to laksestammene er vel omtrent like når det gjelder hvor mye de er truet 
(hotad)..)   

Artikkel om det Svenske fritidsfisket: 
http://www.kustlandet.com/documents/UtdragurKustfiskevardFritidsfisketsfangstervers1.5.pdf   

Ta kontakt med Bjarne Granli og samkjør arbeidsoppgaver for å bedre vilkårene til Enningdalslaksen. Du finner mailadressen 
i Bjarne’s innlegg.  

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 02.03.2008 

Kommentar 

Tackar för länkarna. Det är svårt att förstå att detta kan vara tillåtet i just Idefjorden? Har nätfiskarna där någon särskilt stark 
intresse-organisation som påverkar politikerna? 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 01.03.2008 

Kommentar 

Krokgarn --> metoder ved sjølaksefiske:   
http://www.sjolaksefiske.no/sjolaksefiske.htm (Større bilder - klikk)  
   
Artikkel fra Finnmark Dagblad (år 2006) om bl.a Krokgarn:  
http://www.finnmarkdagblad.no/nyheter/article2185317.ece  
(Fra 2008 er det forbudt med Krokgarn her også - kun Iddefjorden gjenstår..)  
   
Det er registrert betydelig mengder garnskadet fisk fanget på sportsfiskeutstyr i Berbyelva gjennom  
flere år...  
   
En fersk rapport som like gjerne kunne dreid seg om Enningdalselva: 
http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/troms_og_finnmark/1.4966630  

Navn: Frank 
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Epost:  
Date: 01.03.2008 

Kommentar 

Kan någon förklara hur krokgarn ser ut och fungerar? 

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@tele2.no 
Date: 29.02.2008 

Kommentar 

Til innslaget under, jeg glemte navn:) 

Navn:  
Epost:  
Date: 29.02.2008 

Kommentar 

Som de fleste sikkert vet, så vil vi i foreningen ha bedre oppmøte i lokalet på onsdager. For å prøve å få til dette vil vi nå 
begynne med å vise videoer på storskjerm i lokalet på disse onsdagene. I den sammenheng ønsker jeg at de som har noen 
videoklipp liggende om å sende de til meg pr epost. Adressen er : berger@tele2.no. Alt innen jakt/fiske kan sendes, så skal 
jeg prøve å klippe og redigere det før jeg brenner de på Dvd.  

Navn: Robert Saintenoy 
Epost: Robert.s@halden.net 
Date: 27.02.2008 

Kommentar 

Hei alle sammen! Fantastisk ! Endelig en gjestebok med dialog og engajerte mensker. Kommentar til Rune og teksten "AJFF 
Halden har fullt fokus mot de norske beslutningstagerne.." skriver han Her i Norge er dette en one-men show med Leif 
Karlsen.Får du ikke han med på toget kan du glemme alt. Jeg registrer også at NJFF glimrer med sitt fravær på møter i 
faggrupper hvor dem tar beslutinger. Det hjelper lite at vi sitter her å mener... Vi må være der hvor beslutninger tas og være 
kompis med Leif. Men for al del gratulerer med innlegg her ! Hilsen Robert  

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 27.02.2008 

Kommentar 

Innlegget under er egentlig et rop om hjelp til Frank og Jan. Håper dere jobber inn mot Länsstyrelsen... (...noe Jan har sagt 
han skal gjøre , og takk for det..) AJFF Halden har fullt fokus mot de norske beslutningstagerne.. 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 27.02.2008 

Kommentar 

Noen personlige betraktninger om garnfisket i Iddefjorden – både på Norsk og Svensk side: 

For 15-20 år siden snakket jeg med oppsynsmannen (norsk eller svensk er ikke poenget) da jeg sto og fisket torsk under 
Svinesundsbrua. Vi kom i snakk og han fortalte at ved lav vannføring i elva gikk laksen frem og tilbake i fjorden øverst ved 
Bakke/Krokstrand. Det garnfiskerene oppdaget var at laksen hoppet over garnet. De satte da ut to garn rett etter hverandre, så 
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var laksen fanget !! Oppsynsmannen fisket selv med garn i fjorden --> Bukken til havresekken.. Hvordan det var med 
garnkontrollen kan vi jo bare gjette ….…… Det var den gang….  

----------------------------------------------------------------  

Hvordan er ståa nå ? Jeg som de fleste andre sportsfiskere i elva har hørt ”rykter” om at enkelte garnfiskere har fått store 
fangster , og flere med meg har nok lurt på hvor mye laks som egentlig blir tatt i garna ?  

Kan Fylkesmannen eller Länsstyrelsen redegjøre for garnfangstene i fjorden fra 1986 – 2008 ? Det tror jeg ikke…(svaret 
finner du lenger nede..) Kan AJFF Halden redegjøre for fangster i elva fra 1986 – 2008 . Ja med 100% sikkerhet…. (Jeg 
kunne utdypet dette, men lar den ballen ligge…) 

 Utdrag fra http://www.enningdalselven.com/dokument/fbrap-okt04.pdf : ”På norskt vatten måste de som fiskar med kilnotar 
och krokgarn registrera sig hos Fylkesmannen. På svenskt vatten krävs Länsstyrelsens tillstånd för att fiska med kilnotar. 
Användandet av krokgarn kräver dock inget tillstånd för fiske på svensk sida. De som fiskar med kilnotar (både på norsk och 
svensk sida) och krokgarn på norsk sida är skyldiga att uppge fångst till Fylkesmannen respektive Länsstyrelsen. Fiske med 
andra redskap såsom nät och ryssjor kräver inte att man uppger fångst. Det är dock av stort värde för fiskevårdsplaneringen 
att känna till hur stora fångsterna av lax är i Idefjorden”  

Jeg kan ikke tro det jeg leser: Det er fritt frem med krokgarn på svensk side og de trenger heller ikke rapportere 
fangsten. Da faller jo denne uttalelsen fra Fylkesmannen i Østfold igjennom: ”Fangstene på svensk side har de senere årene 
ligget omtrent på samme nivå som på norsk side, kanskje noe under.” Klippet fra: http://www.fylkesmannen.no/hoved.aspx?
m=5346&amid=1741961 ...Hvordan kan de kontrollere det ???  

 
Krokgarn på Norsk side av Iddefjorden: Klippet ut fra http://www.norgeibilder.no/ 
  
Les denne artikkelen: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/nrk_ostfold/4868796.html  
Og så tenker du: Hvordan er kontrollen med laksegarna i Iddefjorden ? ? 

Vi kan godt slåss for en ny konvensjon, men det hjelper jo ikke hvis kontrollen av garnfisket ikke eksisterer. Jeg påstår ikke 
at den ikke eksisterer, men skeptisk --> Ja…  

En gjenganger i årsrapportene til http://www.dirnat.no/ om laksefisket i østfold står det: ” ..og det er ingen rapporter om 
ulovlig laksefiske i sjø.” Er det noen som kan bekrefte at det blir utført kontroller på norsk og svensk side av betydelig 
omfang?  

Utdrag fra: http://www.fylkesmannen.no/hoved.aspx?m=5346&amid=1741961 ”Fiske med krokgarn ble stanset i løpet av 
perioden 1997-2002 på strekningen svenskegrensen t.o.m. Troms. Bakgrunnen var at dette fisket beskatter mer 
selektivt, særlig på mellomlaks (hovedsakelig hunnfisk) og fører til mer garnskader og påfølgende dødelighet, enn 
fiske med kilenot.”  Det er kun kystsamene i Finnmark som har fått lov hittils pga store mengder laks, men det blir forbudt 
nå fra 2008…  

Nei, det stemmer ikke - dere glemte Iddefjorden, og ikke nok med det. I Forslaget til ny Iddefjordskonvensjon er det 
foreslått å forlenge Krokgarnsfisket med 2 år. Fylkesmannen i Østfold og Länsstyrelsen i V. G. har sikkert en god 
forklaring  ? 

Sendte denne mailen til en pålitelig kilde ved Ørekilselva for 3 mnd. siden: Har dere noen opplysninger om hur mycket 
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lax som blir tagna i nät pr år i Gullmarsfjorden...?  

Svaret: ”Jag har inga uppgifter om fångster av lax i Gullmarsfjorden med nät. Det finns dock inga kilnotar lägre kvar i 
fjorden, och jag tror att det är nog bara någon enstaka lax som fångas med nät”  

Det er jo veldig bra at det er slik ved Ørekil……….  

Navn: Bjarne 
Epost:  
Date: 26.02.2008 

Kommentar 

Jeg skulle ikke komme med innlegg hele tiden, men finner tjenlig å svare på et par av spørsmålene til Frank med en gang. 
Iddefjordkonvensjonen er pr dags dato til behandling i svenske og norske departementer, miljødept i Norge. Vil sannsynligvis 
bli gjeldende fra 2009, dersom ikke det kommer vesentlig nye momenter inn i saken. IK vil bli gjeldende til ett av landene 
finner det formålstjenlig å revidere/endre den igjen. Hvem som vil ha IK er et godt spørsmål, men det er nok slik at må 
foreligge en avtale mellom to land når vi har en sånn grensefjord. I Finnmark er det avtaler mellom Norge og Russland når 
det gjelder Grense Jakobselv, videre mellom N og Finland i Tana som eksempler. AJFF har ikke fått gjennomslag for at 
Enningdalselven er et særdeles lite og sårbart vassdrag, som du skriver Frank, desverre. Selv ikke etter at elven fikk status 
som nasjonalt laksevassdrag i Norge. (Disse er det vesentlig å ta vare på!!, står det i hensiktsformuleringen for disse 
vassdragene). Men jeg håper at vi kan få åpnet øynene på noen som sitter i posisjoner til å kunne gjøre noen grep når vi blir 
klare med våre momenter. Dersom vi ikke får posetiv respons, ser jeg ingen grunn til at Enningdalselven skal være et 
nasjonalt laksevassdrag, det blir bare et spill for galleriet som en eller annen politiker tar æren for.  

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 26.02.2008 

Kommentar 

Nå reiser jeg på ferie i litt over 2 uker. Regner med at det er mye å lese når jeg kommer tilbake. Håper at dette kan lede til 
noe bra for framtiden. 

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 26.02.2008 

Kommentar 

Kan bara hålla med Bjarne till 100%. Vad beträffar Sverige har vi en konstig fiskeförvaltning, när det gäller lax och öring. Då 
är det ändå "gradskillnader i helvetet" och västkusten är nog väldigt bra skött jämfört med ostkusten och norrland. Gullmaren 
och Örekilsälven är väl helt OK. Göta älv är en trist historia för sig..... Men det är helt andra älvar så det kan vi väl glömma? 
Och kanske en kamp för någon annan? Jag tror denna lilla debatt är den mest konstruktiva så länge jag kan minnas. Kan vi 
samarbeta med ett gemensamt intresse och lägga all ”politik” åt sidan tror jag det finns möjligheter att lyckas. Kan vi hålla 
oss utanför diskussioner om politiska beslut, som ingen av oss här är skyldiga till kanske vi kan få en ändring. 
Enningdalsälven är ju egentligen bara en liten, jämförelsevis väldigt liten, älv. Därmed är den extra sårbar. Det som är bra för 
laxen på norska sidan är också bra för laxen på den svenska sidan, och tvärtom. Till slut vill jag bara säga att Långevallsälven 
är såpass liten att den kommer inte att kunna erbjuda ett stabilt sportfiske som Berby eller Örekil. Däremot skulle det kännas 
bra om man kunde se lekande laxar på höstarna. För bra lekplatser och uppväxtmiljö finns det. Och om man skulle råka passa 
in en liten flom och få en sommarlax på kroken skulle lyckan vara fullständig. (Det har hänt förr!) Under 80-talet fiskade jag 
efter öring på våren vid Långevallsälvens utlopp. Vid vissa tillfällen fick man ingen öring för det var alltid utlekta laxar som 
högg först. De fick förstås simma vidare. Det är den situationen jag skulle vilja uppleva igen. Det vore väl också härligt för 
dom som bor längs sjöarna och fiskar där att om slumpen vill kunna få en lax eller havsöring på kroken. Och då står man som 
föregående inlägg visat, vid den märkliga Idefjordskonventionen. Hur länge skall den gälla? Går det att stoppa den? Vem vill 
ha den? Vem är den bra för? Jan Pettersson! Min mail finns i ett tidigare inlägg, du kan väl maila mig!  

Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 25.02.2008 
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Kommentar 

Hej! Jag skall försöka hjäpa till genom att kontakta Länsstyrelsen i Sverige och be om en förklaring till reglerna kring 
nätfisket i Idefjorden samt vad deras argument är att tillåta det och framföra mina åsikter i ärendet men tyvärr så kommer det 
inte att räcka så långt. Det måste till fler svenskar som engagerar sig. När skall den nya Idefjordskonventionen börja gälla ? 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 25.02.2008 

Kommentar 

Har fulgt debatten her med stor interesse de siste dagene. Det har vært høy temperatur på innleggene og antakelig også i 
hodet til enkelte. Jeg vil understreke at jeg mener all forvaltning av villaksen skal skje på laksens premisser, ikke på våre 
forskjellige premisser og interesser. Jeg vil komme med noen betraktninger, vil også understreke at jeg ikke kommer å delta i 
debatten med innlegg hele tiden da jeg jobber på et utkast rettet mot myndighetene i Norge. Fakta: Antall lakseyngel i elvene 
(naturlig produsert) er avhengig av hvor mange hunner som kommer seg opp i vassdragene, det spiller ingen rolle om dette er 
i Sverige eller Norge, naturen er slik om vi vil det eller ikke. Dersom det ikke produseres nok yngel i elven, kan man gjøre 2 
ting: 1. Iverksette menneskestyrte tiltak for øke antall individer eller 2. La laksestammen dø ut. Så kan man stille seg 
spørsmål om hva det er som begrenser antall laksehunner i å komme opp i elvene og bli gyteklare? Jeg har forsøkt å sette opp 
en del momenter, men ikke i prioritets rekkefølge. 1. Antall hunner på plass på gyteplassene. 2. Antall rognkorn til 
reproduksjon. 3. Antall yngel som blir klekket og utviklet i elven. 4. Antall utvandrende smolt. 5. Hindere i elvene, fjordene 
og havet for å komme ut til oppvekstplassene. 6. Mattilgang i havet. 7. Hindere i havet og fjordene for å returnere til elvene. 
8. Hindere i elvene - fiske, fosser for å komme opp til gyteplass etc. 9, Elvenes kvalitet på gytegrunner og vann. Det er 
sikkert mye mer, men dette er i hvertfall vesentlige momenter. For å komme inn på Ennigdalselven spesielt er det viktig å få 
med seg at den bilaterale avtalen mellom Norge og Sverige har vært og vil være helt avgjørende for laksens vilkår i 
Enningdalselven. Hva er så foreslått i ny Iddefjordkonvensjon (IK)? Jo, på nytt er ett av de vesentligste momentene for 
laksens overlevelsesevne nesten satt helt til side, nemlig muligheten for i det hele tatt å komme opp i elven. I forslag til ny IK 
foreslås det igjen at garnfiske i fjorden skal starte en uke før fiske i elven og med samme fisketid i uken som før. Men som i 
elven med forskjøvet start en uke ut i tid. Eneste redskapsendring er forbud mot krokgarn etter en periode og at det bare er 
lov med en lengdes garn. AJFF har i alle år som jeg har vært medlem (siden 1991) forsøkt å få norske myndigheter til å forstå 
at det aggressive garnfisket i Iddefjorden er helt ødeleggende for Enningdalsstammens evne til å bli større og mer 
bærekraftig. Men desverre uten hell. Vi har forsøkt å påvirke der hvor vi er innvolvert, men til liten eller ingen nytte. Vi kan 
ikke kreve at svenskene stanser garnfisket etter laks langs Vestkysten av Sverige, det må svenskene selv eventuelt gjøre. Men 
vi får ikke respons på det ødeleggende garnfisket i vårt nærområde heller, tragisk nok. Jeg ser det er mange forslag til 
hvordan få mer laks i elven, vel og bra det. Men vi skal også tenke på at dette vil gi mere laks på vei inn Iddefjorden og 
dermed mer interessant garnfiske, både lovlig og ulovlig. Jeg tror faktisk ikke det er bryet verdt å starte på prosjekter før vi 
får et garnfiske i fjorden som er på laksens premisser og ikke på garnfiskernes premisser og økonomiske interesser. I hele 
Norge forøvrig, untatt i innsiget for Drammenslaksen, vil det bli store endringer i tidspunktene for fjordfisket med fast 
redskap etter laks, og garnfiskere i hele landet har hevdet at det ikke lenger er økonomi i å drive dette fisket. Altså har 
myndighetene nå tatt villaksens premisser mer på alvor i Norge. Men villaksen som går inn i Iddefjorden er underlagt helt 
andre premisser, denne stammen er visst helt annerledes enn alle andre laksestammer i Norge og ikke påvirket av garnfiske.!? 
Alt i henhold til de som har forhandlet frem innholdet i det nye forslaget til IK. Et moment til slutt, Enningdalselven var ikke 
inne i IK før forrrige revidering, kun fjorden. Da kom elven på ett eller annet mystisk vis inn i konvensjonen, jeg vet ikke 
hvorfor eller hvordan. Antakelig vil det være umulig å få den ut av konvensjonen igjen. Tista er for eksempel ikke inne og er 
ikke forslått tatt inn heller, selv om den er en del av Iddefjorden. I Tista gjelder norsk lakselov og endringer i fisket blir 
regulert i henhold til den loven. Så litt til hva som skjer i de nære elvene i Vestsverige. I tilknytning til Ørekilselven er 
garnfisket i fjorden borte, dette gir mye mer laks inn i elven og økt antall laks på gyteplassene. Men fisketiden er fortsatt 1 
1/2 mnd lenger enn i Enningdalselven. Fra 15. mai til 30. september. Tidligere var fiskestart i april og fiskeslutt nesten medio 
oktober, men den lokale foreningen har vært fremsynt og kortet inn på fisketiden. Götaelven starter i uke 18 og varer til 
midten av oktober, det gir 6 1/2 mnd fisketid. All reproduksjon skjer ved utsetting av yngel og smolt? I de senere år er det 
blitt satt ut mye mindre og fangstene har gått drastisk ned. Ätran har fisketid fra april til ut september, jeg vet ikke hvordan 
reproduksjonen er der, men antakelig er nesten alt basert på utsetting av yngel og smolt? Lagan har den mest autrerte 
fisketiden, hvor start er 1. april og slutt er 14. oktober, noe som gir en fisketid på 7 1/2 mnd. Særlig de siste 14 dagene foregår 
et utstrakt fiske på nesten gytemoden laks. Re-produksjon ved utsetting av yngel og smolt? Som vi ser er det interne 
forskjeller i hvordan den lokale forvaltningen av villaksen er langs Vestkysten, men den skjer nok ikke så mye på laksens 
premisser, ser det ut til. 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 25.02.2008 

Kommentar 

Vi har ingen smolt for utsetting i år. Den skal i Tista. Yngel derimot kan vi sette ut, men jeg er ikke optimistisk med tanken 
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på å få lov til dette. 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 25.02.2008 

Kommentar 

Svenske undersøkelser har jo vist at det er liten tetthet med yngel ved Holtet, Långvall og Torpbekken. Da burde det være 
muligheter for godkjenning av utsettinger der… Hvis ja til utsetting i april/mai …og AJFF Halden har smoltklare fisk i 
anlegget nå ? Da hadde det jo blitt en kickstart på ”prosjektet" med tilbakevandrende 1-3 kilos laks allerede neste år..( Det er 
lov å drømme..)  

Jeg mener også at det burde holde å sette ut yngel/smolt i en 2 års periode .., + supplere med flytting av gytefisk i okt/nov så 
lenge det er behov.  

http://www.youtube.com/watch?v=1BBzpLEjAr8 

Lykke til...  

Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 24.02.2008 

Kommentar 

I örekil flyttar man honor och hanar tillsammans i slutet på oktober och det verkar som dom följs åt och inte ger sig ut på 
några längre vandringar.Om det nu är så att laxen är så vandingsbenägen varför räcker det inte och sätta ut yngel nere på 
Bärby?Jag tycker det är ok och sätta ut yngel under några år men och hålla stödutsätta jämt, då måste det vara bättre och 
skapa naturliga förutsättningar och onekligen finns dom ju i Enningdalsälven.Är det någon som ställt frågan till Länsstyrelsen 
om dom tycker är ok med yngelutsättningar?Ger dom sitt godkännande så blir det väl svårt för Fylkesmannen och säga nej. 
Får ni till det här mötet med Bullaren så borde det bli bland dom första frågorna och få svar på. Lycka till ! 

Navn: Rolf 
Epost:  
Date: 24.02.2008 

Kommentar 

Skal undersøke om vi får tillatelse til dette på vår side av grensen. Tror ikke vi skal være for optimistiske, men alle 
muligheter bør prøves. At mange her i Norge er villige til å ofre sin laks er kanskje å tro på julenissen? Det har vært diskutert 
å frakte stor hunnlaks ned i klekkeriet allerede fra dag en. Den kan oppbevares her i stamfiskkar over sommeren. Hvis det blir 
noe av disse planene så hadde jo det vært smart da det er den tidlige fisken vi er interessert i å øke antallet av. Normalt så 
leker laksen i Berby sånn ca. første helgen i november så fisken må da fraktes opp i Långevall på denne tiden. Det er ikke noe 
problem, men dersom det er slik at den vandrer tilbake der den kommer fra, så er jo lite vunnet. Mener at det er smartere å 
sette ut yngel i en periode. Og som jeg har skrevet før, hvor er forskjellen på fisk som er klekket i et klekkeri eller om de to 
samme laksene fikser greia selv ute i elva?? Dessuten kan vi sette ut fisk allerede i år!!  

Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 24.02.2008 

Kommentar 

Hej på er! Jag råder er att ta kontakt med Fylkesmannen och Länsstyrelsen tidigt så ni inte lägger för mycket energi på sånt 
som dom redan bestämmt sig för att säga nej till. Anledningen tilll att jag tycker ni skall flytta lekmogen fisk är att då skapar 
ni en etablering tidigare än om fisken skall söka sig upp själv,man har lyckats bra i örekil med detta och laxen tål att fraktas 
när den fått lekdräkt.Denna metod är ju också godkänd av Länsstyrelsen. 
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Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Takk for utdypende svar, Frank..   

-----------------------------   

Fant noe av interesse.. http://www.o.lst.se/o/amnen/Fiske/Fiskevård/ (pdf dokumenter i høyre meny)  

  http://www.melica.se/pdf/Elfiske_VG_2005.pdf (side 14)   

http://www.gullspangslaxen.se/ (Her har Länsstyrelsen for Västra Götalands län gitt tillatelse til utsettinger + laksetrapp .. så 
kanskje det er en mulighet i Enningdalsvassdraget også...)  

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Fisket i Kynne älv är endast till för fiskerättsinnehavarna sedan länge och det är nog svårt att ändra på. Kynne älv: Med tanke 
på fallhöjd är det ett väldigt dyrt projekt. Lekmöjligheter finns nedanför fallet i Sundshult. Mycket annan fisk som tränger 
undan laks och öring. Laxen leker men väldigt få yngel klarar sig. Ovanför fallet finns fina sträckor för lek 1-2 km. Ev. 
behövs två trappor för att fisken skall komma dit. Sedan ytterlgare ett högt fall. Men kanske det går att jobba på en 
kompromiss med myndigheter att få upp laksen och havsöringen dessa ca: 2km? Bullaren-Sundshult=500m kanske 
Sundshult-fall 1 = knappt 1km, här tillkommer Liverödsälven som kan passa havsöring (finns bäcköring nu) Fall 1-fall 2 = 
ca: 1km, fina lekplatser, grusbotten. Torpbäcken: Flera km. med leksträckor i två olika grenar. En "fiskväg" gjordes under 90-
talet förbi dammen. Fiskvägen fungerade och första året var det bra täthet med laxyngel i den ena grenen. För tillfället 
fungerar nog inte fiskvägen. Intresset svalnade då det kom upp så lite lax följande år. Gjenomsnittlig storlek är nog som i 
Berby. Vanligen mellan 5 och 10kg. Kanske ett snitt på 5kg. Enstaka laxar är mindre och enstaka större. Det är kanske 
möjligt att få tillstånd till trappa förbi de två första fallen. Jag tror ett argument mot trappa är att den negativt påverkar det 
stationära beståndet av öring i älven. Men om fisken bara kan vandra ett par km. upp så har ju öringen fortfarande ett skydd 
uppströms ett vandringshinder. Dessutom, vem finansierar ett sådant bygge? Den största potentialen till rimlig kostnad är att 
fixa fiskvägen i Torpbäcken. Här finns många kilometrar att utnyttja. Det tidigaste jag med säkerhet sett lax i Långevallsäven 
var i början av juni, en kraftigt rödfärgad hane på bortåt 10kg. Så nog kommer dom, om dom bara finns i tillräckligt antal. 
Jag skulle gärna se att ni kommer och tittar både på Långevallsälven och Torpbäcken, och även en tur till Holtet/Vassbotten.  

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Rolf G. og AJFF Halden (elveutvalget/klekkeriutvalget) inviterer Frank L. + Bullarens FVO til et samarbeidsmøte i Halden. 
Kanskje med en omvisning på klekkeriet. Her bør det settes opp en strategi……….. Jeg er ikke rette person til å være med 
(bor på Hønefoss – 18 mil fra Halden). Håper Rolf tilgir meg for mine forslag, som muligens gir han merarbeid…..   

Til Frank: Her kommer det mange spørsmål som jeg lurer på av ren interesse. Håper du orker å svare på de.. En tenkt 
situasjon: La oss si at bestanden av laks i vassdraget (også øvre deler) øker. Vil det da være interessant for Bullarens FVO å 
bygge laksetrapp ved Sundshult ?   

Hvordan vil du beskrive gytemuligheter og fiskemuligheter i Kynne elv på nedsiden og ovenfor fossen ?  

Hvor lang er strekningen fra Bullaren til fossen ved Sundshult og fra Sundshult til neste vandringshinder osv..? (1 – 2 – 2,5 - 
3 – 3,5 km ?)   

Kan du si noe om gjennomsnittstørrelsen på laks i 1. Långvall og i 2. nedre Kynne elv ? (I Berby er den ca 5 kg..) Hvor stor 
laks er det fanget i Långvall / Nedre Kynne elv ?   

Er det en mulighet for at svenska fiskerimyndigheter och länsstyrelser gir tillatelse til å bygge laksetrapp ved Sundshult ?   
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Jeg har aldri vært ved Kynne elv men utifra bildene jeg har sett: http://home.no.net/berbyelv/kynne.html så burde det kunne 
bli en fin smålakselv (1-4 kg...??)   

PS! Håper det blir et samarbeide..  

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Å nu får väl alla norrmän roligt åt två svenskar som käbblar :) 

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Om jag inte har helt fel så är det en relativt låg yngeltäthet nere i Berby också och ändå lägre vid Svingen. Varför utsätta 
fisken för extra stress då? Om antalet fisk är för lågt får du väl inte mer fisk om du flyttar den från punkt A till punkt B? Det 
är ju inte antalet lekplatser som är begränsat. Det antal laks som nu finns är inte tillräckligt stort för att använda hela 
älvsystemets möjligheter. Om du har två kor får väl inte dom fler kalvar om du flyttar dom till en annan hage????  

Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Om nu inte Fylkesmannen och/eller Länsstyrelsen tillåter yngelutsättning varför hålla på och stånga sig blodig, då måste det 
ju till andra lösningar som myndigheterna godkänner. 

Navn: Frank Lundgren 
Epost: frank.lundgren@bostreammail.com 
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Får väl svara här på flera inlägg. 1. Jag menar att svenska fiskerimyndigheter och länsstyrelser har varit väldigt stelbenta i sin 
syn. Undantag finns. Nej, jag vill inte ha ett gigantiskt put & take i Bullaren. 2a. Givetvis har Norge som ett stort "laxland" 
lång och stor erfarenhet av fiskevård. 2b. Jag tror att fiske efter avelslax i Norge fungerar bra och inte utgör ett hot mot den 
genetiska mångfalden. 3. Utsättning av yngel kan förstärka den naturligt lekande stammen och ge mer lax tillbaka till älven 
för naturlig lek. 4. Jag tycker att syftet skall vara att få så mycket lax som möjligt i HELA älvsystemet. Sluta se på gränsen 
som drogs som ett streck på kartan 1648 (eller när det nu var?) Jag har jobbat med fiskevård i Långvallsälven och Bullaren 
och med uppdrag från Bullarens FVO under många år. Dock inte så aktivt de senaste åren. Jag känner väl till lekplatserna i 
älven både vid Vassbotten och i Långevallsälven. Personligen tror jag inte på transport av lax. Den simmar upp själv om den 
får. Normalt sett skall det finnas lax i bullaren under sommaren. Försök begränsa fisketrycket lite istället. Flyttar man laksen 
innebär det ju bara att det blir lite yngel någon annanstans i älven, så vad är nyttan då? 

Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Hej Rune! Det känns bra och få till en dialog . Vi är ju alla intresserade av få till ett bra laxfiske. Jag tror inte ni skall flytta 
fisken tidigt, då kommer den att flytta på sig.Vad jag har läst så rör sig den tidiga laxen inom hela älven beroende 
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vattenmängd mm.Undersökningar i Skottland visar att lax kan vandra upp i en älv för att sedan vandra ut i havet igen och upp 
i en annan älv och sedan efter ett tag tillbaka till första älven. I Örekil flytta man honor och hanar ihop i slutet på oktober 
långt upp ovanför Hedekas och det verkar som det fungerade. Ring Martin på Örekil , han har bra erfarenhet och vet hur det 
fungerade för dom.  

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Hei Jan 

Det var ett svar jeg satte stor pris på.  

Hvis vi ikke får sette ut yngel, så regner jeg med at flertallet som fisker i elva (nede ved Berby) er villig til å "ofre" sin fisk til 
de svenske områdene.  

AJFF Halden har utstyr som kan frakte laksene opp til Långvall/Kynne + Vassbotten/Holtet. (se bilde) 

 

Et forslag kan være at det allerede på åpningsdøgnet i 2008 blir organisert en "flyttetransport" av laks.. men det blir opp til 
"samarbeidsutvalget" å finne gode løsninger...  

Så blir det spennende å se om den laksen som blir flyttet holder seg i området.. eller vender nesen "hjemover" (GPS-
sender ??) 

Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Hej Rune! Här kommer mina förslag. Eftersom inte Fylkesmannen eller Länsstyrelsen inte tillåtter uttsättning av yngel. Flytta 
lekmogen fisk högre upp i systemet det har har man tillåtit i Örekil vilket även har gett goda resultat grundat på 
elfiskeundersökningar.Minska fisktrycket Bärby och låt fisk nå Låndvallsäven och övre delarna av Enningdalsälven som skall 
vara stängd för fiske under några år för att öka beståndet .Fisket kan öppnas när konstaterat tillräckligt med fisk. Se till att få 
en gemensam plan mellan Halden AJFF och Bullarens FVO, där man tar hänsyn till båda parters åsikter. Förbjud nätfiske 
efter lax både på svenska och norska sidan skall gälla havet och i hela älvsystemet. Laxfisket är mycket värdefullare när den 
är fiskad i älven. Kommentar: Så länge det inte finns lax på svenska sidan så har Laxfisket ett ringa värde och vi som fiskar 
efter Lax känner inget engagemang.  
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Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 23.02.2008 

Kommentar 

Det virker som Jan P fra Gbg har lagt seg på den kverulante linjen og ikke kommer med noen konstruktive forslag. Det var 
veldig synd (tråkigt).  

Frank Lundgren derimot vil finne frem til løsninger som er bra for vassdraget. Et spørsmål til Frank: Er du med i Bullarens 
FVO eller kjenner du til personer der som er "naturlige" kontaktpersoner ?  

AJFF Halden og Bullarens FVO bør møtes til et samarbeidsmøte om forvaltningen av laksen i vassdraget. Jo før jo bedre. 

Navn: Jan Pettersson Gbg 
Epost:  
Date: 22.02.2008 

Kommentar 

Frank. Kan du förklara vad du menar med att det är fundamentalistisk och bevara arter.Varför inte göra ett gigantiskt Put & 
Take vatten av hela vattensystemet.Då får ju alla möjligheten till fisk. Fattar inte varför ni gnäller på regnbågsodlingen i 
Bullaren Vad jag förstår så var det en massa norrmänn där och fiskade Regnbåge när kassarna gick sönder.Då protestera 
ingen. 

Navn: Rolf Ganerød 
Epost:  
Date: 22.02.2008 

Kommentar 

Hei Frank! Jeg kan fortelle at etter Bullarenaksjonen i 2002 fikk vi lov til å sette ut 5000 smolt i Berbyelva. I 2004 var 26% 
av smålaksen som ble fanget i elva fisk vi satte ut i 2003. Det var utrolig god gjenfangst på dette årskullet når vanlig 
tilbakevandring av utsatt smolt er mellom 2 og 10%. Det viser at det nytter å gjøre noe selv om man nok ikke kan forvente 
slike resultater for ofte. Dersom det er slik at nesten ingen fisker kommer til Långvall, så håper jeg at dere presser på 
myndighetene i deres land for å få de til å innse at førstehjelp er tvingende nødvendig slik tingenes tilstand er nå. Man må 
aldri gi opp. En gang jeg var og fisket i Ørekil traff jeg på noen som elfisket i elven. Antar det var en eller annen 
fiskeforvalter. De fortalte at det var mye småfisk av laks, men alt for få som kom tilbake. Spurte om hvorfor det ikke ble satt 
ut fisk, men de mente at det hadde ingen ting for seg, da så få kom tilbake fra havet. Fortalte da om hva vi hadde opplevd i 
Berby, og da mente de at de syntes det var merkelig at vi ikke fikk sette ut fisk når gjenfangsten var så god. Dessverre så er 
og synet på utsetting på vår side av grensen mye likt det som hos dere. En forsker holder på, og han synes at alt er fint. Det 
var visst noe skitt før når det var mye mere fiskeunger å se i elva. Det hadde vært veldig bra om dere presser på deres 
myndigheter så fortsetter vi med det her som vi har gjort i mange år. Det som er merkelig er at det settes ut fisk i nesten alle 
elver i Norge, men ikke her hos oss. Er det alle andre fiskeforvaltere som er dumme, eller er det noe rart med tankegangen 
her hos oss.  

Navn: Frank 
Epost:  
Date: 22.02.2008 

Kommentar 

Utsättning på svensk sida. En mycket bra idé, men vi har en myndighet som är närmast fundamentalistisk i sin syn på 
utsättningar och att bevara arter. Längs hela bullarens sjösystem finns fina bäckar som tyvärr ofta har vandringshinder. För 
närvarande verkar det inte vara politiskt korrekt att plantera ut laxyngel tyvärr. 

Navn: Rolf Ganerød 
Epost:  
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Date: 20.02.2008 

Kommentar 

Virker ikke som du har lest og forstått hva jeg skriver. Vi tilbyr å hjelpe til, men du har visst lest alt for mye av hva biologer 
skriver om rett og galt når det handler om kultivering. Vi vet alt om det her i Østfold hvor det i praksis ikke er tillatt å sette ut 
avkom av laks noe sted. Alle deres undersøkelser sier at det er alt for lite laksunger både på norsk og svensk side av elven. 
Javel, hvorfor da ikke gjøre noe med det når vi har et flott anlegg tilgjengellig. Dessuten mener jeg ikke at dere svensker er 
noe spesielt dummere enn andre. Men det er for meg en gåte at dere i alle år har funnet dere i at nesten alle elver i Sverige er 
infisert med "gyro" uten at det er gjort noe med det. Svensk laks tåler "gyro"? Ja, det har det blitt påstått, men nå innser vel 
endelig svenske myndigheter at dette er en dødelig parasitt. Som sagt, vi stiller gjerne opp for å gjøre elven mere fiskerik.  

Navn: Jan Pettersson Göteborg 
Epost:  
Date: 20.02.2008 

Kommentar 

Tyvärr blev det som befarat, ni norrmänn sitter med sanningen och vi svenskar är dumma i huvedet. Det är det som kallas 
samarbete över gränsen, bara det sker på era villkor. Tack för mig. 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 19.02.2008 

Kommentar 

Bra skrevet Rolf ! Støtter deg 100 % i det du sier. Det er nok av "norske" fiskere nede ved Berby som ønsker å ta i et tak for å 
øke laksestammen både på svensk og norsk side. Spørsmål til Jan Petterson : Hvor er samarbeidet på svensk side ? Dere vil 
ha tidlig og stor laks lengst opp i elven, men samtidig starte garnfiske en uke tidligere enn i elven !!!! Hva er dette ???? 

Navn: Jan Pettersson Göteborg 
Epost:  
Date: 19.02.2008 

Kommentar 

Navn: Rolf Ganerød 
Epost:  
Date: 19.02.2008 

Kommentar 

Hei Jan. Det var vel kun tenkt som en foreløpig løsning for å hjelpe på tingenes tilstand slik de er nå. At det hjelper å sette ut 
yngel for å få fortgang i oppbygging av en bestand, er Tista elv i Halden by et godt eksempel på. Hva menes med at fisken 
blir degenerert? Har drevet klekkerivirksomhet i over 20 år , og selv om jeg etter hvert må bruke briller, så ser stort sett alle 
fisker like fine ut. Joda, det blir litt finneslitasje og sånn på noen fisker, men degenerert, nei. Hva er forskjellen på å sette ut 
øyerogn og nyklekket yngel? Om ønskelig kan vi gjerne sette ut øyerogn i elven, men det blir i så fall ikke før neste år da 
årets rogn snart klekker. Er ikke så sikker på om det hjelper å flytte fisk fra Berby opp til Långevall, da laksen antagelig 
vandrer tilbake dit den er født. Derfor tror jeg at å sette ut fisk/rogn i Långevall er nødhjelp som funker. Det bør i alle fall 
være et forsøk vært. Når det gjelder fisketrykket nederst i elven så er det vel slik at det kun er ca. 50% av den oppvandrende 
fisken som biter på redskap. Vil bare si at da fisket ble åpnet i 1986 så var det bare noen få laksegarn i fjorden på begge sider. 
I 1987 økte det før det formelig eksploderte i 1988 og senere. I den værste tiden stod det mer enn 70 redskaper ute. Vet at en 
av de et år fikk 65 laks alene. Hva tror du ikke de andre fikk? Ingen ting, å nei! Fisket på Berby reguleres både av fredning på 
enkelte strekninger og det totale antallet fisk folk kan ta både hver dag og sesongen under ett. Tipper at dette blir ennå 
strengere fra i år. Hvis vi får gjennomført restriksjoner på garnfisket så håper og tror jeg at det blir bra med fisk i hele elven 
etter hvert. Det er i deres land dere mangler beskyttelse for laksen. Vi har vært i Bullaren og demonstrert mot mangelen på 
svensk lovverk angående fiskeparasitter. Ikke en eneste svenske stilte opp for oss hverken før eller under rettsaken i 
Strømstad hvor vi fikk en behandling som ikke er en rettsstat verdig. Joda, vi gjorde noe ulovlig, men straffen med skyhøye 
bøter mener jeg var en skandale. Ja, ja, litt avsporing, men som sagt, vi hjelper gjerne til med å få Långevallselven tilbake i 
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produksjon. Jeg gjentar, dere trenger en svensk lakselov!! 

Navn: Jan Pettersson Göteborg 
Epost:  
Date: 18.02.2008 

Kommentar 

Hej Rolf! Tyvärr finns det inga bra erfarenheter här i Sverige från att sätta ut yngel, det är bara kortsiktig metod och som 
sällan leder till något långsiktigt. Man skapar också en degenerering av fisken. Det är bättre och låta naturen sköta sig själv. 
En annan metod är att flytta avelsfisk som etablerar sig högt upp i systemen och som leker själva på platsen, ett annat sätt är 
att sätta ut ögonpunktad rom men då krävs det mycket med mantimmar. En annan sak som talar emot är fisketrycket på 
Bärby, det kommer aldrig och bli tillräckligt med lekfisk som tar sig förbi där nere och lyckats skapa ett livskraftigt bestånd 
högre upp.  

Navn: Rolf Ganerød 
Epost:  
Date: 17.02.2008 

Kommentar 

Har lest disse rapportene om tingenes tilstand flere ganger både før og nå. Dersom det kun går ut 300 smolt hvert år fra 
Långevallselven, så tror jeg nok at det eneste som hjelper, er å hjelpe elven med å sette ut yngel. Normal tilbakevandring av 
smolt regnes som 5 til 10% av de som vandrer ut, men når antallet er så lite som her, så er sannsynligheten for at noen 
kommer tilbake svært liten. Tror heller ikke at det hjelper å innskrenke fisket på Berby med tanke på å øke oppgangen i 
Långevall, da laksen som er i stort sett født på Berby, ikke vandrer lenger enn dit den er født. Løsningen er da i en periode å 
sette ut yngel fra Berbystammen oppe på svensk side selv om biologer mener at fisk fra klekkerier er uønsket. Selv har jeg 
aldri forstått et slikt argument. Selvfølgelig er det fint om alt ordner seg selv, men så er sjelden tilfelle. Dersom det er 
ønskelig setter vi gjerne ut fisk allerede til sommeren. Denne fisken er fra Tista i Halden sentrum, men er opprinnelig 
Berbystamme, så det er ingen feil på genene. Det hadde vært fint å få til et fruktbart samarbeide over grensa. Det bør ikke ta 
så lang tid som forhandlingene om Iddefjordkonvensjonen som nå har pågått siden 1993 uten at noe kommer ut av dette. 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 16.02.2008 

Kommentar 

Fin svensk video om elvepadling fra Mjølnerød - Dødføtten: http://utsikten.info/video/Pilgrimage_to_Idefjorden.wmv  

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 15.02.2008 

Kommentar 

Svensk rapport om Långevallselven fra 15/8-2005:  

http://www.o.lst.se/NR/rdonlyres/09F2921D-0656-4A84-8AD4-6D0AB9E43B1B/20405/SE05201597.pdf  

Svensk rapport om Kynne elv fra 15/8-2005: :  

http://www.o.lst.se/NR/rdonlyres/09F2921D-0656-4A84-8AD4-6D0AB9E43B1B/20517/SE052017998.pdf  

Svensk rapport om Enningdalselva fra 15/8-2005: :  

http://www.o.lst.se/NR/rdonlyres/09F2921D-0656-4A84-8AD4-6D0AB9E43B1B/20520/SE0520189.pdf  

Utdrag:  
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Laxen i Enningdalsälven utgör en unik stam som har lite utbyte med andra laxstammar. Laxen vandrar ut i Idefjorden på 
gränsen mellan Sverige och Norge. Trots goda förhållanden för reproduktion och uppväxt tycks beståndstätheten av laxungar 
vara låg i Enningdalsälven liksom i Långevallsälven och Kynne älv vilket tyder på att antalet lekhonor är litet. Tätheterna 
tycks ha minskat efter 1986 och sammanfalla med ett ökat fisketryck i Idefjorden och den norska delen av älven. Den 
skattade smoltproduktionen på den svenska sidan (inklusive Långevallsälven och Kynne älv) uppgår till ca 300 smolt/år. En 
uppskattning av den potentiella smoltproduktionen uppgår dock till ca 2000 smolt/år. För att uppnå detta krävs både minskat 
fisketryck och biotopvårdande åtgärder. Artens bevarandestatus i området är till största delen beroende av fiske och 
miljöförhållanden i den norska delen av älven samt av vattenkvaliteten i det tillrinnande vattnet från avrinningsområdet. 
Negativ påverkan: - Högt fisketryck i Idefjorden och Enningdalsälven. - reproduktion med odlad lax. - Se även beskrivning 
av negativ påverkan på områdesnivå. Bevarandeåtgärder: - Det vore önskvärt med en översyn av laxfiskekvoter och fisketider 
i Idefjorden och Enningdalsälven. - Undersökning av reproduktions- och uppväxtmiljöer i den aktuella älvsträckan samt 
behovet av restaureringsåtgärder. Eventuella restaureringsåtgärder i älven bör samordnas med den norska förvaltningen av 
älven. 

Navn: Rune Andersen 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 15.02.2008 

Kommentar 

Jeg må få tillegge at jeg synes veldig synd på de som jobber med klekkeriet i AJFF Halden. Det står ikke på deres vilje til å 
sette ut smolt/yngel i hele den norske delen av vassdraget. De får stadig et NEI fra ”Fylkesmannen” --> stammen skal klare 
seg selv. "Vi" som fisker i elva er sterkt uenig med fylkesmannen…  

 Kynne älv. Foto: Ingvar Olofsson 

Men har fylkesmannen lov til å si nei til utsettinger i Långevallsälven og Kynne älv på svensk side, hvis svenskene ønsker 
det?  

Jeg foreslår at svenskene (Bullarens Fiskevårdsförening) kommer med en forespørsel til AJFF Halden om utsetting av 
smolt/yngel i Långevallsälven og Kynne älv, og de andre større bekkene som renner ut i S. og N. Bullaren. 

 Långevallsälven. Foto: Ingvar Olofsson 

Kom igjen svensker.. søk om utsetting av smolt/yngel på ”deres” side…  

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 15.02.2008 

Kynne älv. Foto: Ingvar Olofsson

Långevallsälven. Foto: Ingvar Olofsson
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Kommentar 

Min mening er å stenge elva for alt fiske i noen år :) Men dette tror jeg ikke er mulig å gjennomføre :( 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 15.02.2008 

Kommentar 

Fisketrykket er altfor hardt i berby. Særlig på forsommeren. Noe burde gjøres. Rent fiskemessig er elva meget kort nede ved 
Berby og man kan glemme å komme først på en fiskeplass, hvis man ikke begynner kl 0300 da, mens det enda er mørkt ! Vi 
burde starte med å fredning av elva i to dager slik at mye laks kan komme seg opp og plassere seg på " stilla" 

Navn: Frank Lundgren 
Epost:  
Date: 14.02.2008 

Kommentar 

Ett mycket bra inlägg av Rune Andersen. Jag har hävdat i 10 år, minst, att vi inte får upp tillräckligt med lekfisk till 
Långevallsälven och Vassbotten. Det var mycket fler lekgropar och yngel förr. Slöseri med naturresurser! Tyvärr har jag talat 
för döva öron, ända tills nu fisket i Berby börjar drabbas. Laxtrappa i Sundshult öppnar bara någon km. Sedan behövs två 
trappor till.... 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 14.02.2008 

Kommentar 

http://www.enningdalselven.com/dokument/fbrap-okt04.pdf 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 13.02.2008 

Kommentar 

Det må sjekkes grundig angående Gyro i vassdraget --> S. Bullaren - Kynne elv - Långvallselven - N. Bullaren osv.. Hvis 
forhåpentligvis prøvene er positive (ikke gyro) så må man få til en avtale om utsetting av laksesmolt / yngel i Långvall/Kynne 
+ Vassbotten/Holtet. + Svingen og eventuell bygging av laksetrapp i Kynne elv. M.a.o det må bli ett bedre samarbeid mellom 
nordmenn og svensker --> ( http://www.bullarens-fvo.com ) om kultivering av elva/vassdraget.. Tiltak mot fiskepresset nede 
ved Berby er også nødvendig for å få nok fisk høyere opp i elva.. F.eks fredning 2 døgn i uka + gjenutsetting av hunnlaks 
(foreslo dette på årsmøtet for 2 år siden)  

I Norge blir det fra 2008 innført veldig strenge regler for garnfisket. Dette kommer som en følge av vitenskapelige 
undersøkelser som viser at laksestammen er på et kritisk bunnivå. Det viser seg at forslagene til "Garnregler" i Iddefjorden 
for 2008-2012 avviker ganske mye fra de reglene Norge ellers innfører. Bl.a vil svenskene begynne garnfiske 1 uke før 
sportsfiskerene.... Her er forslaget til "Garnregler" for Norge: http://www.dirnat.no/content.ap?thisId=500033466 

Konklusjon: Jeg mener vassdraget har et stort potensiale i antall oppvandrede laks. Vi må la vassdraget få en reel mulighet til 
å "bygge" seg opp. Hvis de "riktige" tiltak blir satt inn, er jeg ikke i tvil om at det vil bli fine Gytebestander både i Kynne, 
Långvall, Holtet og Svingen.  
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Bilde: Fossen ved Sundshult 

Et spørsmål: Hvis det blir laksetrapp i Kynne elv ved Sundshult. Hvor mange meter (kilometer) lakseførende strekning blir 
da tilgjengelig ?? 

Navn: Rolf Ganerød 
Epost:  
Date: 12.02.2008 

Kommentar 

Det er dessverre et faktum at stigningen av laks i elva er langt mindre nå enn før. Det har selvfølgelig sammenheng med at 
det er langt færre laksunger å se i elva de senere år. Hvorfor det er slik er ikke lett å si, men det kan ha sammenheng med at 
det tross mange undersøkelser, kan være Gyrodactylus Salaris i elva. Som kjent finnes den i alle elver på svenske vestkysten 
uten Munkedal/Ørekil. Anlegget i Bullaren som vi fikk stengt hadde den skiten. Det er vel og slik at "gyro" ikke tåler så høye 
temperaturer som det er i elva og dermed kan være vanskelig å påvise. Den dør ved 19 grader, meg bekjent. Tror nok det 
kommer ytterligere begrensninger på fisket i Berby allerede fra i år. Uten at jeg skal foregripe begivenhetenes gang så tror jeg 
nok at hunnfisk, i alle fall stor hunnfisk må settes tilbake i elva. Alle må nok etter hvert innse at å fange mange lakser ikke 
lenger blir tillatt noe sted. Det viktigste dere naboer kan bidra med er å få til begrensninger på garnfisket på svenske 
vestkysten. Da hadde vi sluppet "Iddefjordskonvensjonen" som er en katastrofe for laksen. Dere trenger en svensk lakselov! 

Navn: Jan Pettersson Göteborg 
Epost:  
Date: 10.02.2008 

Kommentar 

Jag är helt enig med dig med att fisket måste regleras bättre i både havet och älven, det gäller både på Svensk o Norsk sida 
och framför allt nätfisket i Bullaren och i havet, men fortfarande måste man ställa sig frågan varför antal lax som fångas i 
Svingen minskat så mycket.Det innebär ju också att det är fåtal av laxarna som når till Bullaren med chans till lek. Jag tycker 
att beskattning av ett bestånd skall ske med jämn fördelning över älven och så sker inte idag.Det är väl formodligen så att ni 
känner att ni har förtur till laxen med tanke på de tusentals timmar i dugnadsarbete som lagts ned. Ni har gjort ett väldigt gott 
arbete under många år vilket inte är att förglömma men jag tror att beståndet i Enningdalsäven inte tål den beskattning som 
sker idag nere på Bärby. Vad händer om det nu införs restriktioner av nätfisket i havet, kommer fisketrycket på Bärby 
minskas troligtvis inte utan snarare öka med tanke på att det stiger mer fisk i älven. 

Navn: Rolf Ganerød 
Epost:  
Date: 10.02.2008 

Kommentar 
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Tillater meg å kommentere innlegget til Jan fra Gøteborg. Som kjent så er det så godt som ingen begrensninger på garnfiske 
etter laks på den svenske vestkysten. De fisker 7 dager i uka 24 timer i døgnet på laksestammen som vi prøver å bygge opp i 
Tista med utsetting av smolt hvert år. Laksestammen i Berby/Enningdals- og Långvallselven belastes og med dette intense 
garnfisket både på norsk og svensk side av fjorden. Det er det det dreier seg om. Selvfølgelig er fisketrykket hardt i Berby i 
perioder, men sesongen sett under ett, så er det ikke så ille. Deler av elva er fredet for alt fiske og det er satt en begrensning 
på antall fisk man kan fange i løpet av sesongen. I fjor fikk jeg en laks, forøvrig på Svingen, så noen fisker kommer opp dit. 
Tror våre svenske venner bør se litt på de regler som gjelder i sitt eget land. Man kan stille seg spørsmålet om det er noen vits 
i å la laksen komme opp i Bullaren, da det her ikke finnes noe begrensninger på garnfiske, så vidt jeg vet. Vår forening har og 
tilbydd seg å sette ut fisk på svensk side, men det er visst ikke særlig interessant. På slutten av 80-tallet satte vi ut laksunger i 
Kynne elv, men så ble det slik at alt skulle klare seg selv. Det hadde sikkert vært en god ide å sette ut fisk på svensk side for å 
hjelpe til, men først og fremst må det bli store begrensninger på garnfiske både i sjø og vann. Til slutt vil jeg si at vi setter 
gjerne ut fisk i Långvall, men det bør gjøres noe mer konstruktivt i Sverige. En svensk lakselov er å ønske.  

Navn: Jan Pettersson Göteborg 
Epost:  
Date: 09.02.2008 

Kommentar 

Jag förstår inte hur ni resonerar när det gäller nedanstående, vadå vinnare? Ni tillåter ju inte en stackars lax komma vidare till 
Svingen eller Långvall med det fisketrycket ni har på Bärby och sedan så vill ni att vi svenskar skall vara med och kämpa för 
laxen, det sker ju enbart för att ni skal få ett bättre fiske på Bärby. Om man sedan kommer med kritik så är man en dum jävla 
svensk som inte begriper nått. "Reforhandling av iddefjordskonvensjonen foregår i disse dager. AJFF Halden håper 
"utvalget" makter å ha gjennomslagskraft for de norske interessene, slik at laksestammene i Berbyelva og Tista blir 
"vinnere"...  

Navn: Sverre Berger 
Epost: berger@ele2.no 
Date: 19.12.2007 

Kommentar 

Vil ønske alle fiskevenner en riktig God Jul og ett fantastisk godt nytt år med mye pen fisk:) 

Navn: Tistautvalget 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 03.12.2007 

Kommentar 

Høring om nye fisketider for alle landets laksevassdrag. for Halden gjelder det TISTA. Vi har mottatt fra fylkesmannes 
fiskekonsulent LRK doc. om høringsuttalelse for nye fisketider for Tista. Nåværende fiskesesong er fra 1. juni til 31. aug. 
Den nye sesongperioden skal vare fra 2008 til 2012. Utvalget sittter på 3 egene forslag, men ønsker også innspill fra dere 
andre. Den nye sesongperioden kan ikke begynne tidligere enn 1. juni. Oppfordring: Kom med innspill innen 15. des. om ny 
fiskesesongtid for Tista. PS: Den kan deles og slutte senest 30. sept.  

Navn: Kenneth 
Epost: Kontakt@dinfisk.no 
Date: 12.11.2007 

Kommentar 

Hei Vil bare oppfordre alle til å laste opp sine fiskevideoer på www.dinfisk.no - helt gratis.  

Navn: Tistautvalget 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 28.10.2007 
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Kommentar 

Unnebergbekken tilbake som gytebekk og bidragsyter for sjøørretfiskerne! Vi i Tistautvalget vet mye om dugnad for bekk og 
vassdrag og vet hvilket slit som ligger i den oppgaven dere har påtatt dere. Vi vil takke utvalget for det flotte arbeidet dere til 
nå har gjort. Det at det er vanskelig å få med folk på dugnad er jo en kjent sak. Drivkraften er allikevel det forventede resultat 
og må bare forventningene bli innfridd. Arbeidet med Tista har i disse dager pågått i 11 år, og vi håper å være i mål og nå 
våre forventinger innen 5 - 6 år. Så stå på guttær, dere er noen fine karer som andre bør beundre dere for deres innsats så 
langt. Det er bare 155 dager frem til sjøørretfisket åpner på svenskekysten, så vi har jo noe å se frem til. Oppfordring. I disse 
dager er oppvandringen i gytebekkene i full gang, så respekter vernesonene ved bekkeosa. Gå vakt i vassdraga og jag vekk 
miljøvandalene som fisker sjøørret og laks nå i gyte - og oppvandringstiden.  

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 24.10.2007 

Kommentar 

Hei ! Vil takke de som i timesvis har stått ute i Unnebergbekken for å restaurere denne flotte bekken. Nå har vi lagt ut 60 
tonn gytegrus og ryddet for å ta imot høstens sjøørret.Veldig synd at ikke flere sjøørretfiskere stiller opp på dette, men det er 
jo ikke noe ukjent fenomen.. :) Denne bekken har vært død i 50 år,men forholdene er blitt mye bedre ved Rokke 
avfallsannlegg. Fisken er tilbake ! Men all gytegrus er forsvunnet eller slammet ned under årenes løp. Dette gjelder da særlig 
fra Torpumfossen og nedover mot Bekkelia. Dette prosjektet er en begynnelse, og vi gir oss ikke før bekken er tilbake i den 
tilstand den en gang var !! :) Endre Stensrud Bekkeutvalget 

Navn:  
Epost:  
Date: 09.09.2007 

Kommentar 

Ny gapahuk ved Tista. Ved Tista, Porsnes, skal det innen sesongåpning 2008 stå ferdig en gapahuk med torvtak. Arbeidet er 
så smått igangsatt i det det er innkjøpt materialer som lagers ved vårt medlemslokale. Dugnader vil bli annonsert på vår 
ordinære side for Medlemsnytt. Medlemmer som har lyst til dugnad for gapahuken kan som vanlig ringe tlf. 415 50 712. (For 
en optimist som trur at noen gidder å melde seg til dugnad!!) Hilsen Kjell-Roger 

Navn: per arthur husem 
Epost: husem@halden.net 
Date: 10.08.2007 

Kommentar 

til den som ikke får lest vaktlistene kan laste ned et prog fra www.google.no å søk deretter på excel viewer å husk 
mellomrum mellom excel viewer så er det bare å trykke på enter lykke til mvh per a husem 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 09.08.2007 

Kommentar 

Laksenyheter fra hele landet: http://www.viddi.no/villmarksliv/m/14 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 09.08.2007 

Kommentar 
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Hallo alle som har fått vaktliste. Som dere ser har jeg ikke klart å endre årstall fra 2006 til 2007, men datoene er riktige. Jeg 
vil legge hele listen ut på hjemmesiden for Enningdalselva med riktig årstall. Listen er skrevet i XL regneark. Mvh Bjarne G 

Navn:  
Epost:  
Date: 08.08.2007 

Kommentar 

Bryan Ferry (Roxy Music) på fisketur i Berbyelva: http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=166361  

Navn: Kjell-Roger Engh 
Epost: krengh@halden.net 
Date: 07.08.2007 

Kommentar 

Re. gyroinfisert Enningdalselv. Hei Robert Hovland. Se kommentaren til Bjarne Granli av 9. juli 07 så har du svaret. Jeg har 
også tatt opp problemet med fiskeforvalter Leif R. Karlsen, Moss, og han bekrefter en intens jakt etter gyro. Han bekrefter at 
det ikke er noen tegn til gyro, men jeg tror at vi ikke kan være sikre ennå. Artig med stor oppgang av smålaks i Tista om 
dagen, men de er ikke lett å ta selv om det ble tatt 2 den 6. august 07. Fin vannføring. For øvrig går arbeidet med å lage fortau 
ved Porsnes/Tista sin gang og ventes å være ferdig innen uke 33 som planlagt dersom været holder og leveranse av sement 
ikke drøyer for lenge. Vi får se. M.v.h. Kjell-Roger Engh 

Navn: Robert hovland 
Epost: sver-hov@online.no 
Date: 27.07.2007 

Kommentar 

Hei Jeg registrerer økende fangst av sjøørret. Kan det være et tegn på at elva er gyroinfisert eller? Da dere kjempet mot 
oppdrettsanlegget, fikk jeg noen regnbuer i fjorden. Ikke et godt tegn eller!  

Navn: Olav Nesbakken 
Epost: o.nesb@online.no 
Date: 20.07.2007 

Kommentar 

Drar noen dager til Stockholm fra lørdag 21.juli. Fangstbørsen blir derfor ikke oppdatert på noen dager. Vannstanden er 
spennende om dagen. Morro å fiske i så mye vann!!!!  

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 17.07.2007 

Kommentar 

En liten tur tilbake i fisketid. Noen som husker Kurt Allan Hansen ? En veldig ivrig laksefisker på slutten av 80 tallet og 
begynnelsen av 90. Hvor ble det av han ? Her er svaret: http://www.nrk.no/nyheter/distrikt/ostfold/1.2981230  

Navn: Rune Andersen 
Epost: rune.andersen@statkart.no 
Date: 17.07.2007 

Kommentar 
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Mistet store mengder yngel: http://www.ha-halden.no/artikkel.asp?Artid=164993 

Navn: Rolf Ganerød 
Epost: roaga@online.no 
Date: 16.07.2007 

Kommentar 

Gratulerer Petter! Årets første er alltid like gjev å få. Ellers synes jeg at alle bør sette ut brun fisk uansett kjønn. Laksen i 
Berby smaker ikke godt etter noen uker i elva. At sjø-ørretbestanden øker er kanskje et dårlig tegn for laksen, det tyder på at 
det er mindre laksunger enn tidligere. Er det gjort noen gyroundersøkelse i år? Rolf G 

Navn: Lars Skammelsrud 
Epost:  
Date: 15.07.2007 

Kommentar 

Helt enig Espen. Er en del personligheter i elva som burde gå litt i seg selv og unne andre gleden ved å få en laks. Gratulerer 
til Petter og alle andre som gleder seg ved å fiske laks og ikke bare går rundt og irriterer seg over andres lykke eller 
fiskemetoder. Lars S 

Navn: Jon 
Epost: jonkjo@hotmail.com 
Date: 15.07.2007 

Kommentar 

Støtter deg 100% der Espen....Gratulerer Petter med årets første!!!!! Alltid noen som må kritisere og tenker kunn på seg selv!!

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 14.07.2007 

Kommentar 

takk olav,og grattis med fisk igår,,var oppe en tur imorges,og fikk en brun 5kgs på enhånds,satt den pent ut igjen,,det er en 
veldig god følelse å gi laksen friheten tilbake,,var ellers borti 2 til,så det er litt bitevillig fisk nå,,Hørte at en som har vært 
veldig heldig med fangster i det siste kritiserte at petter tok opp en brun hannlaks,,det vitner om dårlig dømmekraft når man 
kritiserer dette at en ungdom får sin første laks i elva iår,og i tileggg har vært forhindret fra å fiske pga en ulykke i flere 
uker.Håper alle de laksene du har fått i det siste har vært sølvblanke.........og hanner... 

Navn: Olav 
Epost: o.nesb@online.no 
Date: 13.07.2007 

Kommentar 

Gratulerer Petter med laksen. Bra at du er oppegående igjen! Hadde ellers på en spinnvill 5-6 kgs i fluesona i går kveld. 
Snøret satt fast i den store stenen i 90 gradern. Laksen dro nedover. Vanskelig å komme ut grunnet mye vann. Måtte kappe 
backingen helt inne på spolen. Var heldig og fikk "fiska" opp backingen nede ved "krakken." Laksen hadde gnudd seg løs 
nede ved veien. Fluekroken var bøyd rett ut. Men,men, En laks mer i elva og fluenøret har jeg jo enda. PUH!!! 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 12.07.2007 
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Kommentar 

endelig var petter klar for en tur i elva ,etter 3 ukers fiske hvile,etter en liten skade .petter fikk en laks på 6,6kg på ei knøtt lita 
flue,,ellers tok vi 2 pene sjøørreter i mjrød idag,og det er overraskende mye sjøørret i elva.jeg har fått 5 stk de 4 siste 
dagene.idag tok en flott ørret tørt på et brekk med riffling muddler..thight lines 

Navn: Oliver 
Epost: oliver.geissler@xtremeinfo.de 
Date: 11.07.2007 

Kommentar 

Hello Dear, my name is Oliver and I stay in holiday, near river berby, between 08.Sept. - 23.Sept. Please can you tell me, 
what's about fishing in this time and what kind of fish i can catch or not catch. Thank you for your help. Best Regards Oliver 

Har svart'n på epost - tipsa bl.a om Ørekil.. Rune A 

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 11.07.2007 

Kommentar 

Var oppe i kveld og fisket noen timer. Fikk en luset laks ned på 5,1 kg. Hadde også etter en mindre fisk. Fisket lett med mark 
og det var utrolig artig og se at laksen tok marken akkurat som ei flue ! Så til dere som har lett for å parkere marken : Fisk 
lettere og beveg både kropp og mark ! :) Da får dere fisk og i tillegg slipper vi unødig irritasjon om å parkere. Tatt !! 

Navn: Lars Skammelsrud. 
Epost:  
Date: 10.07.2007 

Kommentar 

Hei ! Enig i oppfordringen fra Espen, men det står vel i reglene at det ikke er lov til å sette tilbake fisk, med unntak av brun 
hunnfisk. Greit nok at hunnfisken er mest viktig for bestanden, men en brun hannfisk er også dårlig mat og burde kunne 
gjennutsettes. 

Navn: espen 
Epost: espen.flyvholm@janic-carlo.no 
Date: 09.07.2007 

Kommentar 

hei,jeg vil oppfordre alle til å sette tilbake brun fisk.viktig for den dyrebare laksebestanden i elva.Viktig å ikke løfte fisken i 
halen før gjenutsettelse . fikk nok en sjøørret idag på 2,7kg.. nå er det moro med flua i elva på denne vannstanden . fisker 
fortsatt med ren flyt og det fungerer bra. hadde 2 lakser opp på riffling idag,og selv med mye vann går laksen lett opp å 
henter thight lines 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 09.07.2007 

Kommentar 

Vannstanden i dag kl 0800, ca 78 under brua i Berby. Flotte forhold med andre ord. Så fisk på flere steder, men de var smarte 
nok til ikke å la seg friste!! Det ble tatt lusete laks i går kveld. Det er forøvrig tatt 2 lakser på Svingen de siste dagene, en på 
over 9 kg og en på 6,4 kg. Vil også informere om at det er tatt prøver av lakseyngel for å se om de er infisert av Gyrodactulus 
Salaris. Dette er gjennomført hvert år etter aksjonen mot oppdretsanlegget i Bullaren. Elva ble friskmeldt 5 år etter fordi det 
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ikke er påvist Gyro på yngelen. Bjarne 

Navn: Endre Stensrud 
Epost: endre_stensrud@hotmail.com 
Date: 08.07.2007 

Kommentar 

Hei Bjarne ! Sjekk IP adressen til de to like innleggene under dette innlegget. Det er nemlig ikke jeg som har skrevet det. 
Slike ting er strengt forbudt ! Å skrive i andre sitt navn. En enkel sak og oppklare dette. Endre 

Har registrert IP adressen og fjernet tulleinnlegget. Rune A 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 05.07.2007 

Kommentar 

Les VG i dag og se bilde på side 8 fra Midtskjæret i Hokksund. Relativt vanskelig å fiske fra Midtskjæret og Landskjæret 
med dagens vannstand!! Ellers ble det tatt 2 lakser i går i Berby, den største på 7.8 kg, pluss sjøørret. Vi skal få 
Fiskekonsulenten til å ta Gyroprøver. Foreløpig i dag ( kl 0815) 2 lakser og 1 en stor sjøørret på 5.3 kg. Svein Osa har fått 2 
lakser og den store sjøørreten på 2 dager!! Gratulerer!!  

Navn: Endre Stensrud 
Epost:  
Date: 04.07.2007 

Kommentar 

Vannstanden er nå i overkant av 70 v/bua og suppebrun. Elva forventes å stige ytterligere i morgen da et stort lavtrykk 
kommer innover i natt. Ikke skjedd stort i dag annet enn at christer og jeg mistet hver vår laks. Det blir tatt sjøørret hver dag 
både i Berby og Mjølnerød. Over 10% av all fangsten i Berby til nå er sjøørret !!!! 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 04.07.2007 

Kommentar 

Vannstanden er nå på 68 v/brua. Fluesona er åpnet for slukfiske. Faller elva under 60 er sluk forbudt... Bjarne Granli, 
elveutvalget 

Navn: Bjarne Granli 
Epost:  
Date: 04.07.2007 

Kommentar 

Elva har nå steget til 68 under brua i Berby. Vi åpner fluesona for slukfiske fra i dag, onsdag 4. juli 2007. Andreas Andersen 
fikk 2 i går kveld. Endre mistet en stor en i går kveld, trodde han satt fast.... 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 04.07.2007 
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Kommentar 

Andreas Andersen fikk 2 i går kveld. Endre Stensrud har mistet en stor en. Sverre Berger mista også en 10-12 kilo's for 2 
dager siden.. 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 01.07.2007 

Kommentar 

Tommy Gundersen er i støtet, han fikk en 5 kilos i Berby i går... 

Navn: Rune Andersen 
Epost:  
Date: 29.06.2007 

Kommentar 

Tommy Gundersen har tatt en laks på 5,9 kg idag 29/6 Lars Oppsal har også fått en laks idag, den veide 5,1 kg. Vannstanden 
er på 40.. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 29.06.2007 

Kommentar 

Navn: Olav Nesbakken 
Epost: o.nesb@online.no 
Date: 27.06.2007 

Kommentar 

Hvis dere tar bilde av tavla en gang i blant, kan dere sende en e-post med vedlegg. Som regel går det greit å oppdatere 
statistikken slik. Bilde må jo være bra da. 

Navn: Rune 
Epost:  
Date: 25.06.2007 

Kommentar 

Olav Nesbakken har ferie og får ikke oppdatert fangstbørsen på ca 14 dager. Dere som er i elva må legge inn rapport her. 

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 18.06.2007 

Kommentar 

AJFF har deltatt med stand på Berbydagene i helgen. Vi hadde blant annet tippelaks og den veide 7945 gram. Den som kom 
nærmest riktig vekt var Arild Martinsen fra Tistedal, han tippet at laksen veide 8000 gram. Ellers er det lite vann i elva. Men i 
går så gfiskerne flere lakser på elva. Vannstanden er også en medvirkende årsak til at det er lite fisk på elva, det er bare å se 
på statistikkene som vi. Fjoråret var et unntak, for da var det mye vann i førstedel av sesongen. Sesongen 2005 var stort sett 
lik den vi har i år og fiskeantallet nesten likt. I 2004 var det 3 uker uten at det ble tatt en fisk pga av lav vannstand. Min 
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Navn: Rune 

erfaring er den samme i andre elver når det er lite vann. Bjarne G  

Navn:  
Epost:  
Date: 15.06.2007 

Kommentar 

hei, jeg vil oppfordre alle til å prøve riflig hitch,,(stripe flua)på overflaten.laksen er veldig overflatenysgjerring,og det kan 
skje morsomme ting.har greid å få opp 4 lakser til å ta etter flua på overflaten i berby iår,desverre kun 1 av de som havnet på 
land.bruk flytesnøre,muddler eller vanlig flue med halstikk rundt slik at den går på overflaten.trekk raskt inn og se hva som 
skjer....(som oftest skjer det jo itteno,men engang......) desverre er det lite fisk i elva iår,og jeg er bekymret over hvor lite liv 
som det er.i dødfødten har jeg vært svært ofte og det er sjelden noe viser seg. før sto det alltid fisk det,vi så fisk som var på 
vei,etc,,er det vannstand,lav bestand,garn,,,dårligere gytekår,,eller hva??????berby elva burde vært fullt av liv og mere fisk.  

Navn:  
Epost:  
Date: 14.06.2007 

Kommentar 

13. juni: Geir Jensen - sjøørret - 1.2 kg - 48cm - sluk 14. juni: Bjarne Granli - sjøørret - 0.9 kg - 42 cm - sluk Vannstand: 34,5 
Temp: 20 grader. Lite folk i elva. Mvh Bjarne G  

Navn: espen flyvholm 
Epost: espen.flyvholm@janic.carlo.no 
Date: 07.06.2007 

Kommentar 

hei!vil tipse om en ny bok,som er årets gave fra oss laksefiskere til våre koner.Den nye boka til Dollie musiker Ingrid 
Bjørnov "Lakseenka" -nødskrik fra en tørrflue. morsom bok.Enningdalselven er faktisk nevnt i boka;jeg siterer: i 
enningdalselven ved Halden er det ikke engang lov å fiske med polaroidbriller.Det er litt vanskelig å se for seg hvordan det 
forbudet håndheves,men kanskje marsjerer det en sint optiker langs elvebredden og knuser brilleglassene til de som prøver 
seg. jaja,har fått noen kommentarer vedr dette forbudet før,hehe.  

Navn: Bjarne Granli 
Epost: granligutten@halden.net 
Date: 05.06.2007 

Kommentar 

Støtter oppfordringen fra Rune 100%. De som ikke tør å underskrive med navn bør holde seg unna Gjeste-boken. 
Undertegnede tar gjerne i mot klager, og så blir de tatt opp i utvalget. Ellers er det fine forhold i elva, de som er 
fiskeinteresserte bør prøve lykken nå. Varmen kan fort gjøre sesongen kort. Ta gjerne regndansen noen ganger! Bjarne Granli 
Leder i Elveutvalget for Enningdalselven 

   

 

Innlegg i gjesteboka før 1/6-2007  
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Epost:  
Date: 03.09.2009 

Kommentar 

Mink i Enningdalselva: http://www.ajffhalden.no/media/mink.wmv (video). Bør fanges / skytes  
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